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Пратакол Рыка Сімпсана

«Пачынайце людзей з мізэрных доз памерам з палову зерня сухога дробназярністага рысу. Хоць алей
бясшкодна,  лепш менш,  чым больш для  тых,  хто  пачынае  лячэнне.  Спачатку  кожныя восем гадзін
бярыце толькі  маленечкую кропельку гэтага дзіўнага  рэчыва,  затым рэгулярна павялічвайце дазоўку
кожныя чатыры дні, і хутка ваша талерантнасць павялічыцца. Калі чалавек кажа, што не адчуваў яго
наступстваў ці адчуваў іх толькі злёгку, я палічыў бы гэта добрай дазоўкай для пачаткоўца. Вы проста
хочаце ўнесці ў іх сістэму крыху лекаў, каб яны пачалі да гэтага прывыкаць.

Вы ніколі не ведаеце, як менавіта чалавек адрэагуе, таму павольна дзейнічайце і павялічвайце дазоўку
кожныя чатыры дні, пакуль пацыент не зможа ўжываць адзін грам кожныя 24 гадзіны. Лепшы спосаб
дасягнуць гэтага - прымусіць іх прымаць дозы, роўныя прыкладна траціне грама кожныя восем гадзін,
калі яны прывыкнуць да яго ўжывання. Тым не менш, я хацеў бы нагадаць тым, хто адчувае цяжкасці,
што іх дазоўку можна павялічваць павольней, але для дасягнення найлепшых вынікаў яе трэба прымаць
як мага хутчэй.

Гэта інструкцыя па дазоўцы, якую рэкамендуе Рык, калі пацыент можа досыць хутка нарасціць сваю
талерантнасць. Пры выкананні гэтага пратаколу многія пацыенты могуць за тры тыдні дапрацаваць да
таго,  што кожныя 8 гадзін яны могуць прымаць траціну грама. Але ў сярэднім звычайна большасці
пацыентаў патрабуецца ад чатырох да пяці тыдняў, перш чым яны змогуць праглынуць такую колькасць
за дозу, пасля чаго яны змогуць працягваць прымаць адзін грам у дзень, пакуль не вылечацца або іх стан
не будзе пад кантролем.

Рык любіць пастаўляць гэта лекі ў пластыкавых шпрыцах, у якіх няма іголак, замест гэтага ёсць толькі
невялікае адтуліну, праз якое можна праціснуць алей. Ён кажа, што падача алею такім чынам палягчае
пацыенту вымярэнне доз і спыняе забруджванне лекаў чужароднымі рэчывамі.

Большасць самых простых спосабаў зразумець, якую колькасць яны павінны праглынуць,-параўнаць яго
з чымсьці накшталт сухога рысу з невялікімі зернямі. Доза для пачаткоўцаў павінна быць прыкладна
напалову памерам аднаго з гэтых зерняў рысу або даўжынёй прыкладна на адну восьмую цалі, гэтая
колькасць будзе роўная прыкладна адной чвэрці кроплі. У некаторых выпадках людзі з вельмі нізкай
талерантнасцю могуць нават выявіць, што гэта можа быць занадта шмат для таго, каб ім было зручна
спраўляцца ў самым пачатку, таму пры неабходнасці яны маглі б пачаць з яшчэ меншага.

Дозы такога памеру трэба прымаць тройчы ў дзень, рана раніцай, у другой палове дня і прыкладна за
гадзіну да таго,  як пацыент кладзецца спаць. Пачаткоўцу застаецца толькі выціснуць з пластыкавага
шпрыца эквівалент паловы зерня сухога рысу, і гэта іх доза. Нягледзячы на тое, што мы гаворым пра
вельмі невялікую колькасць,  і  гэта не прынясе шкоды пацыенту,  з  -за  сваёй сілы гэта рэчыва трэба
ўжываць з павагай.

Пасля чатырох дзён пры такой дазоўцы яе павялічваюць удвая да доз, роўных памеру зерня рысу, або
доз, даўжыня якіх складае адну чвэрць цалі пры выцісканні са шпрыца. Затым, праз чатыры дні, доза
зноў павялічваецца ўдвая, і гэта працягваецца кожныя чатыры дні, пакуль пацыент не можа праглынуць
эквівалент шаснаццаці зерняў рысу на дозу. Гэта колькасць прыкладна восем -дзевяць кропель алею на
дозу, што складае прыкладна адну траціну грама.

Адзін  мл  -  гэта  крыху  больш  за  адзін  грам  па  вазе,  таму,  калі  пацыенты  жадаюць,  яны  могуць
выкарыстоўваць  гэта  вымярэнне,  каб  вызначыць  дазоўку.  У  гэты  момант  пацыенты  звычайна
працягваюць прымаць гэтую дазоўку, пакуль не дасягнуць жаданага эфекту са сваім станам здароўя.
Ёсць пацыенты, якія не змогуць павялічыць дазоўку так хутка, але Рык заклікае іх прыняць яе як мага
хутчэй, каб алей палегчыла іх пакуты. Акрамя таго, ёсць тыя, хто зможа прыняць гэты прэпарат хутчэй,
і ў Рыка з гэтым няма праблем, пакуль пацыенту зручна прымаць яго хутчэй, гэта проста азначае, што
яны хутчэй зажывуць.
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На самай справе, Рык лічыць, што пацыенты павінны заставацца ў сваёй зоне камфорту, калі гаворка
ідзе  пра  выкарыстанне  гэтага  лекі.  Але  ён  па  -ранейшаму  лічыць,  што  людзям  з  сур'ёзнымі
захворваннямі не варта гуляць у гульні з гэтым рэчывам, бо, калі яго не прымаць належным чынам, ён
не зможа пераадолець стан, якое прызначаўся лячыць.

Паколькі гэты прэпарат настолькі бяспечны ў выкарыстанні, мы звычайна не вымяраем дозы дакладна,
але для тых, хто любіць дакладныя вымярэнні і валодае дастатковай шкалай, пачніце прыкладна з 0,01 г
(10 мг) ці менш тры разы на дзень у першы раз чатыры дні. Затым, калі можна, падвоіце яго да 0,02 г (20
мг) на працягу чатырох дзён, затым да 0,04 г (40 мг) на працягу чатырох дзён, 0,08 г (80 мг) на працягу
чатырох дзён,  0,16 г  (160 мг) на працягу чатырох дзён ,  а  затым 0,32 грама (320 мг).  Гэта быў бы
ідэальны графік дазавання для тых, хто можа хутка праглынуць гэта рэчыва. Таксама добра ведаць, што
дозы 1-5 мг звычайна пераносяцца без сімптомаў.

Калі вы зможаце працаваць з паўнавартаснымі штамамі бутонаў Indica, атрыманае алей будзе надзвычай
седатыўным.  Гэта  эфект,  які  будзе  мець алей,  калі  вы вырабілі  сапраўднае  "алей Рыка Сімпсана",  і
турбавацца аб гэтым мала. Пацыенты проста засынаюць, і ў рэшце рэшт яны прачнуцца. Некаторыя з іх
могуць адчуваць сябе крыху пабітымі камянямі ў пачатку, але яны не будуць пашкоджаны, і звычайна
праз гадзіну пасля таго,  як яны ўстаюць, гэта пачуццё сну знікае.  Калі алей вырабляецца з гатункаў
канопляў сатывы, чакайце непрыемнасцяў і працяглага ўзбуджальніка энергіі. Вы не хочаце, каб людзі з
сур'ёзнымі захворваннямі, такімі як рак, спрабавалі прымаць алей з гэтымі наступствамі, і пацыент не
будзе  атрымліваць  лекавыя перавагі,  якія  могуць  даць  добрыя паказчыкі.  Не ўсім падабаецца  быць
высокім, і не варта з медыцынскай пункту гледжання празмерна камяніцца на гэтым рэчыве.

Справа ў тым, каб лекі трапляла пацыенту тры разы на дзень. Пацыент можа проста пакласці яго на
палец, а потым саскрабці на зубах. Затым выпіце халоднай вады ці гарбаты, і ім будзе лёгка праглынуць.
Некаторыя  штамы вырабляюць  экстракт,  які  не  мае  прыемнага  густу,  але  з  гэтым лёгка  справіцца.
Проста пакладзеце дозу пацыенту на невялікі кавалак хлеба і складзеце яго, а потым увядзіце ў рот і
дайце выпіць вады. Тое ж самае можна зрабіць з выкарыстаннем бананаў або іншых відаў садавіны. Ідэя
заключаецца ў тым, каб алей паступала да пацыента як мага хутчэй, але Рыку ўсё ж падабаецца бачыць,
што яны застаюцца ў зоне камфорту.

Усе  розныя,  і  наша талерантнасць  да  гэтага  лекі  будзе  адрознівацца  ад  чалавека  да  чалавека,  таму
пераканайцеся, што пацыенту дастатковая колькасць прыёму. Пры шматлікіх сур'ёзных станах важна,
каб  пацыенты  прымалі  гэта  лекі  хутка,  каб  у  іх  было  больш  шанцаў  выжыць.  Як  я  ўжо  згадваў,
нягледзячы на тое, што алей бясшкодна, калі занадта шмат прымаецца, часта пацыентам не падабаецца
гэты вопыт. Так што павольна павялічвайце іх дазоўку; такім чынам яны стануць камфортнымі пры яго
выкарыстанні.

Тым не менш, як мы любім казаць, агрэсіўныя хваробы трэба лячыць агрэсіўна, таму, калі б у мяне было
што-небудзь небяспечнае для жыцця, я б з'еў столькі выцяжкі, колькі мог узяць за самы кароткі тэрмін.
Я  думаю,  што  варта  падрыхтавацца,  таму  тыя,  хто  можа,  павінны  як  мага  хутчэй  прывыкнуць  да
ўздзеяння алею, таму што тады яны будуць ведаць, чаго чакаць, калі ім прыйдзецца прыняць вялікія
дозы.

Стандартнае  лячэнне  для  аднаўлення  здароўя  арганізма-гэта  60  грам  высакаякаснага  алею,  якое
ўжываецца за тры месяцы. Для тых, хто прайшоў хіміётэрапію і радыяцыю, добрая ідэя як мага хутчэй
з'есці ад 120 да 180 грам алею. Звычайна 60 г могуць вылечыць сур'ёзны рак, але тым, хто пашкоджаны
медыцынскай  сістэмай,  часта  патрабуецца  больш,  каб  прадухіліць  вяртанне  рака  і  адмяніць
пашкоджанні, пакінутыя гэтым лячэннем.

Пасля таго, як пацыент зноў стане здаровым, вы можаце знізіць дазоўку да аднаго -двух грам у месяц ці
столькі, колькі пацыент любіць прымаць ўнутр; з нашага пункту гледжання, чым больш, тым лепш. Не
прапускайце якія падтрымліваюць доз, так як яны важныя для падтрымання здароўя. Грам у месяц ці
кропля ў дзень пасля працы ўвечары не падобныя на шмат, але, па словах Рыка, гэтага павінна быць
дастаткова для падтрымання здароўя арганізма.
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Акрамя  таго,  ён  любіць,  каб  пацыенты  выкарыстоўвалі  іншыя  натуральныя  рэчы,  такія  як  насенне
яблыкаў і пшанічную траву, разам з лячэннем алеем. З майго досведу я таксама хацеў бы, каб пацыенты
елі насенне канопляў, так як алей, якое яны ўтрымліваюць, такое пажыўнае і карыснае для арганізма.

Рык  таксама  лічыць,  што  пацыенты  павінны  імкнуцца  як  мага  хутчэй  падняць  рн  свайго  цела,
ужываючы такія рэчы, як кавун або цытрынавы сок і г.д.

Пацыентам таксама варта пачынаць ёсць больш сырых садавіны і агародніны і ёсць менш мяса, асабліва
апрацаваных  гатункаў,  якое  змяшчае  больш  таксінаў.  Рык  моцна  перакананы  ў  выкарыстанні
сокавыціскалак, і ён адчувае, што вялікія дозы вітаміна С таксама могуць прынесці вялікую карысць.

Гэта пратакол Рыка Сімпсана, і менавіта таму яго імя будзе вядома вечна. Гэта, напэўна, самае важнае
адкрыццё ўсіх часоў, і дабратворны ўплыў таго, што даў нам гэты чалавек, нельга пераацаніць. У чым
карысць  сучаснай  медыцыны  і  тэхналогій,  калі  яны  не  працуюць?  Калі  вы  хочаце  бачыць  вынікі,
паспрабуйце спосаб лячэння Рыка.

Нас крытыкавалі за тое, што мы называем гэта алей лекамі ад усіх, але як яшчэ можна назваць рэчыва,
якое можна паспяхова выкарыстоўваць для лячэння такой колькасці медыцынскіх праблем? Некаторыя,
здаецца, думаюць, што словы лечаць усё, што гэта алей забяспечыць вечнае жыццё, але гэта не было
намерам  Рыка.  Вядома,  гэты  прэпарат  можа  падоўжыць  вам  жыццё,  і  вы  можаце  пражыць  значна
даўжэй  з  яго  выкарыстаннем,  у  гэтым  няма  сумневаў.  Тым  не  менш,  гэта  не  значыць,  што  гэта
забяспечыць вечнае жыццё.

Гэта  алей  па  -ранейшаму  не  даступна  з  юрыдычнага  пункту  гледжання  для  большасці,  і  таму
спатрэбіцца вельмі шмат часу, каб вызначыць, колькі дадатковых гадоў ён можа забяспечыць. Пакуль
мы  не  разглядаем  гэты  лек  як  эліксір  неўміручасці,  і  мы  цвёрда  верым,  што  ён  не  робіць  вас
куленепрабівальным. Тым не менш, як кажа Рык, калі мы калі -небудзь знойдзем ключ да неўміручасці,
ён упэўнены, што канапля стане галоўным інгрэдыентам.

Калі ласка, не думайце, што калі вы выкарыстоўваеце яго, вы не можаце заразіцца вірусам. Вы ўсё яшчэ
можаце  захварэць  на  такія  рэчы,  як  грып,  але  яго  наступствы  могуць  значна  паменшыцца,  і  вы
паправіцца значна хутчэй. У выпадку пандэміі ці чагосьці падобнага, калі вы ўжываеце ўнутр ці вы ўжо
ўжываеце цудоўнае алей, якое можа даць гэта расліна, вашы шанцы на выжыванне, безумоўна, значна
ўзрастуць ». Джындрыч Баер, Слёзы Фенікса: Гісторыя Рыка Сімпсана

Інфармацыя аб дазоўцы

Ці існуе пратакол лячэння?

«Ёсць  пратакол,  і  яго  трэба  прытрымлівацца,  каб  гарантаваць  эфектыўнасць  лячэння.  Невялікая
колькасць алею можна выкарыстоўваць для мясцовага лячэння рака скуры і іншых захворванняў, альбо
выпарыць і  ўдыхнуць, каб дапамагчы лячыць захворванні лёгкіх.  Алей таксама можа ўсмоктвацца ў
арганізм, калі яго выкарыстоўваць у форме супазіторыяў, або, вядома, яго можна ўжываць непасрэдна
праз  рот.  Для лячэння ўнутраных ракаў пацыент павінен прымаць алей як  мага хутчэй.  Наогул,  вы
заўсёды хочаце, каб гэта лекі было найбольш разумным спосабам. Напрыклад, калі б вы лячылі рак
кішачніка,  найбольш  эфектыўным  сродкам  лячэння,  верагодна,  быў  бы  прыём  алею  ў  форме
супазіторыяў.

У сярэднім пацыент можа праглынуць 60-грамовае  лячэнне рака прыкладна за  90 дзён.  Людзі,  якія
перанеслі радыяцыйнае і хіміятэрапеўтычнае пашкоджанне, або пацыенты, якія гадамі пакутуюць ад РС
і іншых сур'ёзных захворванняў, у некаторых выпадках выявяць, што іх медыцынскія праблемы могуць
заняць даволі шмат часу.
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Тыя,  хто  пацярпеў  сур'ёзную  шкоду  ад  медыцынскай  сістэмы  і  толькі  пачынае  лячэнне,  павінны
ўсвядоміць, што гэта натуральнае алей не дае імгненнага лячэння. Часта такім пацыентам патрабуецца
значна больш алею, і яго трэба прымаць больш працяглы перыяд. Такія пацыенты павінны паспрабаваць
праглынуць  ад  120  да  180  грам  на  працягу  шасці  месяцаў,  каб  адмяніць  шкоду,  якую  пакінулі
хіміятэрапія і радыяцыя, і аднавіць пашкоджанні, выкліканыя іншымі працяглымі хваробамі, і тое, што
выкарыстоўвалася для іх лячэння. Пасля таго як пацыент вылечыўся і ўсе пашкоджанні былі адменены
або стан узяты пад кантроль, я рэкамендую ім працягваць прымаць падтрымлівае дозу ад 1 да 2 грам
алею ў месяц для падтрымання здароўя. Для дарослага гэта будзе роўна прыкладна кроплі ў дзень, і калі
яны прывыкнуць да яго ўжывання, яны нават не адчуваюць яго наступстваў, таму я сапраўды не магу
ўявіць, што гэта занадта высокая цана, каб плаціць за здароўе ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае
расліна

Чаму дозы абслугоўвання так важныя?

«Кожны чалавек павінен прымаць падтрымліваючыя дозы, каб іх арганізм быў абеззаражаны і ў стане
здароўя.  Усё,  што патрабуецца,  гэта ад 1 да 2 грам алею ў месяц,  проста прымайце кроплю на ноч
прыкладна за гадзіну да сну. Гэта дазволіць вам добра выспацца і нават забяспечыць пэўную абарону ад
радыяцыі, якая выпраменьваецца з Японіі і іншых краін.

Алей працуе з вашым целам, каб захаваць здароўе і забяспечыць абарону ад самых розных праблем са
здароўем.  Я б нават не дазволіў свайму дзіцяці  рабіць гэтыя жудасныя вакцыны і ўколы, якія такія
людзі, як Біл Гейтс, спрабуюць засунуць у горла. Калі я хачу абараніць сваіх дзяцей ад такіх рэчаў, як
грып, я буду давяраць свайму канаплянаму алею належнай вытворчасці, бо ведаю, што ён эфектыўны і
не прынясе шкоды.

Я прапаную, каб пацыенты пачыналі з трох доз у дзень памерам з палову зерня сухога кароткага зерня.
Такая доза будзе роўная прыкладна ¼ кроплі, таму, як вы бачыце, у большасці выпадкаў пачаткоўцам
варта пачынаць з вельмі маленькіх доз.

Адзіны  раз,  калі  я  рэкамендаваў  бы  пацыентам  пачынаць  з  большых  доз,  гэта  хутка  зняць  іх  з
прывыкання і небяспечных абязбольвальных прэпаратаў або калі б яны былі прама ля парога смерці.
Калі  людзі,  якія  ўжываюць  такія  лекі,  пачынаюць  лячэнне  алеем,  яны  звычайна  разразаюць
абязбольвальныя лекі напалову. Мэта складаецца ў тым, каб праглынуць дастатковую колькасць алею,
каб  пазбавіцца  ад  болю  і  дапамагчы  пацыенту  вызваліцца  ад  ужывання  гэтых  небяспечных
фармацэўтычных  прэпаратаў,  якія  выклікаюць  прывыканне.  Прыём алею  значна  палягчае  пацыенту
выкананне  гэтай  задачы,  і  яны  будуць  менш  пакутаваць  ад  абстыненцыі,  таму  што  алей  выдатна
дапамагае пазбавіцца ад залежнасці.

Для тых, хто знаходзіцца ў такой сітуацыі, я думаю, што іх першая доза павінна быць прыкладна ўдвая
большай, чым у сярэднім пачаткоўцу. Тады ім трэба павялічыць дазоўку як мага хутчэй, пакуль яны не
дасягнуць кропкі, калі ім не спатрэбяцца іншыя лекі для барацьбы з болем. Прыбіраючы людзей з такіх
рэчываў,  як марфій,  вы можаце сутыкнуцца з  некаторымі  праблемамі.  Часам пры змешванні  алею і
марфіну  гэта  можа зрабіць  дзеянне  марфіну  яшчэ  больш выяўленым,  і  ў  пацыента  могуць  пачацца
галюцынацыі.

Гэта  толькі  кароткачасовы  недахоп,  паколькі  па  меры  зніжэння  спажывання  пацыентам  марфіну
галюцынацыі  будуць змяншацца,  пакуль  яны больш не  адбудуцца.  У большасці  выпадкаў  збавенне
пацыентаў  ад  гэтых  рэчываў  выклікае  некалькі  праблем,  таму  не  чакайце  занадта  вялікіх  праблем.
Паколькі  яны  працягваюць  павялічваць  дазоўку,  у  пацыента  будзе  развівацца  больш  высокая
талерантнасць, і неўзабаве яны нават не адчуюць эфекту алею. Як толькі гэта адбудзецца, яны могуць
хутка праглынуць неабходную колькасць алею, пакуль не вылечацца.

Пасля  чатырох  дзён  прыёму  пачаткоўца  большасць  людзей  можа  павялічыць  колькасць,  якое  яны
ўжываюць. Я мяркую, што гэта павінна адбывацца прыкладна кожныя чатыры дні, таму што гэта дае
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пацыенту час, каб сфармаваць сваю талерантнасць да гэтага рэчыва. Звычайнаму чалавеку патрабуецца
ад чатырох да пяці тыдняў, каб дасягнуць кропкі, калі ён можа з'есці грам у дзень. Гэта азначае, што
пацыент будзе ўжываць ад 8 да 9 кропель алею высокай якасці кожныя восем гадзін. Пасля дасягнення
гэтай  дазоўкі  пацыент  можа працягваць  з  такой  хуткасцю,  пакуль  стан  не  знікне  або  не  будзе  пад
кантролем.

Многія пацыенты вельмі хутка развіваюць талерантнасць да гэтага лекі і могуць прымаць алей значна
хутчэй. Калі вы выпадкова з'яўляецеся адным з гэтых людзей, не саромейцеся ўжываць гэта рэчыва так
хутка, як вам падабаецца, таму што ў выніку вы вылечыце гэта нашмат хутчэй. Я заўсёды папярэджваю
пацыентаў заставацца ў сваёй зоне камфорту з выкарыстаннем гэтага лекі, але калі алей можна прыняць
хутчэй, гэта дае пацыенту больш шанцаў выжыць.

Гэты метад дазваляе арганізму павольна фарміраваць сваю талерантнасць, і праз чатыры -пяць тыдняў у
большасці людзей не ўзнікае праблем з прыёмам грама ў дзень, а ў некаторых выпадках нават больш. У
звычайнага чалавека, які павялічвае дазоўку кожныя чатыры дні, звычайна ўзнікае некалькі праблем. На
самай справе, у мяне ёсць справаздачы ад людзей, якія прымалі алей, у якіх гаворыцца, што яны нават
не падвышаліся падчас лячэння. Усе мы маем розныя допускі на любыя лекі, таму я лічу, што лепш
дазволіць пацыенту вызначыць, якую колькасць гэтага рэчыва яму зручна прымаць.

Ваш памер і маса цела маюць мала агульнага з вашай талерантнасцю да канаплянага алею. Я бачыў, як
пачаткоўцы, якія былі вельмі буйнымі мужчынамі, прымалі адну кроплю гэтага алею, і за гадзіну яны
нават не змаглі сысці з чэстэрфілда. У той час як іх жонкі, якія былі значна меншымі, маглі прымаць
тую  ж  дозу  і  зусім  нічога  не  адчуваць.  Такім  чынам,  як  вы  бачыце,  памер  не  з'яўляецца  важным
фактарам,  калі  гаворка  ідзе  пра  тое,  колькі  пацыент  можа прыняць,  гэта  насамрэч  больш тычыцца
самога пацыента.

Пачынаючы лячэнне  гэтым прэпаратам,  ведайце,  што  гэта  знізіць  артэрыяльны ціск.  Калі  вы  зараз
прымаеце  лекі  ад  артэрыяльнага  ціску,  часта  правярайце  ціск,  бо  вельмі  верагодна,  што  вам  не
спатрэбіцца нічога, акрамя алею, для кантролю артэрыяльнага ціску за вельмі кароткі час. Акрамя таго,
калі пацыент хворы на цукровы дыябет, ён павінен кантраляваць узровень цукру ў крыві. У большасці
выпадкаў іх патрэба ў інсуліне паменшыцца, а некаторым рэчыва зусім не патрабуецца.

Калі  людзі  прымаюць алей,  мне падабаецца,  што яны застаюцца ў зоне камфорту,  але праўда,  чым
хутчэй яны змогуць яго прыняць, тым больш шанцаў выжыць.

У мяне быў адзін мужчына з надзвычай нізкай талерантнасцю, якому спатрэбілася сем месяцаў, каб
прыняць лячэнне 60 г. Гэта сапраўды вылечыла яго тэрмінальную лімфа, але я б аддаў перавагу, калі б
ён мог прайсці ўсё лячэнне хутчэй.

На  шчасце,  я  рэдка  сутыкаюся  з  пацыентамі,  якім  так  доўга  трэба  прымаць  лячэнне,  але  гэта
адбываецца.  Я  нават  бачыў  пацыентаў,  якія  прайшлі  ўсё  лячэнне  за  месяц  і  змаглі  вылечыць
тэрмінальны  рак.  Такім  чынам,  хуткасць  ужывання  алею  па  большай  частцы  залежыць  ад  саміх
пацыентаў і ад таго, наколькі хутка яны змогуць выбудаваць сваю талерантнасць.

Па заканчэнні лячэння большасць людзей працягвае прыём алею, але з значна меншай хуткасцю. Як я
ўжо згадваў раней, прыкладна адзін -два грама ў месяц, што адпавядае прыкладна кроплі алею перад
сном кожную ноч, была б добрай падтрымлівае дозай.

Я не люблю бачыць, як людзі перадазіравалі алей, але перадазіроўка не шкодзіць, таму не панікуйце,
калі гэта адбудзецца. Асноўны пабочны эфект гэтага лекі - гэта сон і адпачынак, які гуляе важную ролю
ў працэсе гаення. Звычайна на працягу гадзіны пасля прыняцця дозы алей кажа вам легчы і расслабіцца.
Не змагайцеся з пачуццём дрымотнасці,  проста расслабцеся і  дазвольце алею даць вам адпачыць. У
большасці  выпадкаў на працягу месяца дзённая стомленасць, звязаная з гэтым лячэннем, знікае,  але
ноччу пацыент працягвае вельмі добра спаць.

9



Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

Я кажу пацыентам, якія паміраюць ад раку, што алей зробіць адну з дзвюх рэчаў: яно альбо вылечыць іх
рак, і яны будуць працягваць жыць, альбо ў тых выпадках, калі ўжо позна ўплываць на лячэнне, алей
палегчыцца іх выхад, і яны, прынамсі, могуць памерці без асаблівых пакут і захаваць сваю годнасць.

Канаплянае  масла  мае  вельмі  высокі  працэнт  поспеху  ў  лячэнні  рака  і  большасць  з  іх,  як  правіла,
выжывае.  На  жаль,  многія  людзі,  якія  звяртаюцца  да  мяне,  былі  моцна  пашкоджаны  медыцынскай
сістэмай  з  дапамогай  хіміятэрапіі  і  радыяцыі  і  г.  Але  не  адчайвайцеся,  бо  нават  калі  вы  моцна
пашкоджаны, гэта алей мае паказчык поспеху ад 70 да 80%.

Калі вырабляць і выкарыстоўваць належным чынам, лекі з канопляў - найвялікшы прыродны лекар на
гэтай планеце. Незалежна ад таго, ад чаго пакутуе чалавек, яны павінны паспрабаваць алей і паглядзець,
чым яно можа дапамагчы. Калі вы сапраўды стаміліся ад пакут, дайце сабе адпачыць і паспрабаваць тое,
што сапраўды працуе. Пасля таго, як вы адчуеце, на што здольны гэты лек, вы зразумееце, чаму мы з
гісторыяй называем лекі ад канопляў лекамі ад усіх ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Іншыя прыродныя рэчы, якія вы можаце зрабіць, маглі б 
дапамагчы

«Калі пацыенты прыходзяць да мяне за маслам для лячэння рака, першае, што я ім кажу, - гэта змяніць
сваё харчаванне. Старайцеся як мага далей трымацца ад жывёльнага бялку, бо гэты від бялку спрыяе
росту раку. Вазьміце машыну для соку і пачніце ёсць як мага больш сырой садавіны і гародніны, таму
што раслінны бялок змагаецца з ростам рака. Спыніце ўжыванне цукру і заменіце яго выкарыстанне
натуральных падсалодвальнікаў, напрыклад, сырога мёду.

Павялічце рН пацыента як мага хутчэй, ужыўшы тады такія рэчы, як кавун і цытрынавы сок і г.

Некалькі дзесяцігоддзяў таму даследчыкі мелі выдатныя вынікі ў лячэнні рака мегадозамі вітаміна С, які
ўводзіўся прама ў кроў пацыента гэтак жа, як лекары ўводзяць хіміё, але без разбуральных пабочных
эфектаў, якія могуць прывесці да смерці пацыента. Таму я думаю, што вялікія дозы вітамінаў могуць
прынесці вялікую карысць пацыентам, якія пакутуюць ад такіх сур'ёзных захворванняў, як рак.

Таксама папытаеце пацыента ёсць насенне двух яблыкаў кожны дзень, гэта дасць ім добрую сутачную
дозу В17, якая таксама вядомая як лаэтрыл. Некалькі гадоў таму было шмат прапаганды аб тым, што
такое лячэнне не з'яўляецца бяспечным, але гэтыя абвінавачванні апынуліся ілжывымі. На самай справе,
В17 сам па сабе  мае даволі  добрыя вынікі  ў  лячэнні  рака.  Ёсць і  іншыя прыродныя рэчы, такія  як
пшанічная трава і сіне -зялёныя водарасці, якія таксама могуць прынесці карысць. Некалькі гадоў таму
лекар з Італіі нават вылечваў некаторыя віды раку з дапамогай харчовай соды, таму мы павінны быць
адкрытымі для ўсіх магчымасцяў.

Многія людзі, якія выкарыстоўвалі алей для лячэння рака, нічога не змянілі, але алей па -ранейшаму
дзейнічала,  і  яны вылечыліся.  Тым не менш, калі  ў  вас ёсць  такое  сур'ёзнае  захворванне,  як  рак,  я
думаю, што добра прыняць іншыя натуральныя рэчы, якія могуць дапамагчы алею выкараніць рак і даць
вам больш шанцаў выжыць.

Самае  галоўнае  з  усіх  -  тое,  што  людзі  павінны  ўсведамляць,  што  большая  частка  таго,  што  дае
медыцынская сістэма, прыносіць нашмат больш шкоды, чым карысці. Вось чаму я кажу людзям, якія
звяртаюцца  да мяне,  што калі  яны хочуць выжыць,  лепш трымацца як  мага  далей ад  медыцынскай
сістэмы.

У такім сумным стане знаходзіцца сённяшняя медыцынская сістэма, і яна не зменіцца, пакуль людзі,
якія працуюць у гэтай сістэме, нарэшце не зразумеюць, што хімічныя рэчывы і яды не лечаць. Што
тычыцца мяне, тое, што сёння практыкуюць большасць лекараў, наўрад ці можна лічыць медыцынай.
Куды дакладней было б назваць яго сапраўдным імем, вар'яцтвам.
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Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

З майго пункту гледжання, кожны, хто хварэе на рак, павінен рабіць усё магчымае, каб аптымізаваць
свае шанцы на выжыванне. Такім чынам, ва ўсіх выпадках вазьміце канаплянае масла для лячэння рака,
але я думаю, што лепш за ўсё ўключыць і іншыя натуральныя карысныя метады лячэння ". Рык Сімпсан,
каноплі: самае лекавае расліна

Дадатковыя парады для пацыентаў з ракам лёгкіх

В. Гэты некаторы час быў на алеі і ўсё роўна мусіў выкарыстоўваць абязбольвальныя, таму мы шукалі
больш спосабаў дапамагчы пацыенту. 

А.1)  Зрабіце  яшчэ  адну  порцыю алею і  паспрабуйце  змяшаць  яго  з  тым,  што  ў  вас  ёсць,  шукайце
максімальна заспакаяльнае алей, вы не хочаце зарадзіць пацыента энергіяй.

2) Паспрабуйце вырабляць алей адразу з некалькіх штамаў адначасова, калі гэта магчыма, звычайна яно
мае  лепшы  дывановы  эфект.  Зноў  жа,  шукайце  самую  жорсткую  і  заспакаяльную  сілу  зыходнага
матэрыялу і алею.

3)  Лепш бы яна  перастала  выкарыстоўваць  алей  у  капсулах.  Вы хочаце,  каб  гэта  было ў  роце для
дадатковага сублінгвальнага паглынання (такім чынам, лепш абязбольвальны эфект)

4) Зрабіце супазіторыі 0,3-0,5 г з маслам какавы і дазвольце ім выкарыстоўваць іх па меншай меры два
разы на дзень, яна можа выкарыстоўваць яго анальна, а таксама іншым спосабам. 

5) Прапануйце ёй выпарыць алей некалькі разоў на дзень - пажаданы кашаль, ёй трэба выкашляць усё,
што не ўваходзіць у яе лёгкія,  у тым ліку пухліны (яны проста сціснуцца, а потым разваліцца, і яна
адкашляе іх).

6) Зрабіце алейную настойку са спіртам (20-30-50%, у залежнасці ад таго, колькі ў вас алею; 1-2 мл алею
ў 4 мл 96-99% спірту) і нанёс яе на месца, дзе яна была праапераваная піпеткай або кропельніцай -
звычайна падыдзе адна -дзве кроплі, і такім чынам можна зэканоміць шмат алею. Вядома, вы таксама
можаце нанесці трохі алею непасрэдна на месца і накрыць яго бінтам і паўтараць гэта кожныя тры дні
або пры падзенні бінта.

7)  Зрабіце  мазь  з  маслам  шы  або  растварыце  трохі  алею  ў  цёплым  алеі  канаплянага  насення  або
высакаякасным  аліўкавым  алеі  і  расцірайце  яго  некалькі  разоў  на  дзень.  Гэта  павінна  дапамагчы
ліквідаваць боль у яе рэбрах, і вы таксама можаце выкарыстоўваць яго ад пролежняў і ўсяго на яе скуры.

8) Уключыце ў яе рацыён насенне канопляў, канаплянае сэрца і канапляны алей -  прынамсі жменю
насення/сэрцайкаў або 1-3 сталовыя лыжкі алею насення канопляў. 

9) Павялічце рн яе цела з дапамогай кавуна і цытрынавага соку і г.д.,  давайце ёй кожны дзень ёсць
насенне з двух яблыкаў (В17). 

10) Паспрабуйце як мага хутчэй замяніць абязбольвальныя і пластыры алеем. Калі вы пачнеце мясцовае
нанясенне алею, гэта павінна вельмі дапамагчы. Супазіторыі таксама робяць цуды для захворванняў
лёгкіх. Чым больш алею яна ўжывае і чым хутчэй гэта зробіць, тым лепш. Яна павінна заставацца на
грам або больш у дзень, пакуль не пераможа хваробу, а потым будзе падтрымліваць падтрымлівае дозу
1-2  г  у  месяц.  Прачытайце  і  выконвайце  ўсе  іншыя  інструкцыі  на  нашым  сайце.  З  найлепшымі
пажаданнямі, JB і RS

Маршруты адміністравання
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Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

Якія спосабы ўвядзення алею вы рэкамендуеце і ў чым іх перавага?

«Я заўсёды прапаную пацыентам праглынуць алей ўнутр для ўнутраных умоў або проста вярнуць сваё
цела ў стан добрага здароўя. Пасля некалькіх дзесяцігоддзяў уздзеяння таксінаў у паўсядзённым жыцці
нават тым, хто лічыць сябе здаровым, варта разгледзець магчымасць ужывання поўнага 60 г лячэння,
каб абеззаразіць сваё цела, перш чым гэтыя рэчывы могуць выклікаць праблемы са здароўем.

Для  лячэння  шматлікіх  захворванняў,  такіх  як  гемарой  або  рак  кішачніка  і  г.д.,  лепш  за  ўсё
выкарыстоўваць  алей  у  выглядзе  супазіторыяў.  Большасць  людзей  гэтага  не  ўсведамляе,  але  такім
чынам  увядзенне  алею  ў  арганізм  з'яўляецца  адным  з  найбольш  эфектыўных  спосабаў  выканання
задачы.

Я думаю, што пацыенту будзе карысна ўвядзенне алею максімальна блізка да пухліны або таго, што
лечыцца. Таму, калі ў вас праблемы з кішачнікам, лепш за ўсё падыдуць супазіторыі,  але калі ў вас
нешта накшталт раку горла, я б праглынуў алей ўнутр.

На працягу многіх гадоў лекары і даследчыкі ўводзяць пухліны лабараторным жывёлам з THC, і яны
дасягнулі добрых вынікаў. Аднак, на жаль, яны не зробяць тое ж самае з паміраючым хворым на рак,
таму  яшчэ  раз  падкрэсліваецца,  што  наша  медыцынская  сістэма  не  робіць  таго,  што  падыходзіць
пацыенту. Калі б лекары толькі распазналі гэты дзіўны медыкамент і зразумелі,  што такое рэчыва, і
пачнуць нармальна працаваць з гэтым рэчывам, можна было б выратаваць многіх, хто зараз памірае.

Часта да мяне звяртаюцца пацыенты з ракам лёгкіх і  іншымі захворваннямі лёгкіх.  Такім людзям я
рэкамендую ў дадатак  да  ўжывання алею выкарыстоўваць  выпарнік.  Выпарэнне  гэтага  лекі  разам з
прыёмам ўнутр можа аказаць вельмі спрыяльны эфект для тых, хто пакутуе на рак лёгкіх або іншымі
захворваннямі лёгкіх.  Усё,  што трэба зрабіць пацыенту - гэта праглынуць звычайную дозу, а потым
разагрэць выпарнік і ўдыхнуць выпарэлыя канабіноіды ў іх лёгкія.  Гэта можна рабіць кожныя восем
гадзін,  калі  яны  ўжываюць  сваю  звычайную  дазоўку,  і  ад  пацыента  спатрэбіцца  толькі  ўдыхаць
выпарэлыя канабіноіды некалькі  разоў  пры кожнай абстаноўцы.  Выкарыстоўваючы гэты метад,  рак
лёгкіх атакуецца з абодвух бакоў, і гэта можа значна павысіць эфектыўнасць лячэння.

У большасці выпадкаў пухліны проста знікаюць, але я чуў, што некаторыя пацыенты кашлялі адмерлыя
кавалачкі  пухлін,  з якімі яны пакутавалі.  Я ўпэўнены, што гэта не вопыт, які спадабаўся б, але гэта
натуральны спосаб, якім нашы лёгкія пазбаўляюцца ад рэчаў, якіх не павінна быць.

Акрамя таго, я ведаю пацыентаў, якія перанеслі пухліны падчас апаражнення кішачніка, але, вядома,
гэта  таксама  цалкам  натуральна.  У  некаторых  выпадках  гэтыя  мёртвыя  капсулированные  пухліны,
магчыма, прыйдзецца выдаліць хірургічным шляхам, калі яны занадта вялікія, каб прайсці натуральным
шляхам, таму ў такой сітуацыі спатрэбіцца лекар.

Мяркуючы з тых, каго я даваў алей тым, хто пакутаваў ад розных формаў раку, я не ведаю ніводнага
тыпу рака, які б не дапамагаў лячыць гэта алей. Для мяне ўсе формы раку вылечныя незалежна ад таго,
дзе ён вырашыў праявіцца ў вашым целе. Чым менш пашкоджанняў пацыент атрымаў ад медыцынскай
сістэмы, тым больш у іх шанцаў на выздараўленне, таму, на мой погляд, тым, хто хоча вылечыць рак,
варта выкарыстоўваць гэты правераны натуральны метад ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Мясцовае выкарыстанне

«Для мясцовага выкарыстання алей можна змешваць з крэмамі для скуры, ласьёнамі для загару і г. д.
Аднак пры сур'ёзных скурных захворваннях я раю выкарыстоўваць толькі  алей у чыстым выглядзе.
Змешванне  алею  з  чым  -небудзь  знізіць  эфектыўнасць  гэтага  лекі.  Тым  не  менш,  многія  з  гэтых
аслабленых  формаў  лекі  з  канопляў  могуць  быць  дастаткова  эфектыўнымі  для  лячэння  праблем  са
скурай.
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Часта людзям з вельмі дрэннымі скурнымі захворваннямі, якія распаўсюджваюцца па вялікіх плошчах
цела, я раю настойку з канопляў. Настойка - гэта проста алей, змяшанае са спіртам або такім носьбітам.
Калі вы выкарыстоўваеце піпетку для нанясення настойкі на скурны полаг, алкаголь прымушае адну
кроплю  распаўсюджвацца  на  даволі  вялікую  плошчу.  Спірт  выпараецца  ўсяго  за  некалькі  секунд,
пакідаючы вобласць пакрытай тонкай плёнкай алею.

Настойкі  з'яўляюцца  эканамічна  эфектыўным  спосабам  ўвядзення  алею  на  вялікія  плошчы,  і  самі
пацыенты  могуць  рэгуляваць  крэпасць  такой  настойкі  ў  адпаведнасці  са  сваімі  патрэбамі.  Калі  вы
хочаце, каб настойка была больш моцнай, проста дадайце яшчэ алею; калі яны хочуць аслабіць яго, то
проста дадаюць яшчэ алкаголю.

Як вы думаеце, настойкі з канопляў могуць быць такімі ж моцнымі, як і канаплянае масла?

Па аб'ёме было б немагчыма, каб настойка з канопляў была такой жа моцнай, як чыстае алей. Пацыент
мог прымаць дозы ў сумесі з алкаголем, але якая карысць ад прыёму гэтага лекі з алкаголем? Алей - гэта
лекі, і змешванне яго са спіртам ці іншымі падобнымі носьбітамі, на мой погляд, не прыносіць ніякай
карысці для ўнутранага ўжывання.

У цяперашні час існуе фармацэўтычная кампанія, якая прадае завышаную настойку на аснове канопляў
пад назвай Sativex, якую распыляюць пад язык для зняцця болю і г. далей трэба купляць Sativex, бо яны
палічылі, што прададзенае мною алей больш эфектыўна. Для мясцовых умоў можна выкарыстоўваць
настойку, каб прымусіць алей ісці далей, але пры сур'ёзных захворваннях скуры або інфекцыі я аддаю
перавагу, каб у яе лячэнні выкарыстоўвалася чыстае алей.

Якія асноўныя прымянення для мясцовага прымянення, і ці былі вы сведкамі алергічных рэакцый на 
алей?

Я выявіў, што настойкі эфектыўныя ў лячэнні многіх скурных захворванняў, і выкарыстанне алею такім
чынам можа быць значна менш марнатраўным. Для людзей, якія занепакоеныя сваім колерам асобы,
простае  змешванне  алею  з  каханым  крэмам  для  асобы  і  добрае  аздабленне  асобы  можа  прынесці
драматычныя вынікі.

Герпес, рак скуры, бародаўкі, радзімкі і іншыя скурныя захворванні можна лячыць чыстым алеем без
алергічных рэакцый, пра якія я ведаю. На самай справе, адзіная рэакцыя, якую я бачыў пры мясцовым
выкарыстанні  алею,  была  выклікана  павязкамі,  якімі  яе  накрывалі.  Калі  вы  доўгі  час  карыстаецеся
павязкай,  гэта можа выклікаць раздражненне вобласці,  пакрытай ліпкай часткай бінта.  Трэба проста
спыніць выкарыстанне павязак на дзень -два, і стан знікне.

Іншае, што я павінен адзначыць, гэта тое, што алей не дазваляе бінтам прыліпаць да раны або інфекцыі,
якая  вылечваецца.  Гэта  можа здацца  не  занадта  важным,  але  калі  вы калі  -небудзь  праходзілі  праз
агонію зняць павязку, якая прыліпла да раны, вы зразумееце, што я маю на ўвазе.

Калі я быў у Канадзе, я часта змешваў масла розных гатункаў, таму што яны могуць моцна адрознівацца
па сваіх медыцынскіх якасцях. Робячы гэта, я выявіў, што гэтыя змешаныя алею валодаюць лепшым
агульным лячэбным эфектам пры многіх умовах, таму, калі вы плануеце вырабляць алей у большым
маштабе, вы можаце падумаць і пра тое ж самае ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Ці можна камбінаваць розныя віды ўвядзення алею?

«Усе розныя спосабы ўвядзення алею можна сумясціць без шкодных пабочных эфектаў, і сапраўды гэта
можа прынесці вялікую карысць у некаторых сітуацыях. Напрыклад, калі б у мяне быў рак лёгкіх, я мог
бы сумясціць прыём алею з выкарыстаннем супазіторыяў, а таксама выпарыць алей, каб яго можна было
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ўдыхаць  прама  ў  лёгкія.  Аральны  прыём  і  супазіторыі  добра  дапамагаюць  лячыць  рак  лёгкіх,  і
выпарэнне алею таксама можа быць карысным для тых, хто пакутуе ад гэтага стану.

Навуковая літаратура кажа, што арганізм не можа перапрацоўваць THC, калі ён не раствораны ў 
жывёльным тлушчы. Ці не было б больш эфектыўна выкарыстоўваць алей такім чынам?

Мяне сапраўды мала турбуе тое, што гаворыцца ў навуковай літаратуры, і я не думаю, што жывёльны
тлушч карысны для пацыентаў, якія пакутуюць ад такіх захворванняў, як рак. З майго досведу, алей не
трэба змешваць з чым -небудзь, каб быць эфектыўным. Паколькі я шмат разоў прымала яго без ежы і да
гэтага часу адчувала яго наступствы, я думаю, што ёсць вялікі шанец, што сказанае нам няправільна.
Калі арганізм не можа перапрацоўваць THC без змешвання з жывёльным тлушчам, чаму я ўсё яшчэ магу
адчуваць дзеянне алею? Акрамя таго, пры курэнні канопляў у суставе адсутнічае жывёльны тлушч, так
як жа людзям падсілкавацца?

Выкарыстоўваючы працэсы,  якія раствараюць ТГК у жывёльным тлушчы, алеі,  свіным сале і  г.д.,  я
адчуваю, што патэнцыя лекаў зніжаецца. Лячэбным з'яўляецца алей, а не алей або жывёльны тлушч,
таму я лічу, што для дасягнення максімальнай эфектыўнасці гэта лекі варта выкарыстоўваць у чыстым
выглядзе. Калі б я ўзяў чалавека, у якога было два рака скуры, і я лячыў адзін чыстым алеем, а другі -
сумессю алейнага жывёльнага тлушчу, я не сумняваюся, што рак, які лечыцца чыстым алеем, загоіцца
значна хутчэй і больш эфектыўна ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Курэнне канопляў

Ці можаце вы параўнаць медыцынскую каштоўнасць курэння і ўжывання канопляў?

«Калі  чалавек  паліць  сустаў,  больш за  90% лекавых аспектаў  расліннага  матэрыялу  проста  пайшлі
дымам. Для мяне іранічна  бачыць пацыентаў,  якія  прымалі  хіміётэрапію для курэння канопляў,  каб
паменшыць  млоснасць,  бо  яны кураць  тое  самае  рэчыва,  якое  пры  правільным прыёме  магло  б  іх
вылечыць.

Для мяне практычна няма параўнання паміж курэннем канопляў і прыёмам эфірнага алею гэтай расліны
для  лячэння  хваробы.  Калі  вы  проста  хочаце  крыху  палегчыць  свой  стан,  курэнне  канопляў  можа
прынесці пэўную карысць. Але калі вы хочаце належным чынам лячыць стан, лепш за ўсё дасягнуць
гэтага прыём алею. Няма сумневу, што нават курэнне канопляў мае некаторыя лекавыя перавагі, але не
чакайце, што такім чынам вылечыце сур'ёзны стан.

Чым карысная вэнджаная марыхуана з медыцынскага пункту гледжання?

З  медыцынскага  пункту  гледжання  курэнне  канопляў  з  канабіса  мае  абмежаваную  медыцынскую
каштоўнасць у параўнанні з ужываннем алею. Курэнне можа часта ўплываць на ўзровень цукру ў крыві
для тых, хто пакутуе дыябетам, а таксама можа знізіць вочны ціск у людзей, якія пакутуюць глаўкомай.
Усе мы ведаем пра здольнасць канопляў памяншаць млоснасць, і курэнне гэтага рэчыва часта дапамагае
змагацца з болем, звязанай з многімі захворваннямі.

Нават проста курэнне добрага штаму Indica прымушае чалавека расслабіцца, што само па сабе можа
быць вельмі карысным. Курэнне можа дапамагчы паменшыць сімптомы многіх станаў, такіх як РС, і
часта  вельмі  карысна  для  людзей  з  сутаргавымі  станамі.  Не  існуе  недахопу  доказаў,  якія  ясна
паказваюць, што нават курэнне канопляў можа шмат паспрыяць дабрабыту незлічонай колькасці людзей
ва ўсім свеце. Але, з майго пункту гледжання, навошта проста памяншаць сімптомы, калі лячэнне або
нашмат лепшы кантроль над праблемай можа быць магчымым, калі лекі прымаць правільна ў выглядзе
алею?

Існуе  мала параўнання  паміж курэннем канопляў  і  прыёмам канаплянага  алею.  Курэнне -  найменш
эфектыўны метад выкарыстання канопляў як лекаў. Лячэбная сіла канопляў шматкроць павялічваецца
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пры вытворчасці канцэнтраванага эфірнага алею расліны канопляў. Калі вы хочаце ўбачыць сапраўдную
лячэбную магію ў гэтай расліне, пачніце ўжываць у ежу высакаякаснае канаплянае масла. Калі чалавек
пачынае  ўжываць  сырой,  неспалены  THC  і  звязаныя  з  ім  канабіноіды,  медыцынскія  цуды  часта
становяцца вынікам ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

На што варта засяродзіць увагу даследаванняў?

«У найбліжэйшай будучыні самае галоўнае, што трэба зрабіць, гэта вырасціць лепшыя лекавыя штамы,
каб мы маглі вызначыць іх сапраўдныя медыцынскія вартасці. Паколькі гэта лекі бясшкодна, мы можам
рабіць усё неабходнае даследаванне, пакуль вылечваем людзей.

Некаторыя штамы канопляў значна больш эфектыўныя, чым іншыя, для розных медыцынскіх сітуацый.
За кароткі час мы павінны быць у стане вызначыць лепшыя штамы для лячэння любога дадзенага стану,
і гэта дазволіць лячыць гэтыя засмучэнні больш эфектыўна. Акрамя таго, мы павінны як мага хутчэй
увесці  нейкую  форму  кантролю  якасці  і  распрацаваць  стандарты,  якіх  павінны  прытрымлівацца
пастаўшчыкі. У цяперашні час пацыенты не здагадваюцца аб якасці або эфектыўнасці алеяў, якія яны
купляюць у іншых. Сапраўды, яшчэ шмат даследаванняў пра лячэбныя якасці гэтай расліны, але калі мы
зробім гэта належным чынам, за кароткі час я думаю, што мы зможам шмат чаму навучыцца ». Рык
Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

"Мая 28 -гадовая сяброўка сёння зрабіла аперацыю з нагоды рака малочнай залозы, яны кажуць, што рак
выдалены, але ўсё роўна хочуць зрабіць ёй хіміятэрапію. Мы ўжо размаўлялі, і я сказаў ёй адмовіцца ад
хіміятэрапіі і проста прыняць RSO. Я маю рацыю ў гэтым? З таго, што я прачытаў у Phoenix Tears, я
думаю, што гэта правільна, але хацеў бы вашай дапамогі ў адказе на гэтае пытанне. Дзякуй ”. Джасцін

- Малайчына, Джасцін. Без хіміятэрапіі і сканавання. Аперацыя была непатрэбнай. Дайце ёй з'есці 120-
180 г алею на працягу наступных шасці месяцаў і прытрымлівайцеся інструкцый на нашым сайце. JB

«Уявіце, што вы спрабуеце навучыць людзей насіць штаны ... Гэта здаецца лёгкім. Што, калі б людзі
кожны дзень  пісалі  вам паведамленні  з  пытаннем,  як  надзець  штаны? (абвастраецца)  Гэта  як  дзень
свіной зямлі! Калі я апрану штаны і ўсё зроблена правільна, я пакажу гэта камусьці іншаму. Я мог бы
пасмяяцца над людзьмі, якія хочуць паспрабаваць надзець штаны і сказаць: «Гэй, яны выдатна сядзяць,
вядома, але гэта не мяняе таго факту, што яны наадварот! (Гэта спрацавала ў Хрыса Кроса) ».

JB  проста  кажа  нам,  што  працуе,  і  не  кажа  нам  інакш,  таму  што  іншыя  спосабы  не  патрэбныя.
Выконвайце інструкцыі або хадзіце з штанамі на спіне, але не злуйцеся на Дж.Б., калі разумееце, што ён
проста  паказвае  вам  правільны  спосаб!  Мы  не  спрабуем  змяніць  тэкст  у  кнізе,  мы  проста  ідзем
даследаваць іншыя кнігі! ” Чад

- Дзякуй, Чад, гэта было выдатнае тлумачэнне, і так, ты маеш рацыю. Уся гэтая праблема медыцыны
RSO настолькі крыўдна простая, што на самай справе ўскладняе яе. Людзям занадта проста паверыць, а
менавіта тады, калі яны не могуць самі паспрабаваць лекі і мусяць толькі прачытаць пра гэта.

А ўся справа ў тым, што пад пагрозай жыццё людзей. Я размаўляю з імі асабіста, бачу боль у іх тварах,
не пытайся, што гэта са мной пасля ўсіх гэтых гадоў. Для мяне тут не так шмат месца для імправізацый,
няма часу на доўгія сола -бібоп або фры -джаз. Гэта цвёрды блюз старога таймера з дванаццаці тактаў і
даўжынёй дванаццаць тактаў. Рык даў нам указанні прытрымлівацца, але кожны хоча вынайсці кола
зноўку з -за праблем з эга ці таго, што гэта такое.

Усё, што я кажу пра гэта: «Спачатку асвоіце рысавую пліту і вентылятар. Спачатку RSO, потым усе
іншыя  (менш магутныя)  лекі  ад  канопляў.  Таму  што  патэнцыя мае  значэнне.  Чым больш моцнае  і
заспакаяльнае алей, тым лепш для пацыента. Вам не прыйдзецца правяраць унутраныя стану, спачатку
паспрабуйце на скурных захворваннях і паглядзіце, ці хутка ён вылечыцца з дапамогай вельмі моцнага і
заспакаяльнага RSO з 95-98% THC або з чым-небудзь іншым, што павінна адказаць вам. Тады ведайце,
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што тое ж самае, што адбываецца на вашай скуры, адбываецца ўнутры вашага цела пры прыёме гэтага
лекі.

Як  толькі  вы  гэта  зробіце,  вы  ў  асноўным страціце  цікавасць  да  менш магутных  формаў  лекаў  ад
канопляў. Не таму, што яны не могуць дапамагчы ў некаторых выпадках, а таму, навошта лятаць другім
ці трэцім класам, калі за тыя ж грошы можна лятаць першым класам і адначасова хутчэй і надзейней
выратаваць сваё жыццё?

RSO - найлепшая медыцына, а ўсё астатняе - не прэміяльная медыцына. І я хачу лекі прэміум -класа,
чаму я хачу разведзеныя лекі замест сапраўднай? Чым больш жорстка заспакаяльнае і моцнае алей, тым
лепш яно дзейнічае як лекі - і гэта ніколі не зменіцца ».

«Лепшы RSO-95-98% THC, надзвычай моцны і заспакойлівы. Усё, акрамя гэтага (сырая каноплі, сокі,
харчовыя прадукты,  алеі  з  высокім  утрыманнем КБР,  недэкарбаксілаваны ВГО,  настойкі,  бальзамы,
адвары, мацэраты, вы называеце гэта)-гэта менш магутная форма лекаў з канабіса. Вядома, усе формы
лекі з каноплямі ў пэўнай ступені карысныя, але не стаўце сваё жыццё на менш магутныя формы лекаў
ад канопляў ». JB

Працэс вытворчасці канопляў алеем Рыка Сімпсана

«Я звычайна працую з фунтам або больш нырак з вельмі магутных крыжавінак Indica або Indica, якія
дамінуюць у сатыве. Унцыя добрай ныркі звычайна дае 3 да 4 грамаў паўнавартаснага алею, і колькасць
атрыманага алею будзе вар'іравацца ад штаму да штаму. Вы ніколі не ведаеце, колькі нафты атрымаеце,
пакуль  не  апрацуеце  матэрыял,  з  якім  працуеце.  У  сярэднім  за  фунт  добрага  бутону  звычайна
атрымліваецца каля 60 грам паўнавартаснага алею, а часам вы нават можаце атрымаць значна больш ад
некаторых гатункаў.

Многія, здаецца, лічаць, што алей павінна быць бурштынавым, і што вы павінны бачыць скрозь яго.
Часта  алеі,  якія  я  вырабляў,  выяўлялі  гэтыя рысы,  але не  заўсёды.  Колер і  тэкстура  алею,  якое вы
вырабляеце,  шмат у чым залежыць ад штаму,  метаду і  растваральніка,  які  вы выкарыстоўваеце  для
атрымання  алею.  Не  хвалюйцеся,  калі  алей,  якое  вы  вырабляеце,  мае  больш цёмны  колер,  гэта  не
значыць, што такое алей не з'яўляецца моцнадзейным лекамі. Сапраўды, некаторыя з самых моцных
алеяў, якія я калі -небудзь вырабляў, былі цёмнага колеру, але яны па -ранейшаму мелі жаданы лекавы
эфект.

Я думаю, што гэтыя інструкцыі павінны аблегчыць вытворчасць гэтага алею для любога, але перш чым
пачаць,  пераканайцеся,  што ў вас ёсць усё неабходнае,  каб зрабіць гэта належным чынам. Усё,  што
патрабуецца,  -  гэта  зыходны  матэрыял,  растваральнік,  даўжыня  драўніны,  два  пластыкавыя  вядры,
некалькі невялікіх ёмістасцяў з варонкамі і фільтрамі для кавы, электрычная пліта для рысу, вентылятар,
мерны шклянку з нержавеючай сталі, грэлка для кавы і шпрыцы.

Працэс,  які  я  збіраюся  апісаць,  уключае  прамыванне  зыходнага  матэрыялу  двойчы  добрым
растваральнікам, такім як чыстая лёгкая аліфатычная нафта або 99% ізапрапілавы спірт, каб выдаліць
наяўную  смалу  з  расліннага  матэрыялу.  Лёгкая  нафта  зарэкамендавала  сябе  як  вельмі  добры
растваральнік  для атрымання нафты, яе таксама даволі танна набыць у параўнанні  з  коштам іншых
растваральнікаў.  Ён  выпускаецца  ў  розных  формах  і  пад  рознымі  назвамі,  але  растваральнік,  які  я
выкарыстаў,  у  Канадзе  называюць лёгкай нафтай,  а  ў Еўропе яго часта  называюць бензінам (е).  Ён
прадаецца пад многімі назвамі, але калі вы звяртаецеся да пастаўшчыка паліва, у вас не павінна быць
занадта  вялікіх  праблем  з  адсочваннем,  калі  вы  запытваеце  лёгкі  аліфатычны  растваральнік  з
гідраачышчанай нафтай/нафтавы эфір/бензін/вуглевадародны растваральнік з тэмпературай кіпення ад
40 да 100 ° C (140-212 ° F), нумар CAS 64742-49-0.
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Лёгкая нафта мае мноства прамысловых мэтаў і часта выкарыстоўваецца для абястлушчвання дэталяў
рухавіка або тонкіх фарбаў і г.д., таму я ўпэўнены, што вам не складзе працы знайсці тое, што вам трэба.
Каб даць вам уяўленне аб яго шматлікіх мэтах, гэта тое ж рэчыва, якое выкарыстоўваецца для паліва
лямпаў і печаў Coleman. Але, на жаль, у паліва Coleman дадаюць інгібітары іржы, таму я не рэкамендую
выкарыстоўваць гэта паліва для вытворчасці нафты. У многіх краінах свету таксама ёсць медыцынская
нафта (гексан), але яна крыху даражэйшая, і звычайна яе складаней атрымаць, і я не знайшоў істотнай
розніцы паміж чыстай лёгкай нафтай і яе медыцынскай версіяй .

Бутан можа вырабляць нафту, але я не рэкамендую яго выкарыстоўваць у якасці растваральніка для
вытворчасці гэтага лекі, паколькі ён вельмі лятучы і запатрабуе выкарыстання дарагога абсталявання
для нейтралізацыі небяспекі. Акрамя таго, выкарыстанне бутану для атрымання алею не дэкарбаксілюе
гатовы  прадукт,  таму  атрыманыя  такім  чынам  алеі  будуць  менш  эфектыўнымі  для  медыцынскага
выкарыстання, калі не спатрэбіцца дадатковы час для іх належнага дэкарбаксілавання.

Адзіныя растваральнікі, з якімі я маю непасрэдны вопыт, - гэта эфір, лёгкая аліфатычная нафта і 99%
ізапрапілавы спірт. Эфір - мой асабісты фаварыт, і гэта вельмі эфектыўны растваральнік, але ён дарагі і
яго  даволі  цяжка  атрымаць.  Я  думаю,  што  выкарыстанне  эфіру  лепш  падыходзіць  для  закрытых
перагонных прылад, так як ён вельмі лятучы і яго пары робяць яго небяспечным для працы.

І эфір, і лёгкая нафта з'яўляюцца больш селектыўнымі растваральнікамі ў прыродзе, што азначае, што
спірт не настолькі эфектыўны, як растваральнік, але ўсё ж ён працуе добра. Алкаголь растварыць больш
хларафілу з зыходнага матэрыялу, і з -за гэтага алею, атрыманыя са спіртам, звычайна будуць больш
прыкметна цёмнага колеру.

Каб растваральнік быў эфектыўным, ён павінен быць 100% чыстым, а 100% чысты спірт дарагім, і яго
знайсці даволі цяжка. Лёгкая нафта, з другога боку, каштуе даволі танна, і знайсці яе звычайна не так
ужо і складана. Побач з выкарыстаннем эфіру, чысты светлы аліфатычны нафта - мой растваральнік.

Усе гэтыя растваральнікі,  у  тым ліку  спірт,  атрутныя па  сваёй прыродзе,  але  пры выкананні  гэтых
інструкцый  рэшткі  растваральнікаў  у  гатовым  алеі  не  выклікаюць  турботы.  Пасля  таго,  як  гатовы
прадукт астыне да пакаёвай тэмпературы, ён уяўляе сабой густое тлушчападобнае рэчыва, а не алей, і ён
прыкладна максімальна атрутны. Нават калі б застаўся невялікі след рэшткаў растваральніка, алей само
па сабе дзейнічае, каб нейтралізаваць любы шкодны атрутны эфект. Па сутнасці, усё, што вы робіце,
гэта змыванне лекавых смол з матэрыялу нырак. Затым, пасля таго як сумесь растваральніка алею была
адфільтравана і растваральнік выкіпеў, вы застаяцеся з смаламі ў іх самай лекавай форме.

Для  дасягнення  найлепшых  вынікаў  зыходны  матэрыял  павінен  быць  максімальна  сухім.
Пераканайцеся,  што ваша праца добра вентыляваная і  няма іскраў,  адкрытага  агню або распаленых
элементаў у зоне.

Змесціце  зыходны  матэрыял  у  ёмістасць  з  добрай  глыбінёй,  каб  прадухіліць  выплюхванне  сумесі
алейнага  растваральніка  ў  працэсе  мыцця.  Затым  увлажните  нырку  з  дапамогай  растваральніка,  а
матэрыял бутону здрабніце з выкарыстаннем такой драўніны, як кавалак 2 × 2.

Пасля  таго,  як  яго  здрабнілі,  дадайце  яшчэ  растваральніка  да  поўнага  апускання  матэрыялу  ў
растваральнік.  Апрацуйце  матэрыял  бутонаў  каля  трох  хвілін  з  даўжынёй  драўніны,  якую  вы
выкарыстоўвалі для яго драбнення. Затым павольна пералівайце сумесь растваральніка ў іншую чыстую
ёмістасць, пакінуўшы зыходны матэрыял у арыгінальнай ёмістасці, каб яе можна было прамыць другі
раз.

Зноў  дадайце  свежы  растваральнік  да  зыходнага  матэрыялу,  пакуль  ён  зноў  не  пагрузіцца  ў
растваральнік, а затым папрацуйце яшчэ тры хвіліны з даўжынёй дрэва, якое вы выкарыстоўвалі. Затым
наліце  сумесь растваральніка алею ў тую ж ёмістасць, у якой утрымліваецца сумесь растваральніка з
першай мыцця, якую вы рабілі.
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Спроба трэцяга мыцця расліннага сыравіны дае вельмі мала алею, і гэта не прынясе ніякай карысці або
не прынясе ніякай карысці як лекі. Першае прамыванне растварае 70-80% наяўнай смалы з зыходнага
матэрыялу; пры другой прамоі выдаляецца ўсялякая карысная смала, якая застаецца.

Масла, атрыманыя пры першай прамыванні,  з'яўляюцца найбольш магутнымі з медыцынскай пункту
гледжання,  але  калі  выкарыстоўваецца  паўнавартасны  зыходны  матэрыял,  алей  з  другой  прамыўкі
таксама  мае  перавагі.  Калі  вам  па  нейкіх  прычынах  прыходзіцца  працаваць  з  не  такім  магутным
матэрыялам, як трэба, лепш за ўсё выкарыстоўваць алей з першай прамывання толькі для ўнутранага
выкарыстання, а потым пачаць расці або шукаць зыходны матэрыял лепшай якасці. Памятайце, якасць
важней колькасці, і чым лепш зыходны матэрыял, тым лепш лекі.

Выкарыстоўвайце што -небудзь, напрыклад, ёмістасці для чыстай вады з невялікім адтулінай уверсе і
ўстаўце  варонкі  ў  адтуліны,  а  затым  пастаўце  вялікія  фільтры  для  кавы  ў  варонкі.  Наліце  сумесь
растваральніка з першай і другой прамывак у кававыя фільтры і дайце сумесі растваральніка выцячы
праз  фільтры,  каб  выдаліць  непатрэбны  раслінны  матэрыял.  Чым  больш  варонкі  і  кантэйнеры  вы
выкарыстоўваеце,  тым хутчэй яны будуць фільтравацца.  Пасля таго,  як  сумесь  растваральніка  алею
была адфільтраваная, яна гатовая да выкіпання растваральніка.

Калі вы яшчэ не валодаеце ёю, вы можаце набыць недарагую рысаварку большага памеру з адкрытым
верхам, якая мае высокі і нізкі ўзровень нагрэву для выкіпання растваральніка з алею. Пераканайцеся,
што рысавая пліта ўстаноўлена ў добра якое ветрыцца памяшканні, а побач размяшчайце вентылятар,
які здзімае пары, калі растваральнік выкіпіць. Гэта прадухіліць кандэнсацыю пароў і стварае небяспеку.
Рысавыя пліты прызначаны для таго,  каб не спальваць рыс у працэсе варэння.  Убудаваныя датчыкі
тэмпературы аўтаматычна ўключаць пліту на мінімальны агонь, калі тэмпература ўнутры пліты пачне
занадта высока.

Калі пры вытворчасці нафты тэмпература крыху перавысіць 148 ° C, яна пачне выпараць канабіноіды з
нафты, і, вядома, вы не хочаце, каб гэта адбылося. Калі рысавая пліта працуе належным чынам, яна
аўтаматычна  выключаецца  з  высокай  тэмпературы  прыкладна  110  °  C  (230  °  F),  што  вышэй  за
тэмпературу, дзе, як кажуць, адбываецца дэкарбаксілаванне, і ўсё яшчэ значна ніжэй за тую, што THC і
іншыя канабіноіды будуць выпарацца. Вось чаму я настойліва рэкамендую выкарыстоўваць рысавую
пліту тым, хто ніколі раней не вырабляў алей, бо гэта выключае небяспеку нанесці шкоду разгляданаму
алею. Плюс атрыманае алей дэкарбаксілюецца, што таксама важна, таму яно можа дасягнуць поўнага
лекавага эфекту.

Я прапаную, каб людзі не спрабавалі выкарыстоўваць каструлі і аналагічныя прыборы для вытворчасці
нафты. Калі я ўпершыню спрабаваў вырабляць алей, я выкарыстаў каструлю, і  паколькі  я не ведаў,
колькі  цяпла  могуць  вырабляць  гэтыя  прылады,  алей  перагрэлася  і  было  разбурана.  Таму  я  лічу
разумным,  што  пачатковец  павінен  пачаць  з  рысавай  пліты  і  ўважліва  прытрымлівацца  нашых
інструкцый. Гэта можа зэканоміць ім шмат гора.

Для  вытворчасці  гэтага  лекі  і  звароту  растваральніка,  які  выкарыстоўваецца,  таксама  можна
выкарыстоўваць дыстылятар. Гэты метад сапраўды мае большы сэнс, чым выкарыстанне рысавай пліты,
але стоек,  прызначаныя для бяспечнага  выкідвання растваральнікаў,  дарагія,  і  большасць людзей не
ведае, як правільна кіраваць адным з гэтых прыбораў. Калі такі маецца, я аддаю перавагу карыстацца
нерухомым фотаздымкам, але, у некаторых краінах, валоданне столавым супярэчыць закону. Калі вы
сур'ёзныя  і  хочаце  вырабляць  вялікую  колькасць  нафты,  паглядзіце  на  перагонку  і  навучыцеся
правільнаму выкарыстанню гэтага абсталявання.

Заўсёды сочыце за тым, каб у зоне запаўнення рысавай пліты або адварвання растваральніка не было
іскраў, адкрытага агню або распаленых элементаў, таму што пары, якія ўтвараюцца з растваральнікаў,
вельмі гаручыя і таксічныя. Я выкарыстаў гэты ж працэс тысячы разоў і ніколі не меў месца няшчаснага
выпадку,  але  для  вашай  ўласнай  бяспекі  прытрымлівайцеся  інструкцыям  і  пераканайцеся,  што
памяшканне добра вентылявана. Я таксама папярэджваю вас, каб вы не ўдыхалі пары, якія ўтвараюць
растваральнікі, бо яны могуць аказаць непрыемнае ўздзеянне на каго -небудзь з паблізу.
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Пераканайцеся, што вентылятар працуе і вырабляе дастатковую колькасць паветра, каб выдзімаць дым,
а  затым  запоўніце  рысавую  пліту,  пакуль  яна  не  запоўніцца  прыкладна  на  тры  чвэрці.  Гэта  дае
магчымасць  для  выкіпання  сумесі  растваральніка  алею,  не  пераліваючыся.  Пастаўце  рысаварку  на
моцны  агонь  і  пачніце  кіпяціць  растваральнік.  Ніколі  не  спрабуйце  рабіць  гэта  без  выкарыстання
вентылятара, таму што пары могуць кандэнсавацца, і калі яны сутыкнуцца з награвальным элементам,
гэта можа выклікаць пажар.

Па меры паніжэння ўзроўню ў пліце для рысу працягвайце асцярожна дадаваць сумесь растваральніка
алею, пакуль у вас нічога не застанецца. Калі ўзровень у рысавай пліце ў апошні раз панізіцца і знізіцца
прыкладна да двух сантыметраў сумесі растваральніка, дадайце каля 10 да 12 кропель вады ў сумесь
растваральніка алею. Гэтая невялікая колькасць вады дазваляе больш хутка выкіпаць пакінуты ў пліце
алей, які застаўся.

Калі ў пліце застаецца зусім мала, я звычайна апранаю пару пальчатак, а потым бяру пліту і пачынаю
закручваць яе змесціва. Гэта робіцца, калі струмень паветра ад вентылятара па -ранейшаму забірае дым,
і гэта можа трохі паскорыць працэс аздаблення. За кароткі час пліта аўтаматычна запускае моцны агонь,
а потым пераходзіць на мінімальны. Пакуль варыцца апошні растваральнік, вы пачуеце трэск ад алею,
якое засталося ў пліце, і ўбачыце, што ў пакінутым алеі ўзнікае даволі шмат бурбалак. Акрамя таго, вы
заўважыце тое, што выглядае як невялікая колькасць дыму або пары, якая выцякае з алею ў рысавай
пліце, але не хвалюйцеся, бо гэта ў асноўным толькі пара, якая вырабляецца з некалькіх кропель вады,
якія вы дадалі. Пасля таго, як рысавая пліта аўтаматычна перайшла на мінімальны агонь, Я звычайна
даю яму астыць, пакуль яго зноў не можна пераключыць на моцны агонь. Пасля таго, як пліта ў другі
раз аўтаматычна перайшла ў рэжым нізкага нагрэву, я дастаю ўнутраны рондаль з пліты і наліваю яе
змесціва ў мерны шкляначку з нержавеючай сталі.

У  рондалі  застанецца  невялікая  колькасць  алею,  якое  амаль  немагчыма  дастаць,  калі  толькі  вы  не
выкарыстоўваеце што -небудзь накшталт сухога хлеба для паглынання алею, пакуль яно яшчэ цёплае.
Затым невялікую колькасць гэтага хлеба можна ўжываць у ежу як лекі, але памятайце, што часам можа
прайсці гадзіну ці больш, перш чым вы адчуеце яго дзеянне. Таму будзьце асцярожныя, колькі такога
хлеба вы спажываеце, таму што нават вельмі невялікая колькасць можа пакласці вас спаць на некалькі
гадзін, як і сама сырое масла. Яшчэ адзін добры спосаб ачысціць усё, што засталося ў чыгуне, - прамыць
гаршчок невялікай колькасцю спірту для атрымання настойкі з канаплянага алею.

Такая настойка можа быць вельмі эфектыўнай пры лячэнні скурных захворванняў, і нават крыху можа
пайсці  ў  доўгі  шлях,  што  зэканоміць  вам грошы.  Паколькі  мне  часта  падабаецца  змешваць  алей  з
некалькіх штамаў, я звычайна проста пакідаю пакінутае алей у рондалі да наступнага разу. Змешваючы
масла розных штамаў, вы атрымліваеце лекавыя перавагі ад усіх гэтых розных відаў алею, і я знайшоў,
што такія алею эфектыўныя пры лячэнні ўсяго. Калі ў вас ёсць шмат розных гатункаў добрай канопляў,
я думаю, што змешванне алеяў - добрая ідэя, але калі гэтага не зрабіць, я лічу, што алей толькі аднаго
штаму, верагодна, задаволіць вашыя патрэбы.

Вазьміце  алей,  якое  вы  налілі  ў  мерны  шклянку  з  нержавеючай  сталі,  і  пастаўце  яго  на  мяккі
награвальны прыбор,  напрыклад,  у  грэлку для кавы, каб  выпарыць тую ваду,  якая засталася  ў алеі.
Даволі  часта  для выпарэння пакінутай  вады патрабуецца  толькі  кароткі  час,  але  таксама  некаторыя
штамы вырабляюць больш натуральных тэрпенаў, чым іншыя. Гэтыя тэрпены могуць прывесці да таго,
што алей, якое зараз ёсць у грэлцы для кава, бурбалкамі працягваецца даволі доўга, і можа спатрэбіцца
некаторы  час,  пакуль  такія  алею  перастануць  дзейнічаць.  Калі  алей  на  грэлцы  для  кавы  перастаў
булькаць,  а  актыўнасць  практычна  не  назіраецца,  зніміце  алей з  грэлкі  для  кавы і  дайце  яму трохі
астыць. Іншы спосаб дапрацаваць алей без выкарыстання грэлкі для кавы - паставіць алей у духоўку з
тэмпературай  130  °  C  прыкладна  на  гадзіну.  Гэта  прывядзе  да  дэкарбаксілавання  гатовага  алею  і
рэшткаў растваральніка не павінна выклікаць праблем.

Затым з дапамогай пластыкавых аплікатараў або шпрыцаў без іголак,  якія ёсць у вашым мясцовым
аптэчным пункце, з дапамогай поршня павольна ўцягніце цёплае алей у шпрыцы і дайце яму астыць. За
кароткі час смала ператворыцца ў густую тлушчападобную субстанцыю.
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Часам  смала  настолькі  густая,  што  пры  астуджэнні  яе  цяжка  выцягнуць  з  шпрыцаў.  Калі  такое
здарылася,  проста  пастаўце  шпрыц  у  кубак  з  гарачай  вадой  за  кароткі  час,  і  вы  зможаце  лягчэй
выціснуць дазоўку. Часам пацыент выштурхоўвае занадта шмат алею, але калі гэта адбудзецца, проста
адцягніце поршань шпрыца, і лішак алею звычайна можна без асаблівых цяжкасцяў уцягнуць у шпрыц.

У сярэднім для сухога фунта матэрыялу спатрэбіцца каля 2 літраў (8-9 літраў) растваральніка для двух
неабходных пранняў. Калі вы плануеце здабываць алей з больш -менш зыходнага матэрыялу, проста
вылічыце,  каб  прыкладна  вызначыць,  колькі  вам  спатрэбіцца  растваральніка.  Ад  пачатку  да  канца
звычайна праходзіць тры -чатыры гадзіны, каб завяршыць увесь працэс, а потым лекі сядзяць гатовыя да
ўжывання.

Варта таксама адзначыць, што гэта алей мае надзвычай працяглы тэрмін захоўвання. Але для працяглага
захоўвання я паклаў бы яго ў цёмную бутэльку з шчыльнай вечкам або ёмістасць з нержавеючай сталі.
Пры захоўванні ў прахалодным цёмным месцы пры захоўванні ён можа захоўваць сваю лекавую сілу
гадамі.

Спачатку некаторым можа здацца складаным паспрабаваць вырабіць уласныя лекі, але на самой справе
гэты працэс надзвычай просты. Усё, што вам трэба зрабіць, гэта ўважліва выконваць інструкцыі, і пасля
таго, як вы вырабіце гэты лек некалькі разоў, вы ўбачыце, што прыгатаваць яго не нашмат складаней,
чым кубак кавы. Пасля таго, як вы вырабілі ўласнае лекі, яно вывядзе з медыцыны ўсю загадку, і ў
большасці выпадкаў вам больш не прыйдзецца спадзявацца на лекараў, бо цяпер вы сталі сваім уласным
доктарам ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна
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В. Чаму драбненне сухога матэрыялу прыводзіць да страты THC? Ці ёсць гэтаму тлумачэнне?

А. Вы калі -небудзь мелі сапраўды магутны бутон? Калі вы гэта зрабілі, вы павінны ведаць, чаму. Той
белы парашок, які знаходзіцца вакол стала пасля таго, як вы яго здрабніце, - гэта ТГК (або трыхама), і
менавіта гэта павінна было застацца ў алеі. Плюс да ўсяго, калі яго здрабняюць, ён становіцца занадта
тонкім, і вы выдаліце ў алеі шмат таго, чаго не хацелі.

Апрацуйце сухія цэлыя бутоны пасля таго, як вы намачыце іх нафтай або растваральнікам па вашаму
выбару, але не дакранайцеся да іх, перш чым апрацоўваць, таму што кожны раз, калі вы дакранаецеся да
іх,  вы страціце  частку.  Масла,  атрыманыя з молатага  матэрыялу, значна менш магутныя,  чым алей,
атрыманае з нырак, раздробненых пасля ўвільгатнення.

Першае хуткае мыццё з'яўляецца найбольш магутным і ўтрымлівае каля 70% THC, другое - каля 20%,
трэцяе - каля 5%. Калі вы здрабняеце яго, вы атрымліваеце ўсе тры прамывання (фактычна чатыры) у
сваім алеі, і вы гэтага не хочаце. Якасць над колькасцю. JB

«Прывітанне  JB.  У  які  кароткі  час  вы  можаце  пакінуць  бутон  сохнуць,  калі  ён  вам  тэрмінова
спатрэбіцца? Дзякуй ”. Прысцыла

- Пакуль не высахне костка. Але я хацеў бы толькі хутка высахнуць, скажам, 5-7 г ныркі, што дасць вам
прыкладна  грам алею,  дастаткова  для  пачатку,  а  потым вы можаце  скончыць  яго,  калі  ён  высахне
належным чынам,  прыкладна  праз  тыдзень.  Чым менш вы будзеце  апрацоўваць  зыходны матэрыял
перад апрацоўкай, тым менш смалы вы выдаткуеце. Такім чынам, лепш не дэкарбаксілаваць зыходны
матэрыял  (як  GW  робяць  без  усялякіх  прычын,  вы  можаце  дэкарбаксілаваць  алей  з  меншымі
праблемамі,  разагрэўшы  яго,  што  вам  трэба  зрабіць,  каб  выдаліць  рэшткі  растваральніка  ў  любым
выпадку).  Лепш за  ўсё  пакласці  бутон  у  вядро  для апрацоўкі  прама  ў  сушыльным памяшканні  без
дадатковай апрацоўкі, калі гэта магчыма. Чым менш вы дакранаецеся да бутона, тым лепш. JB

1.)  Я  перамалоў  сухія  бутоны  рукамі  толькі  без  мясасечкі.  Зыходны  матэрыял  выглядаў  як  вельмі
маленькія бутоны прыбл. Дыяметр ад 5 да 10 мм, таму ў асноўным без парашка. Паколькі ў мяне цяпер
ёсць уласны вопыт падрыхтоўкі ежы, я цалкам згодны з вамі ва ўсіх пунктах, акрамя пункта С. Я бачыў
алею з спіртам, якія звычайна значна цямней, паколькі вада ў спірце растварае хларафілы. Я зрабіў маё
алей  з  чыстага  нафтавага  эфіру  лабараторнага  класа.  Гэта  алей  значна  ярчэй  колеру  (залаціста-
карычневы)  і  мае  выдатны,  цудоўны рэзкі  густ  у  параўнанні  з  спіртавым алеем,  якое  мне давялося
паспрабаваць. Я маю на ўвазе тое, што я лічу, што нафта не выдаляе так шмат тэрпенаў і хларафілаў, як
спірт. Ён таксама кіпіць значна больш кантраляваным і кіраваным, як алкаголь. Таму маё пытанне тут:

-  Спачатку не  шліфуйце матэрыял.  Любое абыходжанне з  сухім бутонам прывядзе  да  таго,  што вы
страціце THC і іншыя канабіноіды (дробная пыл на стале - гэта тое, што павінна было застацца ў вядры).
Так, памол і нафта былі б "лепш", чым памол і спірт - гэта спалучэнне амаль гарантаваны збой, вы
проста не можаце зрабіць добрае алей такім чынам.

Пакладзеце бутон у вядро, намочыце яго нафтай, раздушыце яго палкай дзве-тры хвіліны, заліце алейна-
растваральную сумесь у вядро. Калі вы працуеце з якасным матэрыялам, зрабіце другую прамыўку і
выліце другую сумесь у вядро з першай мыйкай. Калі вы не выкарыстоўваеце гэты добры матэрыял,
выкарыстоўвайце першае мыццё толькі для ўнутраных мэтаў (і працягвайце пошук добрага матэрыялу).

Эфір  вырабляе  выдатныя  алею  (нам  больш  падабаюцца  бурштынавыя  алею,  чым  цёмныя  але,  але
памятайце, што некаторыя штамы вырабляюць больш цёмныя алею, чым іншыя). Мы таксама любім
бурштынавыя алею па практычных прычынах - хто хоча мець чорныя зубы з пазнакамі хларафіла на іх?
Але на дадзены момант мы не рэкамендуем яго шмат, таму што працаваць з эфірам даволі небяспечна,
яго цяжка атрымаць у большай частцы свету, і мы вельмі занепакоеныя бяспекай тых, хто вырабляе
нафту. Ён можа лёгка падняцца на бум пры адносна нізкіх тэмпературах. Такім чынам, для большасці
людзей лёгкая аліфатычная нафта будзе працаваць выдатна. Мы звычайна выкарыстоўваем нафту, але
эфір будзе растваральнікам па нашым выбары.
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Цяперашні спіс растваральнікаў, якія мы асабіста выкарыстоўвалі б: 1. эфір, 2. чыстая лёгкая нафта, 3.
99% ізапрапілавы спірт, 4. харчовы спірт - пераважна 99%, але гэта звычайна цяжка атрымаць і вельмі
дорага. Калі вы працуеце з 96% спіртам, астатнія 4% звычайна складаюцца з вады. 4% з 10 літраў - гэта
4  dcl,  амаль  паўлітра  вады,  якую  вам  давядзецца  выкіпяціць  -  і  на  гэта  трэба  час,  каб  вы  змаглі
выдаткаваць больш разумна.

2.) Я таксама паклаў апошняе цёплае алей пры тэмпературы 60 ° C на 1,5 гадзіны ў вакуум, каб цалкам
выдаліць усе рэшткі растваральніка. Як я вам ужо пісаў, я дэкарбаксілаваў алей, з'едзенае на 35 грам
пазней ... Смак алею быў да дэкарбаксілавання значна больш пікантным, я б не сказаў горш, але вы
маеце рацыю наконт адрыжкі.

- Як я ўжо казаў мінулы раз, адрыжка была ад рэшткаў вады. А вада была там з -за "навуковай" нізкай
тэмпературы, якую вы выкарыстоўвалі. Вам усё роўна трэба дэкарбаксілаваць алей, таму рысавая пліта,
якая выключаецца пры 110 ° C, працуе выдатна. Ці, вядома, лепш за ўсё выкарыстоўваць нерухомы
фотаапарат - але зноў жа, многія людзі не валодаюць імі і не ведаюць, як імі кіраваць, і рызыка выбуху
прысутнічае  заўсёды.  Калі  па  -ранейшаму  выбухае,  ён  звычайна  зносіць  увесь  дом.  Калі  змесціва
рысаваркі выбухне, яно выкліча толькі полымя вышынёй два -тры метры, з якім даволі лёгка справіцца.

Што тычыцца вакууму - вядома, чаму б і не. Калі ў вас ёсць абсталяванне і вы ведаеце, як правільна ім
карыстацца, не дрэнна заліць алей у ім, калі вы хочаце быць на 100% упэўненым, што ў ім няма рэшткаў
растваральніка,  або  калі  вы  хочаце  закрыць  рот  тых,  хто  супраць  нафтахімічных  растваральнікаў.
Некаторыя  людзі  выкарыстоўваюць  яго  з  вялікім  поспехам,  і  я  не  супраць.  Але,  як  вы  ведаеце,
большасць людзей не валодаюць гэтым абсталяваннем, і многія з нашых пацыентаў не могуць або не
могуць  сабе  дазволіць  нават  рыхтаваць  рысу  і  вентылятар,  таму  мы  не  рэкамендуем  вакуум  як
неабходнасць.

Паглядзіце, наколькі лёгкі і просты метад Рыка, і на колькі пытанняў мы яшчэ павінны адказаць. Цяпер
уявіце, што адбудзецца, калі мы дадамо інфармацыю аб іншых метадах атрымання нафты. Гэта толькі
выкліча блытаніну, і мне прыйдзецца марнаваць дні і тыдні на тое, каб адказваць на пытанні «збітых з
панталыку» людзей, чаго я не збіраюся рабіць даўжэй.

3.) Растлумачце, чаму вы прапануеце праглынуць алей прама з трубкі, прама ў рот, без капсул? Нейкая
праблема  паглынання?  Я  ем  большую  частку  алею  на  цыгарэтнай  паперы,  але  я  рэдка  ўжываю
некаторыя капсулы, калі мне даводзіцца выходзіць з дому больш гадзін. Да таго ж я не люблю, каб гэта
было па зубах, бо злезці сапраўды цяжка ...

-  Па  некалькіх  прычынах.  Галоўны  з  іх  заключаецца  ў  тым,  што  гэты  спосаб  прыёму  ўнутр
зарэкамендаваў  сябе  як  найбольш  эфектыўны  і  карысны  для  пацыентаў.  Гэта  паляпшае  гігіену
паражніны рота, таму што таксама дэзінфікуе рот, а потым дапамагае пры любых станах стрававальнага
гасцінца або ў горле і г. гэта ў роце, пакуль я вытрымаю. У большасці выпадкаў грып або ангіна (або яе
сімптомы) прымаюцца за ноч.

Як вы кажаце, некаторы колькасць алею застаецца на зубах і пад вашым мовай, таму гэты метад прыёму
ўнутр фактычна спалучае сублингвальную апрацоўку алею (аля Sativex і  іншыя спрэі і  настойкі  пад
языком) і апрацоўку ў страўніку і кішачнік. Галоўнае, каб алей патрапіла ў страўнік. Такім чынам, калі ў
вас ёсць алей з не вельмі добрым густам, вы можаце пакласці ў яго кавалак хлеба ці банан і г. таблетку і
змыйце яе вадой ці гарбатай ці чым заўгодна. Пачысціце зубы алеем прыкладна праз дзесяць хвілін, гэта
таксама дапаможа ў гігіене паражніны рота. Многія алею маюць цудоўны густ (асабліва калі зыходны
матэрыял не здрабняецца і калі для атрымання алею не выкарыстоўваецца спірт.

Капсулы - а) вы павінны купляць іх у кампаніі  Big Pharma, з дапамогай якой вы падтрымліваеце іх
сваімі грашыма; б) у некаторых людзей на іх алергія, в) некаторыя раствараюцца ў кішачніку, а не ў
страўніку; г) дылеры часта кладуць менш алею ў капсуле, чым павінна быць, е) яны не працуюць так
добра  пры такой  колькасці  умоў,  е)  цяжка  выцягнуць  з  іх  алей,  калі  вы хочаце  зрабіць  сустаў  або
выпарыць алей пры лёгачных захворваннях або калі  вы хочаце выкарыстоўваць алей мясцова.  Я не
кажу,  што вы не можаце выкарыстоўваць капсулы, усё,  што я кажу,  гэта тое,  што лепш навучыцца
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выкарыстоўваць  алей  прама  з  трубкі.  Пасля  таго,  як  вы  атрымаеце  дадатковую  практыку,  вы
даведаецеся, як выкарыстоўваць алей без асаблівых дыскамфортаў. Мне асабіста падабаецца ёсць алей
прама з рысоваркі, я проста апускаю ў яго палец і бяру столькі, колькі думаю, што магу ўзяць. Майце на
ўвазе, гэта вельмі «спажывае алей», і вы звычайна возьмеце больш, чым са шпрыца. Калі алей добрае,
"перадазіроўка" толькі прывядзе вас да сну. Але, вядома, я магу гэта зрабіць дзякуючы свайму вопыту і
памяркоўнасці, я б не раіў і не раіў бы гэта пачаткоўцам або тым, хто не мае столькі вопыту. Усяго вам
добрага, Стэфан. Джындрых »

«Калі  вы  турбуецеся  аб  кошце,  гэта  значна  танней,  чым  даплата  за  большасць  лекаў  ад  раку,  а
некаторыя, калі лекі, якія вы прымаеце дома ад раку, не пакрываюцца страхоўкай. Калі б каму -небудзь
у маёй сям'і спатрэбілася гэта алей ад раку, я б знайшоў спосаб. Поспехаў!!!!" Ліза

- "Я згодны, Ліза, алей- гэта значна таннейшае лячэнне, калі ўлічыць усе астатнія выдаткі. Да таго ж гэта
непараўнальна бяспечней,  чым усё,  што дае медыцынская сістэма,  не кажучы ўжо пра тое,  што яна
працуе  нашмат  больш эфектыўна  і  надзейна,  і  яе,  безумоўна,  прыносіць  больш задавальнення,  чым
атруту або радыяцыю. "JB

В. Я ведаю, што вы рэкамендуеце зрабіць RSO самастойна, але ў дыспансеры ёсць мясцовыя, і  мне
проста было цікава, якая павінна быць справядлівая цана на яго. 

А. Каб атрымаць грам алею, трэба 4-7 г высакаякаснай ныркі, таму гэта павінна быць "правільная цана".
Давайце не будзем абмяркоўваць смешныя цэны на каноплі,  для мяне правільная цана за дозу 60 г
складае  50-100  долараў  ЗША  (або  менш,  калі  яна  вырошчвалася  на  свежым  паветры  ў  вялікіх
маштабах). Я не кажу, што ведаю, дзе яго атрымаць па такой цане на дадзены момант, алей вышэйшага
гатунку каштуе столькі, колькі каштуюць матэрыялы вышэйшага гатунку там, дзе вы жывяце. JB

Іншыя формы здабычы

Вы знайшлі іншыя спосабы атрымання алею?

«Ёсць  шмат  спосабаў  атрымання  алею,  і  я  не  сцвярджаю,  што  мой  метад  абавязкова  лепшы,  але,
наколькі мне вядома, ён адзіны, які даказаў поспех у тысячах выпадкаў.

Сапраўды, метад, які мы паказалі свету, у лепшым выпадку будзе лічыцца грубым, але вельмі чыстая
форма гэтага лекі можа быць атрымана такім чынам. Я меў намер прадставіць спосаб вытворчасці алею
з даступным абсталяваннем, так што пры неабходнасці амаль кожны можа вырабляць свае ўласныя лекі
простым спосабам.

Аж пакуль мяне не аблавілі ў 2005 годзе, я выкарыстоўваў працэсы перагонкі для вытворчасці лекаў і
звароту растваральнікаў. Гэты спосаб нашмат менш небяспечны і больш «экалагічна чысты», паколькі
растваральнік  не  траціцца  дарма.  Але паліцыя  канфіскавала  маё  абсталяванне,  што  прымусіла  мяне
выкарыстоўваць рыхтавальнікі для выканання задачы.

Якія яшчэ формы здабычы можна выкарыстоўваць?

Зноў жа, існуе шэраг метадаў здабычы, і я не прызнаюся экспертам у такіх рэчах. Праблема навуковых
метадаў, такіх як здабыча высакароднага газу і г.д., заключаецца ў тым, што большасці людзей не хапае
абсталявання і ведаў для такіх здабыч. Вось чаму мы паказалі грамадскасці самы просты спосаб вырабу
гэтага лекі самастойна.

Існуюць таксама метады здабычы халоднай вады, якія можна выкарыстоўваць для здабывання смол. Я
толькі  некалькі  разоў  спрабаваў  зрабіць  гэты  від  экстракцыі,  і  вынікі  былі  не  такімі  добрымі,  як
чакалася. Тым не менш, я ведаю людзей, якія кажуць, што яны выраблялі алей высокай якасці такім
чынам. Відавочна, што халодная вада не можа загарэцца або выбухнуць, таму метады здабычы халоднай
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вады, безумоўна, могуць быць варыянтам, але перад тым, як даць яе пацыенту, трэба пераканацца, што
алей дэкарбаксілаваны.

Што такое дэкарбаксілаванне?

Дэкарбаксілаванне  адбываецца,  калі  малекулы  ўнутры  алею  з  выкарыстаннем  цяпла  павярнуліся  ў
пазіцыю дэльта 9, каб яны сталі больш актыўнымі з медыцынскай пункту гледжання. Тэмпература, пры
якой гэта адбываецца, дыскусійная, бо многія прагледжаныя мной даклады не згодныя. Робячы тое, што
я  прапанаваў,  алей  награваецца  да  тэмператур,  значна  вышэйшых  за  тую,  пры  якой,  як  кажуць,
адбываецца дэкарбаксілаванне. Карбаксільная група выдаляецца, што дазваляе малекулам змяшчацца ў
рэцэптары CB1 і CB2 нашай эндаканабіноіднай сістэмы і дазваляе ім прайсці мазгавы бар'ер.

Ці ёсць спосаб зрабіць алей больш магутным?

Ёсць некалькі  спосабаў павышэння патэнцыі алею, але зноў жа, многія з гэтых метадаў патрабуюць
спецыяльнага абсталявання і ведаў, якіх няма ў звычайнага чалавека. У мінулым я выпускаў такія алею і
лічу іх больш магутнымі і лекавымі, але з улікам дзеючых законаў і неабходнага абсталявання мне было
немагчыма вырабіць якую -небудзь колькасць.

Ці магу я што -небудзь зрабіць, калі вырабленае або набытае алей недастаткова магутнае?

Калі  для  атрымання  алею выкарыстоўваецца  добры зыходны матэрыял,  з  гэтай праблемай не  варта
сутыкацца,  але  я  ўпэўнены,  што  знойдуцца  тыя,  хто  гэта  зробіць.  Пры  лячэнні  сур'ёзнай  хваробы
падыдзе толькі  самае лепшае,  таму,  калі  алей,  якое ў вас ёсць,  не адпавядае  задачы,  я б узяў яшчэ
некалькі матэрыялаў для бутонаў і вырабіў яго належным чынам. Калі чыёсьці жыццё вісіць на валаску,
цяпер не час гуляць з маслам нізкай якасці. Калі б вы пакутавалі толькі вы, ці не хацелі б вы лепшых
лекаў? Таму, калі ласка, паспрабуйце даць тое ж самае іншым ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае
расліна

Вытворчасць алеяў самай высокай якасці

«У інтарэсах дазволіць звычайнаму чалавеку вырабляць максімальна якасныя і  максімальна лекавыя
алею, я адкрыў просты метад, які дазволіць практычна кожнаму чалавеку вырабляць алею з яшчэ больш
эфектыўнымі лекавымі каштоўнасцямі, чым я паказваў публіцы ў мінулым . Усё, што вам трэба зрабіць,
гэта дадаць яшчэ некалькі крокаў да працэсу, які мы вам ужо паказалі, але пасля таго, як вы вырабляеце
нафту такім чынам, я думаю, вы пагодзіцеся, што гэта мае велізарную розніцу.

Калі ў вас ёсць якасны лекавы бутон для працы, вы павінны быць у стане вырабляць алею з вельмі
высокім узроўнем канабіноідаў, проста выкарыстоўваючы добры растваральнік і рысаварку. Масла, якія
я вырабляў такім чынам, звычайна паказвалі  ўзровень ТГК 95% і больш разам з рознымі ўзроўнямі
іншых  канабіноідаў  і  воску  раслін.  Гаючая  сіла  такіх  алеяў,  нарэшце,  дала  расліне  канопляў
медыцынскае прызнанне, якога яна заслугоўвае, але ўсё ж я выявіў, што гаючая сіла гэтага рэчыва можа
быць выведзена на зусім новы ўзровень без асаблівых цяжкасцей.

Усё, што вам трэба зрабіць, гэта ўзяць алей і змясціць яго ў ацяпляльны агрэгат, які можа ўлоўліваць
канабіноіды, калі яны выпараюцца, і з гэтага атрымаюцца масла больш высокай якасці і чысціні. Хоць
звычайны выпарнік можа выканаць гэтую задачу, на самай справе яны не прызначаны належным чынам
для  выканання  гэтай  ролі,  бо  на  вытворчасць  любой колькасці  лекаў  спатрэбіцца  так  шмат  часу,  і
большасць наяўных выпарнікаў, як правіла, прасочваюцца.
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Каб  здабываць  нафту  ў  вялікіх  маштабах,  спатрэбіцца  значна  большы  герметычны  агрэгат  для
выпарэння, а таксама спатрэбіцца выкарыстанне значна большага купальнага збору, які размешчаны пад
вуглом, так што як толькі канабіноіды пачнуць збіраць, яны пачнуць спусціцца да самай нізкай кропкі
купала, дзе іх можна было сабраць з невялікай зліўнай адтуліны ў выглядзе высокаачышчанага алею.
Любы чалавек, які мае механічную схільнасць, не павінен мець асаблівых праблем пры складанні блока
для выканання гэтай задачы, але для зборкі прылады спатрэбіцца крыху часу і намаганняў.

Колькасць алею, якое можна сабраць пасля выпарэння, залежыць ад таго, які працэнт канабіноідаў у
вазе быў у зыходнай зыходнай алеі. Калі алей, якое вы выкарыстоўваеце, мае 99% канабіноідаў па вазе,
то вы павінны вярнуць прыкладна такую колькасць пасля выпарэння.

Я павінен таксама адзначыць, што гэта выдатны спосаб палепшыць якасць алеяў ніжэйшага гатунку, у
якіх  шмат прымешак,  таму іх можна выкарыстоўваць у якасці  больш магутнага  і  эфектыўнага  лекі.
Нават зыходнае алей з значна меншым утрыманнем канабіноідаў можа даць годны лек, калі канабіноіды
выпарыцца і прымешкі застануцца ў місцы. Магчыма, вы не атрымаеце столькі,  колькі  паклалі,  але,
прынамсі, атрымаеце алей, якое значна больш лекавае, чым тое, з чаго вы пачалі. Што тычыцца лячэння,
чысціня і эфектыўнасць лекаў азначаюць усё для пацыента, таму, калі вы хочаце вырабіць максімальна
магчымыя лячэбныя алею, я думаю, што вы павінны сур'ёзна ўлічыць тое, што я кажу.

Пакуль што я не магу растлумачыць, чаму алею, вырабленыя такім спосабам, значна больш эфектыўна з
медыцынскай пункту гледжання, чым нават лепшыя алею, якія вырабляюцца іншымі метадамі. Паколькі
алеі, якія я выпарыў, былі дэкарбаксілізаваны яшчэ да таго, як яны патрапілі ў выпарнік, гэта павінна
азначаць, што яны ўжо былі максімальна актыўныя з медыцынскай пункту гледжання, таму можна было
б чакаць невялікай розніцы ў патэнцыі пасля таго, як алей было сабрана з выпарніка. Калі канабіноіды
выпараюцца з гэтых высакаякасных алеяў, у чашы выпарніка застаюцца непажаданыя воскі раслін і
іншыя забруджвальнікі. Пакідаючы гэтыя непажаданыя рэчывы ў місцы, алей, якое вы збіраеце, будзе
значна чысцейшым, але паколькі ў гэтых алеях было няшмат прымешак да таго, як яны былі пакладзены
ў выпарнік, гэта мала тлумачыць, чаму алей цяпер значна больш магутны .

Канабіноіды выпараюцца з  нафты пры тэмпературы ад 300 да 400 градусаў па Фарэнгейце,  і  гэтыя
тэмпературы нашмат вышэй, чым тыя, якія, як нам сказалі, неабходныя для дэкарбаксілавання. Альбо
ёсць  нешта,  чаго  мы  яшчэ  не  разумеем  наконт  дэкарбаксілавання,  што  выклікае  гэтае  дзіўнае
павелічэнне патэнцыі, альбо ўсё гэта дадатковае цяпло, неабходнае для выпарэння канабіноідаў, можа
зрабіць нешта з нафтай, пра што мы ніколі не ведалі ў мінулым .

Я казаў пра гэты новы працэс апошнія некалькі тыдняў, калі раблю інтэрв'ю, і цяпер ёсць некаторыя
людзі,  якія  пачалі  вырабляць  алей  такім  чынам,  і,  як  мне  сказалі,  яны  былі  ў  шоку  ад  розніцы  ў
патэнцыі. З майго вопыту, нават алею вышэйшага гатунку, вырабленыя з выкарыстаннем перагоннага
абсталявання  або  рысавай  пліты,  нельга  параўнаць  з  алеямі,  якія  збіраюцца  пасля  выпарэння
канабіноідаў. Яны могуць выглядаць прыкладна аднолькава, але я думаю, што выпарэныя алею ў разы
мацнейшыя,  і  гэта  павінна  зрабіць  іх  яшчэ  больш  прыдатнымі  для  лячэння  людзей  з  сур'ёзнымі
захворваннямі.

Некаторыя  людзі  проста  кладуць  раслінны  матэрыял  у  выпарнік,  а  затым  збіраюць  канабіноіды  ў
выглядзе алею з купала выпарніка пасля нагрэву расліннага матэрыялу. Выкарыстоўваючы сыравіну
расліннага паходжання, можна атрымаць прыстойную алею, але выпрабаванні паказалі, што гэтыя алею
не адпавядаюць магутнасці алеяў, вырабленых у варачнай пліце, і таму я даручаю людзям вырабляць
алей з дапамогай сваіх метадаў. Калі вы наліце  ў выпарнік высакаякаснае алей, атрыманае алей, якое
атрымаецца пасля выпарэння канабіноідаў, будзе значна мацнейшым нават за лепшыя алею, якія можна
выпарыць з  высакаякаснага  матэрыялу.  Так  што  калі  вы хочаце  бачыць выдатныя вынікі,  іх  можна
дасягнуць,  проста  выпарыўшы  найлепшае  алей,  і  гэта  дасць  вам  лекі,  якое,  на  мой  погляд,
непараўнальна.

Незалежна ад таго, падабаецца гэта ўрадам ці не, у бліжэйшы час многія з нас будуць вырабляць свае
ўласныя лекі, і паколькі гэтыя алею настолькі эфектыўныя для такога шырокага спектру медыцынскіх
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праблем, я спадзяюся ўбачыць гэтую простую народную медыцыну паўсюдна, тыя, у каго няма грошай,
каб гуляць у фармацэўтычныя кампаніі. У будучыні я ўпэўнены, што фармацэўтычныя кампаніі будуць
спрабаваць сказаць, што яны адзіныя, хто мае права вырабляць гэта лекі, але ўсе мы ведаем, што ўсё,
што гатовы даць гэтыя злачынцы, будзе вельмі дарагім; і паколькі практычна кожны можа вырабляць
гэта рэчыва, я не бачу неабходнасці, каб фармацэўтычныя кампаніі нават гулялі пэўную ролю.

Пасля таго, як мы зробім простае неабходнае даследаванне, мы зможам змяшаць розныя натуральныя
канабіноіды і вырабляць алеі, спецыяльна прызначаныя для лячэння розных хвароб, але нават калі гэтыя
новыя алею будуць мець дзіўныя гаючыя здольнасці,  алеі,  якія  мы самі можам вырабляць,  заўсёды
займаюць сваё месца ў нашых аптэчках. Я ніколі не спрабаваў запатэнтаваць ні адзін з адкрытых мною
метадаў, бо лічу, што гэтыя веды павінны быць даступныя кожнаму, хто вырашыць іх выкарыстоўваць, і
ніхто  не  мае  права  стрымліваць  што -небудзь,  што можа выратаваць  чыёсьці  жыццё і,  па  сутнасці,
насамрэч,  я  думаю, што свет быў бы нашмат лепшым, калі  б у нас наогул не было такой рэчы,  як
патэнты.

Нягледзячы на тое, што тыя, хто хоча забараніць ужыванне гэтага лекі, як фармацэўтычныя кампаніі, у
мінулым  даказвалі,  што  ім  больш  чым  прыемна  атруціць  і  забіць  нас  смеццем,  які  яны  давалі,  я
ўпэўнены,  што  яны  паспрабуюць  сказаць  нам,  што  яны  адзіныя,  хто  можа  вырабляць  гэта  лекі
належным  чынам.  Выкарыстоўваючы  новы  метад,  які  я  толькі  што  апісаў,  любы  жадаючы  можа
вырабіць такія ж чыстыя лекі, як і ўсё, што можа даць фармацэўтычная кампанія. Акрамя таго, я думаю,
што лекі, якія мы можам вырабляць самі, будуць значна больш эфектыўнымі, чым тое, што прапануе
фармацэўтычная кампанія,  таму што ў адрозненне ад іх  мы не за гэтыя грошы, і  наша мэта проста
вылечыць сябе.

Цяпер няма разумнай прычыны, чаму мы не можам вырабляць уласныя лекі, і калі нашы купленыя і
аплачаныя ўрады спрабуюць перашкодзіць нам гэта зрабіць, гэта стане яшчэ адным прыкладам таго,
чаму мы павінны пазбавіцца ад іх карупцыі і раз і для ўсіх, вызваліць чалавецтва з іх лап. Да гэтага часу
павінна быць больш чым відавочна, што фармацэўтычныя кампаніі і нашы ўрады мала ці амаль нічога
не  клапоцяцца  пра наша здароўе  і  дабрабыт,  таму давайце  шанец  здароваму сэнсу і  маці-прыродзе
паглядзець, што яны могуць зрабіць, каб палепшыць агульны стан здароўя. мы робім гэта, я ўпэўнены,
што мы больш не будзем прымаць тое,  што адбывалася  ў мінулым ».  Рык Сімпсан,  каноплі:  самае
лекавае расліна

Каноплі ці марыхуана?

«На  працягу  ўсёй  гісторыі  канабіс  заўсёды  быў  вядомы  як  канапляны  тымі,  хто  тысячы  гадоў
вырошчваў яго як ураджай. Дзякуючы маніпуляцыям з боку вялікіх грашовых канцэрнаў і ўрадаў, якія
яны кантралююць, штамы канопляў з высокім утрыманнем смалы былі перайменаваны ў марыхуану і
злыдняк  для  шырокіх  колаў  насельніцтва.  Яшчэ  ў  эпоху,  калі  гэта  адбылося,  шырокая  публіка  па
большай частцы не  ўяўляла,  што  такое  марыхуана.  Ім  сказалі  толькі,  што  марыхуана  -  небяспечны
наркотык,  які  выклікае  прывыканне  і  смяротна  небяспечны.  Усе  мы  былі  вымушаны  верыць,  што
курэнне сумесі-гэта самае самаразбуральнае і шкоднае, што мы маглі зрабіць для сябе. Вядома, усё гэта
была проста зграяй хлусні, але ў той час у грамадскасці не было сродкаў высветліць адваротнае.

Калі б грамадскасць ведала, калі іх урады спрабавалі забараніць гэтую расліну, што многія з бацькоў -
заснавальнікаў  і  былыя  прэзідэнты  ЗША  даволі  часта  палілі  каноплі  падчас  сваёй  кар'еры,  яны,
магчыма,  не  праглынулі  б  гэтыя  новыя  абмежаванні,  якія  ім  так  лёгка  навязваліся.  .  Існуе  вялікая
колькасць  дакументальна  зафіксаваных  апісанняў,  якія  даволі  яскрава  апісваюць  практыку  курэння
многіх вядомых дзяржаўных дзеячаў і нават тое, як прэзідэнты, такія як Абрагам Лінкальн, атрымлівалі
асалоду ад таго, што ён праводзіў курэнне канопляў у люльцы, седзячы на сваёй верандзе.
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Мяркуючы па некаторых дакументах, якія з'явіліся на свет палітычных лідэраў той эпохі, напрыклад, у
Дэкларацыі незалежнасці і Канстытуцыі,  я думаю, што можна з упэўненасцю сказаць, што на самой
справе яны былі вельмі яснымі мыслярамі. Падобна на тое, што страшныя наступствы марыхуаны, якую
яны курылі, аб якіх цяпер паведамлялі грамадству, настолькі згубныя, што ніяк не паўплывалі на такіх
асоб або іх здольнасць да рацыянальнага мыслення. Тым не менш, праз дзесяцігоддзі, калі ў пачатку
1900 -х гадоў былі прыняты законы, якія абмяжоўваюць выкарыстанне канопляў, мала хто ведаў пра
такія рэчы.

Лекавае выкарыстанне канопляў на працягу ўсёй гісторыі. Яго выкарыстоўвалі для лячэння практычна
ўсіх відаў захворванняў і траўмаў. Толькі за апошнія некалькі дзесяцігоддзяў грамадскасць адмовіла ў
выкарыстанні канопляў. Каб прызнаць расліну канопляў такой, якая яна ёсць на самой справе, нам трэба
ўсяго толькі аддзяліць факт ад выдумкі.

Сістэма злачынцаў канопляў для грамадскасці, перайменаваўшы яе ў марыхуану. Нашы бацькі і бабулі і
дзядулі  паведамлялі  СМІ  і  кінапрадукцыі,  што  расліна  марыхуана  і/  або  каноплі  -  гэта  смяротны,
небяспечны  наркотык.  Нішто  не  магло быць далей  ад  праўды,  але  ў  тую эпоху  грамадскасці  было
практычна немагчыма даведацца факты для сябе.

Тыя,  хто  ствараў  гэтую  смешную  прапаганду,  даўно  мёртвыя,  дык  чаму  хлусня  і  падман  наконт
канопляў затрымліваюцца? Адказ просты - грошы. Мы пакутуем і паміраем, таму што фармацэўтычныя
кампаніі і іншыя вялікія грашовыя інтарэсы хочуць палепшыць свае прыбыткі. Каб яны працягвалі гэта
рабіць, яны павінны сачыць за тым, каб каноплі захоўваліся незаконна і ўдалечыні ад насельніцтва, у
медыцынскіх мэтах і ў іншых мэтах.

Калі мы паглядзім на гісторыю, якая стаіць за ўсім гэтым, мы ўбачым, што гэта быў Джон Д. Рокфелер і
яго  багатыя  сябры  разам  з  карупцыяй,  звязанай  з  урадамі  той  мінулай  эпохі,  якая  дала  нам
медыцынскую сістэму,  якую мы маем сёння.  У медыцынскіх  школах,  якія  фінансуюцца  багатымі  і
магутнымі, лекараў вучылі алапатычнай медыцыне, гэта значыць медыцыне з хімікатаў і ядаў. З часам
іх  хлусня і  падман пераканалі  не  толькі  лекараў,  але  і  шырокую грамадскасць,  што хімікаты і  яды
карысныя для медыцынскіх умоў. Іншымі словамі, гэтыя так званыя медыцынскія школы прамылі мазгі
і лекарам, і грамадскасці ў цэлым, паверыўшы, што чорнае-гэта белае ». Рык Сімпсан, каноплі: самае
лекавае расліна

Які штам ці штамы я павінен выкарыстоўваць для атрымання 
алею?

«На гэтае пытанне даволі складана адказаць, бо на самой справе мы ўсе ў ласцы гандляроў насеннем, бо
менавіта яны вырашаюць тое, што мы вырошчваем.

Бяда ў тым, што калі б вы замовілі такі гатунак, як Белая ўдава, у пяці розных пастаўшчыкоў насення,
вы, верагодна, у канчатковым выніку выгадавалі б пяць зусім розных тыпаў раслін. Тып Белай удавы,
які я вырошчваў у Канадзе, меў вельмі моцны заспакаяльны эфект, як добры гатунак Indica, і гэта быў
адзін з лепшых абязбольвальных сродкаў, з якімі я калі -небудзь сутыкаўся. Але калі б я паспрабаваў
замовіць адно і тое ж насенне ў кампаніі, у якой я іх першапачаткова набыў, сёння яны, хутчэй за ўсё,
дашлюць мне насенне з зусім іншымі лекавымі каштоўнасцямі.

Белая ўдава, якую я бачыў у Еўропе, дае больш энергіі,  чым тое, што я вырошчваў у Канадзе, таму,
здаецца, даступнае тут насенне павінна быць больш дамінуючым. На жаль, у большасці сваёй яна не
мела тых лекавых каштоўнасцей, якія я шукаю, каб вырабіць моцны сонны эфект, як Белая ўдава, якую
я расла ў Канадзе.

Некаторыя штамы лепш для зняцця болю, а іншыя будуць больш эфектыўнымі для кантролю ўзроўню
цукру ў крыві для дыябетыкаў або для зніжэння вочнага ціску для хворых глаўкомай. Нам патрэбны

27



Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

пастаянны пастаянны запас насення,  якія валодаюць лекавымі каштоўнасцямі,  каб звычайны чалавек
ведаў, што яны вырошчваюць. Усё, што нам трэба, гэта свабода вырошчваць самыя лекавыя штамы на
зямлі, а затым з дапамогай простага працэсу ліквідацыі мы маглі б вызначыць, якія штамы вырабляюць
лепшае алей для лячэння розных захворванняў.

Пасля таго, як гэта будзе зроблена, стабільны запас гэтых насення можа быць даступны насельніцтву, і
яны могуць вырасціць штамы, якія адпавядаюць іх медыцынскім патрэбам. Але пакуль не наступіць
гэты дзень, я не магу парэкамендаваць канкрэтнага прадаўца або насення і сказаць, што "гэта для вас" і
мае "гарантаваны эфект".

Некаторыя насенныя кампаніі маюць у наяўнасці інфармацыю аб лячэбнай каштоўнасці штамаў, якія
яны прадаюць. Таму было б добра паглядзець гэтую інфармацыю перад пакупкай.

На якія штамы варта звярнуць увагу пацыентам?

У гэты час усё, што я магу зрабіць, гэта загадаць грамадскасці замовіць моцныя і вельмі заспакаяльныя
крыжыкі Indica або indica dominant sativa, якія маюць 20% THC або больш для атрымання сваёй нафты.
Акрамя таго,  людзі заўсёды пытаюцца ў мяне, дзе яны могуць атрымаць насенне, і гэта можа стаць
сапраўднай праблемай для тых, хто жыве ў некаторых краінах, якія не дазваляюць іх прадаваць. Калі вы
заходзіце ў Інтэрнэт, то знойдзеце мноства кампаній па продажы насення, якія будуць пастаўляць па
ўсім свеце насенне канопляў і частку суднаў. (Савет: пашукайце словамі насенне марыхуаны па ўсім
свеце, і вы ўбачыце падборку інтэрнэт -крам, якія задаволяць вашыя патрэбы).

На што трэба сачыць, выбіраючы або купляючы заводы па вытворчасці нафты?

Людзям, якія не маюць досведу выкарыстання канопляў, яны павінны быць асцярожнымі,  бо многія
вытворцы і дылеры проста пастараюцца прадаць вам усё, што ёсць. Тым, хто ніколі не курыў каноплі, я
прапаную ўзяць з сабой каго -небудзь з вопытам пры куплі.

Вы не заўсёды можаце паглядзець і панюхаць, каб вызначыць патэнцыю канопляў. Я бачыў бутоны, якія
зіхацелі смалой і цудоўна пахлі, але ў іх не хапала патэнцыі для атрымання добрых лекаў. Таму лепш
даведацца, наколькі магутны матэрыял, перш чым купляць вялікую колькасць.

Калі хтосьці прыносіць фунт, каб вырабіць лекі, я спачатку правяраю яго ўплыў на сабе. Я зрэзаў трохі
нырак і  скруціў  з  ім сустаў.  Калі  каноплі  добра,  да таго  часу,  пакуль  я  выкурыў палову сустава,  я
адчуваю яго наступствы. Тое, што я шукаю, - гэта моцнае соннае адчуванне, якое прымушае вас хацець
легчы.  Калі  я  куру  добрую крыжыку Indica  або  Indica  dominant  sativa  cross,  звычайна  такія  гатункі
праяўляюць гэтыя эфекты.

Я выявіў, што практычна ўсе гатункі канопляў, якія выклікаюць гэтае цяжкае сонлівае пачуццё, вельмі
лекавыя.  Гэта  тыя  гатункі,  якія  я  выкарыстаў  з  такім  вялікім  поспехам  пры вытворчасці  алеяў  для
лячэння рака і іншых сур'ёзных унутраных праблем ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Як вызначыць, які зыходны матэрыял купіць?

"Самы просты спосаб вызначыць, якія рысы бутоннага матэрыялу ёсць у ім, - гэта проста выкурыць і
паглядзець, які ўплыў ён аказвае на вас. Калі людзі прыносяць мне каноплі для вырабу гэтага лекі, я
скручваю  сустаў.  Да  таго  часу,  калі  я  выкурыў  прыкладна  палову  яго,  я  ведаю,  ці  валодае  ён
седатыўным эфектам, які я шукаю, і менавіта так я выбіраю матэрыял, які выкарыстоўваю.

Калі вы збіраецеся купляць каноплі для вытворчасці лекаў і не паліце яго самастойна, вазьміце з сабой
каго -небудзь з дасведчаных курцоў і дайце ім паспрабаваць матэрыял, які вы думаеце набыць. Скажыце
ім, што вы шукаеце седатыўны эфект, і вы не хочаце купляць тое, што ўздымае настрой або дае энергію.

28



Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

Таксама не дрэнная ідэя ўзяць з сабой кішэнную лупу, так што вы можаце разгледзець смалу на нырцы,
якую збіраецеся набыць. Добры бутон выглядае як пакрыты інеем, часцей за ўсё яго можна ўбачыць
нават няўзброеным вокам. Пасля таго, як вы абвыкнеце вырабляць алей, часта можна атрымаць даволі
добрае ўяўленне аб тым, колькі алею штам можа вырабіць за фунт, проста паглядзеўшы на матэрыял
нырак з дапамогай лупы. Смала, якую вы назіраеце, - гэта лекі, і, як правіла, чым больш яе ў матэрыяле
ныркі, тым большая колькасць нафты яна вырабляе.

Чаму вы рэкамендуеце людзям рабіць алей з паўкілаграма зыходнага матэрыялу? Ці маглі яны 
вырабіць яго, скажам, з унцыі сушанай каноплі?

Так,  вядома,  алей  можна  вырабляць  і  ў  меншых  колькасцях.  Унцыя добрай  сухой  ныркі  канопляў
павінна вырабляць ад 3 да 4 грам паўнавартаснага алею, і для двух прамыванняў спатрэбіцца ўсяго каля
16 унцый растваральніка.

Але  ёсць  некаторыя  прычыны,  па  якіх  я  прапаную  пацыентам  вырабляць  алей  з  фунта,  калі  гэта
магчыма, і яны ўключаюць у сябе спакой з выкарыстаннем. Я лічу, што нават тыя, хто адносна здаровы,
павінны ўжываць поўнае лячэнне 60 грам, каб абеззаразіць сваё цела і вярнуць яго да добрага стану. Для
атрымання такой колькасці алею звычайна патрабуецца каля кілаграма нырак, і я думаю, што пацыенту
будзе лягчэй, калі яны не спрабуюць вырабляць алею з розных гатункаў.

Кожны штам вырабляе алею з рознымі эфектамі,  таму калі пацыент пераходзіць з аднаго штаму на
іншы,  яны  ніколі  не  ведаюць,  чаго  чакаць.  Для  тых,  хто  спакойна  карыстаецца  гэтым  лекам,
пераключэнне алеяў не ўяўляе асаблівых праблем. Але для пацыентаў, якія адчуваюць яго наступствы
ўпершыню, я думаю, што лепш, калі яны ўжываюць толькі адзін від алею.

Наколькі моцныя і магутныя расліны, якія вы выкарыстоўваеце для атрымання алею?

Я заўсёды раблю лекі з наймацнейшага і заспакаяльнага матэрыялу, даступнага мне, і часта штамы, з
якімі  я  працую,  таксама  выклікаюць  эйфарычны  эфект.  Алею,  атрыманыя  з  штамаў  з  гэтымі
прыкметамі, аказваюць вельмі прыемны эфект, і пацыентам звычайна падабаецца іх прымаць.

На мясцовым узроўні  многія курцы гаршкоў скардзяцца,  што я купляю добрую каноплі  для лекаў і
нічога не пакідаю тым, хто хоча курыць. Я не звяртаю на гэта асаблівай увагі,  бо лічу выратаванне
жыцця куды больш важным, чым патрэбы адпачынку тых, хто не хворы.

Я  заўсёды  шукаю  штамы,  якія  дэманструюць  утрыманне  цяжкай  смалы  і  належныя  лекавыя
каштоўнасці.  Большая частка  матэрыялу,  які  я  выкарыстоўваю для вытворчасці  лекаў,  паходзіць  ад
гатункаў,  якія,  як  мяркуецца,  знаходзяцца  ў  дыяпазоне  20%  ТГК.  Вядома,  калі  б  гэтыя  штамы
ўтрымлівалі столькі ТГК, то з аднаго фунта атрымалася б ад 90 да 100 грам алею. Ёсць некаторыя, якія
сапраўды вырошчваюць лекавыя каноплі такой якасці, але вазьміце іх у мяне, такія каноплі могуць быць
вельмі дарагімі і іх цяжка знайсці.

Большасць матэрыялаў для бутонаў, якія былі даступныя мне, давалі б каля 60 грам паўнавартаснага
алею на сухі фунт; таму, несумненна, якасць магло быць лепшым. На самай справе ў мяне было вельмі
мала выбару ў гэтым пытанні. Каб выратаваць жыццё пацыентаў, мне давялося выкарыстоўваць тое,
што  было  ў  наяўнасці.  Што  сапраўды  трэба  ведаць  людзям,  так  гэта  тое,  што  кожны  штам  будзе
змяняцца ў колькасці атрыманага алею, а таксама гэтыя лячэбныя каштоўнасці.

Акрамя таго, спосабы вырошчвання канопляў шмат у чым залежаць ад таго, колькі ТГК прысутнічае ў
сухім матэрыяле нырак. Штам,  які вырошчваецца,  можа даць бутоны, якія могуць утрымліваць 20%
THC або нават больш, але многія вытворцы не валодаюць навыкамі і абсталяваннем, неабходнымі для
гэтага. Я працаваў са штамамі, якія выраблялі 90 грам алею з аднаго сухога фунта ныркі, а часам нават
крыху больш. На жаль, каноплі такой якасці сустракаюцца даволі рэдка, таму, калі вы можаце атрымаць
60 грам добрага алею з сухога фунта канопляў, будзьце шчаслівыя. Пры куплі зыходнага матэрыялу

29



Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

заўсёды шукайце найбольш магутную каноплі; ад гэтага можа залежаць чыёсьці жыццё ». Рык Сімпсан,
каноплі: самае лекавае расліна

Cannabis Sativa супраць Cannabis Indica

У чым галоўнае адрозненне канопляў сатывы ад канабіса індыка ў лячэнні?

«Я не люблю бачыць, каб хтосьці ўжываў алей сатывы, каб паспрабаваць лячыць рак і іншыя сур'ёзныя
захворванні.  Безумоўна,  ёсць  верагоднасць,  што  алей  з  добрай  сатывы  можа  вылечыць  рак,  але
энергетычны  эфект  гэтага  алею  не  спрыяе  гаенню.  Безумоўна,  я  б  не  вагаючыся  лячыў рак  скуры
вонкава такім алеем, але ўжыванне алею з гатункаў сатывы можа дрэнна паўплываць на рэжым сну
пацыента. Я таксама лічу такія алею вельмі эфектыўнымі ў лячэнні людзей, якія пакутуюць ад дэпрэсіі.
У некаторых выпадках тыя, хто пакутуе ад дэпрэсіі, маглі б атрымаць выгаду, калі б яны ўсталі з ложка
невялікую дозу гэтага алею. Гэта ўзбуджае іх энергію і падымае настрой, але калі  прымаць занадта
шмат, некаторыя моцныя алею сатывы могуць выклікаць занадта шмат энергіі, і большасці людзей гэты
эфект не падабаецца.

Хоць алеі, атрыманыя з сатываў, могуць быць карыснымі ў некаторых сітуацыях, у большасці сваёй я
стараюся  пазбягаць  іх  ужывання.  Часта  гэтыя  алею занадта  энергічныя,  і  я  не  хачу,  каб  хтосьці  з
тэрмінальным  ракам  ці  іншымі  сур'ёзнымі  захворваннямі  спрабаваў  пафарбаваць  хлеў.  Некаторыя
пацыенты  дрэнна  пераносяць  дзеянне  энергетычных  алеяў,  што  часта  можа  зрабіць  іх  вельмі
неспакойнымі. З майго досведу, пацыент адрэагуе значна лепш, калі алей вырабляецца з седатыўных
штамаў з такімі прыкметамі, як тыя, якія я ўжо згадваў.

Дадатковы сон, які пацыент адчуе, вельмі асвяжае і лагічна, што спакойны пацыент вылечыцца лепш,
чым  той,  хто  адчувае  цяжкасці  са  сном.  Для  ўнутранага  выкарыстання  для  лячэння  большасці
медыцынскіх захворванняў я настойліва рэкамендую выкарыстоўваць штамы Indica або Indica dominant
sativa  cross.  Індыкі  расслабляюць  чалавека  і  забяспечваюць  яму больш адпачынку,  сну і  душэўнага
спакою.

Я таксама выявіў, што алею, атрыманыя з дамінантных штамаў Indica, эфектыўныя ў лячэнні дэпрэсіі і
іншых праблем, звязаных са здароўем. З майго пункту гледжання, алеі, атрыманыя з добрых штамаў
Indica, больш медыцынска пажаданыя, чым большасць алеяў, вырабленых з сатывы.

Я спрабаваў алеі з многіх штамаў і камбінацый штамаў. Я памятаю адно алей, якое амаль дало 
мне нірвану. Як бы вы апісалі ідэальнае алей, якое дало б пацыентам найбольш прыемны вопыт?

Дасягненне нірваны не абавязкова пры выкарыстанні гэтага алею для эфектыўнага аздараўлення вашага
цела, але нават калі вы ўзялі занадта шмат і дасягнулі гэтага стану, вы не пацярпеце. На самай справе,
для тых, хто набліжаецца да смерці ад такіх рэчаў, як рак, вялікая перадазіроўка паўнавартаснага алею
павялічыць іх шанцы на выжыванне.

Пацыент мог бы зрабіць гэта дома, але калі б дазволілі алею, я думаю, што гэта можна было б зрабіць
значна лепш у бальнічных умовах. Калі пацыент не набліжаецца да смерці, я кажу ім прытрымлівацца
нашых інструкцый па дазоўцы, але тым, каму пагражае жыццё, я рэкамендую ім прыняць гэты прэпарат
як мага хутчэй.

Многія,  хто  курыў  каноплі  ў  мінулым,  не  баяцца  гэтага  рэчыва,  і  я  бачыў,  як  некалькі  чалавек  з
тэрмінальным ракам вылечылі свой стан за месяц. На самай справе, ад таго, як хутка будуць прыняты
гэтыя лекі, залежыць ад саміх пацыентаў. Пасля таго, як грамадскасць стане вядомай, наколькі бяспечна
яе ўжываць у ежу, я чакаю, што ўсё больш людзей паспрабуюць яе праглынуць хутчэй.
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Індыка, Сатыва ці Рудэраліс?

На шчасце, здаецца, што па большай частцы добрыя штамы канопляў indica з'яўляюцца эфектыўным
сродкам лячэння ўсіх відаў раку. У цяперашні час існуюць тысячы розных відаў канопляў, якія ўзніклі з
-за таго,  што селекцыянеры скрыжавалі розныя штамы. Тры асноўныя разнавіднасці  гэтай расліны -
канабіс індыйскі, каноплі сатывы і каноплі рудэраліс. Чыстыя індыкі вырабляюць вельмі заспакаяльнае
лекі, эфектыўнае пры лячэнні большасці захворванняў.

Добрыя штамы Indica, скрыжаваныя з сатывай або рудералисом, таксама могуць валодаць гэтым цяжкім
седатыўным  лекавым эфектам.  Тым не  менш,  ад  таго,  наколькі  індэкс  прысутнічае  ў  гэтых  новых
скрыжаваннях, шмат у чым залежыць тое, наколькі яны будуць эфектыўнымі ў якасці лекаў. Як правіла,
чым вышэй утрыманне індыкі, тым больш заспакаяльныя і эфектыўныя гэтыя скрыжаванні будуць як
лекі.

Чыстая  сатыва,  з  другога  боку,  вырабляе  энергетычны  эфект,  які  ў  большасці  выпадкаў  не  спрыяе
аздараўленню і можа перашкаджаць рэжыму сну тых, хто спрабуе выкарыстоўваць яго як лекі. Лекі,
атрыманыя з чыстых крыжоў сатывы або сатывы, дамінантнай або рудералиса, могуць быць карыснымі
ў лячэнні тых, хто пакутуе ад дэпрэсіі, або скурных захворванняў, якія можна лячыць мясцова.

У мэтах прыёму ўнутр алею, атрыманыя з крыжоў сатывы і сатывы, трэба выкарыстоўваць асцярожна.
Такія алею могуць неверагодна зараджаць энергіяй пры прыёме ўнутр, і гэты эфект, на мой погляд, не
спрыяе працэсу гаення.

За апошнія некалькі  гадоў канабіс рудэраліс прыцягнуў вялікую ўвагу ў свеце канопляў. Наколькі я
разумею,  рудералис  скрыжоўваюць  з  індыкамі  і  сатывамі,  каб  зрабіць  гэтыя  штамы  больш
марозаўстойлівымі і ўстойлівымі да цвілі. Акрамя таго, гатункі рудералиса багатыя КБР, і некаторыя
лічаць,  што  гэта  можа  мець  вялікае  значэнне,  але  гэта  яшчэ  трэба  даказаць.  Я  не  магу  выказаць
меркаванне  аб  тым,  наколькі  эфектыўныя лекі,  вырабленыя з  гэтага  гатунку,  будуць медыцынскімі.
Паколькі  я  не  маю  досведу  працы  з  гатункамі  рудэралісу,  на  дадзены  момант  я  не  адчуваю  сябе
кваліфікаваным, каб выказаць сваё меркаванне.

Тым не менш, для дасягнення найлепшых вынікаў я б выкарыстаў чыстыя крыжыкі Indica або Indica
dominant sativa для вытворчасці гэтага лекі, таму што яны ўжо даказалі сваю эфектыўнасць.

З  майго  вопыту,  практычна  ўсе  дамінантныя  штамы  Indica  могуць  вырабляць  лекі,  якое  з'яўляецца
эфектыўным сродкам лячэння многіх захворванняў. Нават людзі,  якія пакутуюць ад дэпрэсіі,  могуць
атрымаць выгаду з эфектаў алеяў, вырабленых з добрых індыкаў. Таму лепш за ўсё трымацца далей ад
сатываў, каб вырабляць лекі для большасці ўнутраных мэтаў. Тым не менш, калі вы хочаце лячыць стан
скуры або рак скуры мясцова, я думаю, вы выявіце, што алею, атрыманыя з гатункаў сатывы, могуць
быць дастаткова эфектыўнымі ў лячэнні такіх рэчаў. Няма сумневу, што некаторыя штамы вырабляюць
значна больш магутныя лекі,  чым іншыя,  для розных захворванняў.  У будучыні менавіта  там трэба
праводзіць даследаванні ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна
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Адкрыты супраць закрытага

Ці ёсць адрозненні паміж алеямі з пакаёвых і адкрытых раслін?

«Я вырабляю алей  з  канопляў,  якое  вырошчвалася  як  у  памяшканні,  так  і  на  адкрытым паветры з
добрымі вынікамі. Я аддаю перавагу працаваць з каноплямі, якія вырошчваліся на адкрытым паветры,
бо ў сярэднім высокая якасць канопляў, выгадаваных звонку ў добры перыяд вегетацыі,  можа быць
больш  магутнай  і  часта  дае  больш  смалы.  Я  тлумачу  гэта  ў  асноўным  сонцам,  бо  не  веру,  што
большасць сістэм ўнутранага асвятлення могуць канкураваць з гэтай крыніцай святла. Акрамя таго, у
прыродзе існуюць і іншыя стрэсы і фактары, якія могуць паўплываць на сілу вырошчвання штаму, з
якімі расліны, якія вырошчваюцца ў памяшканні, не сутыкаюцца.

Каноплі, якія вырошчваюць у памяшканні, вядома, могуць быць вельмі магутнымі і прыносіць добрыя
лекі,  але  ёсць  шмат  недахопаў,  звязаных  з  вырошчваннем  у  пакаёвых  умовах.  Расліны,  якія
вырошчваюцца ўнутры, звычайна значна меншага росту, чым тыя, што вырошчваюцца звонку. Таксама
з устаноўкамі ў памяшканні ўзнікаюць праблемы з пахам, рухам паветра, заражэннямі і цяплом. Сістэмы
вырошчвання  ў  памяшканні  звычайна  вырабляюць  вялікую  колькасць  залішняга  цяпла,  і  часта
заражэнне і рост раслін кантралююцца з дапамогай хімікатаў.

Я не магу сказаць,  што сутыкнуўся з  якімі  -небудзь  праблемамі  пры вытворчасці  лекаў з  пакаёвых
культур; таму, калі ў вас няма альтэрнатывы, гэта добры спосаб забяспечыць сябе. Тым, хто не жыве ў
сельскай мясцовасці, я прапаную пабудаваць ці купіць невялікую сістэму вырошчвання ў памяшканні, з
якой яны змогуць забяспечваць  лекавыя патрэбы ўсёй сваёй сям'ёй.  У цяперашні  час існуе мноства
розных тыпаў камерных камер для вырошчвання, або пры жаданні вы заўсёды можаце пабудаваць свае
ўласныя.  Тым не менш,  з  майго пункту гледжання,  ёсць толькі  адзін  спосаб правільна вырошчваць
каноплі, і гэта на свежым паветры. Адкрыты грунт з добрым дрэнажам і належным pH - гэта тое, што
трэба. Гэта разам з вялікай колькасцю сонечнага святла, конскага гною і вялікай колькасцю вады можа
прынесці дзіўны ўраджай.

Я не заўважыў ніякіх  адрозненняў у канапляным алеі,  атрыманым з пакаёвых або адкрытых раслін,
акрамя таго, што пакаёвыя расліны, здаецца, крыху менш магутныя. Але магло быць некалькі прычын,
чаму гэта адбылося, і, магчыма, пры належных умовах пакаёвыя расліны могуць быць такімі ж моцнымі,
як і тыя, што вырошчваюць на адкрытым паветры.

Самыя магутныя  алею,  якія  я  калі  -небудзь  вырабляў  у  Канадзе,  -  з  раслін  на  адкрытым паветры.
Пакаёвыя  расліны  могуць  вырабляць  крыху  менш  магутныя  алею,  але  яны  па  -ранейшаму
высокаэфектыўныя ў  якасці  лекаў.  Такім  чынам,  у  цяперашні  час  я  б  працаваў  з  самым магутным
заспакаяльным ныркам,  які  вы можаце  атрымаць,  незалежна  ад  таго,  паходзіць  ён з  памяшкання  ці
звонку ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

З якім тыпам штучнага святла вы атрымліваеце лепшыя 
вынікі?

«Я дасягнуў найлепшых вынікаў у памяшканні, выкарыстоўваючы камбінацыю святла высокага ціску.
Мы  выкарыстоўвалі  натрый  высокага  ціску  1000  Вт  і  галоідід  металу  1000  Вт  у  той  жа  камеры
вырошчвання, каб вырабіць самыя буйныя бутоны, якія я калі-небудзь вырошчваў. Нягледзячы на тое,
што я ніколі не выкарыстоўваў натрый высокага ціску магутнасцю 600 Вт у сістэме вырошчвання ў
памяшканні, з таго, што я магу сабраць, такія лямпы з'яўляюцца найбольш эфектыўнымі, таму што яны
выдаюць найбольшую колькасць люменаў на ват. Асноўная праблема сістэм асвятлення высокага ціску-
гэта  цяпло,  якое  яны выпрацоўваюць,  і  энергія,  якую яны спажываюць,  таму я паглядзеў на іншыя
формы асвятлення, каб дапамагчы вырашыць гэтыя праблемы.
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Стандартныя 4-футовыя прахалодныя белыя флуоресцентные цыбуліны будуць добра расці каноплі ў
вегетатыўным стане; але для пачаткоўцаў я б рэкамендаваў значна больш інтэнсіўнасці святла. Сёння
існуе мноства формаў святлодыёдаў высокай інтэнсіўнасці  і  кампактных люмінесцэнтных свяцілень,
якія,  па словах вытворцаў, дамагаюцца добрых вынікаў. Гэты тып асвятлення вырабляе вельмі мала
цяпла, мае нізкае энергаспажыванне, і гэтыя свяцільні маюць працяглы тэрмін службы.

За апошнія некалькі гадоў кошт гэтых розных формаў асвятлення рэзка знізіўся, таму гэтыя свяцільні
цяпер у коштавым дыяпазоне, які могуць дазволіць сабе многія вытворцы. Для ўсіх, хто пачатковец у
мастацтве  вырошчвання  ў  памяшканні,  я  лічу,  што  гэтая  форма  асвятлення  ў  спалучэнні  з
выкарыстаннем люмінесцэнтных свяцілень-добры спосаб пачаць і можа ліквідаваць многія праблемы,
звязаныя з сістэмамі асвятлення высокага ціску.

Нягледзячы на тое, што святлодыёдныя і люмінесцэнтныя свяцільні здольныя вырасціць добры ўраджай
у памяшканні, крыніца святла, які мяне больш за ўсё хвалюе, - гэта плазменнае асвятленне. Наколькі я
разумею, ён вельмі энергаэфектыўны з нізкай цеплааддачай, а колькасць святла, якое можа вылучыць
толькі адна лямпа з магутнасцю 1000 Вт, амаль не зразумела. Проста выкарыстанне адной такой лямпы
можа ліквідаваць  неабходнасць  выкарыстання  многіх  натрыяў  высокага  ціску  1000 Вт.  Для буйных
вытворцаў  гэта  можа  дапамагчы  вырашыць  іх  праблемы  з  цяплом  і  рэзка  знізіць  выдаткі  на
электраэнергію  і  праводку.  У  цяперашні  час  такое  асвятленне  каштуе  досыць  дорага,  але,  як  і
святлодыёдныя свяцільні, цана хутка ўпадзе.

Я думаю, што плазменны свяцільня ў тым жа спектры святла, што і нашае сонца ў вашай расліннай,
будзе  добрай  інвестыцыяй  для  большасці  сур'ёзных  вытворцаў.  Праз  кароткі  час  я  чакаю,  што
кампактныя  люмінесцэнтныя,  святлодыёдныя  і  плазменныя  свяцільні  назаўжды  зменяць  аблічча
пакаёвага вырошчвання і зробяць усё нашмат менш складаным для ўсіх, хто займаецца вырошчваннем
канопляў ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Што трэба ведаць пацыентам, каб вырошчваць каноплі?

«Для ўсіх,  хто пачатковец у вырошчванні канопляў,  неабходная добрая кніга ці відэаролік на гэтую
тэму. Проста зайдзіце ў адно з выданняў пра канабіс у Інтэрнэце або купіце адно з гэтых выданняў у
мясцовай краме, дзе вы жывяце. Звычайна гэтыя часопісы падказваюць вам, дзе ёсць добрыя кнігі па
гэтай  тэме.  Мой асабісты  фаварыт  -  “Біблія  лекараў  для  вытворцаў  лекавых сродкаў  на  адкрытым
паветры” Хорхе Сервантэса. Акрамя таго, Эд Розенталь і многія іншыя маюць выдатныя кнігі на гэтую
тэму.

Тым, хто хацеў бы даведацца больш пра каноплі і яе шматлікае ўжыванне, я настойліва раю прачытаць
кнігу Джэка Херэра «Імператар не носіць адзення» або паглядзець відэа Джэка «Імператар канопляў».

Пасля  шляху  адкрыцця  гэтая  расліна  захапіла  мяне,  незалежна  ад  таго,  якая  ў  вас  медыцынская
праблема,  я  адчуваю, што калі  гэты лек не дапаможа вам, то я  думаю, што малаверагодна,  што вы
знойдзеце  што  -небудзь,  што  дапаможа.  У  мяне  ёсць  важкія  падставы  назваць  гэта  цуд  прыроды
раслінай  з  тысячай  розных  лекавых  профіляў.  Пасля  таго,  як  вы  выпрабуеце  медыцынскі  эфект,
атрыманы з розных штамаў, вы зразумееце, што я маю на ўвазе ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае
расліна

Пытанне: Ці правільны афганскі куш для вытворчасці нафты? Я зрабіў алей з вулічных рэчаў і ўжываў
яго апошнія два тыдні, бо ў мяне былі праблемы са сном, цяпер я сплю, як дзіця, а раніцай прачынаюся
адпачыўшы. Праблема ў тым, што ў Лондане цяжка атрымаць добрыя рэчы, таму я замовіў АК, мне
проста патрэбна ваша меркаванне. Вялікі дзякуй.

А. Я сапраўды не магу назваць назву штаму. Калі ён моцны і прымушае вас спаць, ён можа вырабіць
добрыя лекі. Як вы ведаеце, мы рэкамендуем найбольш магутныя і заспакаяльныя штамы (пераважна з
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20%  THC  і  больш),  а  лепшыя  алею  вырабляюцца  з  камбінацыі  некалькіх  вельмі  моцнадзейных  і
заспакаяльных штамаў, таму я пастараўся б замовіць некалькі седатыўных штамаў, калі наогул магчыма,
гэта было б ідэальна. Але нават алеі з адным штамам могуць тварыць цуды, усё, што я кажу, гэта тое,
што лепшыя алею звычайна вырабляюцца з камбінацыі некалькіх штамаў. З найлепшымі пажаданнямі,
JB

"Добры дзень,  мяне звярнуў да вас  мой сябар Бобі  ...  Я выхавальнік/вытворца ў РІ,  і  я  толькі  што
даведаўся,  што мой бацька хворы на рак,  таму, натуральна,  падрыхтоўка алею Рыка Сімпсана стала
прыярытэтам. У мяне ёсць хуткае пытанне аб матэрыяле, з якога зроблена алей ...

Ці заўсёды яна павінна быць дамінантнай? У мяне ёсць доступ да вялікай колькасці матэрыялаў A+, але
большасць  з  іх  дамінуе  ў  сатыве,  бо  я  не  чорная  галава  ...  кіслае  дызель  на  ўсходнім  узбярэжжы,
chemdog d, chemdog 4, сястра chemdog, клон чарнічнай сатывы, печыва -разведчыца, О. Г. Куш і г.д. ...
Усе больш нахіляюцца да спектру сатывы ... Я мог бы ўзяць у рукі больш дамінантны матэрыял Indica,
калі спатрэбіцца ... Дзякуй за ўсё, што вы робіце ... «Сэм

-  Сэм,  ты  хочаш,  каб  алей  было  выраблена  з  найбольш заспакаяльнага  матэрыялу,  сатывы  будуць
занадта зараджаць пацыента энергіяй, і яны не аказваюць належнага гаючага эфекту, якога мы шукаем.
Такім чынам, абярыце найбольш заспакаяльныя ныркі, зрабіце некалькі грам алею, каб ён мог пачаць
лячэнне, і працягвайце пошук патрэбнага зыходнага матэрыялу. З найлепшымі пажаданнямі, JB
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Ці ёсць штамы, неэфектыўныя супраць раку?

"На шчасце для нас,  калі  алей належным чынам вырабляецца з  седатыўных гатункаў,  яно,  здаецца,
працуе вельмі добра пры лячэнні ўсіх відаў раку. Як я ўжо згадваў, я звычайна вырабляю гэта алей з
выкарыстаннем моцных гатункаў індыкі, але крыжыкі сатывы з дамінантай часта таксама могуць даваць
выдатныя вынікі ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

«Пасля таго, як у 35 гадоў я страціў жонку ад раку, а брат з -за раку апошнія пяць гадоў чакаў перасадкі
печані, я шукаў RSO ў дыспансерах. Цана вар'іруецца ад 100 $/г да 30 г у штаце Вашынгтон. Адно з так
званых месцаў RSO мела нафту ў бязбожных 7% THC з больш высокімі КБР, ці варта гэта таго? Гэта
было 30 г алею. Я думаю, што сто грам алею было вышэй за 90, я думаю, 92%. Які ідэальны баланс усіх
трох псіхаактыўных хімікатаў? » Хіт

-Хіт,  лепшы  RSO  складае  каля  95-98%  THC,  звычайна  каля  1%  CBD  і  надзвычай  моцнадзейны  і
заспакойлівы, з акцэнтам на словы магутны і заспакойлівы (блакаванне кушэткі,  гэта прымушае вас
моцна спаць і расслабляцца пры прыёме ўнутр) Калі гэта не так, паспрабуйце іншую партыю і захавайце
энергічны алей для мясцовага выкарыстання).

Што тычыцца тых алеяў з высокім утрыманнем КБР з 7% ТГК, то прынамсі цяпер вы ведаеце, чаму мы
супраць такіх алеяў - большасць алеяў з высокім утрыманнем КБР, якія пастаўляюцца ў цяперашні час,
з'яўляюцца  сінонімамі  таго,  што  мы  называем  смеццем,  таму  што  мы  ведаем  розніцу  паміж
высакаякаснымі алей і ў асноўным усё астатняе.

Сапраўды лепш па магчымасці проста зрабіць уласнае масла. Атрымайце бутон з дыспансераў, купіце
лепшае, што ў іх ёсць, а потым зрабіце алей, у гэтым сапраўды няма нічога. Я сам ні ў каго не купляў бы
масла,  я  заўсёды  рабіў  бы  сваё.  Вы  хочаце  быць  уласным кантролем  якасці,  не  хочаце  ні  ад  каго
залежаць. Калі вы можаце прыгатаваць кубак кавы ці мохіта, вы таксама можаце прыгатаваць алей. JB

Захоўванне

Як доўга можна захоўваць алей?

"З майго вопыту, няма" лепшага тэрміну "адносна захоўвання лекаў з канопляў. Ёсць тры рэчы, якія
могуць паўплываць на патэнцыю канаплянага алею: паветра, святло і цяпло. Я кажу людзям захоўваць
гэтыя  лекі  ў  прахалодным,  цёмным  месцы,  але  яно  не  патрабуе  захоўвання  ў  халадзільніку.  Гэта
дазваляе  вырашыць  любыя  праблемы,  звязаныя  са  святлом  і  цяплом.  Што  тычыцца  паветра,  якое
выклікае цяжкасці, алей з'яўляецца густой змазкай, таму паветра не можа патрапіць у яго, таму алей
можа захоўвацца дзесяцігоддзямі і пры гэтым захоўваць сваю патэнцыю.

З  практычных  меркаванняў  я  звычайна  пастаўляю  алей  у  шпрыцах,  каб  палегчыць  пацыентам
вымярэнне  доз  і  прадухіліць  заражэнне.  Каб  захоўваць  алей  на  працягу  доўгага  перыяду  часу,  я  б
прапанаваў  ёмістасць  з  нержавеючай  сталі  або  цёмную  бутэльку  з  шчыльнай  вечкам.  Калі  алей
захоўваецца належным чынам, заклапочанасць даты яго вытворчасці можа заставацца без увагі вельмі
доўга ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Было б лепш ці бяспечней вырабляць алей з выкарыстаннем 
харчовага спірту?

«Часта людзі кажуць мне, што аддаюць перавагу вырабляць алей з выкарыстаннем збожжавага спірту.
Чамусьці яны, здаецца, думаюць, што збожжавы спірт будзе бяспечней ужываць, але на самой справе
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гэта  па  -ранейшаму  атрута,  як  і  любы  іншы  растваральнік.  Адна  з  галоўных  праблем  з  зерневым
алкаголем заключаецца ў тым, што знайсці алкаголь, чысты на 99 ці 100%, вельмі цяжка. У большасці
выпадкаў цяжка знайсці алкаголь, які складае больш за 95 %, а астатнія 5 % - гэта вада. Паколькі гэтая
вада прысутнічае,  гэта робіць спірт менш эфектыўным у якасці  растваральніка,  і ў канцы працэсу ў
масле застанецца зусім няшмат вады, якую трэба выпарыць.

З майго вопыту я не лічу выкарыстанне збожжавага спірту больш бяспечным, чым ізапрапілавы спірт
або лёгкая нафта для атрымання нафты. Як бы вы ні глядзелі на гэта, алкаголь - гэта атрута, і калі вы
ўжываеце алкаголь, ён вырабляе моцны яд, які ўплывае на вашыя маторыкі, і гэта вядома як п'яны. Я не
кажу, што высакаякасны алей нельга вырабляць з выкарыстаннем збожжавага спірту. Наадварот, я кажу,
што вы павінны ведаць, што гэта рэчыва не лепш і не бяспечней,  чым іншыя растваральнікі,  якія я
выкарыстаў, і ў некаторых адносінах дзейнічае не так добра.

Часта  да  мяне  звяртаюцца  людзі,  якія  жадаюць  здабываць  алей,  выкарыстоўваючы  такія  рэчы,  як
сметанковае або аліўкавы алей і г.д. мой метад. Адказ адмоўны. Я лічу экстракцыі, зробленыя такім
чынам, проста формамі аслабленага лекі з канопляў. Па аб'ёме, немагчыма, каб вырабленае лекі мела
такую ж моц, што і лекі, якія я вырабляю. Калі б у вас быў сур'ёзны рак, вы хацелі б лячыць яго якой-
небудзь формай разведзенай канопляў або лепш выкарыстоўваць сапраўднае ў сваім лячэнні?

Ці можна канаплянае масла выкарыстоўваць разам з алкаголем?

Я бачыў, як многія людзі, якія вельмі моцна спажывалі алкаголь, супакойваліся пасля курэння сумесі.
Можна не сумнявацца, што алкаголь - адна з самых разбуральных рэчаў на гэтай планеце, але людзі
будуць людзьмі, і многія любяць іх лікёр. З нашага вопыту здаецца, што канаплянае масла не ўяўляе
небяспекі для тых, хто п'е, і сапраўды можа часта знізіць спажыванне гэтага шкоднага рэчыва. Часта
тыя, хто п'е, якія лячыліся канапляным алеем па сваіх медыцынскіх праблемах, паведамляюць, што іх
прага да алкаголю значна знізілася, а некаторыя нават зусім кінулі піць ". Рык Сімпсан, каноплі: самае
лекавае расліна

Растваральнікі і рэшткі растваральніка ў алеі

«На працягу многіх гадоў да мяне звярталася вялікая колькасць людзей, якіх турбавала верагоднасць
таго, што рэшткі растваральніка могуць застацца ў гатовым алеі. З майго вопыту я адчуваю, што няма
ніякай небяспекі пры спажыванні алею, калі выконвацца інструкцыі,  якія мы зрабілі даступнымі для
належнага вытворчасці алею. Я ўжываю гэта алей каля дзесяці гадоў без шкодных наступстваў. Акрамя
таго, я зрабіў гэта алей даступным для тысяч людзей, і я атрымаў вельмі мала скаргаў. Калі ў кагосьці
ёсць праблемы са смакам алею, гэта не выклікана рэшткамі растваральніка.  Замест гэтага прычынай
з'яўляюцца прыродныя тэрпены, якія змяшчае алей. Некаторыя алею маюць вельмі мала густу, а іншыя
могуць мець непрыемны водар, але, наколькі я ведаю, медыцына ў любым выпадку не павінна быць
добрай, таму мяне мала турбуюць такія рэчы.

У лабараторных выпрабаваннях на атрыманых мной алеях рэшткаў растваральніка не выяўлена. Мне
здаецца абсурдным, што хто -небудзь будзе турбавацца аб рэштках растваральнікаў у алеі, калі ўлічыць,
чым медыцынская сістэма сілкуе грамадства. Атрутныя хімічныя рэчывы для печані, атрутныя рэчывы,
хіміятэрапія, радыяцыя, вакцыны і г. д. Мне здаецца, што любому, хто турбуецца аб атручэнні, варта
значна больш клапаціцца пра тое, што пастаўляе медыцынская сістэма, а не пра рэшткі растваральніка,
які цалкам выкіпеў.

Калі  ў  кагосьці  ўзнікаюць  праблемы  з  прыёмам  алею,  гэта  звычайна  адбываецца  таму,  што  для
атрымання рэчыва выкарыстоўваецца энергія,  якая зараджае энергіяй. Акрамя таго,  іншыя праблемы
могуць узнікнуць, калі пацыент спрабуе прымаць фармацэўтычныя сродкі разам з лячэннем алеем, або
калі ён ці яна не выкарыстоўваюць яго належным чынам. У ідэальным выпадку іншыя члены сям'і маглі
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прымаць алей разам з пацыентам. Гэта дапамагло б ім зразумець дзеянне алею, і тады яны не будуць так
хвалявацца  аб  тым,  які  эфект  ён  аказвае  на  пацыента.  Паколькі  яны  не  ведаюць,  чаго  чакаць  ад
выкарыстання алею, члены сям'і часта схільныя да рэакцыі, калі пацыент прымае занадта шмат. Але
наступствы знікнуць праз кароткі  час,  і  пацыент застанецца без пашкоджанняў.  Таму я думаю, што
іншыя члены сям'і таксама павінны паспрабаваць алей у невялікіх дозах,

Высакаякаснае  канаплянае  масла  здольна  замяніць  выкарыстанне  большасці  фармацэўтычных
прэпаратаў, але калі пацыент спрабуе прымаць фармацэўтычныя сродкі разам з маслам, часам могуць
узнікнуць  праблемы  з-за  ўзаемадзеяння.  Многія  рэчывы,  якія  даюць  лекары,  атрутныя  па  сваёй
прыродзе,  і алею не падабаецца наяўнасць такіх рэчываў у арганізме пацыента.  Звычайна, неўзабаве
пасля таго, як пацыент перастае выкарыстоўваць фармацэўтычныя прэпараты, усе праблемы, якія яны
адчувалі, проста знікаюць ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

"Нафта  -  гэта  гандлёвая  назва  нафты,  таму  паспрабуйце  пашукаць,  што  хатні  эфір  мае  мноства
прамысловых мэтаў, абястлушчваючы для разбаўляльнікаў фарбаў". Ал

"Памятайце, што ТГК і КБР непалярныя ... а хларафіл і Н2О-палярныя ... Такім чынам, лепшае алей
робіцца з непалярным растваральнікам ... яно чыстае ... без хларафіла". Майкл

«Мой сябар-хімік спрасціў мне ўсю гісторыю і растлумачыў мне, чаму нафта можа быць лепш (хоць ён
думае не істотна):  нафта-гэта непалярны растваральнік,  таму ён лягчэй і  больш эфектыўна здабывае
непалярныя малекулы (THC і КБР у асноўным непалярныя малекулы) і не вылучае палярных малекул.

Ізапрапілавы спірт (і эфір у гэтым выпадку) - слабы палярны растваральнік, таму ён вельмі добры для
гэтай мэты, але, магчыма, крыху менш, чым нафта - бо JB кажа, што яны выпрабавалі і тое, і іншае, і
яны былі больш магутнымі. ЗМЯНІЦЬ: Так, я амаль забыўся: ён таксама сказаў, што няма боязі застацца
ў канчатковым прадукце  нафты (або iso),  калі  вы будзеце  прытрымлівацца рэцэпту,  прадстаўленага
Рыкам Сімпсанам (мой сябар  сказаў,  што не  выкарыстоўваць  пластыкавае  вядро але  шкляны або з
нержавеючай сталі), і калі вы не ўпэўненыя, проста рабіце тое, што заўсёды кажа JB - дадайце трохі
вады і пастаўце яе ў духоўку, каб яна цалкам выпарылася. Ён бы выкарыстаў ізапрапілавы спірт, таму
што вы ўпэўненыя, што гэта тое, што павінна быць ... »Сандра

- Сандра, метад, які Рык паказаў свету, самы просты, нескладаны і даступны. Гэта амаль надзейна, калі
выконваць інструкцыі да Т. Шкла добра, але ён разбіваецца, і вы не хочаце, каб гэта адбылося, ніколі. З
нержавеючай, гэта нармальна. 99,9% iso працуе нармальна, але мы ўсё роўна будзем выкарыстоўваць
лёгкую аліфатычную нафту, калі гэта магчыма. JB

«Я таксама  рэкамендую  астудзіць  усё  як  мага  мацней  перад  здабычай.  Большасць  кладзе  алкаголь,
каноплі,  кантэйнеры,  усё,  што  звязана  з  экстракцыяй,  у  маразільную камеру на  24-48 гадзін.  Такім
чынам  вы  атрымаеце  значна  больш  чысты  прадукт.  Ваша  ўраджайнасць  будзе  ніжэй,  але  вам  не
спатрэбіцца столькі. Прабачце за памылкі друку ці прапушчаныя словы, MS адстой, а ў мяне няма лекаў,
лол. Дабраславіцеся ». Чак

- Чак, замарожванне ўсё ў парадку, але гэтага не трэба рабіць пры працы з якаснымі растваральнікамі і
зыходным матэрыялам. Плюс да ўсяго, нам не падабаецца халадзіць рукі, пакаёвая тэмпература для нас
працуе  нармальна,  і  ў  нас  не  ўзнікне  праблем  з  артрытам  пасля  некалькіх  месяцаў  ці  гадоў
замарожвання ныркі. Плюс да ўсяго, алей часта вырабляюць у месцах, дзе вакол няма маразільнікаў. Так
што, так, вы можаце замарозіць яго, калі хочаце, але мы не зрабілі б гэтага самі.

Я сам не люблю замарожаныя гародніна,  па магчымасці  пазбягаю іх ёсць, таму не разумею, чаму я
павінен зрабіць выключэнне і замарозіць гародніну, якая мне больш за ўсё падабаецца. Але так, гэта
можа дапамагчы,  калі  вам прыйдзецца выкарыстоўваць  спірт  для здабывання алею, таму я не зусім
супраць.

Проста мы самі не выкарыстоўваем алкаголь у якасці растваральніка (ці лепш: гэта не растваральнік
нашага першага выбару), я не бачу ніводнай прычыны, па якой я павінен плаціць дзяржаве дадатковы
падатак за растваральнік, які усё роўна выпарыцца (калі вы не выкарыстоўваеце фотаздымак, што мы б
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рабілі па магчымасці). Я магу купіць літр лёгкай нафты прыкладна за 3 - 4 даляры, літр 99% спірту
будзе каштаваць прыкладна ў пяць разоў даражэй, і ён будзе вырабляць менш нафты, і гэта алей, хутчэй
за ўсё, не так добра, як быццам лёгкая нафта ці 99,9 Выкарыстоўваўся % iso. Да таго ж вы атрымаеце
менш алею.

Дык у чым жа перавага выкарыстання спірту ў якасці растваральніка? Я не бачу ніводнай рацыянальнай
прычыны, чаму алкаголю варта аддаваць перавагу чыстай нізкакіпячай лёгкай аліфатычнай нафце, а
менавіта калі ўлічыць, што ў алеі няма рэшткаў растваральніка, аб чым можна было б турбавацца пры
належным вытворчасці нафты. Калі ён не вырабляецца належным чынам, у масле ёсць або можа быць
рэшткі растваральніка. Але не вінаваціце нас за масла, якія не былі выраблены належным чынам, мы
сапраўды не можам несці адказнасць за адсутнасць якасці алеяў, якія пастаўляюцца іншымі. Гэта так
проста. »JB

"Вельмі простае тлумачэнне бясконцага пытання ... Я асабіста выкарыстаў нафту ... іза спірт ... і бутан
для атрымання алею ... і, безумоўна, лепшы ... самы чысты ... самы моцны ... і лепшы дэгустацыя алею
адбылася з нафты ... Я не разумею, што людзям не падабаецца ... Калі ўсё зроблена належным чынам,
паліва  наогул не застаецца ...  і  нафта,  здаецца,  таксама больш забірае  расліны ...  Гэта  робіць  шмат
хутчэй ... Так чысцейшае масла ... (золата) ... »Пётр

«Лёгкая нафта - гэта фракцыя, якая кіпіць паміж 30 ° C (86 ° F) і 90 ° C (194 ° F) і складаецца з малекул з
5 - 6 атамамі вугляроду. Цяжкая нафта кіпіць паміж 90 ° C (194 ° F) і 200 ° C (392 ° F) і складаецца з
малекул з 6 - 12 вугляродамі.

Нафта  выкарыстоўваецца  ў  першую  чаргу  як  сыравіна  для  атрымання  высокаактанавага  бензіну  (з
дапамогай  працэсу  каталітычнага  рэфармавання).  Ён  таксама  выкарыстоўваецца  ў  прамысловасці
здабычы  бітуму  ў  якасці  растваральніка,  нафтахімічнай  прамысловасці  для  атрымання  олефінаў  ў
паравых  крэкерах,  а  таксама  ў  хімічнай  прамысловасці  для  растваральнікаў  (ачысткі).  Сярод
распаўсюджаных прадуктаў, якія вырабляюцца з ім, - вадкасць для запальвання, паліва для паходных
пліт і некаторыя ачышчальныя растваральнікі ».

«Нафта мае хімічную формулу CnH2n+2. Лёгкая нафта мае 5 і/або 6 атомаў вугляроду, які зводзіцца да
C5H12 і C6H14, таксама вядомым як пентан і гексан. Такім чынам, тое, што вы шукаеце, - гэта нафта,
якая ўяўляе сабой выключна сумесь пентану і гексану ". Wouter

«Я проста  хацеў  апублікаваць  што  -небудзь  пра  растваральнікі.  Я  пайшоў  да  майго  сябра,  які  мае
некалькі кандыдатаў навук і магістра хіміі,  і  спытаў у яго, што я магу зрабіць, каб цалкам выдаліць
нафту  з  алею.  Ён  сказаў:  «Вазьміце  5  мл ізапрапілавага  спірту  і  размяшайце  яго  пасля  таго,  як  ён
перастаў бурліць у апошні раз. Ён выпарыцца і возьме з сабой нафту. Таксічны растваральнік становіцца
нетоксичным растваральнікам. Гэта не маё сапраўднае прозвішча, шкада, што я не магу выкарыстоўваць
свой сапраўдны рахунак, баючыся звольніцца або ўзяцца за працу медсястрой ». Бобі

«Каб знайсці Naphtha ў Вялікабрытаніі, шукайце" wipe panel wipe "або" fast wipe wipe ". Гэта прадукт,
які  выкарыстоўваецца  пры  рамонце  кузава  аўтамабіля,  для  ачысткі  металу  і  не  пакідае  слядоў.
Складанасць заключаецца ў пошуку падрабязнага спісу дакладных інгрэдыентаў, паколькі яны могуць
адрознівацца. 99,9% ізапрапанолу павінна быць лёгка знайсці ». Эм

«Рык Сімпсан, мы сачылі за вашым працэсам, выкарыстоўваючы VM&P Naphtha, і ўсё ішло па плане, за
выключэннем першых некалькіх шпрыцаў, якія выйшлі крыху больш вадкімі, чым мы чакалі. Я дадаў
пару кропель вады і паспрабаваў яшчэ раз, і, здаецца, усё ў парадку. Адзіны мой клопат/пытанне - гэта
смак. Ён па -ранейшаму на смак растваральніка.  Гэта нармальна ці мне трэба зрабіць нешта больш?
Атрымальнік  гэтага  спіць  каля  12  гадзін  кожны  раз,  калі  бярэ  алей.  Гэта  правільна,  пакуль  ён  не
выпрацуе талерантнасць? Любая дапамога вельмі ўдзячная ". Памэла

- Здаецца, што VM&P не з'яўляецца добрым растваральнікам (хоць некаторыя MSDS кажуць, што гэта
павінна  быць тое  ж  рэчыва,  што  і  мы хацелі  б  выкарыстоўваць).  Здаецца,  гэта  цяжкая  нафта,  яна,
здаецца, не выкіпіць цалкам, і, здаецца, патрабуе дадатковага сыходу.
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Я б дадаў вады і паставіў яе ў электрычную духоўку з тэмпературай 130 градусаў Цэльсія (266 ° F) на
некалькі гадзін, можа, на ноч, або пакуль растваральнік цалкам не знікне, некаторыя кажуць, што для
выдалення рэшткаў растваральніка спатрэбіцца да чатырох дзён . Прысмак растваральніка не павінен
быць, калі  алей вырабляецца належным чынам і  алей не павінна быць цякучым, яно павінна больш
нагадваць змазку. Пераканайцеся, што алей сапраўды адфільтравана належным чынам, так як рэшткі
растваральніка, як правіла, прыліпаюць да раслінных матэрыялаў.

Проста зрабіце  пальцавы тэст з  растваральнікам,  які  хочаце выкарыстоўваць.  Апусціце  ў яе палец і
паглядзіце, ці выпарыцца ён цалкам на працягу 30 секунд або хутчэй. Чым хутчэй ён выпарыцца, не
пакінуўшы плёнкі, тым лепш.

Калі  вы не  можаце  атрымаць  чыстую лёгкую аліфатычную нафту  (у  Еўропе  яе  таксама  называюць
бензінам),  запытайце  нумар  CAS 64742-49-0.  Яна  прадаецца  пад  рознымі  назвамі.  Гэта  не  тып,  які
выкарыстоўваецца  ў  якасці  паліва  ў  аўтамабілях,  а  тып,  які  выкарыстоўваецца  як  растваральнік,
разбаўляльнік фарбы або абястлушчвальнік),  я б пайшоў на 99% ці нават лепш 99,9% ізапрапілавага
спірту - гэта, здаецца, можна знайсці практычна ў любой кропцы свету.

На дадзены момант мы аддаем перавагу лёгкай аліфатычнай (нізкакіпячай, гідрагенізаванай) нафце, але
яна  вырабляе  лепшыя  і  больш  магутныя  алею,  чым  большасць  іншых  растваральнікаў,  якія
выкарыстоўваюцца ў цяперашні час. Чым менш у расліннай сыравіне і хларафілу ў алеі, тым лепш ён
дзейнічае як лекі, тым лепш ён на смак і больш магутны. Уся хітрасць заключаецца ў тым, наколькі
моцнае і заспакаяльнае алей. Чым больш моцнае і заспакаяльнае, тым лепш. JB

«Правільная нафта НЕ прадаецца ў ЗША, а не ў Трактарным забеспячэнні, у хатніх складах, у Лоўз ці
нават  у  Шэрвіне  Уільямсе.  Аднак  ён  па  -ранейшаму  прадаецца  ў  Канадзе.  У  мяне  ёсць  сябар,  які
пераганяе яго да 100 ° F і захоўвае растваральнік, які выкарыстоўваецца для атрымання нафты ". Стыў

«Калі вы жывяце ў ЗША, вы не атрымаеце патрэбную нафту, усёй нафце, вырабленай у ЗША, нельга
давяраць  з  -за  няўстойлівага  рэгулявання  інгрэдыентаў  у  гэтым тыпе  растваральніка.  Вы  ніколі  не
атрымаеце чыстую нафту ў ЗША, нават VM&P можа быць зусім непаслядоўным ад адной бутэлькі да
іншай  і  нават  не  рэкламуецца  як  чыстая.  У Канадзе  яны вырабляюць чыстую нафту,  і  гэта  лепшы
растваральнік у параўнанні з ISO або збожжавым спіртам, не рабіце вялікіх памылак і не марнуйце лекі
ці,  што  яшчэ  горш,  зрабіце  сябе  ці  кагосьці  яшчэ  больш  хворым,  выкарыстоўваючы  няправільны
растваральнік.  Будзьце асцярожныя, нафта ў ЗША нават зробіць алей, якое выглядае цалкам так,  як
трэба, але ад гэтага вам будзе вельмі дрэнна ". Пагоня

-Той факт, што чыстая аліфатычная нафта, здаецца, не прадаецца паўсюдна ў ЗША, не азначае,  што
чыстай аліфатычнай нафты з нумарам CAS 64742-49-0 і тэмпературай кіпення каля 60-80 ° C не існуе ці
што  яна  існуе  пры  правільным  выкарыстанні  не  вырабляе  лепш  алею,  чым  большасць  іншых
растваральнікаў.  Калі  вы  не  можаце  атрымаць  чыстую  лёгкую  нафту,  99%  ці  нават  лепш  99,9%
ізапрапілавага спірту будзе нашым другім выбарам.

Але я б усё ж не здаўся  -  для вымання алею з раслін  выкарыстоўваецца лёгкая  нафта (бензол)  або
аналагічныя растваральнікі, таму я б пракансультаваўся з вытворцамі расліннага алею і паглядзеў, што
яны выкарыстоўваюць. Там, дзе я жыву ў Еўропе, я магу купіць растваральнік практычна ў кожным
краме  абсталявання  або  фарбаў,  гэта  адна  з  самых  распаўсюджаных  тэхнічных  вадкасцяў,  якія  я
памятаю  з  дзяцінства,  мы  выкарыстоўвалі  яе  для  абястлушчвання  веласіпедных  ланцугоў  і  г.д.,  і
практычна ў кожнага была бутэлька з гэтага дома. Таму ўся гэтая бясконцая дыскусія пра растваральнікі
здаецца  мне  смешнай.  Калі  вы  выкарыстоўваеце  патрэбную  светлую  нафту,  няма  рэшткаў
растваральніка,  пра  якія  можна  было  б  турбавацца,  можа  быць,  некалькі  частак  на  мільён,  як  і  ў
большасці танных раслінных алеяў, якія часта вырабляюцца практычна з такім жа растваральнікам, які
мы рэкамендуем. JB

«Лёгкая аліфатычная нафта выдатна працавала, у масле не засталося і намёку на растваральнік. Калі вы
будзеце выконваць інструкцыі Рыкса да ліста, праблем не павінна ўзнікнуць ". Рык
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«Ёсць 2 асноўныя катэгорыі нафты - лёгкая і цяжкая. Лёгкая нафта НЕ ўтрымлівае бензолу, што меў на
ўвазе Райна (а не гексан). Хоць я б не рэкамендаваў нават лёгкую нафту, калі экстракт канопляў не можа
быць правераны пасля таго, як ён выраблены на рэшткі нафты, яго можна выкарыстоўваць, калі гэта ўсё,
што вы можаце атрымаць для растваральніка.  Галоўнае пераканайцеся,  што вы кіпяціце выцяжку да
стану  густой  змазкі  -  у  гэты  момант  большая  частка  нафты  павінна  знікнуць.  Выкарыстанне
дыстыляцыйнага  абсталявання-гэта  спосаб  атрымання  найчысцейшага  алею без  растваральнікаў,  але
звыш звычайных людзей. Спадзяюся, што гэта дапамагае ». Марк

«Райна, я не збіраюся з вамі спрачацца. З Вікіпедыі: «Нафтавы эфір, нягледзячы на сінонім бензіну, не
варта блытаць з бензолам або бензінам, а таксама з бензінам, хаця многія мовы называюць гэта назвай,
атрыманай  ад  бензіну,  напрыклад,«  бензін  »(нямецкі)  або« benzina  »(італьян.).  Нафтавы эфір  -  гэта
сумесь алканаў, напрыклад, пентану, гексана і гептана, тады як бензол - гэта цыклічны, араматычны
вуглевадарод, C6H6. Сапраўды таксама не варта блытаць нафтавы эфір з класам арганічных злучэнняў
пад назвай эфіры, якія змяшчаюць функцыянальную групу RO-R '. Мой досвед працы - мікрабіялогія -
там я вывучаў арганічную хімію, нейкую біяхімію / нейкую неарганічную хімію ... Я, вядома, не ведаю
ўсяго  гэтага,  але  ведаю  крыху.  Лёгкая  нафта  НЕ  ўтрымлівае  бензолу  -  кропка.  Я  праігнару  ваш
каментар, "Было б у інтарэсах усіх, калі б вы не заяўлялі прэтэнзій па -за навуковымі дадзенымі". Марк

«Што б вы хацелі падарыць бацьку? Лепшае з лепшых ці нешта падобнае, але проста не мае належных
эфектаў? Калі вы робіце лекі ў адпаведнасці з інструкцыямі Рыка, верагоднасць няўдачы падчас лячэння
вельмі нізкая. Калі вы робіце алей у адпаведнасці з інструкцыямі "экспертаў і навукоўцаў", вы робіце
іншы прадукт. І, зыходзячы з нашага вопыту, ён не справіцца з задачай так, як мы рэкамендуем.

Дык вы хочаце, каб я замаўчаў і дазволіў ім пастаўляць нізкаякасны смецце? Ці вы лепш навучыцеся ў
мяне/нас  і  ведаеце,  як  гэта  зрабіць  правільна,  каб  у  вас  былі  тыя  ж вынікі,  пра  якія  кажуць  нашы
пацыенты? " JB

«Я  выкарыстоўваю  99%  ізапрапілавы  спірт,  гэта  тое,  што  мне  было  найбольш  даступна.  Я
выкарыстоўваю крэм з нырак, вырашчаны на 100% арганічна і без пестыцыдаў, добра дагледжаны і
высушаны  да  костак.  Я  змешваю  яго  з  некалькімі  штамамі  Indica.  Я  лячыў  пацыента  з  лимфомой
Ходжкина, ён быў на 4 -й стадыі, і на працягу 6 месяцаў пасля прыёму алею, як паказана, цяпер ён без
раку !! Дзякуй Рыку Сімпсану за вашыя ахвяры, каб зрабіць гэтую інфармацыю даступнай для ўсіх!
Зусім нядаўна да мяне звярнуўся яшчэ адзін пацыент з ракам 4 стадыі, які атрымаў неаперабельную
пухліну на адной з нырак. Маліцеся, каб атрымаць два пацверджаныя лекі запар. Бог дабраславіць вас
Рык Сімпсан і Дж. Б., працягвайце распаўсюджваць інфармацыю і даваць людзям інфармацыю аб гэтым
цудоўным гаючым канапляным алеі ». GrowGoddess

-  Змяшаць  некалькі  штамаў-  гэта  заўсёды  добрая  ідэя.  Паглядзіце  проста,  вы  не  ведаеце,  для  чаго
канкрэтна падыходзіць той ці іншы штам, таму, калі змяшаць некалькі штамаў, вы атрымаеце нашмат
лепшы эфект дывана. Да таго ж такія алею падымуць вас значна вышэй - тыя, хто паліць гаршчок "у
адпачынку", зразумеюць, пра што я кажу. Уявіце сабе, сядзеце са сваімі сябрамі і кожны прадставіць
лепшы бутон у іх. Праз пару гадзін вы не зможаце зрабіць шмат. І гэта той эфект, які вам неабходны для
дасягнення  найлепшых  вынікаў,  таму  зноў  жа  змешванне  штамаў  -  гэта  спосаб.  З  найлепшымі
пажаданнямі  і  дзякуй,  GrowGoddess,  я  заўсёды  рады  чуць  пра  людзей,  якія  проста  выконваюць
інструкцыі і атрымліваюць вынікі, пра якія мы гаворым. JB

"Прывітанне JB, у мяне праблема з электрычнай плітой, усё, што я бачыў, апусцілася да 100 °° C, я
паглядзеў  усе  маркі  на  рынку,  і  ўсе  яны  маюць  тэрмастат,  які  адключаецца,  калі  змесціва  дасягае
тэмпературы. Што вы парэкамендуеце?" Крысціна

- Крысціна, у чым канкрэтна праблема? Вы заўсёды можаце змясціць алей у электрычную духоўку з
тэмпературай 130 ° C і пакінуць яе прыкладна на гадзіну і такім чынам дэкарбаксілаваць. JB

«Калі тэмпература дасягне 100 ° C, электрычная пліта выключаецца!  Растваральнік не паступае пры
тэмпературы 110 ° C ». Крысціна
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-  Растваральнік  сапраўды  не  можа  дасягнуць  такой  тэмпературы,  таму  што  ён  выкіпіць,  я  думаю.
Працягвайце  кіпяціць  растваральнік,  пакуль  пліта  не  выключыцца  ў  першы  раз  (дадайце  некалькі
кропель вады да апошняй партыі). Затым дайце астыць і ўключыце яго зноў. Гэта ўсё, што мы робім. JB

«Уключаецца зноў і пакідае кіпець, пакуль не вернецца да? Потым выключаецца, а алей ужо гатова? »
Крысціна

- Уключыце пліту для рысу, адварыце да першага спынення працы, потым пачакайце пяць хвілін, пакуль
яна астыне, уключыце яе зноў і дачакайцеся, пакуль яна выключыцца другі раз. Затым наліце  алей у
кубак з нержавеючай сталі і пастаўце яго ў духоўку з тэмпературай 130 ° C на гадзіну, і ваша алей
гатова. JB

- Дзякуй JB, ты выратаваў мне жыццё. Крысціна

«Вы ўдыхаеце нафту, калі робіце алей. Калі вы робіце гэта так, вы дыхаеце ЯДАМ. Калі адчуваеш пах,
ты ўжо мёртвы. Я сотні разоў у сваім жыцці адчуваў пах лагернага паліва Coleman, паліва Zippo, паліва,
якое выкарыстоўваецца пры частковай ачыстцы і прамысловым выкарыстанні ... Яшчэ не памёр. Лол.

Сур'ёзна  ...  Калі  вы  выкарыстоўваеце  чысты  растваральнік  (без  дабавак)  і  правільна  выкіпяціце
растваральнік з невялікай колькасцю вады, у канцы якой дададзена больш высокая тэмпература кіпення,
няхай гэта будзе іза,  спірт  або нафта,  вы атрымаеце гэта усё.  Вы спажываеце значна больш нафты,
перапампоўваючы  ўласны  газ  у  машыне  за  год,  чым  атрымліваеце  за  ўсё  жыццё  выкарыстання
належным чынам зробленай нафты ». Мацвей

«Прывітанне Рык (ці тыя, хто прачытаў гэтую пошту), перш за ўсё я хачу сказаць вам, што вы выдатна
спраўляецеся з прасоўваннем гэтай ведзьмы, здаецца, выдатнае лекі для многіх! Я жыву ў Нарвегіі і ў
мяне  дыягназ  хвароба  Крона.  У  мяне  таксама  ёсць  вельмі  блізкі  сябар,  хворы  на  рак,  які  лекары
перасталі лячыць, таму што яны больш нічога не могуць зрабіць. Я хачу паспрабаваць алей пры абодвух
гэтых умовах.

У  мяне  ёсць  пытанне  аб  вытворчасці  алею.  Тут,  у  Нарвегіі,  вельмі  цяжка  знайсці  чыстую  нафту
(прынамсі  пасля  майго досведу),  таму я шукаю добрыя альтэрнатывы.  Некалькі  гадоў таму я  купіў
«экстрактар для пчол» (цыліндр, які вы запаўняеце сухімі косткамі травы і выкарыстоўваеце газ бутан
для здабывання алею). Гэта так жа добра, як прыгатаваць алей з нафтай?

А як з дапамогай духу? Які змяшчае больш за 90% алкаголю? У мяне ёсць сябры, якія ствараюць свой
уласны дух, і мне гэта не вельмі дарагі варыянт. Гэта лепш, чым бутан? Я курыў "экстракцыю мёду",
калі рабіў гэта ў мінулы раз, і пацікавіўся, ці добрае лекі ад гэтых двух станаў, пра якія я згадваю, калі я
ем гэта. Калі не бутан або алкаголь - добры варыянт - ці можаце вы парэкамендаваць іншыя варыянты,
якія, як вам вядома, лёгка атрымаць у Нарвегіі ці Швецыі? Вялікі дзякуй! Я з нецярпеннем чакаю, каб
паспрабаваць алей на маю хваробу. З павагай, Генры "

«Дарагі Генры, у мяне няма вопыту здабывання пчол, але я не адчуваю, што гэты метад будзе настолькі
эфектыўны, як тыя, якія я выкарыстоўваю. Пры маім вытворчасці алей награваецца да тэмпературы,
якая  дэкарбаксілюе  гатовы  прадукт,  каб  зрабіць  алей  максімальна  магутным.  Гэты  працэс  нагрэву
паварочвае малекулы ў становішча дэльта 9, што робіць алей мацнейшым. Калі ў вас узніклі праблемы з
пошукам правільнага растваральніка, вы можаце паспрабаваць ацэтон. Я ніколі не спрабаваў ацэтон сам
вырабляць  алей,  але  не  бачу  прычын,  каб  ацэтон  не  працаваў  так  добра,  як  спірт  або  нафта,  каб
вырабляць  лекі.  Вы павінны мець  магчымасць  набываць  лёгкую аліфатычную нафту ў  крамах,  якія
пастаўляюць фарбу, паколькі яны звычайна прадаюць нафту як разбаўляльнік фарбы.

Правільна зробленае алей павінна паклапаціцца аб вашых праблемах,  а таксама павінна даць шанец
выжыць  вашаму  сябру  з  ракам.  Спірт,  які  складае  90%,  будзе  менш  эфектыўным растваральнікам,
паколькі астатнія 10% звычайна складаюцца з вады, і ў працэсе аздаблення ў вас будзе шмат лішняй
вады для выпарэння. Найлепшыя пажаданні, Рык Сімпсан »
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«Правільнае  дэкарбаксілаванне  з'яўляецца  вельмі  важнай часткай  у  дасканалым вытворчасці  нафты,
таму што сыравіна не забяспечвае шмат чыстага дэльта-9-THC, а КБР замест кіслот азначае THCA і
CBDA. Для выдалення карбаксільнай групы нагрэў - гэта працэдура. Рабіце гэта вельмі асцярожна, каб
не спаліць каштоўныя малекулы. Я знайшоў у часопісе па храматаграфіі добрую заўвагу, якая павінна
быць неабходнай тэмпературай і часам для разагрэву алею, таму што ў залежнасці ад рысаўкі тэмпаў
можа не хапіць. Такім чынам, добрая ідэя разагрэць алей мінімум 27 хвілін пры мін. 122 градусы па
Цэльсіі.  Заўсёды  правярайце  тэмпературу  ацяпляльнай  пліты  з  дапамогай  лічбавага  вымяральнага
прыбора, каб не перагрэць алей. У ніжэйпрыведзенай табліцы вы бачыце тэмпературы кіпення асноўных
канабіноідаў,  да  якіх  вы  ніколі  не  павінны  дайсці,  інакш  вы  іх  зварыце.  Дадаткова  адзначу,  што
правільна тое,  што Рык увесь час  казаў у сваіх  відэа,  не перагравае  алей,  але  цяпло неабходна  для
атрымання  гаючага  алею.  Тэмпература  мінімум  106,2  градуса  Цэльсія  неабходная  для  правільнага
працэсу дэкарбаксілавання на працягу вызначанага часу на дыяграме каля гадзіны. Калі ваша алей мае
толькі  кіслую  форму  THCA  і  CBDA,  гэта  не  так  эфектыўна,  таму  што  кіслаты  не  вельмі  добра
падыходзяць да рэцэптараў CB1 і CB2. Таму паклапаціцеся, каб вы зрабілі гэта правільна, бо тое, што
сказаў Рык, праўда, толькі самае лепшае алей можа справіцца з гэтай задачай, калі жывое залежыць. (...)
Калі ваша алей мае толькі кіслую форму THCA і CBDA, гэта не так эфектыўна, таму што кіслаты не
вельмі добра падыходзяць да рэцэптараў CB1 і CB2. Таму паклапаціцеся, каб вы зрабілі гэта правільна,
бо тое, што сказаў Рык, праўда, толькі самае лепшае алей можа справіцца з гэтай задачай, калі жывое
залежыць. (...) Калі ваша алей мае толькі кіслую форму THCA і CBDA, гэта не так эфектыўна, таму што
кіслаты не вельмі добра падыходзяць да рэцэптараў CB1 і CB2. Таму паклапаціцеся, каб вы зрабілі гэта
правільна, бо тое, што сказаў Рык, праўда, толькі самае лепшае алей можа справіцца з гэтай задачай,
калі жывое залежыць. (...)

Так,  паглядзіце  і  інтэрпрэтуйце  гэтую  навуковую  дыяграму,  каб  зразумець,  што  працэс
дэкарбаксілавання  ідзе  ўвесь  час,  калі  вы награваеце  сумесь  растваральніка  канабіноідаў  у  рысавай
пліце. Такім чынам, графікі паказваюць, што давесці тэмпературу да 130 градусаў Цэльсія дастаткова
доўга, каб атрымаць максімальную дэкарбаксілаванне. Усё пытанне тэмпературы і часу, каб дасягнуць
найлепшага ўзроўню.

Калі вы выкарыстоўваеце лічбавы вымяральнік тэмпературы і пакладзеце яго на дно ў варачнай пліце на
працягу ўсяго працэсу, каб выпарыць растваральнік, вы ўбачыце, што толькі на позняй стадыі працэсу,
калі кроплі вады паступаюць у фінал у пліта, тэмпература каля 100-110 ° C. Але часу ў гэтым дыяпазоне
ў  асноўным  недастаткова  для  ўсяго  працэсу  дэкарбаксілавання.  Пасля  гэтага  нагрэйце  алей  у
малюсенькім  сталёвым  рондалі  на  награвальнай  пліце  на  працягу  доўгага  часу.  Так  доўга  ніякай
актыўнасці (больш няма бурбалак газу) вы награваеце і чакаеце. Кантралюйце тэмпературу і лепш не
падымацца вышэй за 130 градусаў цягам паўгадзіны. Памятайце, што тэмпература кіпення ТГК складае
157 градусаў С. Таму не рызыкуйце перагравацца, інакш жаданыя канабіноіды выпаруцца і пацякуць
ветрам ...

У аснове не важна атрымаць максімальную колькасць дэкарбаксілавання, так што пазней вы атрымаеце
дастатковую колькасць  алею ў  вашым целе.  Цікава,  што варта  ўзяць  АДЗІН грам у  дзень  і  больш.
Вядома, колькі вам трэба алею, залежыць ад таго, колькі ў алеі сапраўды delta9THC - значыць, наколькі
эфектыўным  было  дэкарбаксілаванне.  Калі  вы  будзеце  прытрымлівацца  рэкамендацый  Ricks  і
абавязкова  нагрэць  алей  дастаткова  доўга  да  130  °  C  -  усё  будзе  добра.  Які  растваральнік  вы
выкарыстоўваеце, не залежыць ". Стэфан

«Прывітанне JB, я знайшоў гэтую Нафту ў сваім раёне ... (спасылка) У ёй не напісана Светлая нафта ...
ці будзе гэта ўсё яшчэ працаваць? Яшчэ раз дзякуй за дапамогу і супер інфармацыю! ”

- Гэта павінна быць лёгкая аліфатычная нафта- праверце MSDS, каб даведацца, ці чыстая гэта лёгкая
нафта без дабавак), шэліт у Аўстраліі, (тэхнічны або прамысловы) бензін у Еўропе (бензін, а не бензол, а
не тып, які выкарыстоўваецца як паліва ў аўтамабілях). Ён прадаецца пад мноствам розных назваў. Ён
выкарыстоўваецца  як  разбаўляльнік  фарбы,  растваральнік,  абястлушчвальнік,  раней  ён  быў  вельмі
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распаўсюджаным бытавым растваральнікам або абястлушчвальнікам для тэкстылю, ён таксама можа
выкарыстоўвацца як лягчэйшая вадкасць і г.д. Тэмпература кіпення каля 60-80 °° C .

Вышмаруйце чыстую чашку Петры або апусціце ў яе палец, і калі яна выпарыцца на працягу трыццаці
секунд і не пакіне масляністых рэшткаў, яе трэба выкарыстоўваць. Ёсць шмат пастаўшчыкоў, я не магу
сказаць вам, які з іх лепшы або што мы рэкамендуем на дадзены момант, таму мы даем толькі агульныя
інструкцыі.

CAS нумар 64742-49-0, чысты, нафтавы дыстылят, без дабавак, калі гэта магчыма, і тэмпература кіпення
павінна  быць  максімальна  нізкай.  Большасць  нафтаперапрацоўчых  заводаў  вырабляюць  яго,  проста
спытайце ў іх, што б яны рэкамендавалі для травяных экстрактаў.

Другі  варыянт-гэта 99% або 99,99% ізапрапілавага  спірту або вельмі дарагі  99% -ны харчовы спірт.
Ізапрапілавы спірт і харчовы спірт не такія эфектыўныя, як растваральнікі, як нафта, і яны пазбаўляюць
ад алею больш раслінных матэрыялаў і хларафіла, што робіць яго менш магутным і смачным, таму мы
рэкамендуем выкарыстоўваць нафту заўсёды, калі гэта магчыма/даступна. З найлепшымі пажаданнямі,
JB »

Пытанне:  Рык,  у  Мексіцы "нафта" -  толькі  адна з  некалькіх  найменняў прадуктаў тыпу нафты. Каб
пазбегнуць  фатальнай  памылкі,  ці  не  атрымалася  б  у  вас  навуковая  назва  "нафты",  якую  вы
выкарыстоўваеце, калі ласка?

А. Шукайце чыстую лёгкую нафту без дадатковых інгрэдыентаў. Гэта ў асноўным тое ж самае, што
паліва Coleman, якое вы можаце ўбачыць на фота ніжэй, але шукайце нафту без дабавак супраць іржы,
якія дадаюцца ў паліва Coleman.

Калі вы даведаецеся, што лёгкая аліфатычная нафта забароненая ў вашай краіне (што было, напрыклад,
у Гандурасе), шукайце 99% або лепш 99,9% ізапрапілавага спірту, яго трэба лёгка знайсці. 99% спірт -
гэта трэці растваральнік,  які мы выкарыстоўвалі,  але мы зрабілі б усё магчымае, каб пазбегнуць яго
выкарыстання,  таму  што  ён  выдаляе  занадта  шмат  хларафіла  і  іншых  непажаданых  раслінных
матэрыялаў. Некаторыя любяць замарожваць растваральнік і зыходны матэрыял, калі выкарыстоўваюць
у  якасці  растваральніка  ізапрапілавы  спірт  або  спірт.  Мы  асабіста  не  выкарыстоўваем  гэтыя
растваральнікі,  калі  не  даводзіцца,  і  нам  не  падабаецца  вымарожваць  рукі,  таму  мы  фактычна  не
спрыяем замарожванню, але некаторыя кажуць, што гэта дапамагае палепшыць якасць алею. Калі вы
выкарыстоўваеце  непалярную чыстую светлую нафту  з  нізкай  тэмпературай  кіпення,  вам  нічога  не
трэба замарожваць, і вы ўсё роўна атрымаеце добры прадукт, калі будзеце прытрымлівацца інструкцый.
JB

"Гэй, Дж.Б., што рабіць, калі ёсць алергія на выкарыстанне Naptha? У нас ёсць член сям'і, у якога ёсць
сур'ёзныя алергічныя рэакцыі на КОЖНУЮ дробязь, асабліва на растваральнікі. Мы хочам зрабіць для
яе алей, але трэба выкарыстоўваць арганічны растваральнік. Мы думалі аб тым, каб зрабіць арганічны
«самагон», які некалькі разоў пераганялі, каб набраць чысціні, але што вы думаеце пра гэта? Якая ваша
рэкамендацыя  пры  моцнай  алергіі  на  так  шмат?  Яна  наогул  не  можа  прымаць  фармацэўтычныя
прэпараты, таму што ў яе алергія на звязальныя рэчывы, яна так моцна пакутуе з -за алергіі  на ўсё.
Загадзя дзякую!" Сара

- Ну, можна ўжываць 99% алкаголю, мы ніколі не казалі, што нельга. На наш вопыт, алеі, атрыманыя з
непалярных  растваральнікаў,  крыху  больш  магутныя  і  звычайна  ўтрымліваюць  менш  раслінных
матэрыялаў.  Некаторыя  замарожваюць  спірт  і  бутоны перад  апрацоўкай,  каб  атрымаць  алей  больш
бурштынавага колеру. Так што я мяркую, што гэта шлях да цябе, Сара.

Высокае ўтрыманне ТГК або высокае колькасць КБР?
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«Я ў нейкай разгубленасці. У майго сябра рак ныркі 4 стадыі і рак лёгкіх. Лепш за ўсё даваць алей з
высокім утрыманнем КБР або ТГК? У алеі КБР ёсць толькі след ТГК? Я атрымаў яму трубку з дзесяццю
грамамі, у ёй 18% КБР і менш за 1% ТГК. Няўжо я пайду няправільна? "Рычард

Майкі: Так, гэта не тое, вы павінны атрымаць сапраўдны RSO.

-95-98% THC-гэта не 18% CBD, ці не так? Скажыце таму, хто вам паставіў, спыніць гэта рабіць. Высокі
маркетынгавы ажыятаж КБР заб'е многіх падазроных пацыентаў, як здаецца, гэта сумна. Чаму яны не
могуць проста прытрымлівацца інструкцыям, якія сапраўды працуюць? Выкарыстанне алеяў з высокім
утрыманнем КБР вельмі абмежавана, яны не працуюць так добра нават пры скурных захворваннях, я
сапраўды не разумею, чаму ўсе так разважаюць аб гэтай лухце КБР. Так, гэта таксама магутны лек, але
яго выкарыстанне на самай справе абмежавана ў параўнанні з сапраўдным RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, надзвычай моцнадзейны і заспакаяльны і эйфарычны; гэта ваша лепшае алей, і
гэта тое,  што будзе працаваць лепш за ўсё.  Паспрабуйце спачатку гэта.  Калі вы зробіце гэта,  вы не
дакранецеся і не падыдзеце да гэтай высокай колькасці КБР, і вы зразумееце розніцу, і ніхто вас не
адарве. Спачатку RSO. JB

«Мне вельмі падабаецца гэтая старонка і інфармацыя, якую я магу з яе даведацца. Аднак вельмі сумна
чуць  іншыя  канабіноіды,  акрамя  ТГК,  як  другасныя.  Гэтая  дзяўчына  і  яе  бацькі  не  лічаць  КБР
другарадным. Гэта падарыла ёй жыццё. Гэта зрабіў не THC, а КБР. Калі ласка, кіньце ўсё лаяць. Вы
перашкаджаеце людзям спрабаваць высокія штамы КБР, калі ім гэта сапраўды можа дапамагчы. Высокі
ўзровень ТГК не з'яўляецца адказам на ўсё, і таму ўнутры завода ёсць больш за адзін канабіноід ". Ціна

«JB адказаў пра рак лёгкіх, а не пра сіндром Драве, ніхто ні на што не лае. Па дадзеных пацыентаў і
навуковых даследаванняў, ТГК забівае рак. Ёсць некаторыя даследаванні, у якіх гаворыцца, што КБР
карысны для некаторых тыпаў раку, але нешматлікія ў параўнанні з даследаваннямі,  праведзенымі з
THC. Цяпер сутаргі і некаторыя іншыя ўмовы з высокім утрыманнем КБР - гэта тое, што вы шукаеце ».
Келін

- Келін і Ціна, алеі, якія мы выкарыстоўваем, таксама дзейнічаюць на прыступы. І пацыенты атрымалі б
непараўнальна лепшыя вынікі, калі б выкарыстоўвалі сапраўдныя рэчы і спрабавалі вылечыць прычыну,
а не толькі сімптомы.

Я  не  стаўлю  КБР,  гэта  само  па  сабе  вельмі  моцнае  лекі,  і  я  лічу,  што  яно  выдатна  падыходзіць,
напрыклад, для жавальнай гумкі для дзяцей і г.д. Але калі вы хочаце сапраўднай улады, вам патрэбен
самы жорсткі RSO і шмат THC. Гэта мая перспектыва, і яна не зменіцца.

Проста  паспрабуйце  на  скурных  захворваннях  і  паглядзіце,  ці  апёк  ці  рана  хутчэй  зажывуць  з
сапраўднай  RSO  або  з  нізкаякаснай  версіяй  КБР.  Я  бачыў  гэта  на  ўласныя  вочы,  мне  не  трэба
эксперыментаваць з алеямі з высокім утрыманнем КБР. Я хачу лепшага для сябе, а таксама для сваіх
пацыентаў.

Большасць  алеяў  з  высокім  утрыманнем  КБР  маюць  другасную  якасць  у  параўнанні  з  лепшым  і
найбольш наркатычна моцным і заспакаяльным RSO з 95-98% THC.

Ваша галоўная праблема заключаецца ў тым, што вы ўвайшлі ў адзіную тэорыю канабіноідаў, якую Big
Pharma прасоўвае, каб яны маглі атрымаць прыбытак ад лекаў з канабіса. Вы на самой справе не хочаце
лекаў на  аснове адзіночных канабіноідаў,  вам трэба максімальна  жорсткае  і  заспакаяльнае алей для
дасягнення найлепшых вынікаў.

І вы можаце вырошчваць расліны самастойна, і вы таксама можаце вырабляць алей самастойна, вам
сапраўды  не  трэба  купляць  яго  ў  буйных  фармацэўтычных  кампаній,  якія  пастараюцца  паставіць
велізарны цэннік на дэкарбаксілаваную смалу канопляў ні па якіх прычынах, акрамя іх прагнасці .

Вам можа і, хутчэй за ўсё, аднойчы спатрэбіцца кілаграм алею - для сябе ці сваёй сям'і - колькі вы
хочаце заплаціць за грам? Даляр - гэта занадта шмат, калі расліны вырошчвалі на адкрытым паветры і ў
вялікіх  маштабах.  Так  што  ніякіх  асаблівых падаткаў,  нічога  падобнага.  100% легалізацыя  -  адзіны
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спосаб, і гэта трэба зрабіць зараз, няма ніякіх прычын дазваляць пакутаваць сотням мільёнаў пацыентаў
ва ўсім свеце.

Не  саромейцеся  спрачацца  з  гэтай  нагоды;  але  гэта  амаль  усё,  што  вы  можаце  з  гэтым зрабіць.  З
найлепшымі пажаданнямі, JB

"Калі  ласка,  працягвайце тлумачыць так,  як у вас ёсць, я,  напрыклад,  раблю нататкі  і  вучуся ў вас,
наколькі  магу,  пра тое,  што добра для чаго  і  гэтак  далей,  я  хачу быць гатовым і  падрыхтаваным з
патрэбнымі для мяне ведамі і мой ... Калі б вы не сказалі пра патрэбу ў высокім THC, я б падумаў, што
ўсё ў парадку, я ўдзячны за ЎСЮ ІНФАРМАЦЫЮ ». Вікі

«Рык заўсёды сцвярджаў, што высокі THC неабходны, каб даць вам найлепшы шанец, і, відавочна, з
гэтым ён дасягнуў найлепшых вынікаў. Ёсць шмат рэчаў, для якіх КБР можа быць лепш, звычайна ён
выкарыстоўваецца ў дзяцей пры сіндроме Дравета, СДВГ і цяжкай дакучлівай форме, таму што многія
людзі па -ранейшаму баяцца атрымаць кайф. THC - гэта тое, што дае вам кайф. Я знайшоў некаторых
людзей, якія выкарыстоўваюць алей з высокім утрыманнем ТГК для лячэння большасці людзей, але калі
пацыент не рэагуе так, як спадзяваўся, яны перайшлі на высокі ўзровень КБР, і гэта спрацавала лепш.

Я  мяркую,  што  ўсе  розныя,  і  кожны  рак  розны.  Але  пакуль  не  будуць  зроблены  ўсе  неабходныя
даследаванні, напэўна, лепш прытрымлівацца метаду Рыка. Высокі THC, дамінантны паказчык пасля
пратаколу. Кажуць, што калі яны пачынаюць малыя і падвойваюць дозы кожныя 4 дні, пацыент можа
хутка нарасціць  талерантнасць,  і  моцная дрымотнасць знікне праз некаторы час на алеі.  Алей Рыка
складае 95-8% THC, але псіхаактыўныя эфекты не нашкодзяць вам.

І калі я спрабую вырашыць, чыёму метаду прытрымлівацца, я не веру, што хто -небудзь меў больш
вопыту з гэтым лекамі, чым Рык. Я бачыў галандскі метад і проста думаю, калі хтосьці памірае, навошта
вам разводзіць лекі? " Нік

«Паколькі я чуў пра тое, што алей з высокім утрыманнем КБР дапамагае прыступам, я заўсёды думаў,
што  калі  гэтыя  бацькі  дадуць  свайму  дзіцяці  гібрыд,  але  дамінуюць  над  маслам  індыка,  дзіця
вылечыцца.  Я  ведаю,  што  алеі  КБР  кантралююць  прыступы,  і  я  вельмі  рады,  што  НЕШТА  можа
дапамагчы такім дзецям, як Шарлота, але ўявіце, што можа адбыцца вылячэнне, калі даць ТГК і іншы
спектр канабіноідаў у расліне. Так што ваш дзіця шмат спіць з -за THC, яго цела прыстасуецца да дозы.
Я проста думаю, што поўная расліна - самая карысная, а не адна з вылучаных канабіноідаў ». Сара

«СМІ працягваюць  надаваць  увагу раздзяленню канабіноідаў,  але  было даказана,  што  і  ТГК,  і  КБР
знішчаюць рак і скарачаюць пухліны. Алей Рыка Сімпсана з канопляў Indica - гэта лекі, якое лечыць
Лэндана і Адважную Мікайлу, а таксама многія іншыя, і кожны можа зрабіць гэта. Не дазваляйце СМІ
прымушаць  вас  думаць,  што  вам трэба  дачакацца  гэтага  лячэння  або  аддзяліць  КБР!  THC таксама
працуе  з  нашай эндаканабіноіднай  сістэмай.  Даведайцеся  пра лячэнне,  якое  можа зрабіць  кожны ».
Ханан

Ці бяспечна выкарыстоўваць алей?

«Бяспека гэтага лекі непараўнальная, і з таго, што я пераканаўся, ён не больш небяспечны, чым выпіць
кубак свежай вады. Нават калі чалавек моцна передозирует, ён не нанясе шкоды, як толькі эфект алею
знікне. Самы распаўсюджаны пабочны эфект, які мы адзначылі пры ўжыванні канаплянага алею для
лячэння, - гэта вялікі адпачынак і ўсмешка на твары.

Як і любыя іншыя магутныя лекі, калі некаторыя людзі ўжываюць занадта шмат, гэта можа выклікаць
непажаданыя пабочныя эфекты. Нягледзячы на тое, што эфект, які можа выклікаць гэта алей, не ўяўляе
небяспекі, ёсць тыя, каму не падабаецца атрымліваць кайф ад перадазіроўкі. Нягледзячы на  тое, што
гэта лекі бяспечна і ў большасці не ўзнікае праблем з яго выкарыстаннем, варта таксама ўлічваць, што
ёсць тыя, хто выпрабуе цяжкасці.
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Вось чаму я даручаю ўсім пачынаць з  вельмі малых доз,  а затым павялічваць  колькасць,  якую яны
ўжываюць кожныя чатыры дні. Такім чынам, гэта дае чалавеку, які прымае гэта рэчыва, магчымасць
павысіць сваю талерантнасць, і многія пацыенты паведамляюць, што яны нават не падвысіліся падчас
лячэння.  Калі  канаплянае  масла  вырабляецца  належным  чынам  з  вельмі  магутных  заспакаяльных
штамаў  канабіса  індыка,  або  часта,  калі  яно  вырабляецца  з  некаторых  тыпаў  крыжоў  сатывы,  якія
дамінуюць у індыка, можна выявіць, што ўздзеянне такіх алеяў будзе спрыяць дрымотнасці і сну, якія,
відавочна, важная частка працэсу гаення.

Пацыенты павінны ведаць, што гэта алей таксама можа знізіць артэрыяльны ціск, вочны ціск і ўзровень
цукру  ў  крыві.  Калі  людзі  прымаюць  лекі  для  лячэння  гэтых  праблем,  у  большасці  выпадкаў  яны
павінны  вельмі  хутка  знізіць  патрэбу  ва  ўжыванні  лекаў.  Я  павінен  паведаміць  пацыентам,  якія
прымаюць  лекі  ад  артэрыяльнага  ціску,  што  пасля  таго,  як  яны  пачнуць  ўжываць  алей,  часта  іх
праблемы з артэрыяльным ціскам больш не патрабуюць выкарыстання фармацэўтычных прэпаратаў, і
гэта таксама актуальна для дыябетыкаў і тых, хто пакутуе глаўкомай.

Майце на ўвазе, што калі алей трэба ўжываць для лячэння іншых захворванняў і прымаць разам з лекамі
ад артэрыяльнага ціску, гэта ў некаторых выпадках можа знізіць артэрыяльны ціск пацыента занадта
нізка. Нягледзячы на тое, што я не ведаю нікога, хто адчуваў бы такую рэальную шкоду, я ўсё ж лічу,
што трэба старацца пазбягаць гэтай сітуацыі, калі гэта магчыма. Таму часта правярайце артэрыяльны
ціск, і калі лекі больш не патрэбныя, не прымайце іх ўнутр.

Некаторым людзям можа здацца неверагодным, што яны могуць спыніць ужыванне гэтых прадпісаных
рэчываў.  Аднак,  як  толькі  чалавек  усвядоміць  гаючы патэнцыял гэтага  прыроднага  лекі,  яны хутка
зразумеюць, што гэта дзіўнае алей можа замяніць практычна ўсе фармацэўтычныя прэпараты.

Як звычайна пераносяць алей?

Усе мы маем розныя допускі на магутныя лекі, таму я рэкамендую пацыентам заставацца ў сваёй зоне
камфорту,  вызначаючы,  якую  дазоўку  яны  будуць  прымаць.  У  большасці  людзей  талерантнасць
нарастае  вельмі  хутка,  і  ў  сярэднім нармальнаму чалавеку  звычайна  патрабуецца  каля  90 дзён,  каб
прыняць  60-грамовае  лячэнне.  60  грам  належнай  вытворчасці  алею,  здаецца,  здольныя  вылечыць
большасць відаў раку,  калі  пацыент не  быў моцна пашкоджаны медыцынскай  сістэмай з  дапамогай
хіміятэрапіі і радыяцыі і г.д.

Пацыентам, якія пацярпелі ад хіміятэрапіі і радыяцыі, патрабуецца больш алею, каб адмяніць шкоду,
якую пакінула пасля сябе медыцынская сістэма. У большасці выпадкаў, як толькі чалавек прывыкае да
эфектаў алеяў, пацыентам здаецца, што гэта рэчыва падабаецца. Але з-за таго, што гэты медыкамент не
выклікае прывыкання, часта тыя, хто ўжывае гэта рэчыва, забываюць прымаць належныя дозы. Справа
не ў тым, што алей прымушае іх забываць, гэта проста таму, што іх цела не адчувае неабходнасці яго
прысутнасці, і гэта толькі падкрэслівае той факт, што гэта рэчыва сапраўды не выклікае прывыкання. Бо
калі б гэтага не было, малаверагодна, што пацыент забыўся б прыняць дазоўку, таму што, калі б гэта
выклікала прывыканне, праз восем гадзін іх цела будзе плакаць аб гэтым рэчыве.

Ці ёсць якія -небудзь пабочныя эфекты, якія павінны насцярожыць?

Некаторыя  пацыенты  паведамлялі,  што  адчувалі  трывогу  або  параною  пры  ўжыванні  гэтага  лекі.
Спосабы барацьбы з гэтым будуць абмяркоўвацца, калі пытанне паўстане крыху далей у гэтай кнізе.

Асноўныя пабочныя эфекты канаплянага алею, пра якія мне паведамлялі, - гэта добрае здароўе, шчасце і
паўнавартасны сон, таму чаго яшчэ можна папрасіць ад лекаў, якія яны ўжываюць?
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Многія людзі штодня ўжываюць вялікую колькасць фармацэўтычных прэпаратаў. Ці можа гэта 
быць карысным для арганізма?

Я паняцця не маю, чаму тыя, хто бачыць небяспечныя пабочныя эфекты алапатычных прэпаратаў у
рэкламе лекаў, усё роўна разглядаюць магчымасць ужывання гэтых лекаў. Падобна на тое, што многія
людзі  бяздумна  паступаюць  так,  як  загадае  лекар,  і  значная  частка  гэтых  жа  людзей,  як  правіла,
адмаўляецца ад ужывання канапляных лекаў. Проста з -за  хлусні,  якую яны сказалі  сваімі ўрадамі і
тымі,  хто  стаіць  у  цені  за  фармацэўтычнай прамысловасцю.  Ніхто не  памірае  ад ужывання  лекаў з
канопляў  і  не  наносіць  шкоды.  Хацелася  б,  каб  я  мог  сказаць  тое  ж  самае  пра  тое,  што  лекары
прызначаюць нам кожны дзень, але, на жаль, гэта наўрад ці так.

Часам розных узаемадзеянняў, якія выклікаюць гэтыя так званыя лекі, дастаткова, каб паставіць нас у
раннія магілы. Але нават калі мы не адчуваем непасрэдных праблем, іх выкарыстанне па -ранейшаму
ўяўляе небяспеку. З часам хімічныя рэчывы і яды, якія змяшчаюцца ў гэтых леках, назапашваюцца ў
нашым арганізме,  і гэта таксама можа прывесці да сур'ёзных праблем з нашым здароўем, якія часта
могуць прывесці да смерці. Нават такія простыя рэчы, як таблеткі аспірыну, штогод выклікаюць тысячы
смерцяў ва ўсім свеце. Таму я не думаю, што хто -небудзь з нас павінен давяраць фармацэўтычнай
прамысловасці або таму, што яны забяспечваюць. Калі вы хочаце ўбачыць сапраўдную гаючую сілу,
звярніцеся да маці -прыроды, бо на фабрыцы таблетак вы знойдзеце вельмі мала, што прынясе вялікую
карысць.

Як пацыенты параўноўваюць пабочныя эфекты канаплянага алею з эфектамі хімічных 
прэпаратаў?

Няма рэальнага параўнання паміж пабочнымі эфектамі канаплянага алею і атрутнымі хімікатамі, якія
дае медыцынская сістэма. Гэтыя рэчывы, якія пастаўляюць лекары, - гэта тое, чаго мы не павінны мець
у сваім арганізме, таму што яны таксічныя для печані. Гэта азначае, што гэтыя так званыя лекі нельга
ўжываць ўнутр, таму што яны атруцяць нашу печань і пагоршаць яе функцыі. Акрамя таго, іх ужыванне
можа выклікаць цэлы шэраг іншых праблем са здароўем, якіх можна было б пазбегнуць, калі замест
гэтага выкарыстоўваць канаплянае масла.

Пры выкарыстанні хімічных прэпаратаў мы часта падвяргаем сябе пабочным эфектам, якія могуць быць
нават  горш таго,  што  першапачаткова  лячылася.  Некаторыя  пацыенты  з  такімі  хваробамі,  як  рак  і
дыябет і  г.д.,  нават казалі  мне,  што іх стан выклікана лекамі,  якія пастаўлялі  лекары. Такім чынам,
здаецца, што даволі часта самі лекары хоць бы часткова нясуць адказнасць за бягучае медыцынскае
становішча пацыента. Многія пацыенты падрабязна апісалі мне жудасныя пабочныя эфекты, якія яны
выклікалі ад прызначаных ім лекаў, таму я пастараюся пазбягаць іх ужывання, калі гэта магчыма.

Паколькі хімія нашага цела і наша талерантнасць да многіх іншых рэчываў моцна адрозніваюцца. Часта
лекары не здагадваюцца, якое ўздзеянне назапашвання розных хімічных прэпаратаў можа аказаць на
наша здароўе і самаадчуванне. Ніхто з нас не аднолькавы, і розныя лекі, змешаныя разам, - гэта нішто
іншае, як атрутны хімічны кактэйль, які ў некаторых выпадках можа мець зусім нечаканыя наступствы
для здароўя пацыента. Такім чынам, як любы лекар зможа ўлічыць усе невядомыя, каб вызначыць, што
бяспечна, а што недапушчальна?

Я  шчыра  думаю,  што  такія  захворванні,  як  хвароба  Альцгеймера  і  многія  іншыя  хваробы,  часта
выклікаюцца  сумессю  хімікатаў,  якія  прапісалі  іх  лекары.  Многія  пацыенты  распавядалі  мне  пра
праблемы,  з  якімі  яны  сутыкнуліся  пры  ўжыванні  фармацэўтычных  прэпаратаў,  але  як  толькі  яны
перасталі прымаць гэтыя рэчывы і пачалі ўжываць алей, праблемы зніклі. Падводзячы вынік, калі лекі з
канопляў вырабляюцца належным чынам, яны надзвычай бяспечныя і бясшкодныя ў выкарыстанні, але
тое, што даюць медыцынскія работнікі, не з'яўляецца.
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Ці можна параўнаць эфекты алапатычнай і эмпірычнай медыцыны?

Што  тычыцца  мяне,  няма  параўнання  паміж  алапатычнай  медыцынай  і  эмпірычнай  медыцынай.
Алапатычная медыцына - гэта, па большай частцы, толькі сумесь шкодных хімічных рэчываў і ядаў,
якія  ніхто  не  павінен  прымаць  ўнутр.  Эмпірычная  медыцына  (лекі  з  раслін)  выкарыстоўваецца  на
працягу тысяч гадоў, а лекі, вырабленыя з канопляў, не могуць параўнацца з бяспекай. Медыцынска
эфектыўная і бясшкодная прырода канапляных смол, з якіх вырабляецца алей, робіць расліну канопляў
"каралевай усёй эмпірычнай медыцыны".

На працягу многіх гадоў я кантактаваў з многімі пацыентамі, якія прымалі ўсё магчымае для лячэння
сваіх станаў, і пасля таго, як усё аказалася няўдалым, яны звярталіся да мяне. Я думаю, што пацыенты,
якія выкарыстоўвалі як алапатычную, так і эмпірычную медыцыну, больш кваліфікаваныя, а не я, каб
казаць пра розніцу паміж хімічнымі лекамі і канапляным алеем. Але, на жаль, многія па -ранейшаму
баяцца выступіць, таму я магу перадаць толькі тое, што яны паведамілі.

Большасць гэтых пацыентаў наўпрост казалі мне, што яны значна раней ужываюць канаплянае масла, а
не лекі, якія прадастаўляюць лекары. Проста таму, што ён працаваў нашмат лепш, не меў непрыемных
пабочных эфектаў, і за кароткі час многія маглі вярнуцца да нармальнага жыцця. Яны не адчувалі гэтых
ярка выяўленых гаючых эфектаў пры ўжыванні алапатычных лекаў, і большасць палічыла, што гэтыя
лекі наносяць вялікую шкоду. Я думаю, што гэта сведчыць аб тым, чаму я зараз нават не разглядаю
магчымасць  прымянення  алапатычных  лекаў,  і  ў  бліжэйшы  час  думаю,  што  яшчэ  многія  пачнуць
адчуваць тое ж самае.

Ці ёсць падставы турбавацца аб залежнасці ад THC?

Выцяжкі  з  расліны канопляў  таксама  можна выкарыстоўваць,  каб  палегчыць  тым,  хто залежыць  ад
небяспечных  рэчываў,  адмовіцца  ад  іх  ужывання.  Сістэма  паведамляе  нам,  што  марыхуана  валодае
эфектам шлюза, што прымусіць тых, хто яе выкарыстоўвае, кінуць сваё жыццё і стаць залежнымі ад
цяжкіх  наркотыкаў.  Такія  заявы -  абсалютная  лухта.  Як лекі,  карысныя ў  барацьбе з  залежнасцямі,
могуць выклікаць у чалавека залежнасць ад тых жа небяспечных рэчываў, якія выклікаюць праблему?

Я б пагадзіўся з тым, што канаплянае масла - гэта вароты -наркотыкі, але гэта вароты назад для людзей,
якія пакутуюць на залежнасць, і яны не бяруць тых, хто выкарыстоўвае яго, па шляху знішчэння, як
хацелі б нашы ўрады. Калі вы сапраўды даведаецеся, на што здольныя лекі, вырабленыя з гэтай расліны,
вы ўбачыце, што яго лячэбнае прымяненне бязмежнае.

Зараз давайце паглядзім на "разбуральныя" наступствы вельмі вялікай перадазіроўкі канаплянага алею.
Гэты прэпарат выклікае паўкаматозны стан, якое называецца сном, і,  выпрацоўваючыся з патрэбных
штамаў, ён таксама з'яўляецца значна больш эфектыўным болесуцішальным сродкам, чым марфін. Калі
звычайны чалавек узяў бы занадта шмат, несумненна, ён праспаў бы даволі доўга, але калі прачнуўся, то
не пацярпеў бы і не пацярпеў бы ніякай залежнасці.

Я прадастаўляў  гэта  лекі  многім  пацыентам,  але я  не  ведаю ніводнага  стану,  якое  перашкаджала  б
пацыенту выкарыстоўваць гэта рэчыва з карысцю; усё ж з часам мы можам выявіць, што ёсць тыя, хто
не можа. Усё, што я кажу, гэта тое, што я не ведаю больш эфектыўных і бяспечных лекаў, і я ўпэўнены,
што медыцынская сістэма не выкарыстоўвае нічога,  пра што яны могуць сказаць аднолькава.  Цяпер
паглядзіце  на  эфекты  канаплянага  алею  і  на  тое,  што  дае  медыцынская  сістэма.  Я  думаю,  вы
пагодзіцеся, што прыём канопляў з лекаў - гэта самая апошняя апраўданне, якое яны маглі прыдумаць,
калі ўлічыць шкодную і небяспечную прыроду рэчываў, якія яны зараз ужываюць, каб заняць іх месца.

Гэты  медыкамент  можна  ўжываць  ўнутр,  выкарыстоўваць  мясцова,  выпарыць  або  таксама
выкарыстоўваць у выглядзе супазіторыяў з добрым вынікам. Калі вы пачынаеце ўжываць алей, лепш за
ўсё  невялікія  невялікія  дозы,  узятыя  прыкладна  праз  восем  гадзін.  Калі  вы  пакутуеце  сур'ёзным
захворваннем і прымаеце моцнадзейныя болесуцішальныя сродкі, павялічце дазоўку як мага хутчэй і
паспрабуйце спыніць ужыванне гэтых небяспечных рэчываў.
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Для тых,  хто  думае,  што  ім  патрэбна  ўказанне,  бо  менавіта  ваш доктар  паставіў  вас  на  ўсе  гэтыя
прывыканні, атрутныя хімікаты, папытаеце іх парады, як лепш спыніць ужыванне гэтых рэчываў. Калі
ваш уласны лекар не  хоча дапамагчы,  звярніцеся  па  кансультацыю да натуропата  або гамеапата.  У
многіх выпадках у мінулым я бачыў, як людзі адмаўляліся ад непатрэбных лекаў самі па сабе, ні ад каго
не параіўшыся.

Пачынаючы лячэнне алеем, многія пацыенты, якія прымаюць лекі на аснове апіятаў, могуць імгненна
ўдвая скараціць ужыванне гэтых небяспечных рэчываў. У большасці выпадкаў на працягу аднаго -двух
тыдняў пацыент можа цалкам адмовіцца ад гэтых лекаў, і яны будуць менш пакутаваць ад сімптомаў
абстыненцыі.

Гэты прэпарат на самай справе не для таго, каб падняць вас, а для таго, каб дазволіць сабе вылечыцца
натуральным рэчывам, якое не наносіць шкоды. Цяпер чаму мы як людзі  павінны дазваляць іншым
працягваць адмаўляць нам ва ўжыванні гэтага лекі? Бясплатнае выкарыстанне канопляў у лекавых мэтах
-  найважнейшая  праблема  сучаснасці,  і  паколькі  так  шмат  людзей  памірае  без  патрэбы,  усе  іншыя
праблемы бляднеюць. Каноплі - гэта лекі для мас, якое практычна кожны можа вырасціць і вырабіць.
Цяпер  незлічоная  колькасць  людзей  ва  ўсім  свеце вырабляе ўласныя лекі,  і  яны дасягаюць  тых жа
вынікаў, якія мы апісалі ў нашай інфармацыі. Час пераменаў наблізіўся, калі ласка, далучайцеся да нас,
каб дапамагчы спыніць пакуты такой колькасці людзей і прынесці надзею ў інакш безнадзейны свет.

Каноплі былі пастаўлены на гэтай зямлі, каб мы ўсе маглі свабодна выкарыстоўваць іх у ежу, клятчатку,
лекі, энергію і мноства іншых прыкладанняў. Нарэшце, з гэтага дзіўнага завода можна вырабіць больш
за 50 000 розных рэчаў. Калі гэтыя незаконныя абмежаванні будуць зняты, гэта верне людзей на зямлю,
дзе  яны  належаць.  У  чарговы  раз  яны  ўвойдуць  у  кантакт  з  прыродай  і  стануць  значна  больш
самадастатковымі. Мільёны працоўных месцаў тады будуць даступныя для прыняцця ў дружалюбныя
для зямлі  галіны канопляў,  і  за  кароткі  час  мы маглі  б мець  эканоміку на  аснове  канопляў ».  Рык
Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

"Калі я толькі пачаў прымаць алей, у мяне былі" жудасныя "пабочныя эфекты, я павінен з'есці палову
скрынкі пончыкаў !!! Ха -ха -ха !!! Хацелася б, каб было яшчэ, я цудоўна выспаўся! Кожны дзень я з
нецярпеннем чакаў ночы, каб заснуць. Я б узяў алею ў 7:00, заснуў каля 9:30 і спаў да 8:30. Цудоўна !!! ”
Том

"Іранічна, што мы чуем столькі гісторый пра людзей, якія штодня ўжываюць канцэнтраты канопляў, без
жахлівых  гісторый,  без  залежнасці,  без  пабочных  эфектаў  або  звязаных  са  смерцю  людзей,  але
мясцовыя  заканадаўцы  змагаюцца  супраць  вырошчвання,  выкарыстання  і  продажу  марыхуаны  ў
інтарэсах" грамадскасці праблемы бяспекі », якія з'яўляюцца прыкрыццём іх лаяльнасці да Big Pharma і«
фінансавага подкупу Booze-Baron для абмежавання росту прамысловасці канабіса ў ЗША ... »Рафаэль

«На гэтым тыдні пачаў даваць алей бацьку. Прасунуты рак прадсталёвай залозы, які распаўсюдзіўся на
некаторыя месцы на костках. Да гэтага часу ён шмат спіць і вярнуў сабе апетыт. Ён нічога не еў з -за
радыяцыйнай болю ў горле. Таксама некаторыя яго трывогі ператварыліся ў, здавалася б, вясёлыя падзеі
ў галаве!

Ён па -ранейшаму атрымлівае абязбольвальныя ў бальніцы, якія дапамагаюць пры вострай болю, пакуль
усё не будзе пад кантролем. Дакументы не ведаюць пра алей. Мы нават намякалі на ідэю спалучэння
алею з лекамі, але лекары вярнуліся з выдумак жахлівых пабочных эфектаў. Хацеў папрасіць іх паказаць
нам даследаванні, але не хацеў ставіць пад пагрозу вызваленне бацькі, улічваючы, што мы пазначаны як
"цяжкія"  для  сумневу  ў  неабходнасці  ўжывання  празмерных  лекаў,  якія  робяць  яго  ўсё  горшым  і
горшым.

Я б не пажадаў лячыць рака ў бальніцы свайму лютаму ворагу. Я чуў страшылкі, але, мяркую, на нейкім
узроўні я думаў, што ў бацькі ўсё будзе інакш. Шчыра спадзяюся, што не позна ». Эдмунд

- Эдмунд, яны мелі рацыю наконт магчымых пабочных эфектаў, але яны былі выкліканы хімікатамі, якія
яны яму даюць, а не маслам. Чым раней вы вернеце яго дадому і напоўніце алеем, тым больш шанцаў.
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Пачынаць з  алею ніколі  не  позна,  пытанне  толькі  ў  тым,  ці  не  позна  апярэдзіць  хваробу.  Але гэта
непасрэдна звязана з тым, колькі нафты вам удасца атрымаць у ім і як хутка.

Пры гэтым я не кажу, што вы не павінны прытрымлівацца пратаколу або што вы павінны пачаць з
вялізных доз. Вядзі яго дадому, выконвай пратакол і давай спадзявацца на лепшае. JB

"Прывітанне Джындрыч, хачу падзяліцца некаторымі" пабочнымі эфектамі "алею. Па -першае, я ўжо
некаторы час раблю свой уласны, а таксама купляю яго ў дыспансэры (напрыклад, мой лепш!), У мяне
няма асаблівых захворванняў і захворванняў, напэўна, з 2012 года я праглынуў амаль 30 мл ...

* больш не магу піць алкаголь ... адзін келіх віна, і я выходжу! Я не спрабаваў кінуць піць, але сапраўды
маё цела адмаўляецца ад яго цалкам, і вельмі прыемна быць ясным!

* Вясёлкавая абалонка маіх вачэй цалкам зялёная ... больш тут няма дробных карычневых кропак (калі
вы ведаеце ірыдалогію, гэтыя маленькія кропкі паказваюць на збоі ў працы органаў ці нават на смерць),
таму чыстыя вочы азначаюць выдатнае здароўе! 

* Той жа эфект для маёй 10-гадовай аўчаркі-ясныя вочы і шмат энергіі! (У яго было каля 6 доз). Алей і
ўсе нечаканыя пабочныя эфекты !! Дзякуй вам і Рыку за ўсе намаганні падзяліцца гэтым лекамі з усім
светам. Вялікае каханне, Эстэль ”

«Я магу вам сказаць, што ў маёй дзяўчынкі-сабакі (аўчаркі) быў рак малочнай залозы, вялікія грудкі. Я
даваў ёй штодня па 2 кроплі да ночы. За 3 тыдні ЎСЁ ЗБЫЛАСЯ !!! (Гэта як рак малочнай залозы ў
людзей, таксама адчувальны да эстрагенаў !!!). І гэта выратавала жыццё маёй сяброўцы, у яе быў рак
мачавой бурбалкі - Знік. ДУЖА ШЧАСЛІВА, каб мець магчымасць дапамагаць людзям і жывёлам ».
Долі

"Я даю ўсім тром сваім сабакам па кроплі алею штодня ў якасці прафілактыкі раку пасля таго, як у
мінулым страціла ад раку кожную сабаку". Роджэр

«Я толькі  што пісаў  на  мінулым тыдні  пра  ваніты на  алеі.  Я нарэшце спыніўся,  і  я  да  гэтага  часу
выкарыстоўваю тую самую порцыю нафты. Цяпер я адчуваю сябе цудоўна. Я думаю, што я выводзіў з
арганізма  ўсе  фармацэўтычныя  прэпараты.  Гэта  быў  няшчасны  вопыт,  але  дэтоксікацыя  ніколі  не
прыносіць задавальнення ". Робін

"Я дакладна не ведаю, але я думаю, што вы занадта хутка ўзялі занадта шмат. Існуе такая рэч, як занадта
высокая, і гэта можа прымусіць некаторых зрыгваць. Я ведаю гэта з асабістага досведу. (Я толькі што
зразумела, што гэта гучала паблажліва, я не так мела на ўвазе.) »Ціна

"Ціна, я таксама думаў пра гэта і меў шмат пытанняў, чаму мне так дрэнна. Я сапраўды лічу, што гэта
была детоксікацыя з -за таго, што са мной адбылося ў снежні мінулага года. Мой анколаг сказаў, што я
на "апошняй стадыі", у мяне скончылася алей, і я зрабіў IV увядзенне Zometa, каб дапамагчы ўмацаваць
косткі. Аказалася, што алей дзейнічае як таблетка ад алергіі і ратуе мяне ад дзеяння Зометы. З -за нафты
я  стаў  анарэксічным,  адчуваў  моцны  боль,  калі  Zometa  трапляў  мне  ў  косці,  ванітаваў,  дрыжыкі  і
шпіталізаваны.

З таго выпадку я нават не магла сядзець у індыйскім стылі, таму што ў мяне моцна баляць суставы і
сцягна.  Калі  я  зноў  пачаў  выкарыстоўваць  алей,  спачатку  я  быў  у  парадку,  але  потым  паступова
захварэў.  Тады  я  сапраўды  захварэў,  і  калі  я  ванітаваў  некалькі  дзён  і  пакутаваў,  адбылося  нешта
дзіўнае, усе суставы ачысціліся, і болі ў суставах праз 6 месяцаў больш не ўзнікаюць. Я зноў гнуткі. Я
магу толькі паверыць, што з маіх суставаў нафта вылезла тую дзярмо, якое можа заставацца з табой год
». Робін

«Вельмі важна як мага хутчэй патрапіць у тэрмінальнага пацыента. Большасць тэрмінальных пацыентаў
прайшлі  курс  хіміятэрапіі/апрамянення,  абязбольвальных  і  г.  д.  Пераканайцеся,  што  ён  зроблены
належным чынам, і пачніце прымаць як мага больш як мага хутчэй, і я не спыню яго прынамсі, пакуль
рак цалкам не знікне! » Боні
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"Калі  вашы лекары скажуць  вам:"  Вы тэрмінальны ",  вы не  хацелі  б  паспрабаваць  усё,  што  ёсць?
Падумайце аб гэтым ... Пасля такога дыягназу, што вам трэба страціць? У мяне ёсць пляменніца, якая
сёння жывая ... з -за гэтай нафты ... Ці трэба казаць больш? » Кэрал

«Гэта я яе пляменніца. Гэта сапраўды спрацавала ». Джаана

«Я прайшоў паўмарафон, я сабраў 5000 долараў на даследаванні рака. Я і не ведаў, што ўжо ёсць ебанае
лячэнне, і яны мне яго не далі. Яны двойчы далі мне вельмі моцную хіміётэрапію. Яны разбурылі маю
печань; яны сапсавалі мне ныркі. Яны адправілі мяне дадому памерці ў красавіку мінулага года. Яны
сказалі, што я не пражыву шэсць тыдняў. І вось я сёння, яшчэ жывы, таму што я даведаўся, як зрабіць
сабе лекі, каб сёння быць тут.

Мы павінны расказаць усім пра гэта леках. Кожны павінен ведаць: існуюць сапраўдныя медыцынскія
прадукты  з  марыхуаны,  якія  дапамогуць  вам жыць  і  дапамагчы  вашым сябрам жыць  з  ракам.  Усе
павінны ведаць: ніхто не павінен паміраць ад раку. Ёсць лекі, заўсёды было лекі. Яны проста ... Вялікая
Фарма  не  дазваляе  нам  гэтага  мець.  Як  яны  смеюць  ?!  Даследаванні  рака-гэта  шматмільярдная
індустрыя ...  І  што яны робяць? Яны забіваюць наркотыкаў такіх,  як я. Гэта фігня! Ёсць лекі!  Алей
Phoenix Tears працуе! Раскажыце ўсім. Калі ласка! ” Джаана

"Прывітанне, я веру ў алей і ў цяперашні час выкарыстоўваю яго для сваёй маці, хворай на рак, але ў
мяне ёсць пытанне, вы кажаце, што трэба спажываць 2 унцыі за тры месяцы, але мая мама вельмі слабая
з  -за  хваробы і  прымаецца  толькі  за  ўнцыю і  збіраецца  сустрэцца  праз  тры месяцы,  але  ўсё  роўна
прымаецца, і я хачу ведаць, ці будзе той жа эфект, таму што вы сказалі, што гэта павінна быць праз тры
месяцы. Адкажыце мне на паведамленне, таму што я хвалююся ". Эсмеральда

«Не турбуйцеся аб тым, колькі яна прыняла да гэтага часу. Проста працягвайце спрабаваць прымусіць
яе з'есці крыху больш. Скажыце ёй з'есці большы кавалак, чым калі -небудзь раней, калі ён кладзецца
спаць ноччу, патроху яна зможа з'есці больш. Пераканайцеся, што яна з'есць большую дозу ноччу, і яна
хутчэй выбудуе талерантнасць. Мой бацька рабіў тое ж самае першыя тры месяцы. Яму спатрэбілася
шмат часу, перш чым ён змог з'есці больш за палову грама ў дзень, і рак знік нават тады, калі ён ледзь еў
1/4 грама ў дзень (пухліна станавілася ўсё менш). Цяпер ён дасягае прыкладна грама ў дзень, а за 10
месяцаў ён з'еў больш за сто грам. Поспехаў!" Хасэ

Замена лекаў

"З маім вопытам працы з маслам я асабіста не ведаю ні аднаго фармацэўтычнага лекі, якое я хацеў бы
выкарыстаць. У мяне на гэта некалькі прычын, але галоўная з іх - яны не патрэбныя. Ваша цела можа
перапрацоўваць толькі тое, што елі вашыя продкі; ён не гатовы да апрацоўкі хімікатаў любога роду, і
спажыванне хімікатаў у выніку прынясе непрыемнасці. Яны могуць дапамагчы ў стане, з якім вы зараз
пакутуеце, але вы заплаціце цану пазней. Алей рэзаніруе з ДНК чалавека і дапамагае рэгенераваць і
амалоджваць  клеткі  ўсяго  цела.  Алей  дзейнічае  выбарачна  і  атакуе  ўсё,  што  шкодна  для  вашага
арганізма. Акрамя таго, алей не вырабляе шкодных пабочных эфектаў. З невялікім перабольшаннем, мы
хацелі б сказаць, што адзіныя пабочныя эфекты выкарыстання алею - гэта сон, шчасце і здароўе. Нельга
сказаць, што пацыент не будзе адчуваць незвычайных станаў цела і розуму, асабліва калі ён ужывае
больш алею, чым прывык. Але нават калі яны гэта зробяць, калі яны выкарыстоўваюць высакаякаснае
канаплянае  масла,  яны  проста  пойдуць  падрамаць  і  выспацца.  Няма  сэнсу  спрабаваць  змагацца  з
наступствамі алею, лепш проста даць яму працаваць і працякаць з ім. "JB

"Добра, таму я павінен падзяліцца гэтым. Я атрымаў масла ад сябра ў іншым штаце. Першае, што я ўзяў
з дыспансера,  і  ў мяне было адчуванне, што гэта не тое,  што павінна быць. Я прымаў дозу добрага
памеру кожныя некалькі гадзін, і гэта, здаецца, не рабіла шмат. Калі я ўчора атрымаў рэчы ад майго
сябра,  я  падумаў,  што магу ўзяць такую  ж суму,  як і  ў  дыспансеры.  Хлопчык,  я  памыліўся!  Вы не
жартуеце, калі кажаце пачаць павольна! Калі ў вас ёсць сапраўдныя рэчы, гэта, безумоўна, моцна! На
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жаль, у мяне зусім не было добрага досведу, сур'ёзная параноя і я не мог заснуць усю ноч. Мой сын
насамрэч  павінен  быў  прыйсці  і  "паглядзець"  мяне!  Я  сёння  вельмі  стаміўся  і  ўсё  яшчэ  адчуваю
наступствы, таму сёння, напэўна, не буду прымаць, а калі я зраблю, то будзе менш за палову рысавага
зерня! Я мяркую, што з раніцы ў мяне не баліць.

- Кейсі, лол. Верагодна, у новай партыі ёсць сатыва, таму паспрабуйце атрымаць яшчэ адну. Нафта,
атрыманая з таго, што мы рэкамендуем, гэтага не робіць. Я паспрабаваў бы новую партыю ці палову
таго,  што вы ўзялі.  Гэтыя непрыемныя пачуцці  часам могуць узнікаць  у кагосьці,  але як толькі  вы
даведаецеся, як з гэтым змагацца, гэта не ўяўляе вялікай праблемы, як, напэўна, можа пацвердзіць ваша
няня.

Але зноў жа, як я ўжо сказаў, у масле, напэўна, ёсць нейкая актывізуючая сатыва. Але, магчыма, гэта
мае лепшы болесуцішальны эфект, чым у папярэдняга алею. Паспрабуйце ўзяць менш і паглядзіце, як
гэта працуе. Калі вам гэта не спадабаецца другі раз, дайце яго свайму сыну ў рэкрэацыйных мэтах або
выкарыстоўвайце яго мясцова (для прыгажосці і г. "Напрамкі". З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Гэта дзейнічае на розныя хваробы і хваробы. Калі вы прымаеце яго, сочыце за сваім узроўнем калія,
паколькі ён, здаецца, панізіцца ў некаторых людзей. Для тых, хто мае праблемы з ныркамі, печанню і
сэрцам,  паглядзіце  на жалезістыя  дабаўкі  ў  спалучэнні  з  RSO і  q10 для рэгенерацыйных эфектаў ".
Мацвей

«Толькі  канабіноіды  рэгулююць  клеткі.  Большасць  мазяў/рэчываў  для  ран  з'яўляюцца  дэзінфікуюць
сродкамі  і  толькі  імкнуцца  стварыць  ідэальную  сітуацыю  для  лячэння  арганізма.  Канабіноіды
з'яўляюцца антыбактэрыйнымі / супрацьгрыбковымі / супрацьвіруснымі і г. Іншымі словамі, у вас менш
шанцаў мець шнары ад выкарыстання канабіноідаў на ранах, таму што клеткі рэгулююцца наступнай
логікай:

Я крыху пашкоджаны? - Так = Аўтафагія для перапрацоўкі/рамонту клеткі. Я моцна пашкоджаны? - Так
= Запраграмаваная гібель клетак (Апоптоз)

Я прапусціў дату? - Так = Запраграмаваная гібель клетак (апоптоз)

Я  моцна  пашкоджаны?  Так  =  Некроз.  Калі  пашкоджанні  настолькі  сур'ёзныя,  калі  на  вобласць  не
наносяць канабіноіды, эндагенныя канабіноіды ў крыві звычайна не дасягаюць клетак і не рэгулююць
іх, і гэта прывядзе да тухлай мякаці / некрозу.

Рак  звычайна  ўзнікае  ў  выніку  пашкоджанай  клеткі,  якая  застаецца  нерэгуляванай,  таму  што  яе
рэцэптары CB не функцыянуюць з -за пашкоджанні.

Рэчывы, якія,  як вядома, выклікаюць рак,  звычайна з'яўляюцца рэчывамі,  якія павольна выходзяць з
арганізма і выклікаюць пастаяннае клеткавае пашкоджанне на працягу ўсяго шляху.

Чым часцей  клеткі  пашкоджваюцца,  тым вышэй  верагоднасць  таго,  што  клетка  будзе  існаваць  без
функцыянуючых рэцэптараў СВ ». Скот

Вылячэнне раку алеем

Мяркуючы па назіраннях за колькасцю пацыентаў, якія вы лячылі, ці эфектыўна алей пры ўсіх відах
раку, ці вам вядомыя якія -небудзь віды раку, ад якіх яно не дапаможа?

«Алей эфектыўна ў лячэнні ўсіх тыпаў раку скуры, і, наколькі мне вядома, тое ж самае тычыцца рака
ўнутраных  органаў  і  іншых  захворванняў.  Пасля  шматгадовага  вопыту  ў  працы  з  пацыентамі,  якія
пакутавалі ад усіх відаў медыцынскіх праблем. Я магу шчыра сказаць, што не ведаю ніводнага стану,
пры якім алей не было б эфектыўным сродкам лячэння.

Высакаякаснае  канаплянае  масла,  калі  яно  вырабляецца  і  выкарыстоўваецца  ў  адпаведнасці  з  маімі
інструкцыямі,  здаецца,  дзейнічае на ўсе віды раку, і я не ведаю ніводнага тыпу рака,  які не быў бы
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эфектыўным для лячэння. Некаторы час таму я чуў пра даследаванне, у якім сцвярджалася, што ТГК
можа выклікаць пэўны тып раку, але я думаю, што гэта была толькі прапаганда, якая была задзейнічана,
каб не даць грамадскасці даведацца праўду. Я магу толькі сказаць, што гэта даследаванне павінна быць
памылковым, і зараз я растлумачу, чаму я прыйшоў да такой высновы.

Прасцей кажучы, большасць даследаванняў кажа нам, што рак - гэта толькі мутацыйныя клеткі, якім
дазволілі размножвацца з -за асноўнай праблемы, якая прысутнічае ў арганізме пацыента. THC забівае
мутуючыя клеткі. Такім чынам, як THC можа вырабляць тыя самыя клеткі, якія так добра знішчае?

Калі вы шукаеце метады лячэння, якія могуць выклікаць рак, не шукайце нічога, акрамя хіміятэрапіі і
радыяцыі. Абодва гэтыя так званыя «метады лячэння» вельмі канцэрагенныя, таму, іншымі словамі, яны
могуць  выклікаць  рак.  Нават  кампутарная  тамаграфія  падвяргае  арганізм  вялікай  дозе  радыяцыі.
Радыяцыя прымушае клеткі мутаваць, і гэта тое, што нам усім сказалі, што рак - мутацыя клетак ". Рык
Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Ці можна алей выкарыстоўваць разам з хіміятэрапіяй і 
радыяцыяй?

«Калі пацыенты задаюць мне гэтае пытанне, я кажу ім, што так, алей можна выкарыстоўваць разам з
хіміятэрапіяй і радыяцыяй. Я не сумняваюся, што выкарыстанне гэтага алею будзе вельмі карысным, і
гэта дасць ім больш шанцаў перажыць наступствы, якія выклікае такое лячэнне. Тым не менш, чаму б
пры здаровым розуме хто -небудзь разгледзеў магчымасць прымянення хіміятэрапіі і радыяцыі?

Хіміё і радыяцыя не лечаць рак, яны выклікаюць яго, і ў мінулым я адмаўляўся даваць алей людзям, якія
плануюць  прымаць  так  званыя  метады  лячэння.  Чаму  я  павінен  рызыкаваць  трапіць  у  турму,  каб
вырабляць алей для тых, хто плануе прымаць падобнае лячэнне з медыцынскай сістэмы? Калі чалавек
выбірае хіміётэрапію або апрамяненне, то гэта яго выбар. Але з майго пункту гледжання я лічу, што з
майго боку было б неразумна даваць лекі,  калі  б гэтыя людзі  так імкнуліся дазволіць медыцынскай
сістэме атруціць іх. Гэта як падача проціяддзя пры прапампоўцы яду ў вены пацыента.

У  мінулым я  прадастаўляў  гэты  прэпарат  пацыентам,  якія  жадаюць  эфектыўнага  лячэння,  якое  не
наносіць  шкоды  і  дае  ім  вельмі  добры шанец  выжыць.  Але  я  лічу  большую частку  таго,  што  дае
медыцынская  сістэма,  больш забойствам,  чым медыцынай.  Вось  чаму  я  кажу  людзям  з  сур'ёзнымі
захворваннямі прымаць алей і трымацца далей ад медыцынскай сістэмы і сваіх лекараў.

Калі медыцынскія работнікі не пачнуць рацыянальна ставіцца да лячэння раку, я лічу, што пацыенту
лепш наогул не  звяртацца  да  іх  за  парадай.  Тое,  што  ў  выніку дае  медыцынская сістэма,  звычайна
прыносіць значна больш шкоды, чым карысці, і зніжае шанцы пацыента на выжыванне. Пашкоджанні,
нанесеныя і пакінутыя хіміятэрапіяй і радыяцыяй, у большасці выпадкаў прывядуць да смерці пацыента,
калі  толькі  яны  не  праглынуць  вялікую  колькасць  алею,  каб  абеззаразіцца.  Пераважная  большасць
людзей, якія прымаюць хіміятэрапію і  радыяцыю, паміраюць ад наступстваў,  якія выклікаюць гэтыя
метады лячэння, а не ад раку, ад якога яны лячыліся.

Як я ўжо казаў, з майго досведу алей, здаецца, дзейнічае на ўсе віды раку, але ў мяне было некалькі
чалавек,  якія  прайшлі  курс  лячэння,  а  потым адмовіліся  прымаць  яго.  Я  не  магу  растлумачыць  іх
паводзіны,  акрамя як  сказаць,  што ў  рэшце  рэшт,  здаецца,  яны не хацелі  парываць  з  медыцынскай
сістэмай. Былі толькі некаторыя, хто зрабіў гэта, і, наколькі я ведаю, у рэшце рэшт усе гэтыя пацыенты
памерлі. Хацелася б, каб я растлумачыў, чаму людзі робяць тое, што робяць, і чаму яны так бяздумна
ставяцца да свайго жыцця. Але калі яны не гатовыя давучыцца аб тым, што рыхтуе для іх медыцынская
сістэма, я чакаю, што гэта будзе працягвацца ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна
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Паспяховасць для хворых на рак?

«Калі  да  мяне  прыходзяць  людзі  з  дыягназам  рак  і  яны  адмаўляюцца  прымаць  хіміятэрапію  або
апрамяненне,  гэта  амаль  што  дадзенасць,  што  іх  можна  вылечыць,  калі  яны  не  пачакалі,  пакуль
прыйдуць да смерці, каб прайсці курс лячэння, або яны адмовяцца правільна прымаць алей.

Рак можна нават адмяніць прыкладна ў 75% тых, хто быў моцна пашкоджаны медыцынскай сістэмай,
калі правільна прыняць лячэнне алеем. Аднак ёсць прыкладна 1 з 4, якія былі так моцна пашкоджаны,
на што можна спадзявацца, толькі даць ім значна лепшае якасць жыцця, пакуль яны з намі. Але для
пацыентаў у гэтай сітуацыі ўжыванне алею па -ранейшаму мае сэнс, бо гэта значна палегчыць іх пакуты,
і часта яны будуць жыць значна даўжэй, чым чакалася.

Нават калі  вы зможаце вылечыць рак,  у рэшце рэшт,  пашкоджанні ад хіміятэрапіі  і  радыяцыі часта
прыводзяць  да смерці  пацыента,  калі  толькі  не  будзе  выпраўлена нанесеная  шкода.  Гэтыя людзі  не
паміраюць ад раку; яны фактычна паміраюць ад так званых «лячэбных працэдур», якія яны атрымалі ад
медыцынскай сістэмы. Як бачыце, канаплянае масла мае дзіўны поспех, асабліва калі не ўдзельнічаюць
лекары. Але калі б медыцынская сістэма пачала паводзіць сябе рацыянальна і ўжывала б гэтыя лекі так,
як трэба, я думаю, што выжывальнасць можа павялічыцца яшчэ больш.

Колькі людзей, якіх вы ведаеце, вылечыліся алеем?

З  2003  года  я  забяспечваў  гэтым  алеем  прыкладна  5000  чалавек,  якія  пакутавалі  ад  усіх  відаў
медыцынскіх праблем. Многія з гэтых пацыентаў мелі некалькі медыцынскіх праблем, якія патрабавалі
ўвагі, але большасць з іх была пад кантролем або вылечана з дапамогай гэтага алею. З -за незаконнага
статусу гэтага лекі я не вёў улік, але можна з упэўненасцю сказаць, што бачыў сотні людзей, вылечаных
ад вонкавага і ўнутранага раку, а таксама мноства іншых станаў.

Акрамя таго, я кожны тыдзень атрымліваю велізарную колькасць электронных лістоў з усяго свету, якія
распавядаюць  мне,  наколькі  гэта  алей  дапамагло  пацыентам  у  далёкіх  краінах.  Калі  мы размясцілі
інструкцыі  на  нашым сайце  і  прадставілі  дакументальны фільм "Бяжы ад лекі",  тлумачачы людзям
паўсюль, як яны могуць вылечыцца,  гэта прыцягнула вялікую ўвагу, і многія выкарыстоўвалі  гэтую
інфармацыю, каб дапамагчы тым, хто мае патрэбу, лекамі гэта спрацавала. Паколькі гэта алей так лёгка
вырабляць, ужо незлічоная колькасць людзей ва ўсім свеце адчула яго перавагі, і я спадзяюся, што ў
найбліжэйшай будучыні мы ўсе атрымаем свабоду рабіць тое ж самае ». Рык Сімпсан, каноплі: самае
лекавае расліна

Ці занадта позна пачаць выкарыстоўваць алей?

"Ніколі  не  позна  пачаць  выкарыстоўваць  гэты  дзіўны  лек.  Нават  людзі,  якія  моцна  пацярпелі  ад
медыцынскай сістэмы, усё яшчэ маюць добрыя шанцы на выздараўленне.  У нас быў адзін спадар з
ракам лёгкіх, які ляжаў у бальніцы, і лекары далі яму дваццаць чатыры гадзіны жыцця. Нягледзячы на 
супраціў з боку медыцынскай сістэмы, яго сын даў яму вялікую дозу алею, і ён пакінуў бальніцу ўжо на
наступны дзень. Прыкладна праз пятнаццаць месяцаў гэты 83-гадовы ветэран сапраўды памёр, але не ад
раку  лёгкіх,  ён  памёр  з-за  наяўнага  сардэчнага  захворвання,  якім  ён  пакутаваў  гадамі.  На  працягу
дадатковых месяцаў, якія ён пражыў, ён атрымліваў добрую якасць жыцця і памёр у сне без болю. Хіба
гэта не лепш, чым памерці ў бальніцы, патануць у сваёй вадкасці ад раку лёгкіх?

У нас былі выдатныя вынікі ў лячэнні тых, хто мае рак 4 стадыі і не чакаўся жыць. Вядома, мы не змаглі
выратаваць іх усіх, але адно можна сказаць напэўна: мы зэканомілі нашмат больш, чым магла б сістэма
медыцыны з іх вар'яцкімі метадамі лячэння і жахлівым працэнтам выжывання. Як я ўжо казаў раней,
гэта алей эфектыўна пры лячэнні ўсіх відаў раку, але вынікі, якія я часта назіраў у тых, хто пакутуе на
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рак лёгкіх і лейкемію, былі сапраўды дзіўнымі. Часта гэтыя віды раку вельмі рэзка рэагуюць на лячэнне
алеем, і пацыенты нярэдка бачаць паляпшэнне свайго стану штодня.

Я заўсёды заклікаю тых, хто прымае алей, як мага хутчэй атрымаць яго ў сістэму. Ідэя заключаецца ў
тым,  што  чым хутчэй  яны змогуць  праглынуць  у  сваё  цела  алей,  насычанае  ТГК,  тым хутчэй  яны
змогуць  вылечыць  рак  і  іншыя  захворванні.  Гэта  гарантуе,  што  ў  пацыента  значна  больш  шанцаў
выжыць, але ўсё роўна яны не пашкодзяцца.

Я кажу ўсім з сур'ёзнымі пагрозамі для жыцця: "Нафта выратуе вам жыццё, або палегчыць вам выхад".
Нават калі пацыент і памрэ, ён зробіць гэта годна, і наступстваў усіх гэтых жудасных абязбольвальных
сродкаў можна пазбегнуць. Наша мэта - выратаваць як мага больш, але для тых, хто не можа дапамагчы,
усё роўна прыемна ведаць, што ім не прыйдзецца перажыць пакутлівую пакутлівую смерць, як і іншыя з
такімі ж захворваннямі павінны вытрымаць у бальніцах ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Няўжо некаторым складаней вылечыцца, чым іншым?

«Людзі,  якія  вылечваюцца  цяжэй  за  ўсё,  -  гэта  тыя,  хто  дазволіў  сабе  сур'ёзна  пацярпець  ад
медыцынскай сістэмы. Хіміётэрапія і радыяцыя - канцэрагенныя метады лячэння, інакш кажучы, яны
выклікаюць рак. Калі пацыент можа перажыць гэтыя так званыя метады лячэння, ён можа стаць сведкам
памяншэння памеру пухліны. Але ў рэшце рэшт гэтыя працэдуры атручваюць арганізм настолькі моцна,
што ў іх не застаецца імуннай сістэмы, каб абараніць іх. Гэта ў спалучэнні з ракавымі эфектамі саміх
працэдур дапамагае распаўсюджваць рак у іншыя месцы цела.

Паколькі ў пацыента больш няма імуннай сістэмы, якая функцыянуе належным чынам, каб абараніць іх,
цяпер яны не ў стане абараніць сябе ад шматлікіх медыцынскіх праблем, якія могуць прывесці да іх
смерці. Любы разумны чалавек не павінен мець ніякіх праблем з разуменнем таго, чаму лячэнне, якое
дае  медыцынская  сістэма,  не  працуе.  Аднак  лекары  працягваюць  казаць  нам,  што  іншых  формаў
эфектыўнага лячэння няма. Мяркую, гэта даказвае, што калі вы плаціце лекарам і іншым спецыялістам
дастаткова грошай, каб чагосьці не разумець, у большасці выпадкаў яны з задавальненнем выконваюць.

Я павінен таксама згадаць той факт, што даволі часта пацыенты ўжо прымаюць лекі, якія блакуюць іх
канабіноідныя рэцэптары або перашкаджаюць функцыянаванню эндаканабіноіднай сістэмы. Да такіх
лекаў  можна  аднесці  Рэманабант,  Сурынабант,  Таранабант  і  Ібіпенабант.  Паколькі  менавіта  лекары
прапісалі гэтыя рэчывы, я лічу, што гэта трэба абмяркоўваць з імі. Гэта адна з прычын, чаму я кажу
пацыентам як мага  хутчэй адмовіцца ад  хімічных прэпаратаў.  Калі  функцыя вашых каннабіноідных
рэцэптараў парушаецца, лячэнне такіх людзей становіцца значна больш цяжкім або немагчымым.

Многія  людзі  сёння  думаюць,  што моц нашага  розуму шмат у чым звязана з  акрыяннем ад  цяжкіх
хвароб. Яны часта ўпэўненыя, што пазітыўны настрой і цвёрдая вера ў выкарыстанне лячэння вельмі
важныя, калі гаворка ідзе пра вылячэнне. Але большасць тых, хто звяртаўся да мяне, не верылі, калі
пачыналі лячэнне, што гэта алей прынясе карысць. Так што, хоць я згодны з тым, што сіла пазітыўнага
мыслення можа быць карыснай, пераважная большасць тых, каго я лячыў, здавалася б, маглі без яго
вылечыцца даволі добра.

Я, як правіла, разглядаю паспяховае лячэнне як больш звязанае з выкарыстаннем належных лекаў, а не
са станам розуму пацыента. Я чакаю, што многія, хто верыць у гэтую рыторыку нью -эйдж, схільныя не
пагаджацца, але ў мяне няма падстаў перакручваць факты таго, што я стаў сведкам. Акрамя таго, нашы
хатнія жывёлы і іншыя жывёлы маюць у сваім целе таксама рэцэптары канабіноіды, таму яны таксама
могуць атрымаць выгаду з уплыву гэтага алею. Я лячыў многіх жывёл, і хоць некаторыя з гэтых істот
былі даволі разумнымі, я ўпэўнены, што цуды, якія вырабляла гэта алей, не мелі нічога агульнага з
пазітыўным мысленнем ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна
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Лейкоз

«Калі вы лячыце каго -небудзь з лейкемію канапляным алеем, гэта часта дае вынікі вельмі хутка.  З
майго  досведу,  лейкемія  -  адзін  з  самых  лёгкіх  у  лячэнні  рака  ўнутраных  органаў,  і  мы  ўбачылі
ўражлівыя вынікі пры выкарыстанні гэтага алею. Першае месца THC займае пасля траплення ў арганізм
непасрэдна ў кроў. Калі рак прысутнічае ў крыві, ён, верагодна, не будзе доўгі час. Я бачыў, як за два
дні рэзка знізіўся ўзровень лейкацытаў у хворых на лейкемію, і я лічу, што няма лепшага лячэння для
тых, хто пакутуе ад гэтага стану ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Лячэнне рака скуры

«Калі алей вырабляецца належным чынам, ён абавязкова дапаможа вылечыць рак скуры, і звычайна для
выканання  задачы  спатрэбіцца  толькі  невялікая  колькасць  алею.  Вырабіце  алей  на  вобласць,  якая
выклікае праблему, і накрыйце яго бінтам, а затым наносіце свежае алей і новую павязку кожныя тры -
чатыры дні, і рак хутка павінен знікнуць.

Я заўсёды кажу пацыентам працягваць лячэнне, пакуль рак не знікне, а потым працягваць апрацоўку
вобласці яшчэ каля двух тыдняў, як быццам рак яшчэ быў. Гэта дазволіць гарантаваць, што ўсе ракавыя
клеткі загінулі, і я ніколі не бачыў вяртання рака скуры пры выкананні маіх інструкцый.

Калі ў вас доўгі час быў рак скуры, і рак добра пацвердзіўся, лячэнне можа заняць некаторы час, але
звычайна нават у даволі цяжкіх выпадках рак скуры знікае менш чым за месяц. У крайнім выпадку гэта
можа заняць больш часу, але калі так, то проста працягвайце лячэнне да поўнага выздараўлення. Многія
людзі могуць вылечыць рак скуры ў самыя кароткія тэрміны, але ўсё залежыць ад вашай хуткасці гаення
і ад таго, наколькі глыбока ўкараніўся рак.

Колькі людзей вылечылі рак скуры з дапамогай канаплянага алею?

Я паставіў алей сотням людзей з ракам скуры. Звычайна на працягу трох тыдняў рак знікае, і застаецца
толькі  здаровая  ружовая  скура.  Я  сапраўды  не  магу  даць  вам  ацэнку  таго,  колькі  пацыентаў
выкарыстоўвалі  мой  метад  лячэння  для  лячэння  такіх  відаў  раку.  Аднак,  паколькі  гэта  становіцца
настолькі вядомым, я чакаю, што да гэтага часу сотні тысяч, калі не мільёны, ва ўсім свеце вылечыліся
ад гэтага стану такім чынам.

Ці можаце вы параўнаць гэта лячэнне са стандартнымі працэдурамі?

Няма  параўнання  паміж  лячэннем  рака  скуры  канапляным  алеем  і  тым,  што  медыцынская  сістэма
называе  належным  лячэннем.  Даволі  часта  праводзіцца  хірургічнае  ўмяшанне,  і  часам  ім  удаецца
выдаліць усе наяўныя ракавыя клеткі.  Але,  мяркуючы па тым, з  кім я сустракаўся,  і  ім даводзілася
вяртацца зноў і зноў, каб выдаліць яго, я б сказаў, што гэта даволі рэдка. У занадта вялікай колькасці
выпадкаў пацыенты павінны вяртацца да лекара, каб гэтыя аперацыі паўтараліся зноў і зноў.

Нават  калі  гэтыя  аперацыі  праводзяцца  некалькі  разоў,  медыцынская  сістэма  часта  не  ў  стане
ліквідаваць праблему. Лекары таксама выкарыстоўваюць іншыя метады лячэння рака скуры, такія як
вадкі азот і крэмы, якія змяшчаюць хіміё. Гэтыя метады лячэння звычайна балючыя, і ў многіх выпадках
рак працягвае вяртацца і, як правіла, становіцца значна горш.

Калі канаплянае масла выкарыстоўваецца для лячэння рака скуры, яно забівае толькі мутуючыя ракавыя
клеткі,  і стан звычайна хутка вылечваецца. Гэта бясшкоднае эфектыўнае лячэнне не наносіць шкоды
здаровым клеткам, і з майго досведу я лічу, што гэта, безумоўна, самы разумны спосаб лячэння гэтага
стану.  Метады, якія выкарыстоўвае  медыцынская сістэма,  -  гэта,  па меншай меры, непрыемныя для
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параўнання, і пры выкарыстанні алею не трэба турбавацца аб інфекцыях або іншых ускладненнях ». Рык
Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна
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Алей супраць хіміятэрапіі

Якія асноўныя перавагі гэтага лячэння ў параўнанні з хіміятэрапіяй, радыяцыяй або іншымі 
хімічнымі прэпаратамі?

«Канаплянае масла мае тры асноўныя перавагі перад так званымі звычайнымі метадамі лячэння. Па -
першае, канаплянае масла не прыносіць шкоды, па -другое, дзейнічае, па -трэцяе, не забівае пацыента.
Хіміётэрапія, радыяцыя і іншыя атрутныя хімічныя прэпараты наносяць арганізму вялікую шкоду і, у
занадта многіх выпадках,  памяншаюць нашы шанцы на выжыванне.  Акрамя таго,  у пацыентаў,  якія
пераносяць такое лячэнне, часта ўзнікаюць іншыя медыцынскія праблемы, выкліканыя самімі гэтымі
метадамі лячэння.

Я не магу параўнаць лекі з канопляў з тым, што дае медыцынская сістэма, бо не лічу тое, што яны даюць
нам, лекамі. Хімічныя прэпараты таксічныя для печані. Што павінна зрабіць усім відавочным, што такіх
хімічных рэчываў не павінна быць у нашым арганізме,  бо  яны атрутныя і  ўяўляюць небяспеку для
пацыента.

Хіміётэрапія і радыяцыя канцэрагенныя, што азначае, што гэтыя метады лячэння не толькі атрутныя, але
і выклікаюць рак. Часта памер пухліны можна паменшыць з дапамогай хіміятэрапіі або радыяцыі, але ў
вялікай колькасці выпадкаў гэта проста дазваляе распаўсюджвацца раку. З -за канцэрагенных эфектаў
такіх працэдур і іх атрутнай прыроды яны разбураюць вашу імунную сістэму, калі вам гэта больш за ўсё
трэба. На мой погляд, смешна называць хіміётэрапію або радыяцыю лячэннем рака ці любога іншага
стану, калі, відавочна, іх наогул не варта выкарыстоўваць.

Ці можа выкарыстанне алею замяніць прамянёвую тэрапію?

Тэрмін  прамянёвай  тэрапіі  гучыць  даволі  дабраякасна.  Ствараецца  ўражанне,  быццам  пацыенту
застаецца толькі паслухаць музыку па радыё, і яны паправяцца. Вядома, як большасць з нас ужо ведае,
што гэта далёка не тое, што на самой справе мае месца, таму давайце назавем гэта тым, што на самой
справе з'яўляецца прамянёвай тэрапіяй.

Я не думаю, што прамянёвая тэрапія лепш, чым хіміётэрапія, паколькі абодва гэтыя метады лячэння
атрутныя і выклікаюць рак. Канаплянае лекі павінна быць першай лініяй абароны ад раку і ўсіх іншых
хвароб, а не метадаў лячэння, якія могуць прывесці да нашай смерці або пагоршыць стан.

Наколькі я бачу, дазволіць медыцынскай сістэме рабіць такія разбуральныя рэчы для нашага цела - гэта
хутчэй спосаб памерці. Для некаторых хіміётэрапія і радыяцыя дзейнічаюць як затрымка, але ў рэшце
рэшт шкода, якую гэтыя працэдуры наносяць вашаму арганізму, жудасная. Калі вы той, каму давялося
перажыць  такое  лячэнне  і  яго  працяглыя  наступствы,  палічыце  сваіх  шчаслівых  зорак,  таму  што
пераважнай большасці не пашанцавала. Акрамя таго, я хачу папярэдзіць людзей, што лепш трымацца
далей ад КТ і падобных рэчаў, бо яны таксама падвяргаюць пацыентаў вялікай дозе радыяцыі, якая зноў
можа выклікаць рак або іншыя праблемы са здароўем.

Канаплянае масла не таксічна для арганізма, і калі гэта алей выкарыстоўваецца для лячэння рака або
любога іншага захворвання, яно не наносіць шкоды здаровым клеткам. Пасля прыёму канаплянага алею
ён прыводзіць пацыента ў вельмі спакойны стан, каб ён мог больш адпачыць і паспаць, што спрыяе
гаенню.

З майго пункту гледжання,  няма параўнання паміж хімічнымі лекамі і  канапляным алеем.  Хімічныя
рэчывы і яды наносяць шкоду і ўплываюць на ваша самаадчуванне; яны таксама могуць мець сур'ёзныя
пабочныя эфекты і нават могуць прывесці да смерці. Канаплянае масла бясшкодна і спрыяе добраму
здароўю і хуткаму гаенню. Я хацеў бы сказаць, што гэта рэчыва спрыяе жыццю, і з майго досведу яго
выкарыстання я магу паведаміць, што гэта так.
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Не маглі б вы апісаць, як THC дзейнічае на ракавыя клеткі ў параўнанні са здаровымі?

Перш за ўсё,  THC не наносіць шкоды здаровым клеткам,  але можа мець разбуральнае ўздзеянне на
клеткі, якія сталі ракавымі. Большасць людзей дрэнна ведаюць, як паводзяць сябе гэтыя клеткі, але на
самой справе ракавыя клеткі спрабуюць пакончыць з сабой, і гэта добра дакументаваны факт. Але калі
наша  імунная  сістэма  парушаецца,  мы  не  можам  вырабляць  дастатковую  колькасць  натуральных
канабіноідаў, каб спыніць іх рост. Калі клеткі становяцца ракавымі, яны фактычна вырабляюць больш
рэцэптараў канабіноідаў, што дазваляе натуральным канабіноідам, якія выпрацоўваюцца нашым целам,
пранікаць больш лёгка. Гэтыя ж рэцэптары таксама прымаюць канабіноіды, такія як THC, які вырабляе
расліна  канопляў,  і  гэта  можа  прынесці  вялікую карысць  пацыенту.  Так  што  калі  ваш арганізм  не
вырабляе дастатковай колькасці гэтых натуральных рэчываў, каб спыніць рост рака,

Ужываючы канаплянае масла, ён забяспечвае гэтыя канабіноіды ў вялікай колькасці, а затым хвароба
можа быць узятая пад кантроль і вылечана. Наша цела кожны дзень вырабляе ракавыя клеткі, таму, па
сутнасці, мы ўсе хворыя на рак, але калі наша імунная сістэма працуе належным чынам, гэтыя клеткі
ўяўляюць сабой невялікую або зусім не небяспеку для нашага дабрабыту. Калі наша імунная сістэма
пагаршаецца, часта менавіта тады рак дае зразумець сваю прысутнасць. Але калі чалавек дастаткова
мудры,  каб  замест  ежы ў медыцынскую сістэму  ўжываць  канаплянае  масла,  каб  павысіць  імунную
сістэму, яго прысутнасць не будзе адчувацца надоўга.

Мы вывучылі  навуковыя працы па  гэтай  тэме,  і  зараз  я  дам вам навуковае  тлумачэнне,  чаму  THC
эфектыўны ў  лячэнні  рака.  Калі  канаплянае  масла  трапляе  ў  арганізм  як  лекі  ад  раку,  THC ў  алеі
выклікае назапашванне малекулы тлушчу, якая называецца керамід. Калі керамід датыкаецца з ракавымі
клеткамі, ён выклікае запраграмаваную гібель клетак, не наносячы шкоды здаровым клеткам. Гэта тое,
як  гэта  тлумачылася  ў  даследаваннях,  якія  мы вывучалі,  але  я  ніколі  не  пераставаў  шукаць  іншыя
тлумачэнні.

З дапамогай цудоўнай дамы па імі Баця Старк я распрацаваў новую тэорыю, якая прадугледжвае нашу
эпіфіз і мелатонін, які ён вырабляе. Фтор і многія хімічныя рэчывы, якія даюць лекары, а таксама іншыя
рэчы, з якімі мы кантактуем, часта пагаршае здольнасць эпіфіза выпрацоўваць мелатонін. Мелатонін -
найвялікшы антыаксідант, вядомы чалавеку, і ён падарожнічае да кожнай клеткі нашага цела. Эпіфіз і
мелатонін, якія ён вырабляе, могуць адыграць вельмі важную ролю ў падтрыманні здароўя і сапраўды
шмат у чым залежаць ад нашага агульнага самаадчування.

Пры  парушэнні  функцыі  эпіфіза  яго  здольнасць  выпрацоўваць  мелатонін  значна  зніжаецца.  Было
ўстаноўлена, што з узростам узровень мелатоніну зніжаецца, і я адчуваю, што гэта зніжэнне таксама
можа  паўплываць  на  развіццё  рака.  Навукова  даказана,  што  толькі  курэнне  канопляў  можа  значна
павысіць  узровень  мелатоніну.  Магчыма,  гэта  адна з  прычын таго,  што  людзі,  якія  кураць  каноплі,
маюць меншы ўзровень раку, чым тыя, хто не курыць. Цяпер толькі падумайце, што ўжыванне сырога
неспаленага алею прывядзе да ўзроўню мелатоніна.

Наколькі я магу зразумець, канабіноіды ў алеі прымушаюць эпіфіз пераходзіць у рэжым перагрузкі, а
пасля рэзка ўзрастае ўзровень мелатоніну. Гэта, прынамсі часткова, тое, што, на нашу думку, выклікае
цудоўнае ўздзеянне гэтага лекі на столькі захворванняў, у тым ліку на рак. Калі эпіфіз выпрацоўвае
вялізную колькасць мелатоніна, ён не наносіць шкоды арганізму, але можа мець разбуральнае ўздзеянне
на хваробу, ад якой пакутуе пацыент. Калі ўзровень мелатоніна застаецца высокім, хвароба ці хвароба,
якая мучыла пацыента, часта можна ўзяць пад кантроль ці нават цалкам вылечыць. На самай справе я не
ўрач і  не маю кваліфікацыі,  неабходнай для таго,  каб стаць  ёю, але я па -ранейшаму лічу,  што мы
павінны пакінуць свае думкі адкрытымі для іншых тлумачэнняў. Калі я маю рацыю наконт важнасці
мелатоніна,  тады гэта можа даць нам новы погляд на барацьбу з  хваробамі,  і  гэта можа дапамагчы
растлумачыць эфекты супраць старэння гэтага лекі ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Водгукі аб раку
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Дэвіз: спантанная рэмісія раку, здаецца, надзіва часта адбываецца ў прысутнасці алею канабіса

«У сябра  рак  костак.  Толькі  што  пачаў  масла  на  мінулым тыдні,  боль  знік,  ён  адчувае  сябе  лепш.
Анкалагічныя лекары ў шоку ». Джо

«Учора крыху выдатных навін. Чалавек, якога мы толькі што падарылі, падбіў свайго лекара, калі праз
некалькі тыдняў выявілі, што пухліны ў лёгкіх зніклі, а таксама пухліна ў яго печані, якая скарацілася
толькі да адной кропкі. Адна маленькая трубка! У нас некалькі на хаду, і ў іх усё добра. Спадзяюся, усё
добра. Phoenix Tears жывы і здаровы ». Крыс

«Абнаўленне - Мой 81 -гадовы сябар прайшоў разам 3 пухліны ад плоскаклеткавага раку твару (рак
скуры). Яны не мелі шанцаў супраць лепшых сусветных лекаў. 5 тыдняў на алеі, і ён адчувае сябе лепш,
чым за 15 гадоў. Яго апетыт вярнуўся! Ён перамагае ў бітве !!! Мы выйграем бітву! Хасэ

Стыў: Ён ужываў алей і ўжываў яго мясцова?
Хасэ: Абодва
Стыў: Фантастыка Хіба не дзіўна ведаць, што мы можам так змяніць жыццё чалавека
Хасэ: Ён пачаў расціраць шчаку 68% алеем THC, змяшаным з аліўкавым і какосавым алеем, на працягу 
2 тыдняў, перш чым яно ўсплыло. Ён таксама прымае яго без аліўкавага алею пасля ўцірання яго з 
унутранага боку шчакі.
Хасэ: Яго доктар патэлефанаваў мне ўчора і сказаў, што ў яго таксама рак скуры, і ён хацеў бы 
паспрабаваць на сабе алею.
Стыў: Гэта фантастычная навіна пра тое, што доктар хоча дапамогі. Малайчына мой сябар !!!! І я рады, 
што твой 81 -гадовы сябар зноўку атрымлівае задавальненне ад жыцця.
Хасэ: Так, гэта сапраўды дзіўна! Доктар П, якога мы назавем,-вядомы аўтар некалькіх кніг, выдатны 
лекар-натуропат і доктар медыцынскіх навук. Ён накіраваў да мяне 5 сваіх пацыентаў за апошнія 2 
тыдні. Усе тэрмінальныя хворыя на рак ".

«Два тыдні таму я даў яшчэ аднаму хвораму/сябру з ракам скуры/горла гаючае гаючае алей для прыёму
ўнутр і ўжываў мясцова разам з невялікай колькасцю какосавага алею. У аўторак ён сказаў мне, што
скура на шчацэ адкрылася і пухліна была выкрыта. Я сказаў яму працягваць прымяненне алею, але без
какосавага алею, толькі чыстага гаючага алею. Ён нанёс гаючае алей на адкрытую пухліну, і ён сказаў:
«Няроўнасць, якая тырчала, знікла на наступны дзень. Ён пачаў сцякаць праз некалькі хвілін пасля таго,
як нацёр яго. Яно выцякло - алей выцягнула рак, як мазь ». Ракавая пухліна была, цяпер яе няма ... Два
тыдні !!! ” Хасэ

«У  аднаго  з  членаў  сям'і  за  48  гадзін  пасля  таго,  як  алей  выкінуў  пухліны,  яны  працавалі.  Гэта
дакументальна  пацверджана.  Дапамагае  і  з  жаночымі  праблемамі.  Ніхто не  клапоціцца  пра тое,  каб
вылечыць або дапамагчы для гэтага, толькі даюць сінтэтычныя конскія гармоны, а потым дзівяцца, чаму
жанчыны звар'яцелі ». Дэбра

«Прывітанне Рыку Сімпсану і Джындрыху Баеру, я хацеў бы падзяліцца некаторымі вельмі шчаслівымі
навінамі.  Маміна  сканаванне  паказала  «вымернае»  памяншэнне  памераў  УСЕХ  пухлін  печані  і
падстраўнікавай залозы. Да таго ж, пухліна ў яе лёгкім зараз Цалкам, 100% ЗНІКЛА !!!

Ёсьць столькі падзякі, але Рык за тое, што ён адкрыта абменьваецца гэтай інфармацыяй з усім светам.

Дзякуй Джындрыч за ўсё, што вы робіце, у тым ліку за вашу добразычлівасць і ўказанні. Я ведаю, што
мы па -ранейшаму ходзім па яечнай шкарлупіне з яе дыягназам/прагнозам, але калі сітуацыя працягвае
паляпшацца  (пухліны  скарачаюцца  або  "вырашаюцца",  як  яны  называюць  гэта  без  дадатковых
метастазаў). У рэшце рэшт я дашлю вам яе да і пасля медыцынскіх заключэнняў, каб вы ўбачылі, што
вы  дапамаглі  выратаваць  жыццё  неверагоднай,  кахаючай,  актыўнай,  адданай  жанчыне,  якая  на
адкрытым паветры саджае свой травяны сад, калі я набіраю. : о). Вялікае каханне, Барбара "
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-Прывітанне, Барбара, дзякуй, вы зрабілі наш дзень сваёй электроннай поштай. Перадайце прывітанне
сваёй  маме  за  нас  і  пераканайцеся,  што  яна  не  ідзе  на  іншыя  сканаванні,  рэнтген  або  іншую
канцэрагенную лухту. Пакажыце,  як яна сябе адчувае,  яна павінна з'есці  120-180 г  алею на працягу
шасці месяцаў ці менш. Калі б я быў на яе месцы, я б усё роўна на працягу ўсяго жыцця еў алей кожны
дзень, рак мае вельмі мала шанцаў, калі ў арганізме ёсць алей. Якія падтрымліваюць дозы з'яўляюцца
надзвычай важнай часткай гэтага метаду. З найлепшымі пажаданнямі, Джындрыч

"Мая мама вылечыла ад малога клеткавага раку лёгкіх 3 стадыі з дапамогай алею !! J Я згадваў, што яна
была без рака толькі праз чатыры месяцы пасля дыягназу? Ну, вось што здарылася. J ”Світанак

«У майго таты таксама быў рак падстраўнікавай залозы, які падчас хіміятэрапіі распаўсюдзіўся на яго
печань  і  лёгкія,  а  потым зноў распаўсюдзіўся,  ён  быў вельмі дрэнны і  хутка  пагаршаўся.  Апошняе
абследаванне,  якое  адбылося  ў  панядзелак,  ён  пачаў  3  месяцы  таму,  усе  7  плям  зніклі,  а  рак
падстраўнікавай  залозы  скараціўся,  ён  адчувае  сябе  на  100%  лепш  і  вярнуў  якасць  жыцця.  Алей
сапраўды дзіўнае ". Ліза

"Мой бацька таксама на алеі ад раку падстраўнікавай залозы, які распаўсюдзіўся на сем іншых месцаў,
ён быў на алеі на працягу 5 месяцаў, усе сем плям, якія з'явіліся падчас хіміятэрапіі, зніклі з моманту
пачатку алею, а рак падстраўнікавай залозы скараціўся, алей захавалася яго жыццё! » Ліза

«Прывітанне, я проста хацеў абнавіць вас. У бацькі было паўторнае сканаванне з моманту пачатку масла
5  месяцаў  таму  на  рак  падстраўнікавай  залозы.  Апошняе  абследаванне  паказала,  што  рак
падстраўнікавай залозы скараціўся, а астатнія 7 плям, якія з'явіліся падчас хіміятэрапіі, зніклі з моманту
ўвядзення  алею. Новыя вынікі  паказваюць,  што рак падстраўнікавай  залозы зноў скараціўся,  і  няма
іншых плям,  што крывава фантастычна,  улічваючы, што таму рак падстраўнікавай залозы настолькі
смяротны з  -за  хуткасці  яго  распаўсюджвання.  Такім  чынам,  8  месяцаў  разам  з  5  з  тых  месяцаў  з
выкарыстаннем алею ў бацькі  выдатна,  на самай справе ён адчувае сябе цяпер лепш,  чым калі  яму
паставілі першы дыягназ. Так што яшчэ раз дзякуй Рыку, Дж.Б. і ўсім, хто дапамагае атрымаць гэтую
інфармацыю, калі б не нафта, у мяне не было б бацькі !! " Ліза

«Мой тата  таксама  быў на  4  стадыі  рака  падстраўнікавай  залозы.  У  яго  таксама  было  10  плям на
печані  ...  гэта  быў  канец  лістапада  2012  г.  У  яго  цяпер  1  пляма  на  печані  (0,08)  і  1  пляма  на
падстраўнікавай залозе (8 мм). Мы перамагаем гэта.  Яго лекары ў шоку. Ён набірае вагу і  ў цэлым
адчувае сябе выдатна. Алей з канопляў таксама добрая ». Энджы

- Не гуляй з разведзенымі лекамі, Энджы. Гэта добра для мясцовага выкарыстання, але вы не хочаце
даваць алею, улітыя ў каноплі,  хворым на рак як адзінае лячэнне.  Поўная магутнасць  атакі  поўнага
спектру працуе лепш за ўсё.

Асабліва для тых, каму "трэба" пайсці на праверку, "каб паглядзець", як яна лечыцца. Такім людзям
варта аўтаматычна дадаць у пратакол яшчэ 60 г алею, таму што яны проста без неабходнасці прайшлі
высокаканцэрагенную працэдуру, каб "паглядзець", як яны сябе адчуваюць. Цікаўнасць каштуе грошай,
прабачце за гэта.

Віншаванні і найлепшыя пажаданні. Прыемна бачыць поспех людзей, якія думаюць інакш. JB

«Я фактычны доказ таго, што RSO мае прамое ўздзеянне на MPNST і NF1. Медыцынскія дакументы,
МРТ, ПЭТ -сканаванне паказваюць значнае памяншэнне памераў пухліны і жадання ». Крысціна

«Добра, мой Піпс. Сёння дзень, якога я толькі спадзяваўся, што калі -небудзь здарыцца. Вынікі біяпсіі
знаходзяцца. Коры Іланд толькі што атрымала пацверджанне таго, што яе рак на 100% цалкам знік !!!! Я
РАК, БЯСПЛАТНЫ !!!!! Нават ніякай дісплазіі, а тым больш вялікай C.

Маім неверагодным, дзіўным сябрам, якія разам неслі адказнасць за тое, што я магу дазволіць сабе лекі
= няма абсалютна ніякіх слоў, каб апісаць, наколькі я ўдзячны кожнаму з вас. Вы ўсе дзіўныя!

Хізер,  якая  ўпершыню даслала  мне  RUN FROM OF CURE-Гэта  відэа  зусім  літаральна  змяніла  маё
жыццё.  Хто б падумаў,  эй?  Я цябе кахаю!  Рыку Сімпсану,  Джындрыху Баеру ад шчырага  сэрца ...
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ДЗЯКУЙ за веды і падтрымку. Я сёння жывы дзякуючы ўсім вам! Я сапраўды шчаслівы мець такую 
цудоўную сям'ю і сяброў ". Коры

Прывітанне Джындрыч, толькі кароткае паведамленне, каб паведаміць вам, што я сёння была ў лекара.
У дакладзе гаворыцца, што рак (рак анальнага канала) больш не выяўляецца. Восенню мінулага года
мне сказалі, што ў мяне будзе 2-4 месяцы, калі я не раблю радыяцыю. Я вырашыў не радыяваць і замест
гэтага паспрабаваць RSO. Відавочна, гэта спрацавала! Ад усяго сэрца дзякуй, дзякуй, ДЗЯКУЙ Рыку і
сабе !!!! ” Коры

«Мая апошняя гісторыя поспеху. Гэта жанчына ў канцы 50 -х гадоў, у якой дыягнаставалі 3 стадыю, але
вельмі блізкую да раку лёгкіх 4 стадыі. Сёння я атрымаў наступнае: «Ну, мама пайшла на КТ месяц таму
і пару дзён таму вярнула вынікі. Гэта зусім знікла! Яе лекар прачытаў іх і сказаў, што маса большая, і
нічога не засталося ...

У яе яшчэ ХОБЛ, але мы будзем працаваць над гэтым, і над яе курэннем лол ... Вялікі дзякуй за ўсе
парады і веданне рэчаў, пра якія мы ніколі не ведалі. Усё склалася нездарма, і мы так шчаслівыя. Бог
дабраславіць вас і вашу сям'ю ». Коры

- Спантанная рэмісія рака лёгкіх, здаецца, дзіўна часта адбываецца ў прысутнасці алею канабіса. JB

"Добра, усе мае цудоўныя Піпы, гэта будзе доўга чытаць, але я думаю, што ўчора, магчыма, патрапіў у
PAYDIRT. Я не бачыў свайго стаматолага з верасня мінулага года. У той час я змагаўся за сваё жыццё.
У гэты момант майму стаматолага сказалі, што ў мяне рак. У нас была звычайная размова, дзе я сказаў
яму, што не раблю радыяцыю і раблю "альтэрнатыўнае лячэнне". У той час ён спытаў, што я раблю. Я
вагаўся  сказаць  яму,  бо ён быў вядомы сваёй «жорсткасцю»,  але сказаў яму паглядзець  «Уцячы ад
лячэння».  Ён сапраўды патэлефанаваў  мне пасля таго,  як  паглядзеў.  Ён  сказаў,  што як  медыцынскі
работнік  ён,  як  правіла,  знаходзіцца  ў  каробцы,  што  ў  яго  ёсць  брат  (лекар)  і  яшчэ  адзін  брат
(фармаколаг), і як часам у іх "няма ўсіх адказаў".

Перамесцімся ўчора. Ён быў ашаломлены, убачыўшы, наколькі добра я выглядаю, і на імгненне анямеў,
калі я сказаў яму, што алей канабіса спрацавала. Ён пачаў задаваць самыя розныя пытанні. Многія з іх
“навуковыя пытанні”, на якія я не мог адказаць. Ён спытаў аб клінічных выпрабаваннях, розн. хваробы,
якія лечацца з дапамогай канабіса і г.д. Было б нармальна, калі б ён узяў мой нумар мабільнага тэлефона
і адрас электроннай пошты?

Вось дзе ён становіцца вялікім. Яго брат, доктар Джэйк Тэйсэн, раней быў дэканам і ўзначаліў праграму
фармакалогіі  ва  ўніверсітэце  Ватэрлоа.  Цяпер  ён  кансультант  фармацэўтычных  кампаній  і
спецыялізуецца на тэме «Новыя падыходы ў лячэнні рака». Ён моцна звязаны з Канадскім таварыствам
рака. (Акрамя таго, яго ўрад папрасіў узначаліць расследаванне развядзенага хімічнага скандалу.) Джон
казаў, што яго брат часта казаў, што для лячэння раку павінна быць нешта лепшае. Нешта натуральнае, а
не хімічнае. Я сказаў яму "не глядзець далей". Каноплі - гэта "нешта натуральнае".

Пальцы перахрысцілі мае Піпы. Быць на нашым баку кімсьці такім уплывовым можа быць страшэнна
вялізным! Джанет Суіні, Роберт Меламед, Пітэр О'Тул, Лестэр Грынспун, Герш Эйверы, Рык Сімпсан.
Cannabis Science, вы б, хлопцы, дапамаглі мне ў гэтым, калі трэба, і ўсё было б добра, калі б я накіраваў
да вас свайго стаматолага або яго брата?

Дзякуй за чытанне Peeps. Працягвайце распаўсюджваць інфармацыю ... МАСЛО КАНАБЫ ЗАБІВАЕ
РАК! » Коры

Пытанне: Вы калі -небудзь бачылі, як RSO дапамагае вылечыць рак прастаты? 

А. Вядома.  Выконвайце інструкцыі  для дасягнення найлепшых вынікаў.  Вось прыклад таго,  як гэта
працуе, і Дэніс таксама дае некаторыя навуковыя тлумачэнні аб тым, як працуе алей. Тым не менш,
прытрымлівайцеся  інструкцыям  Рыка,  ежце  алей  па  інструкцыі  (нізкіх  доз,  напрыклад  тых,  якія
выкарыстоўваў Дэніс, можа не хапіць для іншых пацыентаў), а таксама выкарыстоўвайце алей у форме
супазіторыяў. З найлепшымі пажаданнямі, JB
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«У пачатку 2013 года ў мяне дыягнаставалі рак прастаты, які атрымаў рэйтынг 9 па Глісану. У якасці
першага варыянту я прыняў рашэнне паспрабаваць алей канопляў Рыка Сімпсана. Большая частка рака
знікла  праз  90 дзён,  паводле другой біяпсіі,  але пухліна  ўсё  яшчэ  была.  Я вырашыў, што мая доза
занадта малая - гэта дзесяты грам у дзень, таму я вырашыў зрабіць гэта яшчэ раз на працягу 90 дзён. На
гэты раз я павялічыў дазоўку да 3 дзесятых грам у дзень на працягу першых 60 дзён і 5 дзясятых грамаў
за апошнія трыццаць дзён, за выключэннем апошняга дня, калі я ўзяў поўны грам. Наступная біяпсія
паказала,  што пухліна  знікла.  А яшчэ лепш, мой рак знік  на 99,9%! Я дзякую Богу за  тое,  што ён
узначаліў мяне ў канабісе.

Да раку я быў вельмі супраць марыхуаны ў любой форме, але калі вы сутыкнуліся са смерцю з жудаснай
радыяцыяй і хіміёй, я зразумеў, што мне няма чаго губляць. Мой уролаг сказаў, што ніколі не бачыў
нічога падобнага, гэта было зусім не па графіку ". Уільям

«Я толькі што размаўляў з уролагам. Мой муж меў шмат медыцынскіх праблем пасля раку прастаты
гады таму. Ён быў адпраўлены на біяпсію больш за 2 месяцы таму, але з -за праблем у трубцы ад ныркі
да мачавой бурбалкі яны не змаглі зрабіць поўную біяпсію. Аднак яны атрымалі дастаткова тканін, каб
убачыць, што рак прастаты вярнуўся, і цяпер на сценках мачавой бурбалкі ёсць ракавыя клеткі. Яны
павінны былі  лячыць яго  па  іншых праблемах,  перш чым вярнуцца  і  аднавіць  біяпсію з  -за  іншых
медыцынскіх праблем. З вялікімі цяжкасцямі гэта было дасягнута сёння. Я толькі што патэлефанаваў з
лекарам, і хаця ў яго праблемы з ныркамі з -за радыяцыі і магчыма страта ныркі, яе больш збянтэжыла
адсутнасць ракавай клеткі, якую яна выявіла за 2 месяцы да гэтага. Ніякіх доказаў раку, і яна проста не
можа ў гэтым разабрацца. Пасля першай біяпсіі я адразу зрабіў слёзы фенікса. Мы абодва маем даволі
добрую пераноснасць, таму на працягу тыдня да 10 дзён я прымала яго ў дозе 1 грам. Праз месяц у нас
няма раку! Я аслупянеў, хоць ніколі не сумняваўся ў цудадзейнай сіле ўсемагутнага пустазелля. У мяне
таксама  рэдка  сустракаюцца  аутоіммунные  захворванні  (гэтак  жа,  як  і  акцёр  Гаральд  Раміс).  Я
здзіўляюся штодня, бо быў у рэмісіі больш за 3 гады, што, мяркую, даволі рэдка. Я не ведаю чаму, але,
магчыма, маё штодзённае спажыванне таксама можа мець дачыненне да гэтага. 2 маіх лекары ведаюць
пра  маё  лячэнне  і  падтрымліваюць  100%.  Так  што  я  ўдзячны  містэру  Сімпсану!  Дзякуй,  што  вы
ўзначалілі  шлях!  Я  проста  хацеў  выслаць  вам свае  сведчанні,  таму  што  я  вельмі  ўдзячны.  Я  буду
ахвяраваць на вашу справу, як толькі ён будзе дома, і я прыму яго пасяліцца. Яшчэ раз дзякуй ад усяго
сэрца! З павагай, ДКС »

«У мяне такая ж хвароба, Гаральд Раміс памёр ад мінулага месяца ... васкуліт. У мяне гэта было больш
за  15  гадоў,  але  насамрэч  мне  паставілі  дыягназ  каля  4  гадоў  таму,  калі  сімптомы  былі  настолькі
жудаснымі,  што  я  нават  не  магла  хадзіць.  Я  знаходжуся  ў  стадыі  рэмісіі  ўжо  3  гады  з  моманту
першапачатковага лячэння цытаксанам (хіміё) і праднізонам. Потым на імуран для абслугоўвання.  Я
хацеў адмовіцца ад усіх лекаў, таму што для мяне іх пабочныя эфекты былі горшыя за хваробу. Мой
доктар сказаў не. Такім чынам, я зрабіў тое, што зрабіў бы любы іншы ўпартай, упарты чалавек ... Я
зняў сябе з іх з уласнага дазволу !!! Хе -хе. Стэроіды да 2 мг у дзень цяпер. З іх цяжка кінуць !!! Апошні
візіт да лекара, таму што ў мяне ўсё было добра, мой лекар, нарэшце, зняў мяне з тых лекаў, якія я кінуў
раней (яна ніколі не ведала, што я кінуў гадамі раней). Не ведаю, але я ўжо 3 гады ў рэмісіі.

У большасці людзей, якія пакутуюць гэтай хваробай, увесь час узнікае так шмат праблем, але я адчуваю
сябе  нармальным  чалавекам,  у  якога  толькі  некалькі  праблем,  якія  спачатку  стварылі,  напрыклад,
нейропатия стоп і рук. Акрамя гэтага, у мяне ўсё добра. Трэніруйцеся кожны дзень і бегайце. Усё, што я
ведаю, гэта тое,  што я,  як штодзённы спажывец канопляў,  выглядаю вельмі шчаслівым чалавекам у
параўнанні  з  такой  колькасцю  іншых,  якія  пакутуюць  гэтай  хваробай  і  маюць  некалькі  жэзлівых
таблетак для падаўлення імуннай сістэмы і барацьбы з хваробай. Адзінае, што я дакладна ведаю, гэта
тое, што каноплі дапамаглі мне адчуць сябе так, як сёння. У мяне ёсць 100% падтрымка ад двух маіх
шматлікіх лекараў, адзін з якіх - мой неўролаг!

Зрабіць уласны RSO вельмі лёгка. Я спачатку нерваваўся, таму спачатку паспрабаваў зрабіць невялікую
суму. Атрымалася цудоўна, таму з гэтымі ведамі я зрабіў яшчэ больш. Я толькі што прытрымліваўся
рэцэпту Рыка з невялікай дапамогай сябра! У сувязі з нядаўнім паведамленнем у Facebook (я не ведаю
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пра гэтую цудоўную траву) у мяне было шмат асабістых паведамленняў аб поспеху, у якім мая сям'я
шукала дапамогі!  Я збіраюся паставіць на ўтрыманне сваіх дарослых здаровых дзяцей, каб яны мелі
менш шанцаў атрымаць што -небудзь катастрафічнае. Я люблю гэта!!! Вялікі дзякуй, спадар Сімпсан !!!
Ваша адданасць усім высока ацэнена гэтай каліфарнійскай дзяўчынай !!! " Дэбора

«Мой муж займаўся праграмай Phoenix Tears, калі ў яго быў рак мачавой бурбалкі 4 стадыі. Справаздача
аб шляху пасля аперацыі  (якой у яго НЕ было б,  калі  б  мы больш верылі ў праграму) не паказала
абсалютна адсутнасці раку. Я не гатовы прэтэндаваць на поспех з хваробай Альцгеймера, але для раку
няма лепшага варыянту ». Карэн

«Прывітанне зноў, Рык! Я спадзяюся, што гэты ліст знойдзе вас добра. Я пішу сёння, каб спытаць вас,
як доўга пацыент павінен знаходзіцца на алеі? У нас ёсць пацыент з вялізнай пухлінай. Ён пачаў 15
сакавіка і да гэтага часу перажыў 40 грамаў. Ён быў на 1,5 грам або больш у дзень з 2 -га дня. Вы
спыніцеся на тэрапеўтычнай дозе 60 грам? Грошы - гэта фактар для гэтага пацыента. Дагэтуль ён нічога
не плаціў за свае лекі. Іх выхавальнік ахвяраваў першыя 60 грам алею, але не можа даваць бясплатныя
лекі назаўжды. Дзякуй за ваш уклад. Я цаню вашу разуменне. З павагай, Джанет »

"Дарагая Джанет, Вы кажаце, што ён быў з 1,5 грам у дзень з другога дня. Масла, якое я вырабляю,
настолькі  моцнае,  што звычайна чалавеку патрабуецца каля 5 тыдняў, каб дабрацца да таго,  што ён
можа з'есці 1 грам у дзень. Магчыма, існуе праблема са штамам, які быў выкарыстаны для атрымання
гэтай алейнай каноплі, і яе лячэбныя здольнасці могуць моцна адрознівацца, таму праблема можа быць
у штаме. Звычайна да таго часу, калі пацыент з'еў 60 грам алею, рак ужо знік. Але калі гэта не так, я б
працягваў даваць ім алей, пакуль яно не стане. Час, якое патрабуецца, і колькасць неабходнага алею
могуць моцна адрознівацца ад чалавека да чалавека. Усе мы розныя, і некаторыя людзі гояцца значна
хутчэй, чым іншыя. Звычайна людзям, якія моцна пацярпелі ад хіміятэрапіі  і радыяцыі, патрабуецца
больш доўгі лячэнне і больш алею. Алей павінна адмяніць усю шкоду, якую пакінулі гэтыя так званыя
працэдуры.  Мая  парада  -  паспрабаваць  вырабіць  алей  з  іншага  моцнага  штаму  Indica,  але  ўсяляк
трымаць  яго  на  алеі,  гэта  адзінае,  што  я  ведаю,  што  можа  выратаваць  яму  жыццё.  Найлепшыя
пажаданні, Рык Сімпсан »

"Я не ўпэўнены, што гэта поспех- але я ўпэўнены, што гэта адно! На ўсялякі выпадак цікава, чаму ў
мяне мужчынскі голас, гэта не таму, што я курыў цыгарэты ці што-небудзь яшчэ- я ніколі не курыў, а
таму, што мне выдалілі шчытападобную залозу. Мне 51 (паўтара!) І з 20 гадоў выкарыстоўваю алей.
Мне  проста  заўсёды  было  прыемна  выпарыцца.  Некалькі  гадоў  таму-  у  мяне  пачаліся  праблемы  з
глытаннем, і мае лекары выявілі вузлы на шчытападобнай залозе. Вузлы на шчытападобнай залозе, якія
мне давялося прайсці для праверкі на рак. Калі яны робяць гэта- яны проста ўтыкаюць у горла вялікую
азадкавую  іголку  і  трапляюць  у  вузлы  для  праверкі.  Яны  не  даюць  вам  нічога-  без  анестэзіі-  з-за
месцазнаходжання. Так што- зрабіце гэта некалькі разоў і паглядзіце, ці можаце вы сядзець на месцы. Ва
ўсякім  разе-  пасля  ўколу  ў  6  разоў-  і  шчытападобная  залоза  стала  такой  вялікай,  у  мяне  ўзніклі
праблемы з глытаннем і дыханнем- мне выдалілі шчытападобную залозу. З усім ракам у маёй сям'і- я
меркаваў, што апярэджваю гульню. Раку няма. Ніякіх. Я адзіны ў сваёй сям'і, які да гэтага часу пазбег
раку. Я займаюся нафтай з 20 гадоў. Я праходзіў практычна ўсе аналізы на рак з-за сямейнай гісторыі- і
нада пакуль Дзякуй Богу! Вы разлічвайце :-) ”Джанет

«Прывітанне  Рык!  Эмі  памерла  сёння  раніцай.  Эмі  перастала  ўжываць  алей,  калі  яе  лічбы  сталі
дзіўнымі. Вы сказалі, што нешта не так пахне- добра, лекары сапсавалі яе лабараторныя вынікі, і яны
былі дрэнныя. Эмі так стамілася (23 радыёапраменьвання, 3 ці 4 хіміятэрапіі). Яна проста здалася. Я не
жартую. Яна так шмат перажыла да нас, што адчула, што прыйшоў яе час. Яна мела рацыю. Без масла-
усё было скончана. За тыдзень да гэтага яна выглядала так выдатна- клянуся! Яна хацела спажываць да
двух грамаў у дзень, і гэта сапраўды ўдалося. Потым гэтыя праклятыя выпрабаванні вярнуліся, і яна
была зроблена. Я прасіў яе працягваць прымаць. Як вы ставіцеся да гэтага? Я спустошаны. Джанет »

"Дарагая  Джанет,  я  ведаю, што ты адчуваеш,  дарагая,  у  мяне было тое  ж самае,  што адбывалася з
некалькімі людзьмі, што я лячыла, і гэта не вельмі добрае пачуццё. Прынамсі, мы можам паверыць у
тое,  што  тое,  што  мы  рабілі,  дапамагло,  і  не  мы  нанеслі  шкоду.  Часта  бывае  вельмі  цяжка  не
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ўзаемадзейнічаць з тымі, каго мы лечым, і калі нешта падобнае адбываецца, у мяне заўсёды ўзнікае
жаданне задушыць адказных. Мне ўсё роўна, наколькі гэтыя ідыёты -лекары думаюць пра сябе і сваю
прафесію, забойства - гэта забойства,  і перш чым гэта скончыцца, публіка збіраецца ўбачыць іх усіх
такімі, якія яны ёсць. Я гляджу на гэта так, Джанет, мы не можам усіх выратаваць, але тое, што мы
робім, палягчае пакуты незлічонай колькасці людзей. Такім чынам, усё, што мы можам зрабіць, гэта
працягваць, пакуль не прывядзем гэты свет да розуму. Вы выдатная жанчына з велізарным сэрцам, і тое,
што вы робіце, так шмат значыць для пакутуючых мас. Таму паспрабуйце засяродзіцца на ўсім добрым,
што вы зрабілі, і не абвінавачвайце сябе ў некампетэнтнасці іншых. Змяняюць гэты свет такія людзі, як
мы, і такія, як мы, таму, калі ласка, не дазваляйце нікому схіліць вас з шляху, па якім мы абодва ідзем.
Найлепшыя пажаданні, Рык Сімпсан »

«Я шмат разоў дзяліўся слязамі Фенікса Рыка Сімпсана на сваёй сцяне ў Фэйсбуку ... потым аднойчы
мая сяброўка была на смяротным ложку з Лімфомай. Убачыўшы мае паведамленні аб алеі, яна адразу
пачала прымаць алей і цяпер НЕ РАК! Яе ўрачы здзіўляюцца, што яны сказалі ёй, што ёй засталося
пражыць тры месяцы ... Яны памыліліся ». Джэймі

«Паважаны  спадар  Сімпсан,  у  мяне  ёсць  пацыент,  які  нядаўна  пачаў  займацца  Phoenix  Tears.  Гэта
законна ў нашай дзяржаве. Ён займаецца каля месяца ў праграме, але з другога тыдня запытвае больш за
грам у дзень. Ці больш за грам у дзень прыносіць карысць? Я ўзяў гэтага пацыента бясплатна, і ў мяне
такое адчуванне, што ён крыху гуляе са мной. Ён хацеў грам у дзень з другога тыдня, а потым хацеў два
грама ў дзень - і гэта надзвычай моцна. Я атрымліваю пятлю на чвэрць грама. Мы выкарыстоўваем Буду
- 100% індыка з  больш чым 15% утрыманнем THC. Як вы ставіцеся да пацыентаў,  якія хочуць усё
большага? Дзякуй, Джордж "

«Паважаны доктар, я заклікаю ўсіх,  хто мае цяжкія захворванні,  прымаць алей як мага хутчэй. Чым
хутчэй яны могуць гэта прыняць, тым хутчэй вылечваюцца. Я бачыў, як некалькі чалавек ужывалі ў
арганізм 60 грам лячэння за месяц і  вылечылі свой тэрмінальны рак.  Але такія  людзі  сустракаюцца
рэдка, і больш чым магчыма, што гэты хлопец гуляе з вамі. У мяне было пару чалавек, якія паспрабавалі
гэта са мной, і я імкнуўся. Я не супраць пастаўляць нафту тым, каму яна патрэбна ў медыцынскіх мэтах,
але  я  не  буду  пастаўляць  яе  дурням,  якія  хочуць  падмануць.  Калі  вы  адчуваеце,  што  гэты  хлопец
спрабуе  падмануць,  вы  проста  скажыце  яму,  што  яму  прыйдзецца  сам  прыдумаць  каноплі  для
вытворчасці лекаў. Калі ён сапраўдны, ён, хутчэй за ўсё, паспрабуе зрабіць менавіта гэта. У вас няма
бясконцага  запасу  гэтай  нафты,  і  яна  павінна  ісці  туды,  дзе  яна  прынясе  найбольшую  карысць.
Працягвайце добрую працу. Найлепшыя пажаданні, Рык Сімпсан »

«Я лячу жанчыну з ТЭРМІНАЛЬНЫМ на рак, канапляным алеем RS, і ёй нарэшце становіцца лепш.
ГЭТА ПРАЦУЕ!" вуду

«Цяпер раблю тое самае. 25% THC SKYWALKER OG, апошняе масла OG мой PSA быў 160. Пасля 100
грам сёння яго 7. " Джымі

«Прывітанне, Крыс, абнаўленне ... рак сыходзіць ... ёй учора раніцай патэлефанаваў разгублены анколаг.
Звычайна ў нас ёсць вочная сустрэча, але ён патэлефанаваў ёй на гэты раз, каб паведаміць ёй аб выніках
усіх сканаванняў, зробленых некалькі тыдняў таму.

Печань - рак ужо не відаць. Рак лёгкіх, адзін рак лёгкіх знік, а другі - лёгка. Грудзі - ён не каментаваў ...
Ён не згадваў думкі пра грудзі ... таму мама ператэлефануе яму па некалькі пытанняў і прызначыць
сустрэчу, каб мы зайшлі і пагаварылі з ім і паглядзелі мінулае і апошнія сканаванні. Я баюся, што яна
была ў шоку, калі доктар загаварыў пра знікненне рака печані і лёгкіх, што яна забылася спытаць пра
вобласць грудзей.

Усе даследаванні былі прызначаны для папярэдняга абследавання для новай гарманальнай тэрапіі ... але
доктар  кажа,  што  яна  больш  не  з'яўляецца  кандыдатам  для  даследавання  гармонаў,  бо  пацыентка
павінна мець рост у ракавых зонах, і ўсе яе вобласці НЕ растуць, але паміраючы.

65



Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

Мы над Месяцам з вынікамі нафты !!! Калі я размаўляў з Рыкам каля месяца таму адносна маёй маці, ён
прапанаваў ёй прайсці 2 -е 90 -дзённае лячэнне, і таму мы плануем гэта ў пачатку верасня. А пакуль мы
паставім ёй падтрымлівае дозу.

Нічога сабе! Яна ведала з самага пачатку лячэння, што алей дзейнічае на яе пухліны, яна адчувала, як
яны скарачаюцца і сыходзяць. Мы ўсе так удзячныя, што вы пазнаёмілі мяне са сваёй дакументальнай
ідэяй і падзяліліся гэтым зваротам. Сёння вечарам я дома, калі ў вас ёсць час пагутарыць. Назаўжды
ўдзячны, Сіндзі "

"Прывітанне, дарагая Кары ... Проста хацела паведаміць вам, што я перадала алей, якое я маім маме,
сяброўцы сяброўкі, хворай на рак малочнай залозы ... Яна прымала на працягу месяца, і яна ў стане
рэмісіі ... Некаторыя ракавыя клеткі мёртвая ў пухліны ... І доктар быў уражаны і станоўчы, і, відаць,
калі ў наступны раз у яе будуць лепшыя вынікі, яна пачне нешта рабіць з маслам. Я вельмі шчаслівы і
дзякую Богу за тое, што ён дазволіў мне даць гэтую інфармацыю пра алей канабіса гэтай жанчыне .. :))
Так хацелася, каб мама магла прымаць алей кожны дзень ... "

"Прывітанне  Рык,  у  мяне  ёсць  добрыя  навіны.  Мая  маці  не  магла  больш  псіхічна  пераносіць
усведамленне таго,  што ў яе грудзі рак, таму ёй зрабілі аперацыю. Аднак яна з'ела 30 г дозы і піла
травяныя чаі ад нейкага хлопца, у якім ёсць разнастайныя лячэбныя травы, а таксама паклала бінты з
гэтых траў. Ва ўсякім разе, калі лекары выдалілі гэты рак, ён быў не больш за 7 мм і са 100% тканіны,
толькі 1%  быў актыўны, злаякасны і ў фазе памірання. 3 лекары глядзелі на гэта, і яны сказалі, што
ніколі не бачылі нічога падобнага ... Такім чынам, калі б яна прабыла больш за 1-2 тыдні без аперацыі,
усё знікне. Цяпер яна кожны дзень прымае алей па паўтары грама, і цяпер яна разумее, што аперацыя
была зусім непатрэбнай.

Аднак цяпер яна нашмат спакайнейшая, чым была, бо была ў страху, таму мы не маглі адгаварыць яе ад
аперацыі ... але цяпер усё добра, і травы і алей таксама зрабілі сваю справу. Ва ўсякім разе, дурныя
лекары далі ёй 23 радыётэрапіі, але яна сказала, што не будзе гэтага рабіць, і доктар сказаў між радкоў,
што яна мае рацыю. Неверагодна, наколькі далёка ідуць гэтыя лекары. Усе вітаюцца, Рык. Вялікі дзякуй
за рэкамендацыі і яшчэ раз вялікі дзякуй Джындрыху ". Саша

"Рыку ... у аднаго толькі што выдалілі пухліну галаўнога мозгу з галавы ... у яго ёсць плямы на лёгкіх ...
яны хочуць, каб яму зрабілі хіміётэрапію і радыяцыю ... узяў бы алей у пустую мазу падчас хіміятэрапіі і
радыяцыя? Бачыць, як ён пасля выдалення пухліны галаўнога мозгу, выдатна, ён на 80 % лепш, чым быў
на  мінулым тыдні,  з  гэтай  штукай  у  галаве  ...  Я  хачу  сказаць  яму,  каб  ён  не  рабіў  хіміятэрапію  і
радыяцыю, але не мазаў, але гэта не так мой выбар ... »Шарон

- Шарон, гэта павялічыла б яго шанцы на выжыванне. Але на самай справе хімія прывядзе толькі да
таго, што яму прыйдзецца пасля з'есці 120-180 г алею, каб толькі адмяніць шкоду. Вядома, гэта калі ён
перажыве атручэнне. З найлепшымі пажаданнямі, JB

"Для ўсіх вас, смехароў, якія лічаць Рыка Сімпсана махляром, вы павінны ведаць, што Мішэль Олдрыч
толькі  што  вылечыла  рак  лёгкіх  3  стадыі  з  дапамогай  канабіса,  прадастаўленага  Валеры  Коррал  і
WAMM! Чаму СМІ і лекары не могуць пачаць раз казаць праўду ?! Каноплі лечаць ад раку, божачка !!! І
безадказныя людзі спрабуюць замяць гэтую рэальнасць, а не такія, як я і Томі, якія хочуць, каб свет
даведаўся праўду пра канабіс і рак ». Стывен

«Прывітанне ўсім, у мяне выдатная навіна. Жонка атрымала ў панядзелак вынік ПЭТ -сканавання. У яе
быў рак на працягу 5 гадоў пасля 6 курсаў хіміятэрапіі і адной трансплантацыі ствалавых клетак, потым
ён усё ж вярнуўся. 6 месяцаў таму яна павінна была зрабіць яшчэ адну трансплантацыю, але яе адмянілі,
бо яны не змаглі знайсці донара. Такім чынам, яна пачала з нафты. У панядзелак лекар сказаў нам, што
рак знік. Дзякуй за алей, Рык. Вы мужчына, дзякуй ". Люк

-  Дзякуй,  Люк.  Медыцынская  дакументацыя  будзе  больш  чым  вітацца.  Яна  павінна  заставацца  на
падтрымлівае  дозе,  я  з'еў  бы  як  мага  больш  алею.  Няхай  яна  трымаецца  далей  ад  дадатковых
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сканаванняў,  калі  гэта  магчыма.  Відэасведчанне  на  YouTube  было  б  выдатным.  З  найлепшымі
пажаданнямі, JB

«2013 год мінуў, і я шчаслівы, што бачу 2014 год, які ўрачы не думалі, што я бачу 2013 год. Але тут я
ўсё яшчэ жывы і здаровы. Некалькі чалавек, якіх я не бачыў некалькі гадоў, сказалі: "Нічога сабе, ты
яшчэ жывы!" Так, я ўсё яшчэ жывы, таму што я выкарыстаў правільную фітатэрапію (алей канопляў),
каб забіць мой невылечны рак мозгу GBM.

Так што дзякуй Богу, што паказаў мне шлях да лячэння. І доктар Тью Хан за вашыя навыкі ў галіне
краніятаміі, таксама Рык Сімпсан за тое, што вы падзяліліся сваімі ведамі аб гэтым Богу, адпраўленым
масле, і мая жонка Чынімін Мансур за клопат пра мяне, і мае анёлы за вашу сціплую дапамогу, а сябры і
мая  сям'я  за  выдатную  дапамогу  падтрымка  і  любоў.  Без  вас  усіх  немагчыма  ўбачыць  мяне  зноў
здаровым. Я адчуваю сябе такім шчаслівым і шчаслівым. І так, я веру ў анёлаў.

Усяго найлепшага ў 2014 годзе, старайцеся не напружвацца, будзьце шчаслівыя і будзьце здаровыя ».
Элія

"Я хацеў бы падзякаваць (ххх) за алей, якое было ахвяравана на мой рак !! На дадзены момант у маім
целе няма  раку !!  Людзі,  гэта  сапраўды працуе,  доказ  -  у  маёй медыцынскай  дакументацыі!  Вялікі
дзякуй усім і вялікі рэквізіт да слёз !!! ” Бэкі

"Вялікі палец да Джындрыха, ён меў абсалютную рацыю адносна мясцовага прымянення непасрэдна на
скуру, а не на павязку. Розніца была як ноч і дзень ". Роланд

-- Канешне. Настойкі з 20-30-50% алеем таксама выдатна дзейнічаюць, таму што яны лёгка трапляюць
пад паверхню. У некаторых выпадках таксама карысныя сумесі канаплянага алею (або алею карите) і
канаплянага алею. Але лагічна, чым больш алею вы атрымаеце прама на рану, тым лепш. JB

«Я ўжо пісаў, што мы паспяхова лячылі рак малочнай залозы. Цяпер лекары сказалі пацыенце, што яе
вынікі  настолькі  добрыя,  што  ёй  трэба  ісці  на  працу.  Пацыентка  сказала  ДЗЯКУЙ БОГУ,  і  доктар
сказаў, што яна не павінна дзякаваць яго Богу, і я пытаюся, чаму ён нічога не зрабіў, але працягваў
казаць ёй, што яна павінна прайсці хіміётэрапію і апрамяненне ... вар'ят доктар. .

Але  мы  паднялі  яго  на  наступны  ўзровень,  мы  лечым  чыйсьці  твар,  таму  што  ён  быў  знішчаны
таблеткамі 5 гадоў таму. У гэтага чалавека былі вялікія праблемы з кішачнікам, і яны спачатку думаюць,
што гэта рак, і даюць ёй моцнадзейныя таблеткі, якія знішчаюць яе твар, яна падобная да жабы. Тады
яны сказалі, што гэта можа быць хвароба Крона і гэтак далей, і гэтак далей.

Я  хачу  сказаць,  што  гэты  чалавек  5  гадоў  безвынікова  спрабаваў  вылечыць  яе  твар.  Яна  наносіла
канаплянае масла на твар 5 разоў, і мы зноў не можам паверыць, як цяпер выглядае яе скура. OMG, яна
такая шчаслівая, што зноў можа быць сабой.

Я спрабую зрабіць некалькі  здымкаў,  але кожныя 3 дні,  але скура гаілася так хутка,  што я не магу
паказаць вам, як выглядаў яе твар раней, але з яе дазволу мы ў наступныя дні пакажам яе старыя здымкі
(толькі скуру твару) і новы, каб вы, людзі, бачылі розніцу ... ”Язмін

«Я 39 -гадовая жанчына з 2 -х гадоў і сутыкнулася з ракам малочнай залозы. Гэта алей - маё лекі і лекі.
Гэтыя людзі так поўныя прагнасці. Яны не здагадваюцца пра боль і тугу, якую перажываем мы і нашы
сем'і. Проста эгаістычная прагнасць. Карма ». Салі

«Ну, два тыдні ... Доктар сказаў, што ў мяне ў мачавой бурбалцы пухліна 2-3 см. Хацеў даставіць мяне
непасрэдна ў аперацыйную. Знікла менш чым за 14 дзён. Пацверджана КТ. Дыягназ 2/15, КТ зроблена
2/29 ". Герш

«Гэтая КТ была зроблена праз 14 дзён пасля таго, як у мачавой бурбалцы праз апарат назіралася пухліна
2-3 см. Толькі за 14 дзён пры выкарыстанні толькі эфірнага алею канопляў пухліна ў мачавой бурбалцы
не  назіраецца.  Толькі  канабіс  ...  14  дзён  ...  мінула.  Заканадаўцы,  калі  ласка,  зразумейце  гэта.  Не
забірайце ў мяне лекі. Гэта не проста яшчэ адзін спосаб напіцца. Гэтыя лекі ратуюць мне жыццё ». Герш
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«Добра ... Я атрымаў справаздачу аб паталогіі. Пухліна ў мачавой бурбалцы скарацілася да таго, як яе
дасталі. Апошні раз лекар бачыў яго, ён вымяраўся каля 2,5 см. Калі яны выдалілі яго, ён скараціўся да
0,5 см. Цікава, што скажа на гэты конт гэты доктар ". Герш

«Дарагі Рык, Бог дабраславіць цябе! Я з гадамі страціў маці, бабулю, любімых цётак, дзядзькоў і сяброў.
Але  больш за  ўсё  мяне  ўразіла  мая  цудоўная,  разумная,  выдатная  сястра  Кім.  Ёй  быў  пастаўлены
дыягназ рак лёгкіх 4 стадыі ў ліпені 2010 года ва ўзросце 42 гадоў, а да лютага 2011 года яна памерла. Я
не ведаю, якімі спосабамі лячэння яна карысталася, таму што нікому ў сям'і не казала, што памірае да
позняга часу, і яе былы муж-наркаман уступіў пад яе апеку і закрыў сям'ю. Я даведаўся пра нафту да
апошняга месяца, і з таго часу я старанна даследую. Спачатку я думаў, што гэта змяінае масла, як і
многія іншыя рэчы, але да гэтага часу я пералічыў 27 чалавек, якія сцвярджаюць, што вылечылі або
значна знізілі з ім рак. 27 чалавек !!! І гэта толькі на YouTube і толькі ў блогах! Хацелася б, каб я ведаў
пра гэта яшчэ ў 1997 годзе, калі маме паставілі дыягназ, або ў 2000 годзе, калі бабуля выйшла з рэмісіі,
або ў 2010 годзе, калі сястры сказалі ісці дадому і памерці, або ў мінулым годзе, калі мой брат -закон
быў дыягнаставаны з ракам рота і горла, і яму прыйшлося выдаліць і рэканструяваць палову твару. Але
цяпер я так раблю, дзякуючы вам. Бог дабраславіць вас і ўсіх, каго вы любіце, і дзякуй вам за тое, што
вы так шмат працуеце над тым, каб зрабіць гэта цудоўнае лекі даступным для ўсіх ». Дэніс і дзякуй, што
вы так шмат працуеце над тым, каб зрабіць гэта цудоўнае лекі даступным для ўсіх ". Дэніс і дзякуй, што
вы так шмат працуеце над тым, каб зрабіць гэта цудоўнае лекі даступным для ўсіх ". Дэніс

- Дарагая Дэніс, што мне сказаць? Яны забілі маму хіміятэрапіяй з-за ранняга дробнаклеткавага раку
лёгкіх, таму я дакладна ведаю, як ты сябе адчуваеш. Нічога прыемнага. Увесь час лекі павінны былі
быць даступнымі, а не толькі таму, што хтосьці хоча зарабіць. C'est la vie, але не кожны проста праглыне
яго так мірна, як я. Гэта вельмі траўматычны вопыт, калі ты даведваешся пра тое, што ўсё алей можа
вылечыць або кантраляваць і што ўсё было выкарыстана замест яго.

Калі ласка, дашліце мне спіс гэтых сведчанняў у Інтэрнэце, ён можа быць цікавым і карысным для тых,
у  каго  гэтак  жа  прамывалі  мазгі,  як  і  я  да  таго,  як  я  сустрэўся  з  Рыкам  і  даведаўся  аб  рэальным
становішчы спраў у галіне «звычайнай медыцыны».

Дзякуй  за  падтрымку  і  дапамогу  нам  распаўсюджваць  інфармацыю  аб  гэтым  леках.  Пасля  двух  з
паловай  гадоў  працы  з  Рыкам  я  магу  сказаць  толькі  тое,  што  належным  чынам  вырабленае  і
адпрацаванае алей робіць менавіта тое, што ён кажа. JB

«Прывітанне, Коры! Ізноў дзіўныя навіны. Мой сябар ***** *****, з якім вы размаўлялі і адпраўлялі яго
ў *** у Лос -Анджэлес, ну, ён ужо каля 2 месяцаў знаходзіўся на алеі канопляў, і сёння пайшоў на
медыцынскае абследаванне і больш няма рака ў яго целе !!!!!!! УСЁ ЯСНА !!!!!!! Ён не ўдзячны вам за
тое, што вы сказалі яму пра вас, і за тое, што вы сказалі яму пра **** !!!

ДЗЯКУЙ  вечна  больш.  Вы  настолькі  добрыя,  што  дапамагаеце  ўсім  гэтым  людзям,  якіх  нават  не
ведаеце,  і  ратуеце  жыцці  ва  ўсім  свеце!  Я  збіраюся  ехаць  у  Лос-Анджэлес  працаваць  з  ****  і
паспрабаваць спыніць усю дыярэю і пазбавіць мяне ад прыбіральні 60-80 разоў на дзень. Як наконт
гэтага для яшчэ аднаго дзіўнага рэпартажу? Нам так падабаецца !! ”

«Я хачу падзяліцца каментаром майго лекара сёння. У мяне доўгі час была інфекцыя мачавой бурбалкі, і
доктар лячыў інфекцыю. Сёння ён агледзеў з першых рук камеру (не вельмі весела) І, здаецца, у мяне
ёсць рэшткі мачавой бурбалкі (пухліна), якая памерла на месцы (яго словы не мае) і выклікае затрымку
інфекцыі.

Зноў! ЯГО СЛОВА НЕ МАЕ; Доктар сказаў: "Я займаюся медыцынай больш за 40 гадоў і ніколі не
бачыў, каб пухліна адмірала без нейкага старонняга ўмяшання". Я здымаю і ўключаю алей з сакавіка,
але з моманту атрымання ўраджаю я двойчы дазаваў алей каля 6 тыдняў. Збіраюся зрабіць невялікую
аперацыю па ачыстцы 8 кастрычніка, каб пераканацца, што маса знікла (калі я не перадам яе раней). У
мяне былі сумневы наконт алею, але людзі, у якіх я не сумняваюся, больш.
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У мяне  дастаткова  бутоннага  матэрыялу,  каб  скласці  каля  5  або  6  унцый алею.  Выкарыстоўваецца
матэрыял Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC. Я не магу сказаць вам, наколькі я задаволены гэтымі
вынікамі. Я яшчэ нічога не сказаў свайму доктару, таму што ў FLa нейкі доктар адмаўляецца лячыць
вас. Так што пакуль ён нічога не ведае ». Джон

- Але ты ведаеш больш чым дастаткова, Джон. Віншую. Я працягваў бы прымаць алей, і я пакінуў бы
аперацыю  на  потым.  Больш  сканаванняў,  калі  гэта  магчыма.  Я  б  таксама  ўзяў  алей  у  форме
супазіторыяў,  вы  заўсёды  хочаце  максімальна  наблізіць  алей  да  хворага  месца.  Акрамя  таго,
паспрабуйце  зрабіць  алей  з  некалькіх  штамаў  для  дасягнення  найлепшых  вынікаў.  Найлепшыя
пажаданні вам, JB

«Поўная  згода  ёсць  JB.  І  падкрэсліць  затрымку  аперацыі.  Любая  інвазівная  праца  цела  прапускае
інфекцыі ў вашу сістэму. Дзякуючы неахайным звычкам і поўнай непавазе да ўласных цудадзейных
лекаў у нас цяпер ёсць бактэрыі, якія з’ядаюць мяса, устойлівыя да антыбіётыкаў, распаўсюджаныя ў
большасці бальніц. RSO выправіць гэта, але як наконт хірургічнай "няўдалай працы"? Бяжы ад лячэння
кажа ўсё ". Цільман

«3 дні таму мы лячылі базальна -клеткавую карцыному сябра. Мы праверылі яго сёння, і ён амаль знік.
Мы зноў нанеслі RSO і накрылі бінтам. Мы будзем правяраць яго яшчэ праз 3 дні і чакаем, што ён
знікне, мяркуючы па выніках папярэдніх 3 дзён. Гэта справа ў яго. Папярэднія ракі, якія мы вылечылі ад
яго, былі на левай руцэ. Ура, гэта працуе ". Марк

- Так, так. Мы б не рабілі таго, што робім, калі б гэтага не рабілі. JB

«Мяне завуць Джордж, і  я хацеў бы даць вам свае паказанні.  У 82 гады, 22 снежня 2010 года,  мне
паставілі  дыягназ рак стрававода. Мне сказалі,  што мне застанецца жыць ад 6 месяцаў да 2 гадоў і,
магчыма,  мне  спатрэбіцца  ўкласці  ў  горла  нейкі  час  пасля  прамянёвай  тэрапіі,  каб  дапамагчы  з
глытаннем.

Да дыягназу ў мяне былі праблемы з дыханнем і глытаннем ежы, ацёк абедзвюх ног і стомленасць ад
лёгкай актыўнасці. Я прайшоў радыяцыйнае лячэнне ў пачатку 2011 года. Да верасня 2011 года мне
было цяжка глытаць і жаваць цвёрдую ежу. Я адчуваў, што задыхаюся. Маю ежу трэба было разрэзаць
на невялікія кавалачкі. Я палічыў за лепшае з'есці мяккую ежу, а замест гэтага - Boost shakes. Я таксама
адчуваў  моцны газ  у  страўніку.  Газ  рваўся  ў  жываце,  як  гром і  маланка.  У мяне  пачаліся  эпізоды
галавакружэння, цяжкасці з дыханнем, дыхавіца і потлівасць. Мой баланс быў дрэнны, і я не мог добра
перасоўвацца. Цяжка было перавозіць прадукты да маёй люксы без дыхавіцы і потаадлучэння.

Пазней моцны эпізод галавакружэння адправіў мяне ў бальніцу, і лекар паставіў мне другую таблетку ад
артэрыяльнага ціску. Неўзабаве пасля знаходжання ў бальніцы да мяне падышоў незнаёмы мужчына і
прапанаваў мне канаплянае масла для лячэння рака і накіраваў на вэб -сайт Phoenix Tears для атрымання
дадатковай інфармацыі. Спачатку мне было непрыемна і баяўся прымаць канаплянае масла, я заўсёды
думаў,  што  канабіс  -  гэта  наркотык,  які  выкліча  залежнасць  і  прывядзе  мяне  да  іншых  цяжкіх
наркотыкаў. Пасля даследавання канаплянага алею Рыка Сімпсана я вырашыў, што збіраюся лячыцца. Я
зразумеў падчас і пасля лячэння, што канаплянае масла/канабіс - гэта "вароты" для паляпшэння здароўя.

Пасля маёй першай дозы канаплянага масла -1/2 рысу я адразу заўважыў, што ён дзейнічае ў маім целе.
 Я адчуў, як ён цячэ па маім целе ад пальцаў да ног. 
 Я адчуў пачуццё расслабленасці, шчасця і ўзмацнення гумару. 
 Мае ногі сталі гумовымі, якія праз 6 гадзін зніклі. 
 Дыханне было спакайней падчас адпачынку, а таксама падчас сну
 Праз некалькі дзён/тыдняў:
 Мае палі/гемарой зніклі.
 Зменшыўся боль у плячы
 Памяншалася дыхавіца. 
 З другога дня назапашванне газаў і дыскамфорт у страўніку суцішыліся і сталі больш рэгулярнымі і
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працягнулі лячэнне. 
 Я паменшыла і перастала прымаць таблеткі ад артэрыяльнага ціску, бо ў мяне крывяны ціск стаў

занадта нізкім. Пасля прыёму таблетак ад артэрыяльнага ціску ў мяне нармалізаваўся ціск
 Значна знізіліся ацёкі абедзвюх ног і лодыжак. 
 Стрымліваў апетыт і рэгуляваў вагу - да гэтага часу я схуднеў на 26 кілаграмаў. 
 Палепшыўся колер скуры
 Знікла галавакружэнне
 Здаецца,  што  сэрцабіцце  больш  рэгулярнае  і  не  такое  турботнае,  улічваючы,  што  ў  мяне

нераўнамернае сэрцабіцце з самага нараджэння 
 Дэфекацыя стала больш рэгулярнай
 Палепшаны, больш спакойны сон. 
 Паляпшэнне балансу і каардынацыі
 Магчымасць лепш абыходзіцца без дыхавіцы. 
 Сталі больш сфармуляванымі ў размовах
 Змяніўся мой погляд на рэчы і падняўся настрой
 Змяніўся мой погляд на марыхуану
Увогуле, усе сімптомы, якія я адчуваў, перш чым прымаць лячэнне канапляным алеем, зніклі.

На завяршэнне лячэння мне спатрэбілася 3 1/2 месяца. Гэты вопыт быў не такім непрыемным. Гэта была
карэкціроўка,  калі  я  павялічыў  дозы,  але  праз  дзень  -два  ўсё  было  адрэгулявана.  Я  больш  -менш
прытрымліваўся павелічэння дозы, прапанаванага Рыкам Сімпсанам.

Пасля 2 месяцаў лячэння мой візіт да анколага здзівіў. Ён заявіў, што мой колер скуры выглядае добра,
артэрыяльны ціск і сэрцабіцце нармальныя, і паколькі ў мяне не было праблем з глытаннем, не было
патрэбы ў абмежаванні. Акрамя таго, ён заявіў, што рэнтген з папярэдняга прыёму выглядаў добра і што
мне  не  трэба вяртацца  прынамсі  6  месяцаў.  Звычайна  я  павінен  быў наведваць  анколага  кожныя 3
месяцы ...

Я  лічу,  што  канаплянае  масла  забіла  майго  Рака.  Усе  іншыя  паляпшэнні  здароўя,  якія  я  адчуў  з
канаплянага  алею,  прымушаюць  мяне  адчуваць  сябе  новым  чалавекам.  Я  цалкам  здзіўлены  цудам
канаплянага алею. Я вельмі ўдзячны, што вырашыў узяць канаплянае масла.

Канаплянае  масла  аднавіла  маё  здароўе  і  падоўжыла  жыццё.  Я  ўдзячны  Рыку  Сімпсану,  Бог
дабраславіць  вас!  Працягвайце  добрыя  справы!  Я  цалкам  перакананы,  што  канаплянае  масла  можа
выратаваць жыццё. Дзякуй." Джордж

«Міні-абнаўленне для Джорджа ... На сённяшні дзень ён страціў +31 фунт, цяпер, зусім нядаўна, яму
давялося наведаць стаматолага з-за пахудання (раней ён быў прыкладна 280 фунтаў). Ён даведаўся, што
можа лёгка вярнуць вагу, калі б хацеў зараз, аднак ён выбірае больш здаровы меншы вага і лад жыцця),
яму давялося зноўку сядзець/наладжваць пратэзы. Яго стаматолаг адзначыў, як добра ён выглядае,  а
таксама што яго колер лепш.

Я павінен адзначыць, што Джордж сказаў, што ў яго ўсё яшчэ добра дыхае, і на сённяшні дзень няма
праблем з задыханнем, у яго на вячэры быў стейк, бульба і гародніна ў пачатку гэтага тыдня, і яго ежа
становіцца значна, значна лягчэй, чым калі -небудзь прывык да "лячэння". Ён кажа нам, што наведаў
свайго ўрача агульнай практыкі (звычайнага лекара) у пачатку гэтага тыдня ...  Яго лекар усклікнуў:
"УАУ!, Ты ўпэўнены, што ты той самы Джордж, якога я бачыў раней?" Таксама яго доктар сказаў, што
яго колер палепшыўся. Джордж кажа мне, што пазней ён паказаў свайму доктару, колькі яшчэ вадкасці
ён страціў на абедзвюх нагах, сказаўшы яму, што ён думае, што амаль знікла ... Потым доктар сказаў:
"Джордж, у цябе больш няма ацёкаў".

Ён набыў некалькі старых дакументаў аб медыцынскай інфармацыі, і яму таксама сказалі (зараз), што ён
павінен/  мог  бы паспрабаваць  атрымаць  у  свайго  анколага  на  наступным прыёме  (чэрвень)  старую
рэнтгенаграфію  і  здымак  КТ  (на  дыску).  Ён  спрабуе  патрапіць  на  прыём  да  анколага  раней  ...  з
дапамогай урача. У гэты візіт ён папросіць зрабіць МРТ. Цяпер ён прайшоў доўгі шлях ... аднак адзіная
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яго  сапраўдная  праблема  (у  адваротным  выпадку  ён  кажа,  што  ён  быў  бы  выдатным  !!)  -  у  яго
нераўнамернае сэрцабіцце з самага нараджэння, і апошнім часам яно павялічваецца крыху больш, чым
звычайна. Я не ведаю, ці выклікае яго пахуданне нерэгулярнае сэрцабіцце ці хваляванне ад гэтай падзеі,
якая змяняе жыццё, ці што гэта робіць напэўна, я ведаю, што хачу, каб гэта занадта выправілася для яго.
Цяпер у яго ёсць накіраванне да кардыёлага з нагоды сэрцабіцця і г. Таксама нядаўна яго колер стаў
яшчэ лепш, у яго больш чырвонага/ружовага твару, яго кровазварот таксама выглядае яшчэ лепш. Ну,
гэта ўсё, што я мог бы атрымаць зараз ... Мір 1 ”Свабода

«Ну,  Рык і  Джындрыч,  мая  праца  і  адданасць  RSO нарэшце  апраўдаліся.  Я сачу  за  слязьмі  Рыка і
Фенікса з 2004 года, і імгненна паверыў у гаючыя здольнасці алею. Я распаўсюдзіў гэтае слова і стаў на
100%, нават калі людзі смяяліся і называлі мяне вар'ятам. Цяпер я вылечыў трох чалавек з тэрмінальным
ракам,  і  мой  апошні  пацыент,  якому  я  абавязаны  шмат  заслуг  за  тое,  што  ён  сапраўды  прайшоў
медыцынскую  сістэму  і  адмовіўся  ад  усялякага  лячэння  і  дакументальна  пацвердзіў,  што  ён
выкарыстоўвае RSO для лячэння рака ... абодва яго лёгкія былі поўныя раку, і яны далі яму 3 месяцы
жыцця, калі яму паставілі першы дыягназ ... 5 месяцаў таму. Сёння ён афіцыйна не хворы на рак, і ён
набраў 27 фунтаў. Лекары -анкалагічныя хваробы здзіўляюцца з -за яго цудоўнага выздараўлення ўсяго
за 5 месяцаў, амаль не маючы ніякай дапамогі ад іх, і на самой справе кажуць, што ён здаравейшы, чым
яны  цяпер.  Лол,  ён  еў  алей  перад  лекарамі  ў  бальніцы  і  насіў  вакол  сябе  часопіс  Weed  World  з
артыкулам пра слёзы Фенікса, які паказваў яго ўсім астатнім пацыентам і распаўсюджваў інфармацыю
пра RSO. У мяне хутка будуць копіі ўсёй бальнічнай дакументацыі, што RSO вылечыла яго рак ... у яго
дакументах напісана, што ён выкарыстаў канаплянае масла для лячэння. Я складу гісторыю для яго як
мага хутчэй, каб дапамагчы распаўсюдзіць інфармацыю, наколькі гэта магчыма, я таксама ведаю пра 25
іншых людзей, якія бачылі цуд -дзеянне RSO ад мноства розных хвароб, і цяпер яны таксама працуюць
над тым, каб вылечыцца. .. слова выйшла !!!! : ) Ад імя вылечанага, а неўзабаве і мноства іншых у маім
раёне,  я хацеў бы сказаць ДЗЯКУЙ, хлопцы, за вашу працяглую цяжкую працу і  адданасць новаму
адкрыццю панацэі ... Вы, ратавальнікі, літаральна !! МІР І ЛЮБОВЬ ад ПА »Стыў

«Прывітанне, я павінен расказаць вам гісторыю пра цуд, які адбыўся ўчора. У мяне ёсць сябар, яе завуць
Шэнан О'Браэн. Яна 17 гадоў перажыла рак мозгу. У яе ўжо каля года расце неаперабельная пухліна.
Яна вырасла амаль да ўсяго памеру яе мозгу. Я паведаміў ёй RSO, і ўчора яе вынікі МРТ паказалі, што
пухліна скарацілася амаль напалову. Яна прымае яго з 14 лютага. Вы павінны разумець, што гэта была
«Вітай, Марыя». Я вельмі ўдзячны, што мой дух знайшоў вашу гісторыю, і я змог перадаць яе ". Надзін

«Мой сябар цалкам вылечыўся ад раку кішачніка за 4 тыдні прыёму алею канабіса. Лекары чухаюць
галаву, яны не могуць гэтага зразумець. Гэты чалавек павінен быў прайсці радыкальную аперацыю 12
кастрычніка, у яго быў 10% шанец выйсці з аперацыі. 1 лістапада лекары выпісалі яму здароўе. Гэта тыя
самыя лекары, якія сказалі яму, што ён не будзе жывы, каб убачыць Каляды. Алілуя. Хвалеце Госпада за
тое, што ён паставіў гэта надзвычай гаючае расліна на гэтай зямлі, каб вылечыць усіх, у каго дастаткова
веры, каб выкарыстоўваць яго. ГЭТА ПРАЦУЕ." Шэры

«Ну, я адчуваю сябе лепш. Быў на RSO каля 30 дзён з нагоды пухліны мозгу і дыябету. У мяне падае
цукар у крыві. Я спыніў інсулін 2 дні таму, таму што ўзровень цукру ў крыві панізіўся занадта нізка ».
Джэф

«Гэта  таксама  ачысціла  ад  раку  грудзей  яшчэ  адной сяброўкі  стадыю 1.  За  два  тыдні  перайшла  ад
пухліны памеру мяча для гольфа да памеру гарошыны. 0,4 г двойчы ў дзень, сырое алей. Іншы сябар з
ракам скуры выдаліў яго мясцовым растворам, уціраным прама ў скуру.

На сабе я пазбавіўся ад інфекцыі і ацёку ў дрэнным зубе, ачысціў лёгкія пасля прыступу астмы і выдаліў
з скуры дзве фанкі, якія маглі і не быць ракам ... ніколі не правяраў знік ... ой. Ні хіміі, ні радыяцыі, ні
пабочных эфектаў, ні праблем ». Брус

"Я выкарыстаў алей, якое я зрабіў сам, выкарыстоўваючы відэаінструкцыі Рыка, і вылечыўся ад стадыі 4
дыфузнай вялікай клетачнай лімфомы" В " - нібыта" невылечнага "фалікулярнага рака ўсяго за 58 дзён !!
З тых часоў я працягваў рабіць алей для сябе і іншых і бачыў больш за 10 пацверджаных выпадкаў
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лёгкіх, грудзей, прастаты, галаўнога мозгу, тоўстай кішкі, лейкеміі, падстраўнікавай залозы, пацыенты
вылечваюцца з дапамогай цёмна -зялёных алеяў !! Я раблю алей з абедзвюх лісця і кветак з-за асаблівых
супрацьзапаленчых  злучэнняў,  якія  змяшчаюцца  ТОЛЬКІ  ў  зялёным  лісці!  Я  страціў  увесь  тоўсты
кішачнік  у  1992 годзе.  У мяне  быў «мяшочак»,  зроблены з  тонкай  кішкі,  які  працуе  як  звычайная
сантэхніка 20 гадоў і які павінен быў вылезці 7 гадоў таму! Па словах майго гастраэнтэролага ў PAMF;
ён прыпісвае ўжыванне цяжкіх канабіноідаў здароваму «мяшочку» «у лепшай форме, чым 20 гадоў таму
ў дзень  яго  першага  ўвядзення.  "Ён чуў тыя ж вынікі  ад  многіх  іншых пацыентаў,  якія  ўжываюць
канабіноіды, і зараз рэкамендуе яго сваім пацыентам!" Крэйг

"Whoot Whoot, алей Рыка Сімпсана Дзіўны !! Дзякуй, што падзяліліся з усім светам, як зрабіць гэта
цудоўнае лячэнне для ўсіх. Я прымусіў сяброўку Кармэн прыняць алей, калі ёй паставілі дыягназ рак
Ходжкіна.  Яна ўжо год БЯСПЛАТНАЯ РАКУ !!!  Мая хвароба Адысана знікла,  і  лекары не могуць
растлумачыць, як і чаму, бо гэтага ніколі не было. АЛЕ Я магу і раблю !!! КАНАБІС ЛЕКІ !!! ” Эмі

«Добры дзень, я проста падумаў падзяліцца з вамі добрай навіной. Хворы на рак, пра якога я раней
гаварыў,  нядаўна  прайшоў  CAT  -сканаванне.  Пухлін  няма  !!!  На  грудзях  была  пухліна  памерам  з
бейсбольны мяч. Гэта і іншыя пухліны цалкам зніклі! Адзінае, што застаецца - гэта рубцовая тканіна. Ён
і я таксама славім Бога за гэта цудоўнае лекі. Каноплі, дзіўная расліна, падарунак усім нам ад Бога. Мы
ўсе павінны падзякаваць Рыку Сімпсану і ахвяры, якія ён прынёс, каб людзі ўсведамлялі,  што можа
зрабіць Божае расліна. Пацыент вярнуў страчаныя 40 кілаграмаў. Ён выглядае здаравейшым і лепшым,
чым я калі -небудзь бачыў. Я ўпэўнены на 100% і сапраўды веру ў тое, што алей Рыка Сімпсана, пры
правільным  вырабе  і  выкарыстанні,  можа  вылечыць  рак.  Цяпер,  пасля  12  гадоў  барацьбы  з  гэтай
хваробай, гэты пацыент не хворы на рак. Мы можам толькі аддаць за гэта нашу славу Богу.

Яшчэ раз дзякуй Рыку за тое, што ён быў выдатным чалавекам, які прынёс вялікія ахвяры людзям. Ужо
год я распаўсюджваю інфармацыю пра тое, што RSO можа зрабіць. Цяпер я на 100% упэўнены, што ўсё,
што было сказана ў вашых відэа, - сапраўднае блакітнае. Я прымаю чарговага хворага на рак 4 стадыі і
вельмі ўпэўнены, што менш чым праз год ён пазбавіцца ад раку. Я буду працягваць распаўсюджваць
інфармацыю, як магу. Я таксама буду дапамагаць як мага больш людзям. Праўда пераможа. Дзякуй за
ўсё, што вы зрабілі і робіце. З павагай, Расці Багіня "

«Гэта лячэнне - рэальнасць ЗАРАЗ. Яны сказалі маме, што ў снежні мінулага года яна была ракам лёгкіх
4 стадыі. Праз 14 месяцаў яна выглядае і адчувае сябе лепш, чым за гады! Дзякуй, што ў вас ёсць шанец
прытрымлівацца сваіх перакананняў ". CK

«Доктар Рандо сказаў мне перад Калядамі, што гэтая чорная пляма на маёй спіне меланома. Я пайшоў да
яго пасля таго, як у яго пачалася крывацёк. Я прыйшоў дадому і пачаў наносіць алей з нырак на спіну, а
таксама пачаў пастаянна есці алей. Прайшло менш за 2 тыдні, і пляма на спіне ачысцілася, і я працягваў
ёсць каля 2 унцый алею. На маёй спіне ледзьве сляды, і я адчуваю сябе фантастычна.

У Філіпа таксама праходзіў гадавы агляд, і ён больш за год не хворы на рак. Таму яны называюць гэты
рак  свабодным.  Яму  не  трэба  наведваць  лекара  не  менш  за  3  гады.  Ён  не  прымаў  ні  хіміі,  ні
выпраменьвання, ён узяў каля 4 -х порцый алею канабісу, і ён па -ранейшаму кожны дзень есць крыху.
НЕ МНОГА ЛЮДЗЕЙ БЫЛО РАК. РЫК - НАШ ГЕРОЙ ». Дрэва флейты

«Мы з хлопцам нядаўна зрабілі тваё алей і прапанавалі яго добраму сябру, у якога на назе была дрэнна
выглядалая меланома. Мы растлумачылі, як карыстацца вашым алеем, і толькі ўчора ён патэлефанаваў,
каб усклікнуць здзіўленне, што яно зусім знікла! З свежым новым нарастам скуры пад ім ". Гвендалін

«Людзям,  якія  не  мелі  магчымасці  атрымаць  адукацыю  аб  гаючай  сіле  канабісавага  масла,  цяжка
паверыць ... Я жыву ў раёне, адкуль родам Рык Сімпсан, і мы бачым гаючую сілу на працягу 10 гадоў.
Ён лечыць рак, цукровы дыябет, цягліцавыя засмучэнні,  зубныя болі, асабліва цудадзейны сродак ад
апёкаў (трэба паверыць, каб паверыць).

Да гэтага  часу мы не бачылі нічога,  што не  будзе  працаваць,  калі  прымаць яго належным чынам і
рэгулярна. Асабліва добра пры раку скуры, млоснасці, курчах ў страўніку і ўсім, што трэба. Добрага
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сну. Нішто не здымае стрэсу з жыцця алей канопляў, і большасць нашых унутраных праблем выклікана
стрэсам. Дык вось. Поспехаў усім. Гэта сапраўды працуе, трэба проста давяраць. Пакладзецеся на Бога і
Рыка Сімпсана ». Махровая

«Усё, што я ведаю, гэта тое, што я быў гатовы ісці, не вытрымаў, выклаў тут сваю гісторыю, і мой анёл
падышоў і падключыў мяне да нафты RSO. Я перастаў есці, і з невялікім памерам рысавых зерняў алею
я адчуў змены ўнутры сябе. Да гэтага маё жыццё было на канапе з грэлкай, не піла напоі. Але на другі
дзень я ўстаў, у скрыні для лёду, шукаючы, чым паесці, прыняў душ. Для некаторых гэта не складае
вялікай працы,  пакуль не  прыйдзе  час,  калі  вы не зможаце пратрымацца  пад душам.  Я застаўся  на
гэтым, набраў вагу, зноў пачаў жыць, сапраўды вярнуўшы сваё жыццё. Толькі шкадую, што не ведаў
пра гэта да аперацыі. 56, белая жанчына, ахвяра раку грудзей, Кэтлін »

«Маці майго сябра 3 разы хварэла на рак малочнай залозы. Яна рэгулярна ўжывала марыхуану, але
лекар сказаў ёй не ўжываць яе падчас хіміятэрапіі.  Яна выслухала свайго лекара і спыніла ўжыванне
марыхуаны, але ёй нічога не стала лепш. У трэці раз, калі яна вярнулася, яна праігнаравала лекара і
ўжывала марыхуану на працягу ўсяго лячэння і працягвае ўжываць яе праз алей і харчовыя прадукты
Рыка Сімпсана. Яна ўжо 5 гадоў без раку і не мае прыкмет таго, што гэта вернецца! » Дуэйн

«Мне проста трэба падзяліцца гэтай выдатнай навіной з вамі і вашымі падпісчыкамі ... Сябра па працы
жонкі сказаў ёй некалькі месяцаў таму, што рак падстраўнікавай залозы мужа вярнуўся ў другі раз, мы з
жонкай ужо ведалі пра вашу RSO, таму мы размясціце іх на сваім сайце, каб даведацца пра гэта і г.д. але
тое, што на самой справе адбылося, калі яны паглядзелі на вынікі, гэта тое, што рак, безумоўна, стаў
значна меншым, чым быў, калі яны ўпершыню заўважылі, што ён вярнуўся, практычна знік. Яны былі
збянтэжаныя тым, як гэта магло скараціцца (тады яны павінны даведацца пра ўсе віды лекаў, а не толькі
пра атрутныя). Яны сказалі, што хочуць выдаліць тое, што засталося, але я параіў яму проста працягваць
тыя ж дозы, што і раней, бо гэта, відавочна, аказала станоўчы эфект, і не перашкаджаць пускаць гэтых
мяснікоў куды -небудзь побач. Я быў так рады пачуць навіну і не мог дачакацца, каб паведаміць вам. :)
”Марк

- Малайчына, паглядзі, як адчувае сябе пацыент, сканаванне ў большасці выпадкаў не абавязкова. Калі
ён з'есць 120-180 г за паўгода, здаецца, яму няма чаго турбавацца. JB

«Ёсць тысячы дакументальна пацверджаных доказаў таго, што ён сапраўды лечыць рак у людзей, якія
адмаўляюцца мець дачыненне толькі да алею. У мяне быў рак 4 стадыі. Мне заставалася жыць толькі 3
месяцы, і гэта было 14 месяцаў таму ». Том

"Каб ведаць, вось абнаўленне пра майго дзядзьку Тома. Яго новы ўзровень ПСА 0,1 і стабільны. Дзякуй,
што далі нам веды, каб выратаваць яму жыццё. Ён быў на 4 стадыі раку прастаты. Мы хочам зрабіць
водгук. Бог дабраславіць вас ». Шэры

"Пасля майго выздараўлення ад язвавага каліту і рака ў майго гастраэнтэролага зараз ёсць усе пацыенты
на  прадуктах  канопляў,  таму  што  яны  з'яўляюцца  найбольш  магутнымі  супрацьзапаленчымі
прэпаратамі, якіх ён ведае ... і яны працуюць лепш, чым любыя лекі, якія ён можа прадпісаць !!!" Крэйг

"Я ведаю, што гэта лечыць рак ... Я вылечвала маму 3 разы, і яна зараз без раку". Мак Джэй

"Дарагая  Лара,  я  проста  хацела хутка  адправіць  табе  паведамленне,  каб падзякаваць  за ўсё,  што ты
робіш. Я сачу за вашай старонкай ужо каля 6 месяцаў. (Выбачайце, што мы ўпершыню размаўляем.
Мяркую, я не асабліва гавару.) Нягледзячы на тое, што я вельмі рэдка калі -небудзь гавару што -небудзь
на сваёй старонцы,  я  вельмі ацаніў  праведзенае  вамі даследаванне,  таму што яно прывяло да мяне.
займаюся ўласным даследаваннем. Адна з рэчаў, пра якія я даведаўся, калі я толькі пачаў сачыць за
вашымі паведамленнямі, - гэта тое, як канабіс можа вылечыць рак. Гэта здарылася для мяне, таму што
мая маці ўжо каля года вельмі хварэе на рак падстраўнікавай залозы. Некаторы час ёй было вельмі
дрэнна,  і  нам было вельмі страшна,  што яна не вытрымае. Аднойчы я прачытаў ваш пост пра алей
канабіса і вырашыў спытаць у маці, ці не паспрабуе яна. Яна ніколі раней не ўжывала каноплі, але ў
гэты момант  яна  была гатовая  паспрабаваць  усё.  Паколькі  мы жывем на  поўдні  Каліфорніі,  я  змог
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замовіць ёй 3 -месячны запас алею канопляў у мясцовага дыстрыб'ютара. Мы вылічылі, што выразаем
хімію на некалькі месяцаў, каб паглядзець, ці працуе канабіс самастойна. Дзіўна, але вы адразу ўбачылі,
як яна папраўляецца. Яна адчувала сябе лепш, магла лепш харчавацца, у яе было больш энергіі, але яна
магла добра выспацца, не пастаянна прачынаючыся. Яна нават упершыню магла прайсці па пакоі без
дапамогі хадункі. месяцы. Літаральна некалькі дзён таму мы адвезлі яе да спецыяліста, каб паглядзець,
наколькі скараціўся рак. Сёння яна прымае гэта алей ужо 2 месяцы і 2 тыдні, і я рады паведаміць, што яе
рак амаль цалкам знік. Лекар сказаў, што гэта толькі 5 ПРАЦЭНТАЎ такога памеру, як калісьці. Калі я
распавёў яму, як гэта адбылося, доктар не паверыў. Я сапраўды думаю, што вы дапамаглі выратаваць
жыццё маім мамам. Барацьба яшчэ не скончылася, але яна амаль скончылася, і цяпер яе цалкам можна
выйграць. Гэта паведамленне ад мяне і ўсёй маёй сям'і ... Дзякуй за тое, што вы робіце, Лара. Дзякуй вам
ад усяго сэрца. ♥ ”Дзіна

«Паважаны CureYourOwnCancer.com, некаторы час таму я чытаў пра алей Рыка Сімпсана і вырашыў
паспрабаваць зрабіць яго. Я вырошчваю марыхуану вельмі даўно. Я выкарыстаў адны з маіх лепшых
бутонаў і  прыгатаваў канаплянае масла вышэйшага гатунку.  Я паспрабаваў і  не паверыў. Гэта было
настолькі моцна, што нічога падобнага ў мяне не было.

Паспрабаваўшы, я даведаўся пра пацыента, які змагаўся з ракам (лімфома Ходжкіна) каля 11 гадоў на
той момант. Я прапанаваў быць яго медыцынскім выхавальнікам па марыхуане і пастаўляць яму алей
бясплатна,  пакуль ён возьме алей, як гэта рэкамендавана.  У той час ён быў мне чужым больш чым
менш. Я пазнаёміўся з ім прыкладна год таму на пасяджэнні клуба спагады і даведаўся тады, што ў яго
рак.  Мне  вельмі  хацелася  паглядзець,  ці  можа алей  вылечыць  рак,  як  ужо згадвалася  ў  кнізе  Рыка
Сімпсана «Уцёкі ад лячэння».

Такім чынам, пасля таго, як мы звязаліся з гэтым пацыентам і прадставілі яму прапанову, мы падалі
адпаведныя дакументы ў нашу дзяржаву і пачалі лячэнне. Мы ўсталявалі яго там, дзе ён будзе валодаць
раслінамі, таму ў рэшце рэшт ён зможа забяспечыць сябе алеем. Гэта таксама было часткай пагаднення,
што ён навучыцца дапамагаць сабе. Мы пачалі лячэнне. Спачатку яму было цяжка, таму што алей было
такім моцным, і прымаць яго тры разы на дзень можа быць даволі цяжка.

Праз  тры месяцы вельмі  пухліна  на верхняй частцы грудзей  пачала змяншацца.  Праз  пяць  месяцаў
пухліна  цалкам  знікла.  Затым ён  пайшоў  на  CAT -сканаванне.  Вынікі  вярнуліся,  што  ён  без  раку!
Лекары спрабуюць вылечыць яго рак прынамсі 11 гадоў. Хіміёз, трансплантацыя касцявога мозгу і гэтак
далей. Усё, што спатрэбілася, гэта каля фунта прэміум -бутонаў, ператвораных у канаплянае масла. У
яго ёсць вынікі сканавання да і пасля CAT на дыску (хутка будуць прадстаўлены нам). Ён выступіў і
публічна выступіў перад людзьмі. На самай справе, ён зараз з'яўляецца выхавальнікам, які дапамагае
іншым пацыентам з гаючым канапляным алеем!

Гэтая гісторыя - сапраўдная справа,  няма BS У мяне ёсць два відэаролікі (абодва справа),  якія былі
зроблены ў мясцовым лагеры канабіс.  Адно відэа - толькі мой пацыент. Іншае відэа - гэта паказанні
майго пацыента і іншых пацыентаў. Мы з маім пацыентам аддаем славу Богу за гэты цуд. З павагай,
GrowGoddess »

"Год таму мой анколаг сказаў нам неўзабаве звярнуцца ў хоспіс, рак тоўстай кішкі вярнуўся ў лёгкія і
тоўстую кішку, быў выдалены з тоўстай і 09 у печані. Мой муж настойваў, каб яны паспрабавалі яшчэ
адзін курс хіміятэрапіі Калі я адкрыў алей канопляў, я пачаў прымаць алей у той жа дзень, што і хіміё.
Мой опухолевый маркер быў 17,6. Пасля АДНАГА лячэння (і 2 тыдні алею) мой опухолевый маркер
быў 10,6.  У  мінулую пятніцу  пасля  2  працэдур і  5  тыдняў  алею мой опухолевый маркер  4,8.  Мая
медсястра сказала мне, што не ведае, што я раблю, але гэтая хімія не павінна даваць гэтых вынікаў. Я
адчуваю сябе лепш, чым даўно -доўга ». Дыяна

"Я спрабаваў, у мяне быў рак тоўстай кішкі, рак знік !!!" Жан

«Дарагі  Рык,  хоць я і  не ведаю цябе асабіста,  але мне здаецца,  што ты стаў бы членам маёй сям'і,
наколькі важная твая роля ўжо была для майго жыцця і жыцця маёй сям'і!
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Мне ніколі не хопіць слоў, каб падзякаваць вас за вашу прыхільнасць дапамагаць усяму чалавецтву ў
абсалютна бескарыслівай мэты. Я жыву ў Славеніі, і я чуў, што вы будзеце тут у канцы месяца, і я не
выпушчу магчымасці асабіста падзякаваць вас, каб паціснуць руку майму герою!

У маёй сяброўкі, маці, амаль 3 месяцы таму быў дыягнаставаны дробнаклеткавы рак лёгкіх 4 стадыі
(пухліна вялікага памеру, як тэнісны мяч у правым лёгкім, з 2 метастазамі ў яе печань і лімфавузлы).
Літаральна за некалькі месяцаў да таго, як мне пашанцавала натрапіць на ваша відэа "Бяжы ад лекі", і
нават  калі  б  я  ведаў  пра  мноства  пераваг  медыцынскай  марыхуаны,  я  быў  узрушаны  адкрыццём,
зробленым у тваім фільме, і я памятаю, як думаў "калі гэта У мяне здараецца рак, я абавязкова пайду за
маслам ". Тады гэта здарылася не са мной, а з маці маёй дзяўчыны, сапраўды асаблівым чалавекам,
якога я заўсёды любіў, акрамя таго, што яна мая маці -сяброўка!

Таму мы вырашылі неадкладна прыняць меры, і мне пашчасціла знайсці ўсю сыравіну для падрыхтоўкі
лекаў!  Нягледзячы  на  тое,  што  яна  была  адкрытай  для  ідэі  прымаць  алей,  яна  таксама  пачала  з
хіміятэрапіі, таму што ў той час яна была настолькі спалоханая, што зробіць усё, каб пазбавіцца ад гэтай
гадастай хваробы.

Таму спачатку яна пачала з хіміятэрапіі, а з наступнага дня таксама пачала з алею. Яна змагла ўбачыць
выдатны антыхімічны эфект ужо праз 1 гадзіну пасля таго, як прыняла першую дозу алею. Гэта было
неверагодна, нягледзячы на тое, што мы ведалі, што алей, напэўна, спрацуе, мы не чакалі такога хуткага
паляпшэння! Пасля 24 гадзін бесперапыннай ваніт і адчування, што яна сыходзіць з жыцця, яна стала
адчуваць сябе  лепш з любога  пункту гледжання (больш не млоснасць,  непрыемны прысмак у роце,
вялікі апетыт, выдатны сон і г.д.), і ёй стала лепш і лепш да наступнай хіміі.

Пасля  трох  курсаў  хіміятэрапіі  і  35  мл  алею  яна  правяла  першую  КТ,  і  вынікі  былі  сапраўды
абнадзейлівымі, вялікая пухліна на лёгкім цяпер была паловай таго, што была на папярэдняй КТ, а з
двух метастазаў было застаўся толькі адзін, і ён быў меншы!

У  гэты  перыяд  я  таксама  пачаў  шмат  даследаваць  эндаканнабіноідную  сістэму  і  ўласцівасці
канабіноідаў.  І  неверагодна  бачыць,  колькі  даследаванняў,  даследаванняў  і  эксперыментаў  існуе  на
гэтую тэму, і сапраўды здаецца, што ўся навука падтрымлівае тое, што вы адкрылі амаль выпадкова.
Апошнім часам нават Нацыянальны інстытут раку (Амерыкі) адкрыў на сваім вэб -сайце раздзел пад
назвай «канабіс і канабіноіды», і ўсяго месяц таму ён быў абноўлены вялікай колькасцю дакументацыі
па ТГК і раку.

Цяпер прычына, чаму я хацеў бы сустрэцца з вамі асабіста (акрамя таго, што мне трэба падзякаваць вас
так,  як  вы  заслугоўваеце),  заключаецца  ў  тым,  што  мне  патрэбна  дапамога,  каб  пераканаць  маю
сяброўку  кінуць  гэтую  бязглуздую  хімію,  нават  калі  яна  вылечваецца  рак,  наносіць  ёй  велізарную
шкоду!

Я падлічыў, што 15 -га чысла гэтага месяца яна завершыць лячэнне 60 мл, але 27 -га ёй давядзецца
пайсці на 5 -ы раунд хіміятэрапіі (за якім прыйдзецца нават 6 -ы!).

Такім чынам, як вы разумееце, я хачу пазбегнуць таго, каб яна пайшла на хіміятэрапію, калі яна магла
ўжо быць без раку! Праблема ў тым, што дробнаклеткавы рак лёгкіх, як вядома, добра рэагуе на пачатак
хіміятэрапіі (ці, прынамсі, так гавораць лекары), таму яны сказалі ёй, што гэта не так дзіўна, якія добрыя
вынікі яна атрымала пры апошняй КТ ...

Я прапанаваў ёй зрабіць яшчэ адну тамаграфію, перш чым пайсці на 5 -ю хімію, каб пераканацца, што
яна не зробіць хіміятэрапію на чыстым целе. Яна пагадзілася, але я ведаю, што баіцца ісці супраць таго,
што кажуць лекары ...

Мне было цікава, ці, магчыма, можна было б асабіста сустрэцца з вамі перад кангрэсам і перад яе 5 -м
раундам хіміятэрапіі.  Я ўпэўнены, што яна з энтузіязмам сустрэнецца з вамі, і,  напэўна, вы зможаце
знайсці патрэбную аргументацыю і даць ёй адпаведны стымул кінуць хіміятэрапію!
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Я магу ўявіць, што вы, напэўна, перагружаны разнастайнымі просьбамі аб дапамозе, таму я б цалкам
зразумеў,  калі  ў  вас  няма  часу  і  сіл,  ці  нават  вы  хочаце  ўцягнуцца  ў  кожную  асабістую  сумную
гісторыю, якую сустрэнеце на сваім шляху ... І незалежна ад вашай даступнасці сустрэцца асабіста, я
заўсёды буду бясконца ўдзячны за тое, што вы зрабілі для мяне і для ўсяго свету!

Дзякуй ад усяго сэрца. Я жадаю вам усяго найлепшага ў вашым жыцці, і я спадзяюся, што аднойчы вы
таксама зможаце вярнуцца да нармальнага жыцця ў нармальным свеце! Павага, ххх

PS  Калі  вы  хочаце  апублікаваць  гэта  сведчанне,  не  саромейцеся,  але  не  пазначайце  і  не
выкарыстоўвайце маё імя, таму што мы па -ранейшаму выкарыстоўваем нафту і па -ранейшаму жывем у
забароннай краіне, таму я не магу дазволіць сабе быць злоўленым. Я ўсё роўна буду інфармаваць вас аб
распрацоўцы лячэння, і я быў бы рады даць вам поўную гісторыю добрага завяршэння.

"Ххх, яна павінна з'есці 120-180 г высакаякаснага алею на працягу шасці месяцаў хутчэй, калі можа.
Няма больш хіміятэрапіі, калі не магчыма больш КТ - яны абодва канцэрагенныя і будуць яшчэ больш
распаўсюджваць  рак.  Зрабіце  супазіторыі  з  0,2-3  г  алею (растопліваюць  какава-алей,  дадаюць  алей,
размешваюць,  разліваюць  па  формах,  даюць  астыць  пры  пакаёвай  тэмпературы)  і  прапануюць  ёй
выкарыстоўваць іх два ці тры разы на дзень у дадатак да алею, якое яна з'есць ( калі яна можа прыняць
яго, калі не знізіць трохі пероральную дозу). Яна таксама павінна выпарваць алей некалькі  разоў на
дзень - кашаль дапаможа ачысціць лёгкія, а пазней яна таксама адкашляе пухліны.

Што тычыцца сустрэчы з вамі асабіста, мы будзем больш за шчаслівыя, але звычайна мы робім вельмі
кароткі  працэс з тымі, хто хоча прайсці  хіміятэрапію, мы больш не марнуем час,  каб пераканаць іх,
рашэнне за імі. З нашага пункту гледжання, уся неабходная інфармацыя знаходзіцца на нашым сайце і ў
кнігах Рыка. Калі б хто -небудзь прыйшоў і сказаў, што хоча ўзяць алей з хіміёй, мы б нават не паставілі
ім алей, хтосьці іншы будзе больш за шчаслівы з'есці яго без смяротнай хіміі. Любы разумны чалавек
павінен ведаць, што прымаць атруту - гэта дрэнна. Алей справіцца з хіміёй значна лепш.

У любым выпадку, чым больш хіміётыкаў яна возьме, тым больш алею прыйдзецца з'есці, каб адмяніць
шкоду - калі яна перажыве хіміё, вядома, што вы ніколі не ведаеце загадзя, і кожная ін'екцыя можа быць
апошняй. Прабачце, але так яно і ёсць.

Такім чынам, як я на гэта гляджу, яна павінна ўціснуць у сябе алей і трымацца далей ад лекараў і іх
лячэння,  наколькі  яна можа. Ёй варта павышаць рН свайго цела,  кожны дзень з'ядаць насенне двух
яблыкаў,  а  потым  есці  алей,  браць  яго  ў  супазіторыі,  выпарваць  алей  і,  магчыма,  таксама
выкарыстоўваць мясцова на грудзях у спіртавым настойцы або ў сумесі з насеннем канопляў алей або
падобнае.  Проста выконвайце інструкцыі на нашым сайце і ў кнізе Рыка для дасягнення найлепшых
вынікаў. Таксама праверце відэаролікі Рыка на Youtube - вы пачуеце практычна тыя ж прапановы, якія
пачулі  б ад  яго  ці  нас  асабіста,  паведамленне  застанецца  ранейшым -  і  гэта  "Трымайцеся  далей ад
хіміятэрапіі і радыяцыі", наколькі вы можаце. З найлепшымі пажаданнямі, Джындрых Баер »

«Як чалавек, які прайшоў курс хіміятэрапіі  ў падлеткавым узросце, я магу сказаць вам, што гэта не
прагулка па парку !!! Адчуваючы гэта, я магу сказаць вам, што мы спрабуем знайсці лекі і чаму б не
паспрабаваць  усё  магчымае,  каб  знайсці  яго  менш балючымі спосабамі.  Даць атруту,  каб  знішчыць
атруту,  -  не  заўсёды  адказ,  паспрабуйце  натуральнае  лячэнне  і  паглядзіце,  што  адбудзецца  ".
Канстанцыя

«Мы павінны ўбачыць некаторыя рэальныя змены ...  і  бацькоў не варта прымушаць ўводзіць атруту
свайму дзіцяці (хіміё)! Калі б людзі на самой справе ведалі, што такое хіміятэрапія, яны б здагадаліся
перакачаць яе ў сваё цела. Не кажучы ўжо пра тое, што вам пашанцавала і вы перамаглі рак, пабочныя
эфекты хіміятэрапіі! Гэта агідна! Час абудзіць Амерыку і ўвесь свет! » 46/7 Барацьба за лячэнне

«Прывітанне Джындрыч, учора я скончыў чытаць кнігу Рыка. Выдатны матэрыял! Шчыра кажучы, мне
сапраўды не патрэбныя дадатковыя доказы сапраўднай чароўнай сілы нафты!
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Я таксама рабіў некалькі  эксперыментаў,  і  кожны дзень адкрываю для сябе нешта новае,  што можа
зрабіць гэта лекі! Дзіўна! На жаль, нават калі я перакананы, і нават калі мая дзяўчына пераканана, што
яе маці неяк не ў стане «адпусціць» цалкам ... і ўсё роўна яна не ўпэўненая, што кіне лайно хіміё ...

Я пастаянна спрабую выказаць добрыя аргументы, але не магу вырашыцца за яе! Яна адна з хворых на
рак, і яна адзіная, хто можа вырашыць, што рабіць з яе жыццём.

Я ведаю, што яна ўсё роўна вылечыцца,  таму што мы наб'ем у яе столькі  алею, што ёй немагчыма
памерці. Але ўсё роўна я лічу, што так дурна і так небяспечна гуляць з гэтымі чортавымі хімікатамі,
асабліва калі ў вас ёсць доступ да натуральнай медыцыне, якая даказала, што лечыць рак!

Я чытаў аб вашым вопыце з ракам і медыцынскай сістэмай ... Мне вельмі шкада вашай страты ... і цяпер
я лепш разумею ваша стаўленне да традыцыйнай так званай "медыцыны"! " Луіджы

- Прывітанне Луіджы, дзякуй за добрыя словы пра кнігу, і шкада, што вам давядзецца гэта перажыць. Яе
выбар яна выбірае, але я б не падышоў да хіміятэрапіі - проста прачытайце для яе гісторыю маёй мамы,
магчыма,  яна  зразумее,  што  прыём  атруты  ніколі  не  бывае  добрай  ідэяй,  асабліва  калі  яна  не
абгрунтавана і не патрэбна. Яе шанцы проста выжыць пасля хіміятэрапіі значна палепшацца, калі яна
прыме алей, але зноў жа, чаму нанесці яшчэ большую шкоду свайму хвораму арганізму? Гэта зусім не
мае сэнсу. З найлепшымі пажаданнямі, Джындрыч

«Прыкладна два з паловай гады таму сядзеў мяне, каб паглядзець Run From the Cure, думаючы, што гэта
можа дапамагчы майму псарыязу. Мы зрабілі алей разам- упершыню для нас абодвух- на працягу трох
тыдняў мой псарыяз з бляшак знік. З таго часу я раблю алей і ўжываю яго ўнутр. Калі я ўжываю кожны
дзень і наношу алей мясцова на ноч на асобныя ўчасткі, якія выпадкова ўсплываюць, псарыяз вельмі
кантралюецца і практычна не прыкметны. З -за гэтага вопыту я ўскочыў на дзве ногі і цяпер валодаю
першым  у  штаце  Каларада  ліцэнзаваным  бізнэсам  медыцынскай  марыхуаны,  які  мае  цалкам
дзяржаўную ліцэнзію. Праз год, калі я займаўся бізнесам, у майго бацькі была дыягнаставана меланома
IV  стадыі-  яна  распаўсюдзілася  ў  лёгкіх  і  печані.  Анколаг  даў  яму  ад  3  да  12  месяцаў  і  загадаў
падрыхтавацца да хоспісу. Я адразу пачаў яго на рэжым RSO, і праз пяць месяцаў яго рак знік. Зніклі.
Самая простая  рэч у свеце!  Дзякуй Рыку,  за  тое,  што зноў прадставіў  у свеце гэта дзіўнае  лекі!  :-)
”Эрыка

«Алей канопляў лечыць рак.  Я хворая на рак малочнай залозы 3 стадыі  і  выкарыстоўваю алей,  каб
вылечыцца ». Адэль

"Без хіміятэрапіі, без радыяцыі ... RSO і змяненне дыеты ... RSO вылечыла мой рак страўніка без гэтага
лайна ..." Дэйл

«Зрабіў, падарыў майму 18 -гадоваму сыну ... Цяпер няма ніякіх прыкмет раку. Я абавязаны вам вялікі
дзякуй  Рыку  Сімпсану.  У  майго  сына  ў  кастрычніку  дыягнаставалі  сіновіальную  саркому  пасля
выдалення пухліны перад біяпсіяй ... Сказалі,  што рак усё яшчэ будзе і можа распаўсюдзіцца на яго
лёгкія з -за агрэсіўнага тыпу раку ... Самы апошні вынікі аналізаў, яны не могуць знайсці ніякіх слядоў
яго здзіўлення ... Алей канопляў - адна з многіх спраў, з якімі я пачаў займацца амаль адразу пасля
дыягназу ". Аманда

«Мой блізкі сябар раней атрымліваў марфін ад болю пухліны мозгу. Сам марфін выклікаў прывыканне,
выснову,  і  гэта  толькі  пагоршыла  становішча  падчас  яго  ўжывання.  Сама  канопля  была  адзіным
лекавым сродкам, якое палягчала сімптомы абстыненцыі, дэпрэсію, боль і сам рак. Ваша паведамленне -
тое, што выратавала майго сябра ". Яшма

«Я вельмі ўсхваляваны нафтай. У мінулым месяцы я ўпершыню пра гэта чытаў і чуў. Я ў захапленні ...
Спадар Сімпсан, многія з нас дзякуюць вам за бескарыслівую і з любоўю працу, якую вы зрабілі для
ўсяго чалавецтва. Вы маё вызначэнне гуманітарыя !!! Я стаў добраахвотнікам у хоспісе з 1998 года, я
бачыў, як многія пакутуюць і паміраюць, нават на руках. Думаць, што столькі гэтых пакут можна было
палегчыць, - гэта літаральна ашаламляльна ... »Сіндзі
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- Гэта, безумоўна, так, асабліва калі ўлічыць, што ўся інфармацыя аб «цудадзейнай гаючай сіле» алею
Рыка Сімпсана праўдзівая. Правільна вырабленае і выкарыстанае алей сапраўды можа вылечыць рак,
дыябет  і  тысячы  іншых захворванняў.  Гэта  сапраўды  можа дапамагчы  з  болем,  да  якой  марфін  не
дакранецца. Гэта сапраўды амалоджвае цела і аднаўляе мышцы. Думаю, гэтае слова не ў поўнай меры
апісвае яго. JB

«OMG. Я толькі што атрымаў паведамленне ад таго, каму я даю слёзы Феніксу таму, у каго быў рак
нырак. Пасля прыёму алею на працягу 90 дзён апошняе ПЭТ -сканаванне паказвае, што пухліны зніклі.
Гэта  неверагодна.  Я  бачыў,  як  слёзы  Фенікса  лечаць  многіх,  так  як  я  працаваў  з  ім.  Дзякуй,  што
дапамаглі мне дапамагчы іншым вылечыцца ».

-  Віншую  і  дзякую  за  дапамогу  іншым,  Грэг.  Няма  больш  сканаванняў,  толькі  алей.  Сканіраванне
канцэрагеннае, яно можа выклікаць вяртанне рака, і хто гэтага хоча? JB

«Добры дзень, мілы Рык Сімпсан і Джындрыч Баер, я спадзяюся, што вы абодва добра і шчаслівыя.
Улічваючы  колькасць  электроннай  пошты,  якую  вы  павінны  атрымаць,  я  ўпэўнены,  што  вы  не
памятаеце мяне з некалькіх месяцаў таму, таму я ўключыў нашы папярэднія перапіскі.

Мама жывая і вельмі здаровая! Сказаць, што мы вельмі ўдзячныя, - гэта недаацэнка.

Пры  пастаноўцы  дыягназу  лютага  2012  г.  (аденокарцинома  падстраўнікавай  залозы  4  стадыі  з
метастазамі ў печань і лёгкія) яе прагноз складаў ад 3 да 6 месяцаў з чаканым сур'ёзным зніжэннем
стану  здароўя  на  працягу  гэтага  перыяду.  Замест  гэтага  яна  жывая,  шчаслівая  і  здаровая  праз  10
месяцаў.

Я ведаю, што вы абодва выступаеце супраць хіміятэрапіі, і мы таксама ... Але калі яны сказалі 3 месяцы,
мы кінулі ўсё, у тым ліку хіміё, разам з пачаткам RSO. Нам сказалі, што ніхто не застаецца здаровым, як
мама, у той колькасці хіміятэрапеўтычных прэпаратаў Gemzar, якія яна атрымлівала. За гэты час RSO
павінна была падтрымліваць яе здароўе.

Хіміёз спыніўся 6 тыдняў таму, калі яна вырашыла, што адчувае пачатак хімічнага пашкоджання. Цяпер
яна была на хіміі 6 тыдняў і адчувае сябе выдатна.

З моманту пастаноўкі дыягназу ў лютым 2012 года, пасля пачатковага нарошчвання, яна прымала грам
RSO ў дзень (да гэтага часу прыкладна 300 грам).

Апошняе сканаванне, праведзенае ў панядзелак 12-17-12, паказала большае скарачэнне пухліны, у тым
ліку  дакументацыю  аб  тым,  што  некаторыя  пухліны  былі  занадта  малымі,  каб  іх  можна  было
візуалізаваць з дапамогай КТ. Гэта была неверагодная навіна! Тады ў аўторак мы атрымалі вынікі яе
лабараторнай працы. Пасля атрымання такой добрай навіны сканавання мы былі ў шоку, пачуўшы, што
яе  тэст  на  онкомаркеры  (CA19-9)  павялічыўся  з  285  да  2100.  Вы  калі-небудзь  бачылі,  каб  такое
здаралася раней? Ці ёсць у вас якое -небудзь тлумачэнне, чаму або як павялічыліся маркеры? Увогуле
ёсць ідэі? Любыя прапановы? Гэтае пытанне разглядалася некалькімі вытворцамі RSO, але пакуль няма
адназначнага адказу.

Вось  яе  вынікі  CA19-9  на  сённяшні  дзень.  Нармальны  ўзровень  МЕНЬШ,  чым  37.  У  лютым  пры
першаснай дыягностыцы не праводзіўся тэст на онкомаркеры. 4-30-12 ... 23 568; 5-30-12 ... 5 240; 6-18-12
... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (апошняя хімія была 10-29-12); 12-17-12 ... 2100. Любы ўклад, які
вы можаце мець, будзе дарагі маёй сям'ёй! Вялікай любові, Б ”

- Паважаны В., КТ дае вялізную дозу радыяцыі, і менавіта гэта магло выклікаць яе, а хіміё зусім не
патрэбная.  Я  хацеў  бы,  каб  яна  з'ела  180  г  найлепшага  якасці  алею  як  мага  хутчэй.  Больш  няма
кампутарнай тамаграфіі або іншай канцэрагеннай лухты, толькі алей і столькі, колькі яна можа прыняць.
Вы павінны спачатку адмяніць шкоду ад хіміятэрапіі і радыяцыі, і гэта зойме некаторы час, гэта проста
ўскладніла працу нафты. Як і антыдот падчас напампоўвання яду ў вены, для мяне гэта зусім не мае
сэнсу. З найлепшымі пажаданнямі, Jindrich Bayer
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«Да мяне звярнулася жанчына з ракам малочнай залозы каля 4 тыдняў таму і здолела накіраваць яе ў
правільным кірунку. У яе даволі значная пухліна (я думаю, у яе можа быць не адна.) І яна адчувае гэта.
Прайшло ўсяго 3 тыдні, як яна пачала ўжываць алей, і ўжо пухліна, безумоўна, змякчаецца. Нядрэнна за
3 тыдні! Я адчуваю сябе вельмі заахвочаным за яе, і я проста ведаю, што гэтая дама стане яшчэ адной
гісторыяй поспеху. Адно каханне." Коры

«Майму таце 89 гадоў, у яго рак скуры на твары. Тры разы я вазіў яго ў бальніцу, каб выразаць, што
адкрывае інфекцыі, не кажучы ўжо пра тое, каб забраць з дома састарэлых і назад, яму цяжка. Я пачаў
выкарыстоўваць алей канопляў пару тыдняў таму. Некаторыя з іх маюць памер майго дзіцячага пальца
да вялікага пальца. У мяне было 11 лячэбных прэпаратаў, цяпер 4 - памер вялікага пальца дзіцяці. Яны
проста паміраюць і са скуры вылечваюцца. Я ўражаны, як і ўсе медсёстры і доктар ". Стыў

«Я проста хачу сказаць, што я вельмі рады паведаміць, што сканаванне майго цесця на рак у другі раз
пасля першага выявіла плямы на лёгкіх. Мы пачалі яго на алеі адразу пасля таго, як першы паказаў
плямы. Каноплі забралі ў яго лёгкія і ачысцілі іх! Яму сказалі, што яму патрэбна хімія. Мы былі супраць
і замест гэтага паставілі яго на алей. Каноплі лечаць рак !!! Я таксама пачаў свой маленькі памяранца на
алеі, таму што ў яго абрынулася трахея і прыроджаная сардэчная недастатковасць. З лета ён не ўжываў
звычайных лекаў, і ён ледзь не кашляў упершыню з лета (ён увесь час кашляў і разглядаў нават лекі,
якія даваў лекар). У яго больш энергіі і ўсё лепш, чым у той час, калі ён прымаў лекі ». Карэн

«Ён таксама лечыць рак шыйкі маткі! Я не мог дазволіць сабе лячэнне (нават АДЗІН ...) і прабыў год без
усялякай  медыцынскай  дапамогі  ...  але  я  паліў  амаль  кожны  дзень  ...  потым праз  год  на  гадавым
экзамене, лекар і медсёстры былі знесены ... яны не змаглі знайсці нічога, акрамя лёгкіх рубцоў, дзе быў
рак ... Я зараз на 100% свабодны ад раку ... дзякуючы марыхуане ... не лекарам ... не "лекам" ”... не
лячэнне ... але з -за чыстай, травяной, ПРЫРОДНАЙ расліны ... Я жывы доказ ...

Лекары сказалі, што я павінен быў знаходзіцца на раку 5 -га ўзроўню ад таго, каб не прайсці ніякае
лячэнне ... але ўсё ж гэта ЗНІЛА ... без іх дапамогі ... яны былі настолькі ўзрушаныя, што адправілі мяне
ў дзяржаўную бальніцу у LITTLE ROCK (UAMS) для дадатковых выпрабаванняў ... і UAMS не знайшлі
нічога,  акрамя  невялікіх  рубцоў  ...  яны  сказалі,  што  гэта  цуд  ...  Я  думаю,  што  гэта  была  проста
марыхуана ... Узаконіце гэта. .. дапамажыце людзям ... ці не для гэтага выкарыстоўваецца чалавецтва? »
Моніка

"Я вельмі ўдзячны Дэвіду Трыплетту,  які выклаў сваё відэа ...  відэа спадабалася,  і  гэта была адна з
гісторый, якая прымусіла мяне паспрабаваць алей канабіса пры раку скуры базаліёма на маім ілбе ...
якога цяпер няма! ... Не спыняйце распаўсюджваць праўду! » Ды

«Я  выкарыстаў  алей  канопляў  для  лячэння  базаліёмы  на  шыі  і  твары  галавы.  ПАСПЕШНА.  Гэта
ідэальны рак для даследавання. Гэта добра бачна няўзброеным вокам, і любыя змены, якія адбываюцца,
лёгка бачныя. Я спрабаваў выклікаць цікавасць да гэтага тут, у ЗША, але ў федэралаў ёсць хто -небудзь,
і, здаецца, усіх да смерці дакрануцца да смерці. Паглядзіце, што вы можаце зрабіць ". Джозэф Сілер
(першы пост у CANNABIS CURES CANCERS! Facebook Group, адміністратар Кейн Слэйтэр, 7 студзеня
2010 г.)

"У мяне ў грудзе камяк, раней ён быў цвёрдым, амаль 2 см, цяпер менш за палову памеру і становіцца
мякчэйшым (4 тыдні)". Катры

"Я толькі што даведаўся, што я не хворы на рак, пасля таго, як 5 месяцаў быў на нафце !!" Мімі

Пытанне:  JB,  ці  ёсць  у  вас  што  -небудзь  аб  лячэнні  некаторых  тыпаў  пухлін,  якія  называюцца
"гемангіабластомы"?  Я  сачу  за  вашымі  паведамленнямі,  а  таксама  за  іншымі.  Я  НІКОЛІ  не  бачыў
лячэння гэтага тыпу пухліны, акрамя высячэння. У мяне іх куча. Грэм

А. Не асабіста, мы, вядома, не мелі магчымасці лячыць усе дыягназы, вядомыя асабіста чалавеку, але,
мяркуючы з таго, што я прачытаў пра гэта зараз, я не бачу прычын, чаму алей не дапаможа. Наколькі я
ведаю, яны могуць паставіць дыягназ толькі з дапамогай кампутарнай тамаграфіі, і, як я на гэта гляджу,
кожны, хто зробіць кампутарную тамаграфію, павінен з'есці пасля гэтага не менш за 60 г алею. І калі
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з'есці тыя 60 г перад аперацыяй, у большасці выпадкаў я ўпэўнены, што аперацыя не спатрэбіцца, таму
што пухлін не будзе. Так што я б абавязкова паспрабаваў алей сам. Усе добрыя пажаданні, JB

«Сам  факт,  што  плацебо  лечыць  некаторых  людзей,  з'яўляецца  падставай  назаўжды  адмовіцца  ад
медыцыны  і  вывучыць  мастацтва  плацебо.  Сказаўшы,  што  вы  ніколі  не  праводзіце  даследаванне
плацебо,  калі  ў  вас  ёсць  эфектыўнае  лячэнне,  вы маеце  рацыю,  гэта  магло  б  забіць  палову  вашых
пацыентаў, хворых і жорсткіх ". Крыстафер

- Гэта сапраўды было б хворым і жорсткім,  і  таму я асабіста гэтага не зраблю. Іншыя могуць,  калі
захочуць, а я не. Я хачу, каб медыцынская сістэма пачала выкарыстоўваць алей у якасці плацебо - калі
яны дакажуць, што ўсё, што яны хочуць выкарыстоўваць, бяспечней і больш эфектыўна, чым алей (і
больш прыемна/прыемна для пацыента), яны могуць прадаць яго і прадаць . Калі няма, то не. Я думаю,
што гэта даволі проста і вельмі рацыянальна. І так яно і будзе ў будучыні, так навошта чакаць? JB

«Ніколі не позна прыняць той факт, што каноплі - гэта проста лекі. У той жа час, ніколі не позна пачаць
выкарыстоўваць  алей  у  якасці  лекі,  незалежна  ад  таго,  у  якім  стане  і  наколькі  цяжкі  ён.  З
выкарыстаннем  алею  звычайна  ёсць  шанец  для  пацыента,  або  алей  забяспечыць  яму  максімальную
якасць жыцця да канца. І гэта таксама шмат ". JB

«Калі  пацыенты,  якія  прайшлі  хіміётэрапію,  пачынаюць  выкарыстоўваць  алей,  першае,  што  трэба
зрабіць, гэта ачысціць арганізм ад таксінаў. Таму часам патрабуецца, скажам, 120-150 г алею, перш чым
ён пачне атакаваць сам рак. Прымаць хіміётэрапію не вельмі добра, асабліва калі гэта зусім непатрэбна,
улічваючы, што медыцынская сістэма ведае пра каноплі як лекі ад раку на працягу дзясяткаў гадоў ". JB

Пытанне:  "Тэрмінальныя"  анкалагічныя  хворыя:  Вы  пачынаеце  іх  агрэсіўна  з  1  грам  у  дзень  або
працуеце над гэтым больш за тыдзень? Парады з вопыту?

А. Не, мы заўсёды пачынаем з малых доз і прыкладна выконваем інструкцыі. Вядома, калі яны ўжо мелі
досвед выкарыстання канопляў і ведаюць, што баяцца няма чаго, часам можна пачаць з большай дозы.
Але вы ніколі  не  ведаеце,  як пацыент будзе  рэагаваць  на  алей,  да таго  ж яны звычайна ўжываюць
розныя лекі, таму варта быць уважлівым і сачыць за артэрыяльным ціскам пацыента і г. д. Агульная
рэкамендацыя - прытрымлівацца інструкцый, менш фармальны - прытрымвайцеся свайго інстынкту і
меркаванняў і калі пацыенту "няма чаго губляць",

Я б не вагаючыся даваў ім высокую дозу пры неабходнасці (вострая боль у спіне і г.д.). Грам сапраўды
высакаякаснага алею можа атрымаць вельмі дасведчанага карыстальніка вельмі высокім. Часам гэтая
коска, выкліканая каноплямі, была б карыснай, і я ўпэўнены, што ў любым выпадку рана ці позна яна
будзе  выкарыстоўвацца  для  абязбольвання  перад  аперацыяй,  але  зараз  мы  хочам,  каб  пацыенты
максімальна заставаліся ў зоне камфорту. Спадзяюся, я добра растлумачыў. З найлепшымі пажаданнямі,
JB »

"Коры, мой сябар, ты дапамог мне з ***. Я даваў яму лекі ад нейроэндокринных пухлін. Ён быў на
лячэнні 1 месяц, і ён пачаў змяншацца. Ён быў настолькі вялікім, што ціснуў на жывот, але цяпер справа
дайшла да таго, што ён зноў можа з'есці, і яго лекар сказаў, што ніколі не бачыў, каб такая пухліна
скарачалася так хутка.  Гэта яго напалохала, і ўсе аналізы крыві нармалізаваліся,  таму яшчэ адзін на
шляху лячэння, і гэта Дзіўна. А ты цудоўны, і Бог вялікі ».

«У мяне ёсць сябар, хворы на рак мозгу, і ў мяне Cml. Алей працуе для нас абодвух !!! Мой сябар - гэта
першае  сведчанне  ў  маіх  вачах,  што  гэта  алей  -  цуд  ...  У мяне  былі  сумневы раней,  але  не  зараз!
Вазьміце алей, яно працуе! » Тайлер

«У мінулым годзе мяне спытала сяброўка маці, ці магу я зрабіць 6 -месячны курс канаплянага алею для
яе мамы з канопляў вышэйшага гатунку. У яе быў рак шыі. Я зрабіў ёй алей, кіруючыся рэкамендацыямі
Youtube, пасля чаго адправіў яго ў Расію. Яна выкарыстала першы 6 -месячны курс з дзіўнымі вынікамі
і  папрасіла яшчэ 6 -месячную дозу, я паслаў ёй яшчэ адну нагрузку,  і  цяпер праз 14 месяцаў яна ў
добрым здароўі. Вы робіце цудоўную працу, Рык. Дзякуй." Гарэт
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"Прывітанне,  мяне  завуць  Аліса  Эрвін,  мне  16  гадоў.  У  2011  годзе  мне  паставілі  дыягназ
анапластическая астроцитома 3 стадыі. Мы (я і мая сям'я) прынялі рашэнне выкарыстоўваць канцэнтрат
канопляў.  У Мічыганскім універсітэце нам сказалі,  што я,  хутчэй за ўсё,  не выжыву больш за пару
гадоў,  а  сам  рак  быў  неаперабельным,  бо  знаходзіўся  ў  павукападобным  фармаванні.  У  студзені
мінулага года я паехаў на чарговую МРТ у Мічыганскі універсітэт. Усе пухліны зніклі ».

«Мне зноў паставілі дыягназ рак. Трэці раз. Стадыя 4 костак і печані ад раку грудзей. Мая гісторыя рака
пачалася  амаль  7  гадоў таму,  я  адзін  з  шчасліўчыкаў,  якія  перажылі  колькасць  хіміятэрапіі,  якой я
падвяргаў сваё цела, не кажучы ўжо пра радыяцыю. Гэты трэці дыягназ прымусіў мяне пераканацца,
што я зроблены для; Я маю на ўвазе, хто перажыве такі дыягназ ??

Такім чынам, я адправіўся на пошукі цудаў і знайшоў Рыка Сімпсана. Я быў упэўнены, што гэты хлопец
не кажа праўды, таму паглядзеў глыбей. Я пачаў мець зносіны з людзьмі ў Мічыгане і даведаўся больш
пра алей Рыка Сімпсана або алей канопляў, і вынік, які адчувалі такія ж людзі, як я, а гэта выжыванне,
рэмісія, лячэнне !!

У гэты момант мне няма чаго губляць, таму я працягнуў руку і папрасіў дапамогі. Я пачаў паглынаць
лекі ў дзень, павольна прыступаючы да гэтай дазоўкі. Адпачынак стаў вялікай часткай майго дня, што
якраз і трэба майму баявому целе. Адзіны пабочны эфект, які я калі -небудзь адчуваў, - гэта колькасць і
выдатнае якасць сну. Гэта плюс маё рэгуляванне артэрыяльнага ціску і боль цяпер пад кантролем.

Менш чым год таму ў мяне дыягнаставалі рак костак і печані 4 стадыі з незлічонай колькасцю пухлін
(так шмат яны проста кінулі лічыць), мне сказалі прывесці свае рэчы ў парадак. (Ад гэтага ўсё яшчэ
захоплівае дыханне.) Перамотваюся наперад да сённяшняга дня, і я ў сантыметрах ад рэмісіі. Маё ПЭТ -
сканаванне на мінулым тыдні было адмоўным ... Адмоўна! У мяне раней такога не было. Гэта значыць,
што раку няма. Адзіная прычына, па якой я не ў поўнай рэмісіі, - гэта тое, што на костках ёсць некалькі
ценяў на касцях, але я працягваю лячэнне, і яны таксама хутка знікнуць. Гэта не што іншае, як цуд,
незлічоная колькасць пухлін у пары ценяў, якія нават не выяўляюцца пры ПЭТ -сканаванні.

Людзі могуць сказаць, будзьце асцярожныя са словам лячэнне ... Але, я маю на ўвазе, гэта тое, што ёсць.
Я тут,  і  я  з  кожным днём становіцца ўсё больш здаровым, і  Джон дапамог мне туды дабрацца.  Ён
прыняў мяне, калі я патэлефанаваў яму і папрасіў дапамогі. Ён і яго група знайшлі час, каб пасядзець са
мной, каб пераканацца, што я знаёмы з сур'ёзнасцю гэтага лекі і абавязацельствамі, якія прымаюць на
сябе ўсе нашы часткі, каб зрабіць гэта магчымым. Для мяне, і для вас гэта пытанне жыцця і смерці.
Спадзяюся, усе ставяцца да гэтага сур'ёзна! Мы будзем залежаць ад гэтага лекі на працягу ўсяго жыцця.

Мічыганскі клуб канопляў паклапаціўся аб маіх патрэбах у лячэнні і маіх адукацыйных патрэбах. Гэта
сур'ёзная  група,  і  ім  патрэбна  сур'ёзная  падтрымка,  дабраславі  вас,  Джон  Робертс,  вашы  ахвяры
ўтрымалі мяне ў жывых. Калі ласка, дапамажыце ім зараз, каб яны маглі працягваць дапамагаць такім
шматлікім. Дзякуй!!"

- Гэта абнаўленне было апублікавана некалькі месяцаў таму, і цяпер яна знаходзіцца ў поўнай рэмісіі.
Мічыганскі ракавы праект

«Я -  68  -гадовы мужчына,  які  жыў,  як  я  лічыў,  нармальным здаровым ладам жыцця без  сур'ёзных
праблем і падтрымліваў сябе штогадовым прышчэпкам ад грыпу і абследаваннямі. Мае функцыі цела
былі ў парадку, і ўсё здавалася нармальным, пакуль аднойчы раніцай я не прачнуўся з жудаснай болем у
жываце.

Падумаўшы,  што гэта  апендыкс  або кіла,  мая  жонка кінула  мяне  ў  экстраную службу.  Мне зрабілі
экстраную аперацыю прыкладна праз 2 гадзіны, 15 жніўня 2012 года, і на маёй тоўстай кішцы была
выдаленая масіўная пухліна, выдаленая разам з 14 лімфавузламі. Праз тыдзень мае нутро раскрыліся і
атруцілі мяне, і гэта прывяло да другой аперацыі.

Пачаўшы адчуваць сябе лепш праз 4 дні, я стаў на ногі і павольна вярнуўся да рухальнасці, і ў мяне
пачалася крывацёк. Вярнуўся на аперацыю № 3, а праз дзень быў лёгкі сардэчны прыступ.
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Неўзабаве пасля гэтага - 33 дні ў аддзяленні інтэнсіўнай тэрапіі - я быў выпісаны і пераносіў сумку
OSTOMY. Сумка была ў мяне 8 месяцаў, і была зроблена зваротная аперацыя без ускладненняў. Хірург
сказаў, што рак не распаўсюдзіўся за межы вузлоў.

Нягледзячы на  гэта, яны накіравалі мяне ў анкалагічную клініку і пачалі абмяркоўваць хіміётэрапію і
радыяцыю як "наступнае  мерапрыемства".  Стандартны пратакол  яны сказалі.  ГУЛЬБА сказаў  я!  Не
будзе  апрамянення  майго  цела  або  атручвання  яго  больш хіміятэрапіяй  або  радыяцыяй.  Анколаг  у
анкалагічнай  клініцы  не  спрачаўся  і  выкладаў  кантрольныя  мерапрыемствы  кожныя  3  месяцы  на
працягу года, што пацягнула за сабой КТ і аналіз крыві.

Я атрымаў матэрыял, як апісана Рыкам Сімпсанам, і падрыхтаваў RSO. Выконваючы ўсе інструкцыі па
працэсе  экстракцыі  і  выкарыстоўваючы  Naphtha  ў  якасці  растваральніка,  я  набраў  гатовае  алей  у
шпрыцы і пачаў прымаць яго двойчы ў дзень, кожны раз у невялікай колькасці.

Я завяршыў чацвёртае назіранне ў анкалагічнай клініцы, і яны заявілі, што КТ НЕ паказвае нічога, што
паказвае на наяўнасць РАКА. Аналіз крыві паказаў узровень CEA на ўзроўні 1,4, але, чорт вазьмі, ва
ўсіх ёсць дзве -дзве ракавыя клеткі. Яны лічаць, што ўсё 5+ выклікае занепакоенасць. Зараз я рыхтую
чарговую партыю і буду ўжываць яе штодня ў якасці прафілактычнай меры.

Усім, хто зараз пакутуе на рак, я прапаную вам зрабіць тое ж самае. Нам няма чаго губляць, і ўсё можна
атрымаць ». Джэры

"Ці позна выратаваць таго, хто мае 4 -ю стадыю і ўжо мае скуру і косці і ледзь можа больш хадзіць ад
заняпаду сіл?" Тумблець

«Ніколі не позна. З выкарыстаннем гэтага алею адбылося шмат цудаў. Калі гэта не можа выратаваць іх,
найменшае, што ён зробіць, гэта палегчыць іх пакуты без суровых пабочных эфектаў фармацэўтычных
прэпаратаў. Звярніце ўвагу, што калі яны пачнуць ужываць вялікія дозы, будзе шмат сну, пакуль не
выбудуецца талерантнасць. Гэта вельмі магутна ». Нік

«Я два разы воін ад раку грудзей. Я хацеў бы стаць жывым доказам таго, што ваша нафта дапамагае
выратаваць жыцці ». Мішэль

"Я таксама без раку шчытападобнай залозы !!" Мішэль

«Світанак:  Скажы  мне,  што  хочаш,  абяры  мяне,  асудзі  мяне  ...  Ваш  аргумент  несапраўдны!  Гэта
апошняе сканаванне, якое мама калі -небудзь атрымае !!! КАНАБІС ЗАБІВАЕ РАК!

Стэйсі: На якім этапе была ваша мама? Я ведаю, што вы размяшчалі гэта адзін раз, але я забываю. Гэта 
цудоўны рэпартаж адразу !!
Світанак: Стэйсі, гэта была дробнаклеткавая карцынома лёгкіх 3 стадыі. 5 пухлін з невялікімі кропкамі ў
верхняй лімфатычнай сістэме.
Дэбі: Гэта так фенаменальна! Я ніколі не чуў, каб хто -небудзь лячыў невялікія клеткі, нават з усімі 
звычайнымі пратаколамі. Гэта адметна! Вы не толькі выратавалі жыццё сваёй маме, але і гэта выратавае 
іншыя жыцці, таму што гэта доказ таго, што канабіс дзейнічае. Вялікі дзякуй, што падзяліліся гэтым!
Світанак: Дэбі, яна ўсё зрабіла, алей канабіса - хіміё -радыяцыя, АЛЕ была вылечана да таго, як ёй 
зрабілі хіміятэрапію і радыяцыйнае лячэнне, таму яна адмовілася ад астатняга лячэння і затрымалася з 
маслам ... Якое яна па -ранейшаму прымае і будзе прымаць КОЖНЫ ДЗЕН астатняе яе жыццё!
Стыў: кажа: "Гэта найбольш сумяшчальна са зменамі пасля радыяцыі". У яе была прамянёвая тэрапія?
Світанак: Стыў, так, але яна так і не скончыла ... Доктар у падлозе! "

«Пацыент: Лінда В., Дата абслугоўвання: 16.11.2013, Працэдура: КТ -КУШНЯ З КАНТРАСТАМ

Праведзена КТ грудной клеткі ... Параўнанне зроблена з папярэдняй КТ грудной клеткі з 8/7/13

Паказанні: Гэта 64-гадовая жанчына з гісторыяй раку лёгкіх ...

Высновы: назіраецца павелічэнне змены міжсцення і  патаўшчэнне междольковой перагародкі  ...  што
паляпшаецца ў параўнанні  з  папярэднім абследаваннем ...  Ніякіх  пэўных вузельчыкаў мяккіх  тканін
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міжсцення не выяўлена. Няма дакладных доказаў падпахавай лімфагранулематозу або горлападобнай
лімфагранулематозу. Акрамя змяненняў пасля радыяцыі ў медыяльным аспекце правай верхняй долі,
ніякіх  дадатковых  парэнхіматозных  памутненняў  лёгкіх  або  падазроных  лёгачных  вузельчыкаў  не
прадэманстравана. Трахея і галоўныя бронхі запатэнтаваныя. Плеўральнага выпату няма. Памер сэрца
нармальны. Перыкардальнага выпату няма.  Візуалізаваныя ўчасткі  верхняй частцы жывата нічым не
прыкметныя. Няма ачаговага агрэсіўнага святлівага або склератычнага касцявога паразы.

УРАЖЕННЕ: Паляпшэнне постпрамянёвых змяненняў у правым грудку і медыяльнай частцы правай
верхняй долі. Няма пэўных доказаў паўторнага або рэшткавага захворвання ".

«Нафта  адмяніла  ўсе  радыяцыйныя пашкоджанні  і  зажыла  неверагодна  ...  Медыцынская  марыхуана
РАТАВАЛА мяне і трымае далей ад 5 фармаў. Я страціў правую нырку з -за хіміятэрапіі, і яна пачынае
захопліваць  туды,  дзе  балюча мець  скуру  на  мне ...  і  праз  некалькі  хвілін  пасля  ўжывання  алею ў
настойцы я прымушаю прыступы спыняцца і заставацца ў баку на працягу некалькіх месяцаў ... Дзіўна і
гэта толькі адно алейнае пашкоджанне нерваў у маіх вачах, выкліканае хіміятэрапіяй, да месца, дзе мне
паставілі дыягназ глаўкома, і пры маім апошнім візіце ўсяго 6 месяцаў таму наогул не было прыкмет
глаўкомы, і зрок лепш, калі я лечуся ... »Тэрэза

«Мая цётка з глиобластомой 4 стадыі перайшла ад інваліднай каляскі да хады ўсяго за тры прыёмы! Яе
левы бок быў паралізаваны больш за месяц. Але цяпер цалкам функцыянальны !! Так усхваляваны! ”
Нікалет

«Я працаваў у калектыве і шмат гадоў і меў рак скуры на левай руцэ з -за таго, што павесіў яе ў акно
падчас кіравання. Цяпер я ведаю, што мне ніхто не павінен верыць, але я пачаў наносіць на яго алей
RSO кожны дзень, і клянуся, што яго няма. На гэта спатрэбілася пару месяцаў, але яна сапраўды знікла
там, дзе была гады ». Рэндзі

«Гэта  змяніла  маё  жыццё  пасля  таго,  як  амаль  год  таму  мне  паставілі  дыягназ  ХМЛ  (хранічны
міелалейкоз), і я паглядзеў відэаролік« Бег ад лячэння »пра тое, як алей канабіса вылечвала пацыентаў з
тэрмінальным ракам. Ну, я жывы доказ таго, што гэта працуе. Гэта змяніла ўзровень майго раку. Я яшчэ
не вылечыўся, але, спадзяюся, у бліжэйшы час я магу сказаць, што выжыў, таму, калі вы не прайшлі
мілю на месцы любога хворага на рак, не пачынайце ламаць рэчы, пра якія вам нічога невядома ". Дэніс

"Я веру. У майго сябра дыягнаставалі 3 віды раку. Яму далі 3 тыдні жыцця. Цяпер, праз 2 гады, ён стаў 1
-м родам і рабіў усё добра ». Сандра

«У майго брата  была лімфома страўніка,  метастазаваная  ў пазваночнік.  Наркотыкі,  якія  яму давалі,
трымалі яго ўсю ноч кожную ноч і дзень і тыднямі не спаў і не еў. Адна грамовая таблетка алею, і ён
засынае 18 гадзін і есць уволю. Праз тыдзень ён на 78% не хворы на рак. Доктар быў збіты з панталыку.
Мы не сказалі яму, таму што ён быў у немедыцынскім стане, але канабіс выратаваў яму і наша жыццё.
Цяпер праз год МОЙ БРАЦ БЕЙ ЛІМФОМУ! Ніхто гэтага не робіць ... без канопляў ». Errl

«У мяне зараз рак 4 стадыі. У мяне была абляцыя печані і рэзекцыя, а таксама хіміятэрапія фолфаксам.
Я выкарыстаў алейныя і опухолевые маркеры з 1200 -х гадоў да 3. Усе медыкі кажуць, што NSD. Ніякіх
прыкмет хваробы ». Джым

«Я  пазбавіўся  ад  пяці  маіх  пухлін,  выкарыстоўваючы  алей  канабіса  ...  было  цікава  ўбачыць,  як
сутыкаюцца лекары, калі ён не змог знайсці 5 першапачатковых пухлін ... куды яны падзеліся? Ці мае
гэта значэнне? Дзякуй алею канопляў ». Кэлі

«Некаторы час таму ў мяне быў вялікі  флакон.  Я б узяў кроплю ў дзень. Чалавек,  які  даў мне яго,
папрасіў яго вярнуць. У рэшце рэшт ён аддаў яе жанчыне, якая знікала ад раку. Яна не магла есці, піць, а
тым больш жыць. Яна важыла менш за 70 фунтаў. Мой сябар даў ёй алей ... вуаля! Яна пачала есці, піць
і працягвала свой бой ... паспяхова. Цвёрда веру ў гаючыя ўласцівасці канопляў ». Тара

«Сёння  мне паведамілі  пра  чалавека,  якому я  ахвяраваў вялікую суму.  У яго  ў  горле была ракавая
пухліна. Цалкам выкарыстоўваецца з трубкі з пачатку красавіка 2013 г. Жонка хворага тэлефануе ўсім у
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слязах. Пасля 4 тыдняў прыёму алею 2 разы на дзень яно знікла. Зусім знік ... Ён еў цвёрдую ежу ...
Ніякіх  новых метадаў  лячэння  і  новых лекаў,  толькі  RSO.  Падзяліцеся  ведамі,  захавайце  жыццё  ».
Джарэд

«Дын: Мая цётка карысталася хіміятэрапіяй. Тыя ж вынікі. МЕРТВЫ.

Стывен: Прабачце за вашу страту. Я бачыў, як канаплянае масла выцягвала рак маёй хроснай маці. Я
думаю, што вы ўсё роўна павінны гэта злавіць. Я ўпэўнены, што канабіс дапамог ».

«Мне толькі што паведамілі, што мой 16-гадовы пацыент, у якога была неходжкинская лімфа, ЯСНЫ!
Пухліны зніклі, лабараторыя нармальная ". Джанет

«Мне патэлефанаваў невылечна хворы. Яна лечыцца з RSO ўжо пару месяцаў. Рак кішачніка. Доктар
Тэд ёй заставалася жыць некалькі месяцаў. Jindřich Bayer, я рады паведаміць, што на апошнім доктары
Appt ён зрабіў ёй лепшы калядны падарунак. Ён сказаў ёй: я не магу знайсці рак, і ты можаш жыць !!!!
Гэта калядны падарунак. Дзякуй табе Ісус !!!! Ніколі не кажы ніколі ... »Райманд

«У мяне было двое сяброў, якія перажылі рак, зрабіўшы знакамітае алей Сімпсанаў! У аднаго быў рак
лёгкіх, яму далі 6 месяцаў жыцця, ён жывы ўжо 7 гадоў, а другі двойчы перажыў рак, апошні - рак
яечнікаў,  і  я  рады  сказаць,  што  2  тыдні  таму  раку  больш  няма!  Абодва  разы  яна  ўжывала  алей
канопляў !! ” Вікі-Джэйн

«Я сачу за старонкай Рыка каля года, з таго часу, як мая мама атрымала дыягназ дробнаклеткавы рак
лёгкіх. Яе паставілі дыягназ у сакавіку мінулага года і неўзабаве пачалі хіміятэрапію. Яна перанесла
хіміётэрапію і апрамяненне грудной клеткі на працягу лета, і стала вельмі дрэнна, бо радый абпаліў ёй
горла,  таму  яна  не  магла  глытаць/есці  і  г.д.  Затым  у  яе  было  нейкае  выпраменьванне  мозгу
(прафілактычны, блэх:/) увесь гэты час, які мы вялікія даследаванні праводзілі, і пачалі свой шлях, каб
сабраць усё разам для вытворчасці ўласнай нафты з нуля. Што нам і ўдалося -так!

Такім чынам, пасля першых двух дзён апрамянення мозгу яна вельмі моцна захварэла, таму мы прынялі
рашэнне,  што яна пачне ўжываць алей (кастрычнік).  З першай дозы яна ніколі не азіралася !!!!  Яна
прайшла праз астатнія галаўныя ўборы і ўразіла лекараў, што ў яе не было ні мігрэні, ні моцнай ваніт, ні
страты памяці і г.д.! Яна ляцела!

Так што пасля яе агляду ў кастрычніку яна паказала значнае зніжэнне пухліны лёгкіх, але яна ўсё яшчэ
была. Яны хацелі ўбачыць яе зноў у студзені, каб вырашыць далейшыя крокі. Такім чынам, мы аралі на
працягу  лістапада  і  снежня,  уводзячы ёй толькі  алей  і  ніякае  іншае  лячэнне.  У яе  на  Каляды была
нязначная няўдача, яна два тыдні ўпадала ў дэпрэсію і ванітавала, але мы вярнулі яе на сырыя веганскія
кактэйлі  і  пшанічную траву,  і  яна  сапраўды ажывілася  і  выглядае зіхатлівай.  Яе буйны агляд пасля
апошніх сканаванняў быў учора, здагадайся ... Мая мама без рака !!!! Ён знік !!!! Як гэта дзіўна !!!! ”
праз Джанет

«Каля 6 месяцаў таму ў маёй мамы быў дыягнаставаны метастазіруючы меланом з тэрмінальным ракам
з 6 пухлінамі на абодвух лёгкіх. Лекары сказалі нам, што хіміё і радыяцыя нічога не дадуць, і сказалі,
што ў іх было новае лячэнне, якое паспяхова спыніла рост пухлін і, магчыма, падоўжыла яе жыццё яшчэ
на  пару  гадоў.  Мы  пачалі  новае  лячэнне,  і  пабочныя  эфекты  былі  жудаснымі,  таму  мы спыніліся.
Прыкладна праз тыдзень мой сябар згадаў ваш дакументальны фільм на Youtube - Run From the Cure.

Пасля прагляду гэтага я вырашыў, якую шкоду можа прынесці спроба? Гэй, калі гэта не спрацуе, яна ўсё
роўна  памрэ.  Карацей  кажучы,  мама  ўжывала  алей  прыкладна  3  месяцы,  а  2  дні  таму  яна  рабіла
праверкі, і 5 з 6 пухлін ЦЯЛЕК зніклі, а апошняя ўдвая менш.

Я не  магу выказаць  словамі  ўдзячнасць  за  вашу інфармацыю і  выратаванне  жыцця мамы.  Жудасна
думаць пра ўсіх людзей і дзяцей у свеце, якія пакутуюць і паміраюць, калі простая расліна можа ўсё гэта
выправіць.  Цяпер  я  поўны  рашучасці  распаўсюдзіць  інфармацыю  і,  магчыма,  вырасціць  уласнае  і
зрабіць алей для знаёмых людзей, якім патрэбна дапамога. Яшчэ раз дзякуй і ўдачы вам у будучыні ».
праз Джанет
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«Рак яечнікаў, пухліна 5,5», 90 дзён жыцця, распаўсюдзіўся на страўнік ... Праглынуў 90 грамаў за 38
дзён. Раку больш няма. Майце ўсю дакументацыю, у якую трэба верыць, але ўсё роўна людзі гэтага не
робяць! Бог дабраславіць цябе, Сэнт -Сімпсан, за тое, што ты дапамог нам захаваць нашу матулю !!! ”
Лары

"У мяне ёсць некалькі дзіўных навін. Адзін з маіх Піпсаў на ўсход даў адзін, палічыце яго ... АДНАЯ
трубка  алею сябру,  у  якога  вакол  соннай  артэрыі  была  абкручаная  масіўная  пухліна.  Ён  проста  не
звяртаў на гэта ўвагі, аддаў доўгія валасы, каб схаваць іх, бо яны станавіліся ўсё больш і больш. Яго
брат,  лекар,  не  ведаў,  што  рабіць,  бо  пацыент  адмовіўся  ад  хіміятэрапіі/апрамянення.  Не  маючы
магчымасці ігнараваць гэта больш, 2 дні таму яны адвезлі яго ў аперацыйную для маштабнай аперацыі.
Наведвалі  некалькі  спецыялістаў/  хірургаў,  бо  гэта  была вельмі  небяспечная,  працяглая  і  складаная
аперацыя. Яны спрабавалі максімальна выдаліць пухліну і збіраліся ўзяць вену з нагі і перасадзіць яму
на шыю. Яны адкрылі яму шыю, і VOILA пухліна была цалкам інкапсуляваная і адарваная ад соннай.
Яны літаральна пацягнуліся і выцягнулі яго! Лекары ў шоку і хочуць падрабязную справаздачу аб усім,
што ён зрабіў. Людзі, гэта не будзе доўгі спіс. Проста сок і АДНА трубка алею ». Коры

«Нафта дзіўная !! У адной сяброўкі былі кісты яечнікаў ... ёй зрабілі аперацыю па выдаленні, а праз
месяц яна вярнулася,  каб  даведацца,  што ў яе больш! Прайшоў месяц,  і  ён павялічыўся ўдвая,  і  ёй
сказалі, калі што -небудзь вернецца, і яны зробяць экстраную аперацыю! Яе хлопец зрабіў ёй масла ...
яна прымала яго 3 тыдні ... да яе здзіўлення, калі яна пайшла на наступнае УГД, яго амаль не было !!! »
Джолі

«1 год таму сёння хтосьці вельмі блізкі мне сказаў, што ў яго тэрмінальны рак. Яму сказалі, што яму
засталося жыць 8 месяцаў. На працягу 5 дзён я даў яму праглынуць каноплі алею, з'еўшы палову алею
памерам  з  рысавае  зерне.  На  працягу  6  тыдняў  было  паменшана  памер  пухліны,  і  не  было  ніякіх
прыкмет яе распаўсюджвання, як яны сказалі.

Я рады сказаць,  што пухліна  была памерам з  вялікі  грэйпфрут,  а  сёння -  з  памерам з жалуд.  Алей
канабіса выратавала яму жыццё. Ён будзе працягваць ёсць алей, пакуль яно не знікне. Гэта не толькі
вылечвае яго тэрмінальны рак, але і дзіўна ўплывае на яго здароўе. Ён быў перад дыябетам і пакутуе
атлусценнем, і цяпер ён дасягнуў ідэальнага вагі і шчаслівы, чым калі-небудзь!

Я заклікаю ўсіх зазірнуць у тэрапію алеем канабіса. Калі ласка, паглядзіце -> RICK SIMPSON "RUN
FROM THE CURE" Відэа на Youtube ... Гэта можа выратаваць вам жыццё ці каго -небудзь з вашых
знаёмых. Дайце ім дар жыцця! » Хасэ

Доказы

«Нафта Рыка Сімпсана мае поўны навуковы аўтарытэт, калі вы чытаеце навуковую літаратуру», Роберт
Меламед, ён жа доктар Боб

"Інгібіраванне шляху выжывання клетак прыводзіць да дэфасфаралявання Bad і перамяшчэнню гэтага
бялку Bcl-2 у мітахондрыі, а затым да апоптозу". Хм, умовы непрафесіянала, калі ласка ??? " Шанец

- Гэта перакладаецца: «Каноплі забіваюць ракавыя клеткі», шанец. JB

В. Чаму я павінен чакаць, што лекары падтрымаюць сцвярджэнне, што канабіс лечыць рак? 

А. Ну, таму што ён лечыць рак, і гэта ўсё. THC выклікае апоптоз, таму дзіўна, што выклікае апоптоз пры
ўсіх відах раку. Чаму? Ну, таму што дэкарбаксілаванае алей так ці інакш трапляе ва ўсе клеткі цела, калі
яго ўжываць у патрэбнай колькасці.  Эндаканабіноідная сістэма рэгулюе імунную сістэму, таму, калі
імунная сістэма працуе нармальна, яна таксама можа змагацца з ракам. На самай справе гэта не так ужо
і крыўдна.
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Правільна вырабленае высакаякаснае алей-найлепшы шанец у пацыента (хіба што ў некалькіх выпадках,
якія пагражаюць жыццю, спатрэбіцца аперацыя). І калі вы ведаеце варыянт лячэння, больш бяспечны,
эфектыўны і больш цікавы для пацыента, чым алей, скажыце нам. Няма ніякіх.

Паглядзіце, што кажуць Мечулам і Пачэр: «Запаленне/пашкоджанне тканін выклікае хуткае павышэнне
мясцовых узроўняў эндаканабіноідаў, якія, у сваю чаргу, рэгулююць сігнальныя рэакцыі ў імунных і
іншых  клетках,  якія  мадулююць  іх  найважнейшыя  функцыі.  Змены ўзроўню эндаканабіноідаў  і/або
экспрэсіі  рэцэптараў  СВ2  паведамляліся  практычна  пры  ўсіх  захворваннях,  якія  дзівяць  чалавека,
пачынаючы  ад  сардэчна  -сасудзістых,  страўнікава  -кішачных,  печані,  нырак,  нейрадэгенератыўных,
псіхіятрычных, касцяных, скурных, аутоіммунных, парушэнняў лёгкіх да болю і раку і мадулюючы CB2
рэцэптарная  актыўнасць  мае  велізарны  тэрапеўтычны  патэнцыял  у  гэтых  паталогіях  ».  http:
//www.ncbi.nlm.nih. gov/апублікавана/21295074

І як вы ўсё гэта робіце? Ну, з маслам. Вы збалансуеце ўзроўні або пакладзеце іх на разгон, калі гэта
неабходна. Вы можаце з'есці алей, нацерці яго, выпарыць яго і ўзяць у супазіторыях, і паміж гэтымі
чатырма метадамі вы можаце знайсці спосаб дапамагчы кожнаму пацыенту на гэтай планеце. Пазней
лекары ўводзяць у пухліны алей і скарачаюць іх у рэкордна кароткія тэрміны (не рэкамендуецца дома).

І  чаму я прапанаваў рак скуры (ці дыябетычную язву або апёк)? Ну, таму што вы бачыце, што там
адбываецца,  і  звычайна  не  патрабуецца  шмат  часу,  каб  вылечыць  іх  алеем,  у  большасці  выпадкаў
максімум некалькі тыдняў. Тады проста зразумейце, што тое ж самае, што адбываецца пасля мясцовага
нанясення на скуру, адбываецца ўнутры вашага цела пры прыёме алею. Зноў жа, крыўдна проста, але ў
рэшце  рэшт  гэта  вельмі  дакладнае  тлумачэнне.  А  потым  вернемся  да  таго,  што  напісаў  Мечулам:
«Змены ўзроўню эндаканабіноідаў і/або экспрэсіі  рэцэптараў СВ2 паведамляліся практычна пры ўсіх
хваробах, якія дзівяць чалавека, пачынаючы ад сардэчна -сасудзістых, страўнікава -кішачных, печані,
нырак, нейрадэгенератыўных, псіхіятрычных, касцяных, скурных, аутоіммунных, парушэнні лёгкіх да
болю і раку, а таксама мадуляцыя актыўнасці рэцэптараў СВ2 мае велізарны тэрапеўтычны патэнцыял у
гэтых паталогіях ».

- Ведаючы ўсё гэта, я збіраюся неадкладна мадуляваць актыўнасць рэцэптараў CB2. JB

"Гэта вылечыла мяне ад раку ... Чацвёртая стадыя мозгу ... Так што". Крышталь

«Казаць, што ён лечыць рак, - гэта даволі небяспечнае і ілюзорнае пераацэнка іначай абгрунтаванага
пункта, які заслугоўвае дадатковых даследаванняў. Але не, не, не. Каноплі не лечаць рак. На дадзены
момант  няма  канчатковага  і  рэальнага  лячэння  рака,  і  толькі  шэраг  надуманых  медыцынскіх,
аліментарных і псіхалагічных намаганняў могуць дапамагчы знізіць рызыку смерці ад раку. Каноплі не
лечаць рак, і пацыенты павінны гэта ведаць ». Давідэ

"RSO забівае рак, таварыш ... Курыць, не, але RSO так". Кевін

"Дапамажыце мне тут, калі ласка ...?" Джэф

«Перш за ўсё,« рак » - гэта ўсё, што заўгодна - ад кісты да нейрабластомы, таму« лечыць рак »з'яўляецца
агульным,  ілюзорным,  неспецыфічным.  Затым  каноплі  сапраўды  вельмі  добра  ўплываюць  на
размнажэнне клетак, што, безумоўна, дапамагае, але сістэматычна не лечыць пухліны. Зноў жа, кожны
від раку адрозніваецца, і каноплі паказалі нейкі станоўчы адказ на рак малочнай залозы, які з'яўляецца
тыпам карцыномы тыпу О, шырока і вельмі эфектыўна лечацца таксама звычайнай медыцынай. Пры
гэтым  я  Цалкам  за  легалізацыю  канопляў,  але,  нягледзячы  на  тое,  што  я  вельмі  адкрыты  для
альтэрнатыўных метадаў тэрапіі, я павінен не пагадзіцца з гэтым пампезным патрабаваннем ". Давідэ

"Джындрых Баер, дапамажыце, калі ласка !!!" Кевін

"Сцвярджэнне,  што канабіс  паказвае  станоўчы адказ  у барацьбе з  некаторымі  тыпамі  пухлін,  -  гэта
патрабаванне, якое я магу прыняць". Давідэ

- Давід, прымі ўсё, што пажадаеш, са мной усё ў парадку. Так, існуе вельмі мала цвёрдых дадзеных аб
нафце Рыка Сімпсана, але гэта звязана толькі з карупцыяй медыцынскай сістэмы і іх гаспадароў. Гэта
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зменіцца  вельмі  хутка,  калі  Каларада  і  Вашынгтон  пачнуць  прадастаўляць  свае  дадзеныя.  Плюс да
гэтага, Ізраіль і Нідэрланды пачынаюць выпрабаванні нафты, Верагодна, хутка далучыцца Чэхія.

Наколькі нам вядома, і з нашага практычнага вопыту з тысячамі пацыентаў, здаецца, алей дзейнічае на
ўсе віды раку значна лепш, чым усё, што пастаўляецца ў цяперашні час у медыцынскай сістэме. Калі вы
хочаце доказы, зрабіце алею і знайдзіце чалавека з ракам скуры і паглядзіце, што адбываецца, калі алей
нанесці на яго. З найлепшымі пажаданнямі, JB

"Зрабі гэта сам, мы пыталіся ў Рыка, дзе мы можам яго атрымаць, і праз некаторы час мы зразумелі, бо
мы жывем далёка ад Амерыкі і не можам куды -небудзь паехаць, каб атрымаць яго з -за фінансавых
абмежаванняў, мы проста глядзелі відэа, як 100 разоў , практычна запомніў гэта, знайшоў каноплі ў
мясцовага  пастаўшчыка,  купіў  рысаварку,  алкаголь,  нават  градуснік,  каб  быць  упэўненым  у
тэмпературы. Гэта было лягчэй, чым мы думалі, мы зрабілі гэта самі, мой хлопец прымае яго ўжо 4
дні ... Мы пачакаем і паглядзім. Мы чыталі медыцынскія часопісы і глядзелі мноства дакументальных
фільмаў, усе іх высновы аднолькавыя (клінічныя выпрабаванні, зробленыя ў UCLA, Гарвардзе ...) - алей
забівае ракавыя клеткі! Такім чынам, мы вырашылі гэта зрабіць, бо ў рэшце рэшт вы ніколі не можаце,
пакуль не паспрабуеце! " Яанна

«Сам  факт,  што  плацебо  лечыць  некаторых  людзей,  з'яўляецца  падставай  назаўжды  адмовіцца  ад
медыцыны  і  вывучыць  мастацтва  плацебо.  Сказаўшы,  што  вы  ніколі  не  праводзіце  даследаванне
плацебо,  калі  ў  вас  ёсць  эфектыўнае  лячэнне,  вы маеце  рацыю,  гэта  магло  б  забіць  палову  вашых
пацыентаў, хворых і жорсткіх ". Крыстафер

- Гэта было б сапраўды хвора і жорстка, Крыстафер, і таму я асабіста гэтага не зраблю. Іншыя могуць,
калі захочуць, а я не. Я хачу, каб медыцынская сістэма пачала выкарыстоўваць алей у якасці плацебо -
калі яны дакажуць, што ўсё, што яны хочуць выкарыстоўваць, бяспечней і больш эфектыўна, чым алей
(і  больш прыемна/прыемна для пацыента),  яны могуць прадаць  яго  і  прадаць  .  Калі  няма,  то не.  Я
думаю, што гэта даволі проста і вельмі рацыянальна. І так яно і будзе ў будучыні, так навошта чакаць?
JB

"Гэй, Кім, я кідаю вам выклік ДАКАЖЫЦЬ, што канабіс як нетоксичный лек, выратавальны жыццё,"
рыторыка ". Поспехаў з гэтым. Я прывык гучаць так, як вы. Тады я вырашыў, што збіраюся прабіць
дзіркі праз гэтую "рыторыку", таму што гэта ПАВІННА БЫЦЬ БУДЗІЦЬ ... хлопчык, я памыліўся. Я
маю  на  ўвазе  МЕРТВЫЯ  НЕПРАВІЛЬНЫЯ.  Вы  не  можаце  адмаўляць  навуковыя  100%  ФАКТЫ
ЖЕЛЕЗА. Я не мог гэтага зрабіць, і вы таксама гэтага не зробіце. ФАКТЫ - гэта ФАКТЫ, і гэта ФАКТ,
Кім.  AMA  &  Big  Pharma  з'яўляюцца  крымінальнікамі.  Яны  свядома  дазволілі  дэманізаваць  гэты
цудоўны дар ад Бога і хлусілі дзеля чыстай прыбытку! Яны дазволілі членам вашай сям'і пакутаваць і
памерці, Кім. Калі вы лічыце, што гэтыя хімічныя рэчывы Petro, якія яны прадаюць, - гэта медыцына,
лепш падумайце яшчэ раз.  Вы хочаце адкрыць для сябе "рыторыку",  пагаварыць са сваім доктарам,
пагаварыць  з  Амерыканскім  таварыствам  рака,  ідзіце  пагаварыць  з  вытворцамі  таблетак  атруты.
Звярніце ўвагу, Кім, КОЖНАЯ таблетка, на якую яны прэтэндуюць "НАДЗЕЙНА", НЕ! Знайдзіце мне
той, які  не таксічны, толькі АДЗІН! Тым не менш, у нас ёсць нетоксичный гародніна,  які вырабляе
самыя магутныя лекі на Зямлі, даказаныя для лячэння хваробы, і нашы "медыцынскія работнікі", і ўрад
палічылі  патрэбным адмовіць  нам у  гэтым выратавальным гародніне,  дазваляючы нам пакутаваць  і
памерці у турме, каб зрабіць рэчы яшчэ больш бяспечнымі ў грамадстве ... Вы хочаце пагаварыць пра
"РЭТАРЫКУ" ??? Спадзяюся, гэты пост адкрые вам вочы на ПРАЎДУ. У адваротным выпадку, RIP Кім,
няма надзеі для вас і вашага роду, у вас "клінічны дэфіцыт эндаканабіноідаў". Паглядзіце, гэта праўда ».
Дэн Тым не менш, у нас ёсць нетоксичный гародніна,  які  вырабляе самыя магутныя лекі  на Зямлі,
даказаныя для лячэння хваробы, і нашы "медыцынскія работнікі", і ўрад палічылі патрэбным адмовіць
нам у гэтым выратавальным гародніне, дазваляючы нам пакутаваць і памерці у турме, каб зрабіць рэчы
яшчэ больш бяспечнымі ў грамадстве ... Вы хочаце пагаварыць пра "РЭТАРЫКУ" ??? Спадзяюся, гэты
пост адкрые вам вочы на ПРАЎДУ. У адваротным выпадку, RIP Кім, няма надзеі для вас і вашага роду,
у вас "клінічны дэфіцыт эндаканабіноідаў". Паглядзіце, гэта праўда ». Дэн Тым не менш, у нас ёсць
нетоксичный гародніна, які вырабляе самыя магутныя лекі на Зямлі, даказаныя для лячэння хваробы, і
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нашы  "медыцынскія  работнікі",  і  ўрад  палічылі  патрэбным  адмовіць  нам  у  гэтым  выратавальным
гародніне, дазваляючы нам пакутаваць і памерці у турме, каб зрабіць рэчы яшчэ больш бяспечнымі ў
грамадстве ... Вы хочаце пагаварыць пра "РЭТАРЫКУ" ??? Спадзяюся, гэты пост адкрые вам вочы на 
ПРАЎДУ. У адваротным выпадку, RIP Кім, няма надзеі для вас і вашага роду, у вас "клінічны дэфіцыт
эндаканабіноідаў".  Паглядзіце,  гэта  праўда  ».  Дэн  Вы  хочаце  пагаварыць  пра  "РЭТАРЫКУ"  ???
Спадзяюся, гэты пост адкрые вам вочы на ПРАЎДУ. У адваротным выпадку, RIP Кім, няма надзеі для
вас і вашага роду, у вас "клінічны дэфіцыт эндаканабіноідаў". Паглядзіце, гэта праўда ». Дэн Вы хочаце
пагаварыць пра "РЭТАРЫКУ" ??? Спадзяюся, гэты пост адкрые вам вочы на ПРАЎДУ. У адваротным
выпадку,  RIP  Кім,  няма  надзеі  для  вас  і  вашага  роду,  у  вас  "клінічны  дэфіцыт  эндаканабіноідаў".
Паглядзіце, гэта праўда ». Дэн

«Мой муж мае рацыю. У мяне ёсць 4 ПЭТ -сканавання,  якія гэта пацвярджаюць. Калі я быў моцна
нафту, мае пухліны знікалі як вар'яты. Калі мне прыйшлося знізіць дозу, яны больш стабільныя, чым
скарачаюцца. У мяне ёсць бачныя доказы таго, што гэта працуе ". Марыя

«Гучыць як падман, каб зарабіць грошы. Вы сапраўды думаеце, што закон дазволіць мне вырошчваць
каноплі для атрымання нафты? Атрымаць сапраўднага чувака. У мяне лейкемія, і я не веру ні словам
таму, што вы кажаце. Вы, ашалелы мастак, які моліцца на хворых, павінен быць пасаджаны ў турму.
Калі вы ўпэўненыя, што гэта працуе, правядзіце сапраўдныя клінічныя выпрабаванні.  Многія краіны
дазваляюць вам гэта рабіць, не выкарыстоўвайце апраўданне FDA для Lame Ass! "Стывен

- Стывен, чым раней ты набярэш алей, тым лепш для цябе. Сапраўды, не вінаваціце мяне ў адсутнасці
навуковых даследаванняў  аб  нафце.  Калі  б  медыцынская  сістэма  сапраўды  рабіла  тое,  што  павінна
рабіць, толькі гэтыя восемдзесят сведчанняў былі б усё, што ім давялося б бачыць, каб правесці ўсе тыя
дзясяткі ці сотні тысяч даследаванняў, якія трэба будзе правесці.

Мы з Рыкам сапраўды не можам дазволіць сабе праводзіць усе гэтыя даследаванні, гэта выходзіць за
рамкі нашага бюджэту, да таго ж мы не можам праводзіць іх на законных падставах і так, як мы хочам
іх праводзіць, так што цяпер сапраўды іншыя вырашаюць сваю працу. Наколькі я ведаю, ёсць дзяржавы,
дзе  медыцынская  марыхуана  дазволена,  я  не  ведаю,  чаму  яны  яшчэ  не  правялі  даследаванне.
Напрыклад, пры раку скуры гэта будзе зроблена праз некалькі месяцаў, пры мясцовым выкарыстанні
толькі алею. Але гэта, здаецца, не адбываецца, ці я не ведаю пра такія даследаванні.

Але  ёсць  навуковыя  дадзеныя,  якія  пацвярджаюць  усё,  што  мы  гаворым,  проста  правядзіце
даследаванне, праверце PubMed і звяжыце кропкі для сябе.

Я спадзяюся, што гэта задаволіць вашыя навуковыя патрэбы, і я спадзяюся, што вы атрымаеце масла,
перш чым вашы лекары атрымаюць магчымасць забіць вас сваёй хімічнай атрутай, што ніколі не было б
дазволена, калі б гэта было праверана належным і этычным медыцынскім даследаваннем. JB

"Даследчыкі прыйшлі да высновы:" Дадзеныя, прыведзеныя ў дадзеным артыкуле, з'яўляюцца першымі,
з  якіх  мы  ведаем,  каб  прадэманстраваць  найважнейшую  ролю  рэцэптараў  CB1  (канабіноідаў)  і
эндаканабіноідаў у этыялогіі ПТСР у чалавека. Такім чынам, яны забяспечваюць аснову для распрацоўкі
і  праверкі  інфармацыйных біямаркераў  уразлівасці  ПТСР,  а  таксама  для  кіраўніцтва  рацыянальным
развіццём наступнага пакалення доказнай тэрапіі ПТСР ».

Але не чакайце, што федэральныя чыноўнікі дапамогуць прасунуць гэты працэс наперад. У 2011 годзе
федэральныя  адміністратары  забаранілі  даследчыкам  з  Універсітэта  Арызоны  ў  Феніксе  правесці
зацверджанае  FDA  клінічнае  выпрабаванне,  якое  кантралюецца  плацебо,  каб  ацаніць  ужыванне
канопляў у 50 пацыентаў з ПТСР. Навуковая сумленнасць? Не калі гаворка ідзе пра марыхуану. Нядоўга
».

- Калі ласка, не вінаваціце нас у адсутнасці медыцынскіх даследаванняў аб алеі канабіса. Чым раней вы
зразумееце, што так, ёсць група людзей, якія сапраўды кантралююць гэты свет і што яны проста зробяць
усё, каб затрымаць вяртанне канабіса, тым лепш для вас. Гэта не значыць, што мы не будзем прасоўваць
лекі з канабісам, гэта азначае толькі тое, што гэта зойме больш часу, чым неабходна ці чакалася. JB
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«Я цвёрда веру ў нафту. У сына мужа быў лейкоз, лекары далі яму 4 месяцы. Ён пражыў 2,5 гады з -за
нафты, якую ён ужываў у яблычным пюрэ. Дзякуй Рыку Сімпсану !!! Бог дабраславіць вас ». Тэры

«4 дні без уладкавання на новую працу. Ніякіх пабочных эфектаў, зняцця сродкаў і не адкусвання галоў
людзям! Вось вашы даследаванні, лол. Распавядайце! Нам гэта трэба. Мы абавязаны чалавецтву зрабіць
свет лепшым. Гэта пачатак :) ”Крысціна

«У красавіку мінулага года, пасля таго, як 5 гадоў не было раку грудзей, мне зноў паставілі дыягназ. На
гэты раз гэта была стадыя 4, тэрмінальная з кропкамі да хрыбетніка, рэбраў, лімфавузлоў, грудзіны і
грудзей. Мне ў асноўным прапанавалі паліятыўную дапамогу і сказалі, што яны пастараюцца пазбавіць
мяне ад занадта моцнага болю ... пайсці дадому і разабрацца ў сваіх справах. Мне было вельмі балюча, і
яны працягвалі  прызначаць  усё больш і  больш таксічных абязбольвальных з ВЕЛЬМІ непрыемнымі
пабочнымі эфектамі (Перкоцет, гідрамарфон і дэксіметазон). Я не мог працаваць з імі.

Мой муж пачаў чытаць гэтыя рэчы ў Інтэрнэце, і я, мякка кажучы, скептычна, але зразумеў, што мне
літаральна няма чаго губляць, спрабуючы. Жаваць вельмі маленькую колькасць Белай Удовы 3 разы на
дзень.  На мінулым тыдні  я  даведаўся,  што  мае  косткі  цалкам знікла.  Сёння  мне  сказалі,  што  МРТ
паказвае значнае скарачэнне пухлін мяккіх тканін. Цяпер не так скептычна і адчуваю сябе выдатна, без
болю ". Юлія

"Гэта сапраўды лечыць рак, я жывы доказ.  Костка і печань 4 стадыі з незлічонай колькасцю пухлін,
выкарыстоўвалі алей, і цяпер я не хворы на рак ". Лора

«Прывітанне Джындрыч, учора я скончыў чытаць кнігу Рыка. Выдатны матэрыял! Шчыра кажучы, мне
сапраўды не патрэбныя дадатковыя доказы сапраўднай чароўнай сілы нафты! Я таксама рабіў некалькі
эксперыментаў, і кожны дзень адкрываю для сябе нешта новае, што можа зрабіць гэта лекі! Дзіўна!

На жаль, нават калі я перакананы, і нават калі мая дзяўчына пераканана, што яе маці неяк не ў стане
«адпусціць» цалкам ... і ўсё роўна яна не ўпэўненая, што кіне лайно хіміё ...

Я пастаянна спрабую выказаць добрыя аргументы, але не магу вырашыцца за яе! Яна адна з хворых на
рак, і яна адзіная, хто можа вырашыць, што рабіць з яе жыццём.

Я ведаю, што яна ўсё роўна вылечыцца,  таму што мы наб'ем у яе столькі  алею, што ёй немагчыма
памерці. Але ўсё ж я адчуваю, што так дурна і так небяспечна гуляць з гэтымі чортавымі хімікатамі,
асабліва калі ў вас ёсць доступ да натуральнай медыцыны, якая даказала, што лечыць рак!

Я чытаў аб вашым вопыце з ракам і медыцынскай сістэмай ... Мне вельмі шкада вашай страты ... і цяпер
я лепш разумею ваша стаўленне да традыцыйнай так званай "медыцыны"! " Луіджы

- Прывітанне Луіджы, дзякуй за добрыя словы пра кнігу, і шкада, што вам давядзецца гэта перажыць. Яе
выбар яна выбірае, але я б не падышоў да хіміятэрапіі - проста прачытайце для яе гісторыю маёй мамы,
магчыма,  яна  зразумее,  што  прыём  атруты  ніколі  не  бывае  добрай  ідэяй,  асабліва  калі  яна  не
абгрунтавана і не патрэбна. Яе шанцы проста выжыць пасля хіміятэрапіі значна палепшацца, калі яна
прыме алей, але зноў жа, чаму нанесці яшчэ большую шкоду свайму хвораму арганізму? Гэта зусім не
мае сэнсу. З найлепшымі пажаданнямі, Джындрыч

«Гэта бітва, з якой даводзіцца змагацца многім добрым людзям, недасведчанаму доктару, які думае, што
ведае больш, нават не рухаючыся наперад па новай і існуючай інфармацыі аб канабісе, яго канабіноіды і
здольнасці забіваць рак без шкоды для пацыента. Наколькі вар'яцка з нашага пункту гледжання, што
яны патрабавалі б атруты над чымсьці такім бяспечным, чаму? Гэта няведанне ці яны бегаюць?

Я бачыў лекара раз у 5 гадоў з таго часу, як даведаўся пра гэта алеі для IBS, і гэта было для таго, што я
не мог зрабіць сам. Мы з вывіхнутым мініяцюрам выкарыстоўвалі алей, каб ніколі не заразіцца, знімалі
швы без пакут, і кожны раз, калі я наносіў яго, боль імгненна знікаў з -за зняцця запалення. Ён цалкам
вылечыўся за 2 1/2 да 3 месяцаў замест фізіятэрапіі і каля 9 месяцаў да года для лячэння. Я бачыў на
свае вочы раз за разам, і ніхто не можа ў мяне гэтага забраць ". Кові
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«Лекары НЕ навукоўцы і не практыкуюць навуку. У такім выпадку яны патрабавалі б ад урада дазволу
на доступ да марыхуаны. Прычына таго, што цяпер правераная частка цела, эндаканабіноідная сістэма,
была  цалкам  ігнараваная  амерыканскім  медыцынскім  грамадствам.  У  той  час  як  іншыя  краіны
праводзяць усё больш даследаванняў у галіне марыхуаны і, у прыватнасці, лячэння рака, амерыканскім
медыцынскім установай кіруе кампанія Big Pharma, вялікая страхоўка і вялікія грошы. Лекары перадалі
кантроль над сваёй справай немедыкам і палітыкам, якія баіцца страху. Яны будуць праводзіць гады,
спрабуючы  знайсці  альтэрнатывы  пад  кантролем  патэнтных  юрыстаў,  пагражаючы  пры  гэтым
патэнцыйным лячэннем.

Калі б марыхуана была схаваная ў нейкіх глыбокіх джунглях, падкантрольных нейкаму непісьменнаму
племені, Вялікая Фарма была б першай, хто б кантраляваў яе вытворчасць, запатэнтаваў свае 64 розныя
злучэнні канабіноідаў, а потым звярнуўся да лекараў, каб яны «прапісалі» яе. Але самае вялікае племя ў
ЗША ўжо пачынае выкрыкваць праўду. Шкада Вялікай Фармацыі,  што гэтае племя не прадаецца ».
Браян

«Гэта сведчанне ў нас. І мы гэтым дзелімся. Медыцынская група [больш не павінна ставіцца з павагай]
наркаманаў, якія працуюць за стымулы, выкрываецца. Яны курчацца ў кашальках. Яны ведаюць пра тое,
што адбываецца, і іх таварыш па гульні, FDA, ідзе разам з імі. Нічым не адрозніваецца ад любой формы
тыраніі, з якой мы сутыкаліся, перш чым прыняць гэты раз унутраны характар. Мы робім гэта для сябе.
Ёсць лекі ад раку, няма лячэння ад таго, як нам навязваюць МЕДЫЦЫНУ на дадзены момант, калі мы
не прагаласуем кішэнямі і бюлетэнямі! " Цільман

«Я назіраў, як сваякі, сябры так хутка паміраюць і паміраюць пасля таго, як іх прымусілі выдаткаваць
дзясяткі тысяч даляраў, каб іх павольна забіць, калі лекі вырасце з Маці -Зямлі. Давай зараз, прачніся і
панюхай фігню. Не скачайце стэрэатыпы і правядзіце сапраўднае даследаванне ». Эмі Джэйн

"Я ведаю, што я аддаю перавагу RSO, чым хіміё/рады ... Смешна, як некаторыя людзі могуць называць
RSO, калі пабочныя эфекты ўсяго астатняга могуць пакінуць у вас вельмі нізкую якасць жыцця". Кэры

«Яго трэба лёгка атрымаць. ТРЭБА быць даступным "Чым больш я чытаю, тым больш захапляюся".
Шэлі

«Усе віды раку - гэта нерэгуляваныя клеткі. Клетку трэба проста рэгуляваць. Калі яго арганізм не можа
рэгуляваць  ракавыя  клеткі,  то  ракавыя  клеткі  маглі  зламаць/пашкодзіць  рэцэптары  CB.  Калі  фіта-
канабіноіды (фіта  =  на  аснове  раслін)  кантактуюць  з  нерэгуляванай  клеткай,  ён  можа сігналізаваць
ракавай  клетцы праз  больш шлюзаў,  чым толькі  рэцэптары CB 1/2.  Вось  як  фітаканабіноід  дасягае
поспеху, калі эндагенны канабіноід не спраўляецца.

Вось некалькі заўваг аб працэсе таго, як канабіноіды рэгулююць ракавыя клеткі: Рак

1) Рак - гэта нерэгуляваная клетка. 
2) Выклікаючы апоптоз Рэгулюе ракавую клетку. 
3) Канабіноіды выклікаюць апоптоз у клетках. 

Рак вызначаецца як «шырокая група розных захворванняў, усе з удзелам нерэгуляванага росту клетак».
https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

Пытанне:  Як  мы  рэгулюем  клеткі?  A:  Via  Apoptosis.  Апопатоз:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptosis#Працэс  «Апопатоз  (прон  .:  .:  ˌæpəˈtoʊsɪs/таксама  пран  .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)  [2]  [3]  -  гэта
працэс запраграмаванай гібелі клетак (PCD) якія могуць сустракацца ў мнагаклетачных арганізмаў. [4]
Біяхімічныя падзеі прыводзяць да характэрных зменаў клетак (марфалогія) і смерці ».

«Працэс апоптозу кантралюецца разнастайным дыяпазонам клеткавых сігналаў, якія могуць зыходзіць
як пазаклеткавыя (знешнія індуктары),  так і ўнутрыклеткавыя (унутраныя індуктары).  Пазаклеткавыя
сігналы могуць уключаць таксіны [13],  гармоны,  фактары росту,  аксід  азоту [14]  або цітокіны,  якія
павінны альбо перасякаць плазматычную мембрану, альбо трансдуцыраваць, каб выклікаць рэакцыю.
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Гэтыя сігналы могуць станоўча (г.зн. выклікаць) або адмоўна (г.зн. душыць, тармазіць або прыглушаць)
уплываць на апоптоз ».

Як прымусіць ракавую клетку прайсці апоптоз?

Нам патрэбны канабіноіды/эндаканабіноіды, каб сігналізаваць рэцэптарам канабіноідаў (CB1R, CB2R),
каб выклікаць апоптоз (даўно падазраецца, што рэцэптараў больш за 2):

Што такое CBR? (Рэцэптар канабіноідаў):

«Рэцэптары  канабіноідаў  актывуюцца  трыма  асноўнымі  групамі  лігандаў,  эндаканабіноідамі
(выпрацоўваемымі  арганізмам  млекакормячых),  расліннымі  канабіноідамі  (напрыклад,  ТГК,
атрыманымі раслінай канабіс) і сінтэтычнымі канабіноідамі (напрыклад, HU-210). Усе эндаканабіноіды і
канабіноіды  раслін  -  ліпафільныя,  т.  Е.  Тлушчараспушчальныя  злучэнні  ».
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Ці могуць канабіноіды сігналізаваць аб CBR, каб выклікаць апоптоз?

"Даследаванні ў гэтых мадэлях хваробы разам са шматлікімі эксперыментамі in vitro паказваюць, што
канабіноіды праяўляюць свае імунасупрэсіўныя ўласцівасці чатырма асноўнымі спосабамі: (1) індукцыя
апоптозу", http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Аўтафагія - Калі я памыляюся, папраўце мяне, але з таго, што я разумею:

Аўтафагія - гэта працэс, пры якім клетку можна адрамантаваць або перапрацаваць. Звычайна з ракавымі
клеткамі яны проста запраграмаваныя на смерць, аднак Аўтафагія яшчэ можа адыграць пэўную ролю ў
гэтым працэсе.

Гэта як быццам у вас ёсць кантэйнер для перапрацоўкі і кантэйнер для смецця, і вы збіраеце розныя
адходы і размяркоўваеце іх у 2 кантэйнеры. Часам трэба перапрацоўваць, часам трэба проста штосьці
ўтылізаваць ». Скот

«У новым даследаванні Чэн і яго каманда выявілі, што лячэнне Δ9-THC выклікала павелічэнне ўзроўню
фермента,  званага циклооксигеназа-2 (ЦОГ-2) у гіпакампа мышы, вобласці мозгу, якая ўдзельнічае ў
навучанні  і  памяці.  Наркотыкі  або  генетычныя  метады,  якія  зніжалі  ўзровень  ЦОГ-2  у  мышэй,
прадухілялі  праблемы  з  памяццю  і  анамаліі  нейронаў,  выкліканыя  паўторным уздзеяннем  Δ9-THC.
Паколькі  ЦОГ-2  інгібіруецца  безрэцэптурнымі  абязбольвальнымі,  такімі  як  ібупрофен,  высновы
паказваюць на лёгкую стратэгію прадухілення пабочных эфектаў марыхуаны.

Навукоўцы таксама выявілі,  што лячэнне Δ9-THC зніжае пашкоджанне нейронаў у мышынай мадэлі
хваробы Альцгеймера, і гэты спрыяльны эфект захоўваецца, калі жывёл адначасова лячылі інгібітарам
ЦОГ-2. "У цяперашні час няма эфектыўных лекаў для прафілактыкі і лячэння хваробы Альцгеймера або
спынення  прагрэсавання  хваробы",  -  кажа  Чэнь.  "Нашы вынікі  сведчаць  аб  тым,  што  непажаданыя
пабочныя эфекты канабіса можна ліквідаваць або паменшыць, захаваўшы пры гэтым яго дабратворны
эфект,  увёўшы інгібітар  ЦОГ-2 разам з Δ9-THC для лячэння невырашальных захворванняў,  такіх як
хвароба Альцгеймера". http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Новае даследаванне канопляў/рака, якое фінансуецца ўрадам, узрушае навуковую супольнасць ...

THC,  асноўны  псіхаактыўны  інгрэдыент  канопляў,  можа  змяніць  генетычны  код  чалавека,  каб
прадухіліць рак і запаленчыя захворванні. Што?!!!! Што тое, што!!!????

Рык Сімпсан і яго галоўны эльф, чэшскі актывіст Йіндржых Баер, казалі гэта на працягу многіх месяцаў,
і я быў ветлівы, але таемна здзекаваўся з гэтага паняцця, таму што гэта для мяне гучала як куча фокусаў
(і  з-за іншых дробных тэхнічных момантаў) рознагалоссі  ў мяне з іх пункту гледжання).  .  .  Лекі  не
могуць змяніць ДНК, так? НЕПРАВІЛЬНА, відаць! СВЯТЫ [КЛЕЙ]! » Алан Гордан

"Даведка:  Канабіноіды індукавалі  магутныя клеткі-супрессоры, атрыманыя з-за міелоідаў (MDSC) in
vivo. Вынікі: Функцыянальная MDSC, індукаваная THC, паказвае выразную карціну экспрэсіі міРНК.
Выснова:  Спецыфічная  міРНК  можа  гуляць  важную  ролю  ў  развіцці  і  функцыянаванні  MDSC,

91



Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

рэгулюючы гены -мішэні, якія ўдзельнічаюць у дыферэнцыяцыі миелоидных клетак. Значэнне: Выбар
міРНК можа  быць  важнай  малекулярнай  мішэнню  для  маніпуляцыі  актыўнасцю  MDSC пры раку  і
запаленчых  захворваннях  ".
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Добра, што б гэта ні азначала, гэта не ўваходзіць у маю сферу ведаў. Верагодна, у ім гаворыцца, што
нешта  накшталт  канабіноіды  можа  вылечыць  рак,  і  робяць  яны  гэта  нейкім  чынам  з  дапамогай
мадыфікацыі генаў. І што, як заўсёды, патрэбныя дадатковыя даследаванні.

Усё, што я кажу, гэта тое, што сама думка аб матэрыі - гэта самая маленькая часцінка матэрыі, і алей
таксама можа выправіць думкі. Гены яшчэ занадта вялікія. Даследаванне павінна засяродзіцца на тым,
што канабіноіды робяць з найменшымі часцінкамі нашага цела, атамамі, кваркамі, струнамі і г. JB

Інфармацыя аб лячэнні іншых захворванняў скуры

"З майго досведу выкарыстання забароненай канопляў касметыкі, у якой мы выкарыстоўвалі 
алей з прамысловых канапляных нырак, якое значна слабейшае ў параўнанні з маслам, якое вы 
робіце, мы выявілі, што каноплі-гэта ў асноўным лекі, таму што яго можна выкарыстоўваць 
практычна на любым стан. Ці можаце вы гэта пацвердзіць?

Гісторыя называе каноплі панацэяй, што азначае, што яны лечаць усе, а ў мінулым яе выкарыстоўвалі
для  лячэння  мноства  медыцынскіх  праблем.  З  майго  вопыту  бачыць  канаплянае  масла,  якое
выкарыстоўваецца  для  розных  захворванняў,  я  таксама  называю  каноплі  лекамі  ад  усіх.  Каноплі
карысныя пры лячэнні практычна любога захворвання або стану; ён спрыяе аздараўленню ўсяго цела
без шкоды. Такім чынам, для мяне і многіх іншых гэта стала найлепшым лекамі, і я цвёрда перакананы,
што няма нічога лепшага.

У  свеце,  у  якім  мы  жывем  сёння,  многія  нават  баяцца  выходзіць  на  сонца,  але  гэта  лекі  добра
спалучаецца з такімі рэчамі, як крэмы для скуры і ласьён для загару, дык навошта хавацца ў цемры? Ці
не было б нядрэнна зноў выйсці на сонейка і атрымліваць асалоду ад жыццём, не турбуючыся аб такіх
рэчах,  як  рак скуры? Вы можаце паспрачацца,  і  цяпер гэта цудоўнае  рэчыва можа зрабіць  усё  гэта
магчымым ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Апёкі

«Я ведаю з асабістага вопыту, што няма лепшага лячэння цяжкіх апёкаў, чым канаплянае масла. Калі
алей  нанесці  на  апёк,  яно  здымае боль  за  лічаныя хвіліны і  значна  паскарае  працэс  гаення.  Калі  б
бальніцы  выкарыстоўвалі  канаплянае  масла  ў  сваіх  апёках,  пакуты  людзей  можна  было  б  значна
паменшыць.

Калі  я толькі  пачаў выпускаць алей,  я ўжываў мноства шкодных лекаў,  прызначаных лекарамі,  якія
ўплывалі  на  мае  разважанні,  таму  маё  мысленне  было  не  зусім  зразумелым.  Гэты  зменены  стан
прымусіў  мяне  быць  некалькі  неасцярожным,  і  гэта  прывяло  да  выбуху  і  пажару,  які  пакінуў  маю
правую руку з сур'ёзнымі апёкамі трэцяй ступені.

Калі я кажу сур'ёзны, я маю на ўвазе сур'ёзны, тры чвэрці маёй правай рукі літаральна расталі і цяпер
віселі  ў  вачах.  Мая сяброўка Лія  спусцілася  і,  паглядзеўшы на апёк,  узяла  нажніцы і  адрэзала  ўсю
мёртвую плоць. Я ведаю, што гэта гучыць жудасна, але тое, што яна выдаліла, было мёртвым, таму на
самой справе я нічога не адчуваў.

За адзінаццаць дзён мая рука цалкам вылечылася, не пакінуўшы шнараў. Адзіны спосаб даведацца, што
я  нават  атрымаў  траўму,  -  гэта  наяўнасць  усёй  новай  ружовай  скуры,  якая  была  бачная,  і  нават
валасяныя фалікулы адраслі.
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Цяпер паглядзіце, што адбываецца ў гэтых апёкавых аддзяленнях, якія прадастаўляе наша медыцынская
сістэма. Дзеці і дарослыя, якія перанеслі цяжкія апёкі, выявяць, што апёкавыя ўстаноўкі - гэта не што
іншае,  як  камеры  катаванняў,  якія,  здаецца,  не  спыняюць  пакуты.  Гэтыя  пацыенты  падвяргаюцца
інфекцыям, шматлікім балючым аперацыям з удзелам скурных трансплантантаў, і ў рэшце рэшт яны, як
правіла, па -ранейшаму маюць моцныя рубцы.

Эфірны алей расліны канопляў-гэта натуральны анестэтык і натуральны антыбіётык. Калі вы наносіце
алей з расліны канопляў на апёк, на працягу 5 хвілін боль знікае і пачынаецца гаенне. Мяркуючы з таго,
што  я  бачыў,  як  гэта  рэчыва  робіць,  каб  вылечыць  апёк,  які  я  атрымаў,  і  іншых,  якія  перанеслі
аналагічныя траўмы, я цвёрда перакананы, што гэты дзіўны лек можа зноў вырасціць твар або іншыя
часткі цела для тых, хто перанёс цяжкую спаліць.

Калі алей можа зноў вырасціць маю руку і не пакіне шнараў, то чаму б не ступня ці нават твар? Так што,
калі тыя, хто кіруе апёкавымі аддзяленнямі, сапраўды хацелі б дапамагчы сваім пацыентам і палегчыць
іх  пакуты,  магчыма,  прыйшоў час  выкарыстоўваць  тое,  што працуе  ".  Рык Сімпсан,  каноплі:  самае
лекавае расліна

«У нядзелю раніцай я атрымаў апёкі кіпенем 3 -й ступені на пальцах. Вялікія пухіры і вельмі балючыя.
Я ўспомніў, што чытанне RSO дзіўна лячыць апёкі, таму я паспрабаваў. OMG Людзі, апёк цалкам знік
усяго за 40 гадзін. Ніякіх слядоў гэтага. Я нанёс лепшую колькасць RSO на пухіры, філе свежага алоэ
вера і бінт. Паўтарылася праз 12 гадзін. Няма неабходнасці ў трэцім дадатку ». Бобі

«Мая нявестка смажыла свіныя адбіўныя ў фрыцюры і па сутнасці апускала пальцы ў кіпячае разагрэтае
алей да першай рулькі, і яны пабялелі, як вараная курыца. Мы нанеслі ім RSO, і боль знік прыкладна
праз хвіліну, яна пакрывала іх 2 разы на дзень RSO. Яны хутка зажылі ўсяго за некалькі дзён, страты
скуры і рубцоў не было зусім. Дзіўна, што цяпер мы трохі трымаем у кухонным халадзільніку, таму,
калі  хто  -небудзь  апёкся  (асабліва  дзеці),  мы неадкладна  ўжыем RSO,  няма  неабходнасці  адчуваць
такую боль, калі ў нас ёсць натуральная расліна, якая за гэтым паклапоціцца . ” Дэбра

«Выкарыстоўваў  яго  пры  моцных сонечных  апёках.  Працавала  выдатна,  я  бачыў,  як  менш чым за
тыдзень  зажыла  рана  нажом.  Ён  таксама  лечыць  халітоз.  Я  выкарыстоўваю  яго  на  працягу  шасці
месяцаў і цалкам зняў лекі ад прыступаў. Калі я выбег, у мяне быў невялікі прыступ. Мне пашанцавала
атрымаць такія лекі, я рэкамендую пры болях у нервах ". Джэк

«Я выкарыстоўваю дроўную печ для нагрэву, таму апёкі на запясце суправаджаюць мяне ў халодныя
месяцы. Увосень мінулага года моцна апарыўся, яшчэ не спыніўся. Мне папярэдне далі алей RSO, таму
я нанёс тампон, пакрыў апёк і праз два дні ўчастак быў ружовым, чыстым плямай, без пухіроў і апёкаў!
Я прадаецца на 100%! » Жанін

Рубцы

«Я  бачыў  апёкі,  загоеныя  пры  выкарыстанні  гэтага  алею,  якія  павінны  былі  пакінуць  пасля  сябе
жудасныя шнары. Але пасля засталася толькі здаровая ружовая скура, і ў адпаведнасці з медыцынскай
сістэмай такое не павінна быць магчымым. На працягу ўсёй гісторыі каноплі заўсёды славіліся тым, што
яны валодаюць здольнасцю гаіць раны, пакідаючы пасля сябе ці не пакідаючы рубцоў.

Я пастаўляў гэта алей многім людзям, у якіх дрэнны колер асобы і праблемы з рубцамі на твары. Пасля
лячэння алеем паляпшэнне іх колеру было дзіўным. Нават шнары, якія былі на працягу многіх гадоў,
можна цалкам або ў большасці выпадкаў выдаліць, проста апрацаваўшы здзіўленую вобласць алеем.

Гэта можа быць дасягнута прыкладна такім жа чынам, як лячыць рак скуры: проста нанесці алей на
шнар і  накрыць бінтам.  Працягвайце паўтараць  гэта да таго часу,  пакуль рубец не знікне і  з  часам
апрацаваная вобласць зліецца з навакольнымі тканінамі.
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Я ўступіў у кантакт з чалавекам у Чэхіі, у якога на твары быў жахлівы шнар, падобны да таго, што ён
быў выкліканы  мячом.  Пасля  таго,  як  ён  апрацаваў  вобласць  алеем,  мне  было  вельмі  цяжка  нават
сказаць,  дзе  быў  шнар.  З  майго  пункту  гледжання,  тым,  хто  быў  знявечаны  пужаннем,  можна
дапамагчы, і лячэнне бязбольнае, так што калі ў вас непрыемны шнар, цяпер вы ведаеце, як з гэтым
змагацца ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Язвы, бародаўкі, радзімкі

«Язвы ў арганізме можна вылечыць, праглынуўшы алей. Нездаровыя язвы, бародаўкі і радзімкі на целе
можна  выдаліць,  проста  нанёсшы  алей  і  накрыўшы  іх  бінтам.  Алей  трапляе  на  нездаровыя  або
мутуючыя клеткі і бязбольна знішчае іх у большасці выпадкаў. Даволі часта бародаўкі і радзімкі могуць
стаць  нездаровымі,  і  ў  гэты час  яны звычайна цямнеюць і  пачынаюць расці.  Калі  ў  вас ёсць нешта
падобнае,  лекары  часта  могуць  зняць  праблему,  але  ў  многіх  выпадках  яна  проста  вяртаецца.  Каб
разумна пазбавіць арганізм ад такіх рэчаў, паспрабуйце гэты лек.

У мінулым я нават лячыў людзей, якія пакутавалі ад падэшвенных бародавак на нагах, і ў гэтага тыпу
бародавак развіваюцца карані, якія звычайна можна выкараніць толькі пры шырокай аперацыі. Замест
таго, каб медыцынская сістэма парэзала вашы ступні стужкамі, проста нанёс кроплю алею на галоўку
бародаўкі  і  накрыйце  бінтам.  Паспрабуйце  трымаць  павязку  на  месцы  каля  трох  дзён,  затым  зноў
накладзеце алей і іншую павязку. Звычайна пасля гэтага тры -чатыры разы карані бародаўкі руйнуюцца,
а галоўка бародаўкі проста адвальваецца. Калі алей выкарыстоўваецца для лячэння гэтага стану, усё гэта
праходзіць бязбольна, таму, калі вы пакутуеце бародаўкамі плантатара, навошта перажываць катаванні,
якія для вас прадугледжвае медыцынская сістэма, вылечвайце сябе разумным спосабам ». Рык Сімпсан,
каноплі: самае лекавае расліна

«Мае суставы лунаюць на пальцах і вуаля, расціраць алеем, боль знікае. На мінулым тыдні я абпаліў
сябе  на  апёкавай  бочцы,  3  цалі  чорнай  скуры,  якая  бурліла  на  ўнутраным боку  запясця.  Невялікая
колькасць алею, бінт, праз два дні, дзіўная ружовая скура. Паўторна прымяніўся праз два дні, і ён быў
вылечаны ... UP Мі. ~ Дзякуй !!!!! ” Жанін

«Я  выкарыстаў  алей  у  стылі  RSO  на  вядзьмарскай  бародаўцы  на  твары.  2  прыкладання  пакрытыя
памочнікам групы, і іх амаль няма! » Леслі

«Я выкарыстаў аліўкавы алей,  улітае  ў каноплі,  пры апёках і  парэзах,  і  яны зажываюць на працягу
некалькіх дзён. Ніколі не бачыў нічога падобнага. Я ведаю, што RSO было б нават лепш. Каноплі лячылі
ўсім да таго, як наш урад стаў сквапным ». Дэвід

"Я  добра  абпаліў  сябе  на  выхлапной  трубе,  і  паклаў  крыху  алею  канопляў,  напоенага  экстрактам
вінаградных  костачак,  і  яно  зажыло менш чым за  тыдзень,  і  амаль  ніякіх  боляў  і  раздражненняў  і
ШРАМАЎ няма!" Данііл

"У мяне шмат палохалых ад стану скуры, што мне амаль 6 месяцаў давалі жудасныя лекі. О, сюрпрыз!
Праз некалькі тыдняў пасля лячэння мая скура зноў стала кепскай. Гэта добра ведаць. Я быў у жаху ад
гэтых  лекаў,  капрызны,  сухая  лушчылася  скура,  пацела,  божа,  гэта  было  страшна.  Больш  не  буду
бачыць дакумента ". Нікі

"Паважаны сэр, я стары хіпі з 60-х гадоў і жыву ў штаце Каліфорнія. Вось ужо 8-9 гадоў займаюся
гіберрэкламай розных крушэнняў цягнікоў і" Белай удавы "з выдатнымі вынікамі. Я бачыў, што Рык
таксама выкарыстаў Белую ўдаву.

У цяперашні  час  я  дапамагаю  пацыенту  хоспіса  ў  рэканвалесцэнцыі,  хто  быў/ёсць?  паміраючы  на  
апошніх  стадыях  MRSA па ўказанні  майго  старога  ўрача  доктара  Рональда  Сэнда  ...  Я  пачаў  з  яго
настойкі, якія я рабіў, і даваў печыва з вады да экстракцыі бутонаў і проста здабываць масла чатыры
месяцы таму.
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Яшчэ адзін брат -вытворца, з якім я наведваю Царкву Адзінства, перавёў мяне на ваш вэб -сайт усяго
тры тыдні таму. Пачалі Джэйсана на "JOY GREASE", і ён прайшоў праз сваю першую трубку, а зараз - у
другую. Крыху больш за месяц таму яго шарыкі былі памерам з вельмі вялікую дыню, большую, чым
софтбол ... З тых часоў, як я з'еў маю выпечку і цяпер прама з "Чароўнай змазкі", ён з кожным днём
становіцца лепш, і яго палавыя залозы амаль зніклі вярнуцца да нармальнага памеру ... Кажуць, няма
лекаў ад MRSA ???

У Джэйсана на спіне вельмі моцныя пролежні, бо ён не можа ляжаць на баку або жываце. Цяпер ён кажа
мне, што яны сціхаюць, і калі наш лекар з'явіўся з іншай камандай, усе яны не маглі зразумець, чаму ён
не памёр і чаму яму стала лепш. Я яшчэ не расказаў урачу аб маім/нашым лячэнні канапляным алеем,
але хутка ў любы дзень ... Я сапраўды хачу дазволу лекара лячыць яго язвы зараз алеем, не згодны ???
Калі мы можам спыніць MRSA ў пацыента, якому засталося пражыць усяго некалькі месяцаў, проста
падумайце, што гэта павінна ці павінна я сказаць, што павінна сказаць медыцынскай супольнасці. Мір і
павага, Крэйг »

«У майго мужа быў 30 -гадовы шнар ад апёку, які патрабаваў перасадкі скуры ... Таму я падумала, ага,
яшчэ адно месца для эксперыментаў з гэтым дзіўным прадуктам. Ну, ён не верыў, што гэта зробіць што
-небудзь ... Пасля некалькіх ужыванняў гэта ператварылася, цяпер у яго ёсць пігмент, дзе яго не было.
Рост валасоў, дзе за 30 гадоў ніхто не вырас ». Рэбека

«Я атрымаў апёкі другой ступені па ўсім твары і руках ад пажару ў доме. Я паклаў RSO ўперамешку з
какава -алеем на працягу месяца, і вы амаль не можаце сказаць, што я калі -небудзь згарэў. Дзіўна, як
хутка гэта працуе, і гэта лепшы болесуцішальны сродак, які я калі -небудзь меў ». Amerikanisch

«У мяне на скуры галавы з'явілася радзімка, якая нядаўна пачала чухацца. Я наносіў мазок раз у дзень на
працягу некалькіх дзён, і радзімка фактычна пачала змяншацца! Пагаворыце пра дзіўнае ". Аманда

"Я веруючы ... выпраўляе падагру ... гэта павінна прывесці інь і ян у раўнавагу, таму што раней я думаў,
што шчаслівы,  але апошнім часам адчуваю шчасце,  якое зыходзіць з  глыбіні  душы ...  Дзякуй Рыку
Сімпсану". Ірвінг

«З 11 гадоў (цяпер мне амаль 30) у мяне развіваецца своеасаблівы грыбок на скуры, пераважна вакол
шыі грудзей і спіны. Гэтыя чырвоныя круглыя плямы з'яўляюцца на маёй скуры кожны год, і я ўзяў усё,
што трэба, каб лячыць стан скуры. Лекі, якія дэрматолагі прызначаюць, займаюць 5-6 дзён, каб выдаліць
гэтыя плямы, і яшчэ 5 дзён, каб цалкам іх ліквідаваць.

На днях я заўважыў, што гэтыя плямы зноў пачалі праяўляцца, АЛЕ на гэты раз я вырашыў нанесці на
яго алей канабіса ... і гэта сапраўды было чароўна !!! Я ўжываў яго толькі 2 разы, і плямы ВСЕ зніклі. Я
не паверыў сваім вачам! Няма больш таблетак і крэмаў і спецыяльных шампуняў для мяне! Цяпер я
прыгатаваў какосавае масла, напоенае алеем канабіса, і буду працягваць яго ўжываць яшчэ каля тыдня,
каб пераканацца, што плямы не з'явяцца зноў. Вялікі дзякуй RS & JB за ўсю дапамогу і інфармацыю, я
буду вечна ўдзячны ". Яанна

«У 2002 годзе я трапіў у жудасную аварыю. У мяне былі разрывы па ўсім, і я страціў частку косткі ў
руцэ. Пасля перасадкі скуры і касцей я быў амаль вылечаны і атрымаў інфекцыю ў руцэ. Аказалася, што
гэта касцяная інфекцыя, і давялося пачынаць усё спачатку. З -за гэтага кожны раз, калі я атрымліваю
парэзы/апёкі  (я  зваршчык),  яны заўсёды заражаюцца.  У мінулым годзе  я  атрымаў жудасны апёк  ад
паравой трубы на працы на жываце.  Утрымліваючы яго ў чысціні  і  з  выкарыстаннем алею, ён быў
вылечаны адным дотыкам на працягу тыдня! Мае невялікія апёкі зваркі могуць доўжыцца 4-6 тыдняў.
Больш не з маім алеем. Накруціце Неаспорын, я выкарыстоўваю МАСЛО! » Крыс

"Атрутны плюшч на маёй руцэ ... Высыпанні і апёкі зніклі за 5 хвілін ... Ні ўдараў, ні сыпу, ні болю ... Я
выкарыстаў адно зерне RSO з невялікай колькасцю какосавага алею ... ЗНЕЗАЛАСЯ за пяць хвілін !!!"
Эстэль

«Я  атрымаў  атрутны  дуб  на  твары,  пасля  другога  дня  гэта  было  ад  ілба  да  шыі,  вялікія  зудящие
ўкрапванні, сырыя і крывацёк ад драпін. Я змяшала трохі алею з невялікай колькасцю какосавага алею,
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каб яго было зручней змазваць. Я надзеў яго і імгненна пазбавіўся ад свербу і болю, на працягу гадзіны
сырасць і запаленне зніклі, да наступнай раніцы яго не было відаць, калі вы сапраўды не паглядзелі.
Гэта, безумоўна, падняло некалькі броваў, і, нарэшце, некаторыя скептыкі змаглі ўбачыць, пра што я
заўсёды кажу. Гаючая сіла канопляў! » Сіндзі-Лі

"Артрытны псарыяз менш чым за месяц ... J" Джуліяна

«Мой псарыяз знік пасля таго, як я пачаў есці алей ... Проста мясцовае выкарыстанне алею не дапамагло
мне так шмат- не знікла цалкам, пакуль я не пачаў выкарыстоўваць яго ўнутр. Ён яшчэ не вярнуўся. Я
зараз на падтрымліваючай дозе, таму спадзяюся, што гэтага дастаткова, каб псарыяз не трапляў. Я не
меў ніякіх прыкмет гэтага амаль 4 месяцы. Лекары сказалі мне, што гэта ніколі не знікне цалкам, і што
адзіны раз гэта «праясніцца» - гэта калі я сапраўды хворы, а з маёй імуннай сістэмай трэба змагацца.
Ну ... мне не дрэнна, а дзярмо МНОГО! Ліндсі

«Таксама вылечылі тэндыніт за некалькі дзён. Нават 7 -месячная траўма. Проста расцірайце раз у дзень
крыху алею або RSO на балючую зону. Дзіўнае дзярмо. Я выкарыстаў RSO пры апёку 3-й ступені ў
мінулую нядзелю-аўторак, пасля 40 гадзін лячэння ніякіх прыкмет апёку не было. Вядома, я хацеў бы
выкарыстаць яго, як толькі гэта адбылося. Гэта зэканоміла б мне гадзіны моцнага болю і трымала на ім
лёд ". Бобі

«Чым гэта не можа дапамагчы? Дзякуючы вучобе магчымасці бязмежныя. У мяне кіста на правым баку
шчакі  на  твары.  Праз  пяць  дзён  прыёму  алею  (прыёму  ўнутр)  кіста  хутка  скарацілася.  Алей  было
зроблена з  марозных лісця і  маленькай ныркі,  якая  была вымочана ў празрыстым выглядзе.  Сумесь
прасядзела 2 тыдні. У першую ноч алею ў маёй кісты было адчуванне паколвання. Праз пяць дзён не
стала. Алей працуе. Існуе занадта шмат доказаў, і навука за гэтым дзіўная. Ёсць хімічныя злучэнні, якія
рэагуюць  на  ўсе  нашы  рэцэптары  ў  нервовай  сістэме  -  справа  прыроды.  Дзіўная  частка  -  усё  гэта
знаходзіцца  ў  адной  расліне.  КАНАБІС.  Прыйшоў  час  паглядзець,  як  далёка  могуць  зайсці  людзі.
Прыйшоў час развівацца. Доктар Данк »Джэрэмі

«Першы раз я рабіў алей (улітае ў какосавае масла) для мясцовага лячэння спіны пажылога суседа. У яе
былі язвы па ўсім, што моцна свярбела. Выключаюцца пасцельныя блашчыцы, таксама шолудзі, уцёкі,
скелеты і г. Ведаеце, што зрабіў яе сын ??? Ён моцна распыліў матрац хімікатамі, каб пазбавіцца ад
памылак, якіх не было. Я даў ёй новы матрац з дакладнай інструкцыяй, што яго нельга распыляць. Ёй
прыйшлося легчы ў бальніцу з -за крывацечнай язвы, і пакуль яна была там, яна выказала пытанне аб
сваёй спіне, і вы ведаеце, што ёй сказалі лекары ??? Вымыйце валасы і цела ад вошай, у яе няма вошай.
Дык як вы думаеце, каго я буду слухаць, каб дапамагчы ёй? Лекары? НЕ. Я зрабіў алей, лячылі ёй спіну,
і адбываецца паляпшэнне і выздараўленне ". Мікеле

"Раніца, шатландца, учора ўвечары размаўляла з маёй сястрой, і яна кажа, што яна вылечылася !!!!! Лекі
вылечылі яе апяразвае лішай :) Яна кажа, што адчувае сябе цудоўна. Проста хацеў быць упэўненым на
100%, перш чым я вам напісаў. Вялікі дзякуй за вашу дапамогу ".

«З дзяўчынай з чарапіцай здарылася нешта іншае, і яна ніколі не казала сям'і, што здарылася. Вось яна,
яна толькі што даслала мне:

"Прывітанне зноў, толькі што ўчора даведалася, што год таму ў маёй сястры нарасла шчытападобная
жалеза, але яна не паведаміла пра гэта нашай сям'і. Мабыць, доктар сказаў ёй, што яны будуць сачыць за
гэтым, і калі ён вырасце, то будуць апераваць. Гэта было недастаткова, каб атрымаць біяпсію. Ва ўсякім
выпадку, на мінулым тыдні яна была на прыёме ў лекара і высветліла, што пухліна перастала расці. Яна
лічыць, што лекі спыніла рост. Хіба гэта не цудоўная навіна? Яна працягвае прымаць яго ў надзеі, што
яе  наступнае  прызначэнне  дакажа,  што  алей  забівае  пухліны.  Паведамлю  вам  больш,  калі  гэта
адбудзецца ". Шатландскі

«Учора жанчына пачала піць лекі. Гэта яе справаздача з першага дня. Проста дзіўна! Вось мой першы
дзень справаздачы:

Прачнуўся ўчора раніцай з экзэмай на губе і нанёс на яе алею. Прыкус спыніўся прыкладна праз 10
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хвілін.  Хваравітасць  знікла  за  30  хвілін.  Ацёк  знізіўся  за  некалькі  гадзін.  Пухіры  на  губе  сёння
прыкладна напалову зніклі - звычайна на іх выздараўленне патрабуецца 2 тыдні. Удыхаючы пары ад
масла на губе.  Заўважыла,  што боль у правай пазусе  спынілася  некалькі  тыдняў,  і  ў  мяне перастаў
хапаць  нос.  З  учорашняга  дня  толькі  чхаў.  Заўважыў,  што  мая  стомленасць  не  такая  моцная,  як
звычайна.  Заўважыла,  што  я  адчула  сябе  расслаблена  і  гэтага  трывожнага  краю  няма.  Заўважыла
зніжэнне болі ў целе ўвечары - звычайна да вечара я адчуваю такую моцную боль у целе, што не магу
сядзець  на  месцы  (боль  у  галёнкаступнёвым  нерве  і  цягліцах,  боль  у
каленях/плячах/локцях/запясцях/вялікім пальцы).

Акрамя таго, я атрымліваю вельмі лёгкае ззянне з кожнай дозай. Я не адчуваю цяжкасцяў у працы або
факусоўцы і не вагаюся за рулём. Я вельмі праніклівы, хаця раніцай забыўся прыняць цытыкалін.  Я
кладу эквівалент прыкладна паловы зерня нафты на Craisen і прымаю гэта такім чынам ".

Q. Прывітанне JB! Я хацеў у вас нешта спытаць, мне было цікава, ці дапаможа RSO апёкам маёй маці ад
радыяцыі? Яна вырашыла працягнуць "звычайнае" лячэнне, і цяпер у яе грудзі, у адсутнасці іншых слоў,
вылажана.  Балюча  проста  глядзець  на  гэта.  Я  памятаю,  што  або  вы,  або  Рык  аднойчы  абпаліліся,
мяркую, падчас падрыхтоўкі RSO, і паказалі фатаграфіі таго, як алей дзейнічае і на апёкі. Дык ці пайшло
б гэта ёй на карысць?

А. Прывітанне, Энрыке, вядома, натрыце алей або канаплянае мазь на яе грудзі і спіну. Вядома, яна
павінна з'есці алей і трымацца далей ад лекараў і ад усіх іншых такіх непатрэбных пашкоджанняў. JB

«У маёй мамы (72) ужо каля 2 гадоў балючая патрэсканая скура на большасці  кончыкаў пальцаў ...
вельмі балючая. Доктар кажа: "Так, гэта з узростам". Дафюс !!! Мы змяшалі вельмі невялікую колькасць
алею  з  аквафарам  ...  адна  працэдура,  на  ноч  ...  знікла!  Яе  балючыя  расколіны  вылечваюцца  і
працягваюць заставацца добрымі ўжо больш за тыдзень! Дзіўна! ” Долі

«Я выкарыстаў алей на свежай адкрытай аперацыйнай ране. У верасні 2012 года мне выдалілі з твару 2
пухліны  базальна  -клеткавага  рака.  Адзін  з  іх  быў  вялікім,  і  гэта  была  пухліна  -фідэр,  якая  яго
распаўсюджвала.  Акрамя таго,  унутраная  пухліна  ў  маёй шчакі  была саскрабана  для біяпсіі.  Калі  я
вярнуўся дадому і адкрыў рану, у мяне на твары быў кратэр.

Першыя 4 дні я змешваў алей шы і алей і наносіў яго. Затым я перайшоў на простае алей і не спыніўся.
Калі  я пайшоў на прыём да аперацыі,  доктар,  які  думаў, што я зраблю пластычную аперацыю, быў
уражаны маім выздараўленнем.  Я вырашыў сказаць  ёй праўду,  што я не  выкарыстаў рэцэпт,  што я
вылечыў яго алеем канабіса. Яна чула пра Рыка Сімпсана і Фенікс Слёзы, яна не асуджала мяне і сказала
працягваць добрую працу.

Праз месяц я іду на другую аперацыю, план дзеянняў па лячэнні гэтай раны ...

Алей канопляў. Скажу гэтаму хірургу? У мяне на прыёме ў службу! У каханні і святле ». Паці-Джо

- Паці, калі ты працягнеш алей, ніякай аперацыі не спатрэбіцца. Або пры неабходнасці адкладзеце яшчэ
на 60 г, але, калі гэта магчыма, трымайцеся далей ад аперацый і лекараў. У многіх выпадках гэта сумная
перадумова поспеху лячэння. JB

«RSO зрабіў  мой псарыяз  амаль  неіснуючым.  Я прымаю падтрымлівае  дозу  ўжо тры гады,  і  скура
чыстая, розум ясны, і я ніколі не быў здаровы ». Эрыка

"Я бачыў, як хто -небудзь з маіх блізкіх выкарыстоўваў алей Рыка пры моцным апёку, які пакінуў бы
непрыемны шнар, і на працягу тыдня пасля нанясення алею ён знік, і ніякіх прыкмет рубца або таго,
што ён згарэў". Джаніс

«У нас цяпер мая дачка на нафце. У яе псарыяз на локцях, перадплеччах і адным калене. Фатаграфаваў
на  старце.  Да  гэтага  часу  сухія  лускаватыя  ўчасткі  зніклі.  Скура  чырвоная,  але  гладкая  замест
прыпаднятай  і  запалёнай.  Знешнія  невялікія  ўчасткі  цалкам  ачышчаны.  Мы  перакананыя,  што  гэта
спрацуе.  Мы робім фатаграфіі  праз  дзень або пры прыкметным паляпшэнні.  Усё гэта  менш чым за
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тыдзень  з  выкарыстаннем  алею  мясцова.  Вялікі  дзякуй  за  дасведчанасць  аб  гэтым  леку,  які  ў
канчатковым рахунку вылечыць нацыі Рыка і Дж.Б. Я кожны дзень дзялюся паведамленнямі і расказваю
ўсім, хто паслухае. Пачынае апускацца ». Рон

В. Ці дзейнічаюць гэтыя сумесі ад вугроў? 

А. Джэніфер,  алей дзейнічае  пры "розных скурных захворваннях".  Гэта  азначае,  у  тым ліку акне.  З
найлепшымі пажаданнямі, JB

«(Я даведаўся пра алей) 3 месяцы таму шукаў у Інтэрнэце лекі ад вугроў і розацеа. Гэта высветлілася
імгненна! Я дадаю iso алей у какосавае алей, каб нанесці яго на твар і шыю раз у дзень. Мой муж кажа,
што я выглядаю на 15 гадоў маладзей! Вялікі дзякуй за абмен гэтай інфармацыяй. Бог дабраславіць вас
усіх. Працягвайце добрую працу ". Тоні

«Гэта дзейнічае і на ўрослыя валасы на твары. Я выкарыстаў яго на 23 -гадовым сыне з поспехам у 2
заяўках. АДНО КАХАННЕ." Паці-Джо

«Чарлі ідзе.  Без болесуцішальных. Ён стаіць высока. Яго крокі прамыя і шырокія.  Ён можа бегаць і
скакаць. Яго шыя амаль на 90 адсоткаў вылечана. Так не выглядала два гады. Учора ён з'еў банан, піцу,
палову бутэрброда, смажаны рыс, ёгурт і іншае. Ён ніколі не еў столькі. (...)

Правае  калена  Чарлі  было  горшым.  Гэта  прыкладна  на  50  адсоткаў  лепш.  Левы  амаль  цалкам
вылечыўся, за выключэннем таго, што ён чухаў яго ноччу і зноў пухнуў. Але нічога сур'ёзнага ... Самая
вялікая перамена - гэта рана на шыі і пад пахамі. Шыя амаль цалкам вылечана, а таксама падпахі.

Я выкарыстоўваю невялікую кроплю алею ў яго трубцы перад ваннамі. Гэта таксама дапамагло пры
болях у каленях. Калі баляць калені, ён атрымлівае гэтую кроплю. Я не дадаю ні тыленол, ні ібупрафен.
Гэта робіць трук. Я таксама раблю ўласную мазь. У мяне ёсць машына для вады, якая фільтруе ваду і
аддзяляе  шчолачную  ваду  ад  кіслай.  Паколькі  кіслая  вада  з  кіслародам  так  карысная  для  скуры,  а
таксама  з'яўляецца  антыбактэрыйнай,  я  набіраю  кіслую  ваду  і  змешваю  яе  з  метацэлулозай,  каб
стварыць мазь.

Я дадаю канцэнтрат, каб зрабіць мазь, падобную на кансістэнцыю вазеліну. Я змазваю яго павязкамі і
змазваю яго раны. Гэта адно робіць неверагодную розніцу з болем, свербам і гаеннем. Я вышлю вам
фатаграфіі ў бліжэйшы час. Я прымаю іх пры кожнай змене. Я думаю, што алею хопіць яшчэ на месяц,
але так як я ўпершыню такое рабіў, я не ўпэўнены. Я ў захапленні.  Яго апетыт ніколі не быў такім
добрым. Учора ён з'еў больш ежы, чым увесь год ". Трыша

"Гэй, Рык і сябры, у мяне ёсць сябар, у якога на левай лапатцы была гэтая рана (прыблізна 2 цалі на 4
цалі ў дыяметры), якая цягнецца ўжо 4 гады, балючая інфекцыя, без каросты на месцы, проста чыстая
сырое  адтуліну,  пад  паверхняй  можна  было  адчуць  цвёрды  кавалак  памеру  бейсбола,  адчувальны
навобмацак.

Ён  мясцова  ўжываў  алей  8  разоў  на  працягу  7  месяцаў,  прыкладна  2  выходныя  для  ўнутранага
выкарыстання.

Камякі і рубцы зніклі, адкрытая рана засталася ў рубцах, і мой сябар адчувае сябе шчаслівым, што меў
магчымасць выкарыстоўваць алей ". Рэбека

«Учора я парэзаў палец на блендере на працы. У 3 гадзіны ночы я прачнуўся ад стукаючага пальца, што
паспрабаваў лёд, перакіс, неаспарын. Нічога не атрымалася. Калацілася яшчэ. Потым я ўспомніў, што
алей  ад  слыху  дапаможа  клеткавай  рэгенерацыі,  спыніла  боль  і  вылечыла  шнары  са  скурнымі
праблемамі, чаму б не паспрабаваць. Таму я ўзяў кроплю і раскінуў ёю ўвесь кончык пальца. На працягу
1 хвіліны боль знікла на 80%. На працягу 30 мін. Мне ўдалося паварушыць пальцам толькі з невялікай
хваравітасцю, але без сапраўднай болю. Я прададзены. Праз 12 гадзін я зноў падаў заяўку і з таго часу
не адчуваю болю ». Рэбека
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"Гэй,  Рык,  я  хацеў бы захаваць  сваё імя ў таямніцы,  калі  ты выпадкова апублікуеш гэта  (што я не
супраць). Мая дзяўчына мела вельмі цяжкае выхаванне і прыступіла да парэзання запясцяў, калі ўпала ў
дэпрэсію, гэтая праблема застаецца з гадамі, але некаторыя даволі непрыемныя шнары на запясце ўсё
яшчэ застаюцца. Там вельмі прыкметна і вельмі шмат балюча, гэта першае, што многія заўважаюць пры
першай сустрэчы з ёй, яна не хацела б нічога больш, як пазбавіцца ад іх.

Такім чынам, маё пытанне: ці дапаможа алей пазбавіцца ад рубцоў? Ці хаця б дапамагчы зрабіць іх
менш прыкметнымі? Я люблю тое, што ты робіш, і хацелася б ведаць пра нафту, калі мой дзед захварэў
на рак, ты герой на ўсё жыццё, якое дапамог выратаваць! »

-  Дарагі  XXX,  пачніце  наносіць  алей  мясцова  на  рубцы,  яны,  хутчэй  за  ўсё,  знікнуць  на  працягу
некалькіх тыдняў ці месяцаў. Я таксама хацеў бы атрымаць яе на алеі, гэта дапаможа з яе ПТСР ад усіх
тых успамінаў пра тое, што яна перажыла, гэта таксама палепшыць якасць яе сну. Зрабіце фота і відэа,
калі  вы не  супраць,  шнар сапраўды знікне  -  альбо цалкам,  альбо яны будуць ледзь  прыкметныя.  З
найлепшымі пажаданнямі, Jindrich Bayer

"Гэй, Рэнд, у мяне такая ж праблема з ранамі на нагах. Па-першае, таму што ў мяне быў дыябет. Але я
даведаўся, што вельмі адчувальны да ўкусаў памылак і камароў. Я нанёс на іх алей і наклаў пластыр на
ноч, і ўкусы зажылі ». Мішэль

- Што алей можа зрабіць ад укусаў камароў ці кляшчоў, проста дзіўна. Паспрабуйце, і вы зразумееце,
чаму мы кажам,  што ніхто не павінен выходзіць з  дому,  калі  ў  яго няма алею. Алей мае так шмат
ужыванняў, што спрабаваць жыць без яго безадказна. JB

"Ешце алей ...  Я прымаю алей два месяцы, псарыяз амаль 80% ясны, і мне не трэба ўжываць ніякія
лекі ... І я таксама забраў мой артрыт ..." Джуліяна

«Я выкарыстаў сумесь аліўкавага алею з канабісам, і праз тыдзень псарыяз пачаў ачышчацца. На жаль, у
мяне было крыху, і мне не хапіла, каб узяць яго больш унутр і звонку. ГЛЯДЗЕЦЬ, у мяне нават не было
сапраўднага RSO, але алей канабіса, зробленае на аліўкавым алеі ». Тэему

- Будзем спадзявацца, што ў бліжэйшы час вы атрымаеце яшчэ нафты, Тэму. Лепш выкарыстоўваць яго
мясцова, каб кантраляваць сімптомы, а таксама ўжываць алей, вы таксама хочаце выдаліць асноўную
прычыну праблемы. З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Гэта добра працуе пры ўкусах камароў і зубных болях. Маю дачку ўкусілі, не жартуючы, па меншай
меры 50 разоў камары за 15 хвілін з выключэннем! Спрэй ад памылак у Глыбокім Вудсе. Я паспрабаваў
бананавую скурку, дэзадарант, алоэ вера, дэрмапласт і гідракартызон. Нішто з гэтага не знізіла ацёк (у
яе алергія на ўкусы камароў, якія моцна набракаюць) і не аслабіла яе. У роспачы я саскрэб смалу з
выпарніка, змяшаў яе з невялікай колькасцю какосавага алею, каб яна лягчэй расцякалася і "змазвала" ёй
ногі. Прыкладна праз паўгадзіны ўвесь ацёк знізіўся, і пакуль у яе яшчэ былі чырвоныя кропкі, укусы
якіх яны не турбавалі, я пазбег даваць ёй Бенедрыл.

У мяне ў роце ўтварыўся гнайнік, і я спакаваў смалу з вейпа вакол пашкоджанага зуба і зноў прыкладна
праз паўгадзіны ацёк пайшоў, і я змог яго вылечыць, з таго часу ніякіх праблем з ім не было. Я спакаваў
яго два дні,  каб быць упэўненым. Цяпер я магу сказаць,  што ўпакоўка смалы (калі ў вас вапір No2
унутры конусу, дзе вы мяняеце экран, збірае амаль чысты хэш, таксама канцэнтруецца.) Вакол майго
зуба я стаў неверагодна высокім, напэўна, вышэйшым, чым калі -небудзь у сваім жыцці. .

Я нават напісала мужу з гасцінай, каб папрасіць дапамагчы ў спальні. Сублінгвальныя лекі дзейнічаюць
лепш, і таму ў хуткай дапамозе,  калі яны падазраюць сардэчны прыступ, яны распыляюць нітра пад
язык. Цяпер усё ў парадку, я не памёр ад перадазіроўкі, не прачнуўся ад пахмелля і лепш за ўсё ... Мне
не прыйшлося прымаць вялікую колькасць Tylenol або Advil і нанесці яшчэ большую шкоду страўнік і
печань.

Я ведаю, што смала не самы эфектыўны спосаб, і я нават не быў упэўнены, ці спрацуе яна, але з гэтым
мне давялося працаваць, бо я жыву ў нелегальным стане. Я палічыў, што гэта не пашкодзіць. Я не магу
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чакаць,  каб  жыць  у  стане,  калі  я  магу  свабодна  вырошчваць  уласны  арганічны  зыходны  матэрыял
максімальна магчымай якасці, рабіць уласнае масла і лячыць сябе і ўсю сваю сям'ю ... у тым ліку сваю
амаль 2 -гадовую дачку перажыла пекла ў мінулым годзе, таму што ніхто не можа зразумець, што з ёй.

Яны думаюць, што зараз у яе бялковае засмучэнне, але гэта яшчэ адна рэч, якую яны кідаюць, бо не
маюць ні найменшага падання аб тым, што на самой справе не так. Атрыманне яе на нафце можа проста
выратаваць ёй жыццё.

Хоць я хацеў бы паставіць дакладны дыягназ, каб я ведаў, што лечу, але сутнасць у тым, што я проста
хачу,  каб  мой  дзіця  адчуваў  сябе  лепш,  і  калі  гэта  азначае,  што  я  буду  змагацца  з  звычайным
грамадствам, я гэта і зраблю ". Сара

«Дзякуй недастаткова за тое, што вы зрабілі. Я сяджу тут з маслам на атрутным дубе. Я б ніколі не
паспрабаваў без цябе. Гэта доўжылася больш за 2 месяцы, дакранаючыся амаль да 100% майго цела ў
мінулым годзе з -за таго, што хтосьці распаліў вогнішча, таму я зараз разбяруся паўсюль, і што яшчэ
горш, яны кажуць, таму што мы не ствараем імунітэту да гэтага.

Дзень таму ён усплыў. Такім чынам, алей мінулай ноччу зусім не спыніў свербу. Аднак я бачу, як гэта
штодня лечыць шнары, таму ў мяне ёсць вера. Сёння раніцай, праз 24 гадзіны пасля першага нанясення,
я бачу, што ён спрацаваў і лечыць любую траўмаваную скуру ад драпін. Так што з пастай аксіду цынку
на маім алеі я лічу, што я толькі што знайшоў 1# дапаможнік для атрутнага дуба.

Я на самой справе не магу дачакацца наступнага сезона, каб убачыць, ці, магчыма, нафта вылечыць, каб
выправіць гэтую праблему на ўсё жыццё. Я дам вам ведаць. Хіба гэта не было б выдатна? Яшчэ раз
дзякуй за ўсё, што вы робіце ". Рэбека

- Масла таксама можа гэта выправіць. Гэта лекі або барацьба з усімі медыцынскімі праблемамі. Чым
раней ён будзе ўжыты, тым хутчэй ён выправіць тое, што трэба выправіць, вось і ўсё. JB

«Я хачу, каб людзі ведалі, што RSO ачысціла велізарны пухір, які мой муж атрымаў на пятцы, лежачы ў
ложку так доўга ад такой хваробы. Я нанёс алей, і праз тыдзень яно знікла. Я зусім баяўся, што гэта
перарасце ў нешта больш сур'ёзнае. Ён закрываў яму ўсю пятку. Дзякуй Рыку Сімпсану за ўсё, што вы
робіце ". Сьюзан

"Будучы механікам,  я выкарыстаў алей на некаторых даволі дрэнных парэзах, і  вы маеце рацыю на
100% ... Гэта гоіць скуру хутчэй за ўсё". Коры

"Вылечыў мой ВПЧ за два тыдні толькі з трыма актуальнымі прымяненнямі". Мілі

«Я зараз у працэсе лячэння непрыемнай радзімкі, якая пачарнела. Кожную раніцу я наношу шчодрую
колькасць прама на радзімку, а потым накрываю пластырам. Праз 3 тыдні я візуальна бачу, як радзімка
скарачаецца. Гэта працуе. Я таксама кожны дзень еж крыху ... якая розніца ў энергетычным узроўні.
ЛЕКАРСКІЯ БЛАКСАДЫ КАНАБЫ !!!!!!! ” Бо

«Я прызнаю гэта ... Я нязграбны ... У мяне дрэнная звычка ўтыкаць у нагу зубцы вілы. RSO прама на
месцы, пакрыць пластырам, боль прайшла за лічаныя секунды, вылечылася за 3 дні ». Верас

«Я бачыў, што нашмат менш магутны варыянт алею з бальзамам знішчае псарыяз за некалькі  дзён,
памяншае  ацёк  яечнікаў  у  першы  дзень  менструацыі  за  20  хвілін  і  прадухіляе  рубцы  і  боль  пры
неадкладным нанясенні невялікіх апёкаў. Сапраўды прымушае мяне задумацца, што можа зрабіць нафта
... »Берас

«У мяне быў адзін з горшых выпадкаў ступні, калі мне было 10 гадоў, я хацеў бы мець алей. Але цяпер у
мяне ёсць. Праз 47 гадоў усё добра. Вылечвае амаль усё ». Дональд

«Мая нявестка смажыла свіныя адбіўныя ў фрыцюры і па сутнасці апускала пальцы ў кіпячае разагрэтае
алей да першай рулькі, і яны пабялелі, як вараная курыца.

Мы нанеслі ім RSO, і боль знік прыкладна праз хвіліну, яна пакрывала іх 2 разы на дзень RSO. Яны
хутка зажылі ўсяго за некалькі дзён, страты скуры і рубцоў не было зусім.
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Дзіўна, што цяпер мы трохі трымаем у кухонным халадзільніку, таму, калі хто -небудзь апёкся (асабліва
дзеці), мы неадкладна ўжыем RSO, няма неабходнасці адчуваць такую боль, калі ў нас ёсць натуральная
расліна, якая за гэта паклапоціцца . ” Дэбра

"У мяне была невялікая партыя камякоў на локці, я апрацаваў іх алеем ... Праз тыдзень у мяне локці
гладкі і без удараў ... Я думаю, што гэта былі бародаўкі, але таму што я не веру ў лекараў, я не мог" не
скажу дакладна ». Карла

- Незалежна ад таго, што з вашай скурай, проста нанёс алей, накрыйце пластырам і наносіце алей кожны
дзень ці два ці калі пластыр адвальваецца. Апёкі, бародаўкі, экзэма, псарыяз - алею ўсё роўна, што гэта
такое і выправіць гэта, проста дайце яму час і алей. JB

«У майго сябра была кіста на твары, і пасля прыёму алею на працягу некалькіх дзён яна знікла. І ён
ужываў яго, не выкарыстоўваючы яго мясцова ". Джонатан

«Я не хворы на рак, але ў мяне была інфекцыя на пятцы, якая не адказвала на лячэнне. У мяне нават
была праца па догляду за ранамі ... ён перастаў распаўсюджваць інфекцыю, але яна ўсё роўна не зажыла.
Я намазаў на яго алей, і за адзін дзень пачырванення было менш. Дзень другі і пачырваненне знікла.
Дзень трэці, і інфекцыя зноў выглядае як скура! Цудоўнае гаючае алей! ” Таммі

«Я працаваў у басейне і курорце ... Я светласкурая, цэлы дзень на вуліцы. У мяне на твары, галаве і руцэ
з'явіліся нейкія вар'яцкія плямы, якія заўсёды былі за акном кіроўцы. Нафта ачысціла гэтыя плямы за
некалькі тыдняў! Цяпер я ўжываю 5 грам чыстага THC кожны дзень, каб дапамагчы змагацца з любой
хваробай і падтрымліваць сваю імунную сістэму моцнай. Дарэчы, прышчэпкі ад грыпу ніколі не было! З
дзяцінства грыпу няма ». Джэй

«Я ведаю,  што  хлопцы тут заўсёды кажуць,  што  выкарыстоўвайце  чысты RSO, і  я  сапраўды вялікі
прыхільнік гэтага. Аднак я проста хачу паведаміць людзям, што настой какосавага алею, прыгатаваны з
лісця цукру, цалкам замяніў нам неаспарын, мне не даводзілася купляць гэты матэрыял ужо 2 гады. Гэта
працуе лепш і хутчэй, і я магу размазаць яго па руках і твары людзей, і мне не трэба турбавацца аб тым,
што яны захварэюць, калі яны выпадкова з'едуць яго ". Ціна

- Ціна, нішто не працуе лепш і хутчэй, чым чысты RSO, але я ведаю, што ты спрабуеш сказаць. Вядома,
што менш магутныя формы лекаў з канопляў таксама могуць зрабіць цуды. Праблема ў тым, што поспех
не такі надзейны, як у неразведзеных найбольш магутных RSO.

Касметыка з канабісам хутка заменіць большасць даступных касметычных сродкаў, а менавіта пасля
таго, як жанчыны даведаюцца, што алей можа зрабіць для іх прыгажосці. Масла канопляў, какосавае
масла  і  алей  шы  -  мае  любімыя  носьбіты,  але  можна  выкарыстоўваць  усё,  што  карыстаецца
папулярнасцю там, дзе яны жывуць, і дадаць у яго алей. 20-30% RSO ў крэмах дзейнічае цудоўна, але
0,01-1%  таксама  могуць  прынесці  вялікую  карысць  для  менш  сур'ёзных  умоў  і  штодзённага
абслугоўвання. JB

«У маёй сяброўкі моцная алергія на ўкусы камароў, і ўчора ўвечары ў яе быў адзін на скроні ... ён быў
велізарным, у любым выпадку я прапанаваў атрымаць пластыр і пакласці на ўкус RSO, які мы зрабілі з
лісця канабіса. Сёння раніцай, калі мы прачнуліся, гуз цалкам знік ».

- Дзякуй, Джымі. Я ўпэўнены, што гэтая інфармацыя дапаможа многім людзям. Тут сезон камароў. І
алей дзейнічае як рэпелент, паспрабуйце. Заўсёды лепш не дапусціць узнікнення праблем, нават калі іх
лёгка выправіць алеем. Алей можна выкарыстоўваць мясцова на ўсё, што чухае, пячэ або баліць. Чым
раней вы нанёс алей, тым хутчэй праблемы знікнуць. Запомніце гэта. JB

Пытанне:  Як  доўга  нафта  можа  праслужыць?  Назаўжды?  Што  лепш  захоўваць,  халадзільнік,
маразільная камера, кладоўка? Дзякуй.

А. У шпрыцы і пры захоўванні ў цёмным халодным месцы алей праслужыць гадамі, асабліва калі вам
атрымаецца абараніць алей ад наведвальнікаў і  сям'і,  а менавіта ад жанчын, таму што яны, здаецца,
любяць ўжываць алей нават больш, чым мужчыны. 
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У той момант, калі жанчыны ў вашай сям'і даведаюцца пра амаладжальны эфект алею і пра тое, што ён
робіць з маршчынамі, вам не прыйдзецца турбавацца аб тым, як доўга пратрымаецца алей, яно заўсёды
з'есць або выкарыстае мясцова вельмі хутка. Калі вы хочаце захаваць запас алею, не кажыце жанчынам,
што касметыка з 20-30% алею зробіць цуды для іх колеру асобы і зробіць іх максімальна маладымі,
інакш яны проста забяруць гэта ў вас. незалежна ад таго, што вы паспрабуеце сказаць ці зрабіць, і вам не
прыйдзецца турбавацца аб тым, колькі пратрымаецца алей.

Гэта не (маецца на ўвазе) сэксісцкі каментар, я толькі паведамляю пра тое, што бачыў шмат разоў, гэта
проста назіранне і спроба прыцягнуць увагу да таго, што алей можа зрабіць для вашага колеру асобы
незалежна ад полу. JB

«Калі б жанчыны ведалі, што гэта адмяняе старэнне скуры і аднаўляе пашкоджаную скуру (як у выпадку
з гэтым чалавекам), падтрымка легалізацыі канопляў пайшла б праз дах! Уся эканоміка квітнела з -за
падаўлення гэтага дзіўнага прыроднага лекі, і мы ўсе будзем назіраць, як ён рассыпаецца разам, калі ўсё
больш людзей атрымлівае інфармацыю і проста пачынае лячыць сябе ». Гіль

Пытанне: Вы наносіце яго на твар для лячэння маршчын> або прымаеце ўнутр або абодва? » Тоні

А. Абодва для дасягнення найлепшых вынікаў, але і мясцовае прымяненне можа зрабіць шмат. JB

«Я чытаў маршчыны? Гэта дапамагае WRINKLES? : 0 "Маргі

Хранічная боль

«Калі ў вас ёсць адпаведныя гатункі, з якіх можна зрабіць алей, няма нічога лепшага для купіравання
хранічнага  болю,  чым  канаплянае  масла.  Алей  з  многіх  відаў  канопляў  -  выдатны  прыродны
болесуцішальны сродак, які не выклікае прывыкання і шкоды. Медыцынская сістэма дае хворым, якія
пакутуюць  ад  хранічных  боляў,  небяспечныя,  прывыканне  і  шкодныя  лекі,  якія  дазваляюць
кантраляваць іх боль. Я прызнаю, што такія лекі ў некаторай ступені эфектыўныя, але па сутнасці ўсё,
што  яны  робяць,  гэта  маскіруюць  боль,  не  забяспечваючы  гаючага  эфекту.  Калі  вы  прымаеце
канаплянае масла ад хранічнай болю, яно не толькі памяншае боль, але і спрабуе вылечыць прычыну
вашых пакут.  Для ўсіх,  хто пакутуе ад хранічнай болю, канаплянае масла,  безумоўна, самае лепшае
лячэнне, бо не выклікае прывыкання і не наносіць шкоды астатнім целам.

Я  бачыў  людзей  з  ракам  костак  у  пакутах,  калі  марфін  і  ўсе  іншыя  абязбольвальныя  лекі,  якія
выкарыстоўвае  медыцынская  сістэма,  не  маглі  забіць  іх  боль.  Але  канаплянае  масла  ўзяло  яго  пад
кантроль  за  некалькі  гадзін,  і  яны змаглі  вельмі  хутка  вывесці  гэтыя шкодныя рэчывы з  невялікімі
сімптомамі абстыненцыі. Я таксама прадаставіў гэты прэпарат многім пацыентам з хранічнай болем, і
некаторыя  вынікі  былі  сапраўды  дзіўнымі.  Для  мяне  не  было  незвычайным,  каб  я  атрымліваў
справаздачы ад людзей на наступны дзень, у якіх гаварылася, што яны больш не пакутуюць.

Як  я  ўжо  казаў,  канаплянае  масла  здольна  ліквідаваць  боль,  але  таксама  дапамагае  вылечыць  яго
прычыну.  Зноў  жа,  ідэя  заключаецца  ў  тым,  каб  як  мага  хутчэй  зняць  гэтыя  небяспечныя
фармацэўтычныя лекі, якія выклікаюць прывыканне, і замяніць іх выкарыстаннем гэтага алею. Рэальна,
няма  параўнання  паміж  канапляным  алеем  і  фармацэўтычнымі  прэпаратамі.  Большасць
абязбольвальных  прэпаратаў,  якія  пастаўляюцца  нашай  медыцынскай  сістэмай,  небяспечныя,
выклікаюць  прывыканне  і  смяротна  небяспечныя,  у  той  час  як  канаплянае  масла  не  ўяўляе  ніякай
залежнасці або небяспекі для пацыента.

Калі пацыент прымае марфін або іншыя апіятаў, каб кантраляваць сваю боль, я прапаную пачаць з доз
памерам прыкладна з кавалак кораня дробназярністага сухога рысу. Затым павялічвайце колькасць, якое
вы ўжываеце, як мага хутчэй, адначасова памяншаючы спажыванне гэтых рэчываў, пакуль у вас наогул
няма  неабходнасці  ў  фармацэўтычных  сродках.  Ёсць  велізарная  колькасць  людзей,  якія  гадамі
прымаюць лекі, і лекары практычна нічога не дапамагаюць. Калі вы хочаце даведацца, што такое зноў
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адчуваць сябе добра, паспрабуйце алей і пакіньце вар'яцтва медыцынскай сістэмы ззаду ". Рык Сімпсан,
каноплі: самае лекавае расліна

Боль у спіне, скаліёз

Ці былі ў вас пацыенты, якія адчувалі палягчэнне ад боляў у спіне або скаліёзу?

«Прадзюсар нашага дакументальнага фільма« Уцячы ад лячэння »Крысціян Лорэт гадамі пакутавала на
скаліёз. Прыкладна трынаццаць гадоў таму медыцынская сістэма прапаноўвала зрабіць аперацыю, але
яны давалі Крысціяну толькі 50/50 шанцаў зноў хадзіць. З такімі шанцамі ён адчуваў, што яго адзінай
альтэрнатывай было жыць з болем. Амаль штодня ён мучыўся ад пакуты ад скаліёзу, і ён больш -менш
пераконваў сябе, што нішто не можа дапамагчы. Я даў яму канаплянае масла, і праз некалькі гадзін ён
паведаміў, што болі ў спіне не адчувае.

Я растлумачыў яму, што ён пражыў сваё жыццё з умовай, якая не дазволіла б яму займацца так, як трэба
нармальнаму чалавеку, таму мышцы спіны былі вельмі слабымі. Як і чакалася, пасля прыняцця алею ў
адпаведнасці з указаннямі Крысціян цяпер нармальна функцыянуе без болю, мышцы спіны ўмацаваліся,
і ён можа працяглы час абыходзіцца без алею. Крысціян - толькі адзін з многіх з праблемамі спіны, якія
знайшлі эфектыўнае лячэнне або барацьбу з выкарыстаннем гэтага лекі, каб палегчыць дыскамфорт. На
мой погляд, няма неабходнасці, каб хто -небудзь ішоў па жыцці ў пастаяннай агоніі.  Калі ў вас ёсць
праблемы са  спіной любога характару,  я  ўпэўнены, што выкарыстанне  гэтага  лекі  прынясе вялікую
карысць для большасці людзей, якія пакутуюць гэтымі захворваннямі ". Рык Сімпсан, каноплі: самае
лекавае расліна

Цукровы дыябет

«Дыябетыкаў, якім толькі што быў пастаўлены дыягназ, звычайна даволі лёгка вылечыць, і яны хутка
вызваляюцца ад хваробы. Але ў пацыентаў, якія доўгі час пераносілі гэта захворванне і гадамі цярпелі
наступствы хваробы, часцяком гэта зойме больш часу.  Нават у моцна пашкоджаных пацыентаў пры
правільным прыёме якаснага алею часта на працягу шасці тыдняў ім больш не патрэбны інсулін. На
жаль,  шкода,  якую гэтая  хвароба  наносіць  нашаму арганізму,  можа заняць  значна  больш часу,  каб
зажыць, але з улікам часу большую частку гэтага таксама можна аднавіць.

Здаецца, алей часта мае здольнасць амалоджваць падстраўнікавую залозу даволі хутка, таму зноў можа
нармальна функцыянаваць.  Мы ўпершыню змаглі  даказаць  гэта на дыябеце,  які  я  лячыў ад раку.  У
канцы лячэння рака ён на працягу дзесяці дзён цалкам сышоў з масла. На маё здзіўленне, яго ўзровень
цукру ў крыві заставаўся нармальным, і ён еў шмат таго,  чаго дыябетыку нельга.  Гэты чалавек быў
дыябетыкам больш за трыццаць гадоў, і ён прымаў дзве ін'екцыі інсуліну ў дзень. Так што пасля таго, як
ён не ўжываў алей на працягу дзесяці  дзён і  ўзровень цукру ў крыві заставаўся  нармальным, стала
відавочна, што яго падстраўнікавая жалеза павінна зноў нармальна працаваць.

Я заўсёды кажу пацыентам, што я не лекар, але я думаю, што гэта было б у іх інтарэсах, калі б яны
змаглі адмовіцца ад хімічных прэпаратаў, якія ўжываюць пры іншых станах. Даволі часта некаторыя
лекі могуць перашкаджаць эфектыўнасці лячэння алеем, і выкарыстанне алею звычайна заменіць гэтыя
лекі.

У  мяне  былі  паведамленні  ад  пацыентаў,  якія  пакутавалі  ад  цукровага  дыябету  1  і  2  тыпу,  у  якіх
гаварылася, што алей паспяхова іх лячыла. Напрыклад, я сутыкаўся з пацыентамі, якія ўводзілі інсулін
на працягу трыццаці  гадоў,  і  пасля прыёму алею на працягу шасці  тыдняў ім больш не трэба было
рабіць гэтыя ін'екцыі. У той жа час у іншых паведамленнях, якія я атрымаў ад некаторых, адзначалася,
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што яны паспяхова знізілі спажыванне інсуліну. Але яны таксама заявілі, што з выкарыстаннем алею
яны зрабілі і іншыя выдатныя рэчы, якія палепшылі іх агульны стан здароўя.

Тое, як я на гэта гляджу, адыход ад інсуліну і падстраўнікавая жалеза зноў кантралюе ўзровень цукру ў
крыві - гэта мэта. Тым не менш, нават калі гэта немагчыма цалкам дасягнуць, эфект алею ўсё роўна
будзе  вельмі  карысным  для  арганізма  пацыента.  Паколькі  гэта  захворванне  выклікае  праблемы  з
кровазваротам  і  іншыя  ўскладненні,  часта  інфекцыю,  выкліканую  траўмай,  немагчыма  вылечыць  з
дапамогай медыцынскіх сістэм, так званых звычайных метадаў. Напрыклад, калі дыябетык атрымлівае
інфекцыю  на  назе  і  адмаўляецца  належным  чынам  вылечыцца,  у  рэшце  рэшт  адказ  медыцынскай
сістэмы - выдаліць ступню ці хаця б тую частку, якая была заражана.

Я асабіста ведаў пра дыябетыкаў, якім гэта рабілася, і імгненна іх звычайна трэба выдаляць, таму што
інфекцыя працягвае зараджацца. Якая жахлівая перспектыва сутыкнуцца з дыябетам і што яшчэ больш
пагаршае той факт, што гэтыя аперацыі зусім непатрэбны.

У той час я нічога не ведаў аб гаючых здольнасцях расліны канопляў, і ўсё, што я мог зрабіць, гэта
назіраць за пакутамі, якія давялося перажыць гэтым пацыентам; але з таго часу я нарэшце даведаўся
праўду. Калі алей выкарыстоўваць вонкава, яно вылечыць дыябетычныя язвы за вельмі кароткі час, так
што вы можаце ўявіць сабе  перавагі,  якія  дыябетык атрымлівае пры прыёме гэтага рэчыва.  Я рабіў
гэтую інфармацыю даступнай на працягу многіх гадоў, але лекары ўсё роўна ігнаруюць выкарыстанне
гэтага лекі і працягваюць калечыць сваіх пацыентаў. Гэта адна з прычын таго, што я не маю ніякай
карысці ад медыцынскай сістэмы і ад усіх гэтых так званых лекараў, якія сілкуюцца нашымі пакутамі.

Пасля лячэння алеем многія дыябетыкі, якія гадамі сядзелі на абмежаваных дыетах, паводзяць сябе як
дзіця ў краме цукерак. Раптам яны зноў могуць з'есці прадукты, якія дыябетыку нельга, і некаторыя
пацыенты,  як  правіла,  пераядаюць.  З  цягам часу  алей можа адмяніць  шкоду,  нанесеную арганізмам
дыябетыкаў, напрыклад, дрэннае кровазварот і г. д. Алей таксама вылечыць тыя непрыемныя інфекцыі,
з  якімі  дыябетыкам  даводзіцца  змагацца  разумным  чынам,  і  тое,  што  мы  маем  засведчанае,
высакаякаснае  канаплянае  масла эфектыўна ў лячэнні  ўсіх  тыпаў дыябету  ».  Рык Сімпсан,  каноплі:
самае лекавае расліна

«Алей амалоджвае падстраўнікавую залозу, і, паверыце ці не, яно часта пачынае выпрацоўваць інсулін
нават пасля многіх гадоў бяздзейнасці. Многія пацыенты могуць спыніць прыём інсуліну праз некалькі
тыдняў на алеі. Алей таксама дапамагае вылечыць або кантраляваць усе іншыя праблемы, звязаныя з
дыябетам у арганізме.

Я б з'еў алей і/або выкарыстаў яго ў супазіторыях. Курэнне або выпарэнне таксама могуць дапамагчы
знізіць узровень цукру ў крыві, але эфекты вельмі абмежаваныя ў параўнанні з ужываннем алею. Я б
выкарыстаў алей мясцова пры дыябетычнай язве, проста нанёс алей, накрыў яго бінтам і паўтараў гэта
кожныя  тры  дні,  пакуль  язва  не  загоіцца.  Я  б  змяшаў  алей  канаплянага  насення  з  экстрактам  і
выкарыстаў яго для масажу, што паспрыяе цыркуляцыі крыві і  дапаможа прадухіліць ацёкі  і  іншыя
нязручнасці. Я б таксама ўключыў у свой рацыён насенне канопляў і канаплянае масла ». JB

Сэрца, артэрыяльны ціск

Ці былі ў вас якія -небудзь карысныя паведамленні аб канапляным алеі і захворваннях сэрца?

«Для тых, хто мае праблемы з сэрцам, якія пачынаюць лячэнне алеем, яны павінны ведаць, што часта
алей  можа  павялічваць  частату  сардэчных  скарачэнняў  пацыента,  пакуль  ім  не  стане  камфортна
карыстацца. Пачашчэнне пульса звычайна нязначнае, але я адчуваю, што пацыент павінен ведаць, што
гэта можа адбыцца.

Гэты прэпарат эфектыўны для зніжэння ўзроўню халестэрыну і паляпшае кровазварот, так што сам па
сабе будзе мець вялікую карысць для сэрца пацыента.  Безумоўна, сэрца з'яўляецца жыццёва важным
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органам, і з нашага вопыту канаплянае масла можа амаладзіць жыццёва важныя органы. Хоць я ніколі
не  казаў  людзям  спыняць  прыём сардэчных  лекаў,  многія  рабілі  гэта  без  шкодных  наступстваў.  Я
адчуваю, што ўплыў канаплянага алею на сардэчныя захворванні патрабуе дадатковых даследаванняў,
але з таго, што мы бачылі, гэты прэпарат вельмі карысны для сэрца.

Ці можа алей рэгуляваць артэрыяльны ціск?

Канаплянае масла сапраўды можа рэгуляваць артэрыяльны ціск. Я сам выкарыстоўваю яго, каб паспаць
і самастойна рэгуляваць крывяны ціск. Пачынаючы лячэнне канапляным алеем, я кажу пацыентам, якія
ўжо прымаюць лекі ад гэтага стану, уважліва сачыць за сваім артэрыяльным ціскам. Большасць тых, хто
ўжываў фармацэўтычныя прэпараты для кантролю артэрыяльнага ціску, больш не патрабуюць іх пры
пачатку лячэння канапляным алеем.

Паколькі  канаплянае  масла  зніжае  артэрыяльны  ціск,  кожны,  хто  паспрабуе  працягваць  ужываць
фармацэўтычныя  лекі  ад  артэрыяльнага  ціску,  хутчэй  за  ўсё,  выявіць,  што  іх  камбінацыя  знізіць
артэрыяльны  ціск  занадта  нізка.  Гэта  добрая  ідэя,  каб  пазбегнуць  гэтай  сітуацыі,  і  з  дапамогай
даступных на сённяшні дзень партатыўных тэстэраў артэрыяльнага ціску гэта можна лёгка дасягнуць.

Ці можа гэта дапамагчы пры іншых захворваннях унутраных органаў?

З  таго,  што  я  бачыў  пры  выкарыстанні  канаплянага  алею,  можна  кантраляваць  або  лячыць  многія
захворванні  ўнутраных  органаў  і  звязаныя  з  імі  праблемы.  Калі  ўнутраны  орган  амалоджваецца  і
вылечваецца, ён можа зноў аднавіць свае абавязкі ў нашым целе. Асабіста я лічу, што ёсць значна больш
сэнсу амаладзіць нашы ўласныя жыццёва важныя органы з дапамогай гэтага алею, а не перажываць
трансплантацыю органа з усімі звязанымі з ім небяспекамі, а потым усё астатняе жыццё прымаць лекі,
каб  орган  не  быць  адхілена.  У  некаторых  выпадках  адзіным  адказам  можа  быць  трансплантацыя
органаў,  але  калі  б  гэты медыкамент  выкарыстоўваўся  належным чынам для амаладжэння  жыццёва
важных органаў,  я  думаю, што патрэбы ў трансплантацыях будуць значна меншыя ».  Рык Сімпсан,
каноплі: самае лекавае расліна

«Сэрца - гэта ўнутраны орган, і алей амалоджвае жыццёва важныя органы. Калі пацыенты пачынаюць
ужываць алей, яны звычайна скарачаюць дозы сардэчных лекаў да паловы, і большасць спыняе ўжываць
лекі, як толькі адчувае, што можа перастаць іх выкарыстоўваць. Алей вельмі карысна для сэрца.

Алей можа вельмі лёгка рэгуляваць артэрыяльны ціск і арытмію. Звычайна ён зніжае артэрыяльны ціск,
таму тым, хто ўжывае лекі ад артэрыяльнага ціску, варта быць асцярожнымі з выкарыстаннем алею,
пакуль яны не прывыкнуць. Камбінацыя лекаў ад артэрыяльнага ціску і алею можа прывесці да занадта
нізкага ціску, і таму добра кантраляваць артэрыяльны ціск з дапамогай тэстаметра. У многіх выпадках
алей нязначна павялічвае пульс.

Гэтая  сфера патрабуе значна больш даследаванняў,  таму пацыенты павінны прытрымлівацца свайго
здаровага сэнсу, пачынаючы з маслам, але яны таксама павінны падтрымліваць сувязь са сваім лекарам,
каб пераканацца, што сэрца.

Сардэчна хворыя павінны праверыць электрычную праводку ў сваім доме або на працоўным месцы.

Сэрца працуе на  электрамагнітныя  імпульсы,  і  таму ім варта  максімальна  пазбягаць  знаходжання  ў
электрамагнітных палях.

Я б з'еў алей, і я б таксама выкарыстаў яго ў супазіторыях. Што тычыцца мясцовага прымянення, гэта
ніколі не балюча, але я не магу сказаць, наколькі гэта на самай справе карысна на дадзены момант. Як
заўсёды,  я  б  выкарыстаў  каноплі  ўсімі  магчымымі спосабамі.  Я б  таксама  ўключыў у  свой рацыён
насенне канопляў і канаплянае масла, вядома, што і насенне, і алей вельмі дабратворна ўплываюць на
многія сардэчныя захворванні.
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Калі  б  я  быў доктарам  і  рабіў  бы аперацыю на  сэрцы або трансплантацыю і  г.д.,  я  б  паспрабаваў
амаладзіць орган прынамсі 60 г алею. Калі б 60 г не прывялі пацыента да належнага стану здароўя, я б
усё роўна працягваў даваць яму алей ». JB

Астма

«Нават курэнне з гаршком карысна для многіх хворых на астму, але ўжыванне алею або выпарэнне -
гэта  значна  больш эфектыўны і  лекавы  спосаб  лячэння  гэтага  стану.  Выкарыстанне  алею ў  форме
супазіторыяў таксама вельмі эфектыўна для людзей з праблемамі дыхання, і таму гэты метад таксама
можа  прынесці  карысць.  Мы  ведаем  многіх  людзей,  якія  пакутуюць  астмай,  якім  дапамаглі  з
выкарыстаннем гэтага лекі, і я магу шчыра сказаць, што не ведаю пра больш эфектыўнае лячэнне гэтага
стану.  Нават тыя, хто пакутуе ад такіх  захворванняў,  як ХОБЛ, назіраюць дзіўныя паляпшэнні  ў іх
здольнасці нармальна дыхаць пры выкарыстанні гэтага лекі. Калі ў вас узніклі праблемы з дыханнем,
паспрабуйце алей, і я ўпэўнены, што вы не пашкадуеце ". Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

"Можна  чакаць,  што  выпарэнне  алею  з'яўляецца  лепшым  сродкам  лячэння  астмы  або  праблем  з
дыханнем.  Дзіўна,  але мы выявілі,  што супазіторыі  з  канаплянага  алею надзвычай эфектыўныя пры
адкрыцці дыхальных шляхоў. Звычайна на працягу 30 хвілін пасля таго, як пацыент прымае супазіторыі,
яны паведамляюць, што адчуваюць, быццам у іх адкрыліся лёгкія, і яны могуць дыхаць значна лягчэй.
Вядома, як і пры любой іншай хваробе, я прымаю стандартную дозу 60 г на працягу трох месяцаў, а
потым застаюся на грам у дзень, пакуль не адчую сябе цалкам здаровым. Тады, вядома, я застануся на
падтрымлівае дозе да канца жыцця. Я хацеў бы выкарыстоўваць алей ўнутр, мясцова на горла і грудзі, і
ў форме супазіторыяў ». JB

Дзеці і алей

У прыватнасці, маці будзе хвалявацца, калі бяспечна даваць алей дзецям. Тады бяспечна?

«Я лічу канаплянае масла абсалютна бяспечным пры лячэнні дзяцей усіх узроставых катэгорый, якія
пакутуюць на рак і іншыя хваробы. Я сапраўды не ведаю, як лекары, якія лечаць маленькіх дзяцей у
анкалагічных аддзяленнях, могуць жыць з сабой. Хіба яны не ведаюць, якую шкоду яны наносяць гэтым
малышам сваёй радыяцыяй, хіміятэрапіяй і іншымі шкоднымі, атрутнымі хімікатамі?

Кожны, хто калі -небудзь вывучаў медыцыну, ведае наступствы такога лячэння і ўсведамляе той факт,
што яны значна часцей прыводзяць да смерці пры выкарыстанні гэтых метадаў лячэння, а не да лячэння.
Калі  б бацькі  знайшлі  час,  каб цалкам зразумець,  што медыцынская сістэма мае намер зрабіць  з  іх
дзецьмі, я ўпэўнены, што большасць з іх аддадуць перавагу лячэнню канапляным алеем, таму што гэта
натуральнае рэчыва, бяспечнае для выкарыстання і не выклікае шкоду для дзіцяці.

Ведаючы, што я раблю з медыцынскай сістэмай, я ніколі не дазволю ім дастаць да рук майго дзіцяці. У
выпадку, калі хто -небудзь паспрабуе прымусіць мяне паступіць інакш, сітуацыя імгненна стане вельмі
непрыгожай.

Я думаю, што цалкам натуральна, што любы бацька хацеў бы абараніць сваіх дзяцей і не дапусціць іх
шкоды. Калі б я думаў, што медыцынская сістэма ўяўляе небяспеку як бацька дзіцяці, я адчуваў бы, што
павінен мець права выбіраць іншыя метады лячэння. Апошнім часам у ЗША і Канадзе былі выпадкі,
калі ўлады бралі дзяцей і прымушалі іх прымаць хіміятэрапію як супраць жадання дзіцяці, так і саміх
бацькоў. Здаецца, што мы, дарослыя, маем права адмовіцца ад іх вар'яцкага лячэння, але нашы дзеці
гэтага не робяць. Паколькі хіміятэрапія - гэта проста атрута,  калі б хто пайшоў супраць маёй волі і
прызначыў такое дзіця свайму дзіцяці, хутчэй за ўсё можна сказаць, што ў іх не будзе светлай будучыні.
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На мой погляд, кожны, хто зрабіў бы такое без згоды бацькоў, вінаваты ў замаху на забойства, і калі
дзіця павінна было памерці, то яно будзе несці адказнасць за іх смерць. Мне ўсё роўна, як вы вырашылі
на гэта глядзець, атрута - гэта атрута, і калі лекар увядзе гэтыя рэчывы, яны гэтак жа вінаватыя, як і я,
калі б я зрабіў тое ж самае. Тое, што лекары носяць белыя халаты, не азначае, што яны маюць права
нанесці шкоду сваім пацыентам; па сутнасці, гэта супярэчыць іх уласнай клятве Гіпакрата. Калі б я быў
на іх месцы, я б пачаў займацца медыцынай належным чынам, перш чым хтосьці, звязаны з пацыентамі,
якім яны нанеслі шкоду, вырашыць дамагчыся адплаты супраць іх.

Як канаплянае масла можна выкарыстоўваць у прафілактыцы захворванняў? Яшчэ раз паўтару: ці 
можна таксама даваць алей дзецям?

Я не ведаю нічога лепшага, чым канаплянае масла для прафілактыкі захворванняў, і я таксама лічу гэты
прэпарат абсалютна бяспечным пры лячэнні дзяцей. Я часта заяўляў, што калі дзецям даваць маленечкія
дозы канаплянага алею, у большасці выпадкаў можна было б прадухіліць такія захворванні, як дыябет,
РС, рак і многія іншыя.

Калі дзецям даваць мізэрныя дозы алею, THC і звязаныя з ім канабіноіды будуць назапашвацца ў іх
сістэмах і прадухіляць хваробы. Я не кажу пра тое, каб дзяцей павышаць; гаворка ідзе аб прадастаўленні
дзецям  або  людзям  любога  ўзросту  бясшкодных  лекаў,  якія  не  выклікаюць  прывыкання,  для
прадухілення медыцынскіх праблем у будучыні.

Няма ніякіх лагічных прычын, чаму мы не павінны вырошчваць і вырабляць уласныя лекі для лячэння
тых,  каго  любім.  Ці  павінны  нашы  дзеці  ці  нават  мы  самі  пакутаваць  і  паміраць,  таму  што
фармацэўтычныя кампаніі хочуць зарабіць больш грошай? Калі ёсць натуральныя лекі для палягчэння
нашых  медыцынскіх  праблем,  якія  ў  большасці  людзей  узнікаюць  з  цяжкасцю?  Прыйшоў  час
пацалаваць  фармацэўтычныя кампаніі  на развітанне і  даведацца,  што можа даць маці  -прырода,  каб
захаваць здароўе сябе і сваіх дзяцей.

Як дазаваць канаплянае масла дзецям?

Што тычыцца доз, дзеці нічым не адрозніваюцца ад дарослых, і ўсе яны маюць розныя допускі да гэтага
лекі. Для прафілактыкі захворванняў у дзяцей спатрэбяцца толькі мізэрныя дозы раз у дзень прыкладна
за гадзіну да сну, таму верагоднасць заражэння дзіцяці будзе вельмі малая. Зноў жа, канаплянае масла
не наносіць ніякай шкоды, таму я не ведаю, чаму хто -небудзь вагаецца, даючы яго сваім дзецям. У
дадатак,  уявіце  сабе  ўсе  паўсядзённыя  траўмы,  якія  мы  маем  цяпер  лячыць,  калі  б  алей  было  ў
наяўнасці. Такія рэчы, як апёкі, парэзы, драпіны, ранкі, інфекцыі, укусы насякомых і г.д., можна лёгка і
эфектыўна лячыць пры мясцовым выкарыстанні гэтага алею.

Пасля майго досведу прымянення гэтага лекі, гэта было б першае, што я даў бы свайму дзіцяці для
ўнутраных і знешніх умоў. Тым не менш, я, безумоўна, вагаўся і добра падумаў, перш чым дазволіў бы
ім прымаць хімічныя лекі. На самай справе, ведаючы, што я раблю з медыцынскай прамысловасцю, я
нават не падумаў бы пра гэта.

Каб  перайсці  да  такога  ладу  мыслення,  патрэбен  досвед  гаючага  дзеяння  канаплянага  алею,  але,
несумненна, убачыўшы, што ён можа зрабіць, вы таксама станеце наверненымі. Я цвёрда перакананы,
што калі б дзеці і людзі любога ўзросту рэгулярна прымалі невялікія дозы гэтага алею, усе яны маглі б
пражыць даўжэй і былі значна больш здаровымі ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Пытанне:  Ці  ёсць  узрост,  калі  яны могуць  пачаць  гэта?  Майму сыну  3  гады,  ён  дрэнную экзэму і
халодную частку года тут ". Раксана

А. Роксана, абсалютна бяспечна даваць алей дзецям, нават нованароджаным, асабліва пры мясцовым
ужыванні  ў  сумесі  з  маслам  канаплянага  насення  або  алеем  шы.  Гэта  добрая  стратэгія  змешваць
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канаплянае масла з  маслам (падыдзе 1% алею, але ідэальна падыдзе 20-30%), а  затым дадаваць яго
некалькі кропель у ванну кожны дзень. Ён пакіне тонкую плёнку на ўсім целе, і гэта, як правіла, усё,
што  трэба (ці,  прынамсі,  для  абслугоўвання).  Вазьміце  фатаграфіі  і  відэа,  паляпшэнне  будзе  вельмі
хуткім. Сверб і раздражненне знікнуць за лічаныя секунды ці хвіліны, а экзэма павінна проста знікнуць
на працягу тыдня ці больш. З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Гэты дым НЕ здаровы для дзяцей або мам ... дурныя мамы, і што вы кажаце сваім дзецям? Алей ці
нада! Асабліва дзецям! ” Найя

- Я б не быў такім радыкальным, курэнне або выпарэнне таксама спрыяльна ўплываюць, напрыклад,
супраць млоснасці ў цяжарных жанчын. Дзіцяці гэта не пашкодзіць. JB

"Дым не такі вялікі ... асабліва калі ў вас ёсць схільнасці да алергіі ... проста кажу. Я не спраўляюся з
дымам! Акрамя таго, дзеці не ў стане ведаць, калі спыняцца ... няхай гэта будзе цукар, кафеін, ежа і г.д.
Вы павінны быць іх гідам. Я не думаю, што прапаганда курэння канопляў - выдатная ідэя для падлеткаў.
Проста кажу.  Проста маё меркаванне з  убачанага.  Гэта таксама можа адцягнуць увагу ад школьнай
працы і важных пытанняў ». Найя

- Я таксама адцягваўся ад школьных заняткаў і важных пытанняў, і ў нас наогул не было канопляў. Усё,
што мне спатрэбілася,  гэта ўбачыць дзесьці  прыгожую дзяўчыну, і гэта было для школьнай працы і
праблем, якія былі важныя для іншых, але не для мяне.

Калі вы кантралюеце, колькі гарбаты п'юць вашыя дзеці,  вядома, працягвайце і кантралюйце, колькі
канабісу  яны збіраюцца  прымаць  або  ўжываць.  Поспехаў  з  гэтым.  Гэта  дарэмныя намаганні,  але  я
ўпэўнены, што гэта прымусіць многіх людзей заняцца на працягу наступных некалькіх гадоў, пакуль
яны не ўсвядомяць, наколькі бяспечная каноплі і што фактычна немагчыма фатальна перадазіраваць яго.

Дык каго хвалюе, колькі гэта хто праглынае? Я не. Мне нават усё роўна, колькі кубкаў гарбаты ці кавы
людзі выпіваюць у дзень, уявіце гэта. Чаму я павінен? Гэта не мая справа. І нікога не цікавіць, колькі хто
з гэтай выратавальнай і прафілактычнай медыцыны праглыне.

Чым больш у вас алею і чым часцей, тым лепш для вашага здароўя. Гэта адзінае правіла, якое сапраўды
дзейнічае. Людзям усіх узростаў, у тым ліку дзецям і цяжарным маці. Калі вам не падабаецца гэтая ідэя,
пераадолейце  яе,  навучыцеся  жыць  з  ёй,  гэта  лепшае,  што  вы  можаце  зрабіць.  Ніякае  рэгуляванне
канопляў не спрацуе, яго проста немагчыма рэгуляваць. Акрамя таго, няма ніякіх прычын рэгуляваць
гэта. JB

«Я так шчаслівы,  што нарэшце магу абвясціць,  што мой мілы хлопчык выкарыстоўвае  каноплі  для
барацьбы з пабочнымі эфектамі хіміятэрапіі і радыяцыі, а таксама для таго, каб у яго не выраслі новыя
пухліны! Гэта лекі надзвычай дапамагло яму. Да таго, як ён атрымліваў гэтыя лекі, ён увесь час ірваў, ён
не еў, ён быў вельмі млявым і капрызным ... цяпер ён есць, ён стрымлівае ежу, ён набірае вагу, і кожны,
хто быў побач, ведае, як ён шчаслівы ".

- Што ж, без атруты ў арганізме малыш стаў бы нашмат лепш. Сапраўды, няма сэнсу выкарыстоўваць
хіміётэрапію  і  радыяцыю  разам  з  маслам,  гэта  ўсё  роўна  што  даць  пацыенту  проціяддзе  пры
прапампоўцы яду ў вены. Алей толькі для дасягнення найлепшых вынікаў. Лекары павінны гэта ведаць,
не так ужо і складана зразумець, што не варта даваць дзецям атруту, калі ў гэтым няма неабходнасці. JB

Пытанне: «Я 29 -гадовая маці -адзіночка. Майму сыну зараз 8 гадоў і ён жыве з умераным аўтызмам. Я
не  стаў  бы  мяняць  свайго  міні  -я  ні  на  што  ў  гэтым  свеце,  акрамя  як  зрабіць  яго  жыццё  крыху
лягчэйшым. Мне было цікава,  ці  прыходзілі  да вас іншыя бацькі,  якія пыталіся  пра алей? Ці якія  -
небудзь гісторыі поспеху з аўтызмам/хваробай Аспергера? Калі б я вырашыў пайсці гэтым шляхам, на
якую дазоўку  я  б  глядзеў?  Я цаню ўсю інфармацыю!  Дзякуй.  Ад расчараванай  мамы і  маленькага
хлопчыка ».

А. "Масла - гэта адзінае, што магло б працаваць", - сказаў Рык, калі я прачытаў яму гэта. Інструкцыі па
дазоўцы і іншая інфармацыя аб тым, як вырабляць і выкарыстоўваць алей, ёсць на нашым сайце і ў
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электроннай кнізе Рыка. У мінулым я дапамагаў немалым дзецям -аўтыстам, і гэта лекі робіць для іх
цуды.

Дзеці любяць прымаць гэтыя лекі, у іх няма забабонаў, яны не ведаюць, што «робяць штосьці не так», і
бацькам гэта вельмі падабаецца, калі ў іх ёсць час для сябе. Для дасягнення найлепшых вынікаў, як
заўсёды,  я  б  пачаў  са  стандартнага  лячэння  60  г,  без  таблетак,  а  потым  працягваў  бы  маляняці
падтрымлівае дозу ў такой колькасці, якую ён выбірае, да канца яго доўгага і спакойнага жыцця. І малы
з відэа павінен рабіць сапраўды гэтак жа, калі гэта магчыма. З найлепшымі пажаданнямі, JB

Пытанне: У маёй жонкі моцны боль у паясніцы з -за таго, што яна была на 7 месяцы цяжарнасці, яна
апісвае гэта як нервовы паторгванне, якое вельмі балюча. Я паспрабаваў агледзецца на вашым сайце і
тут. Ці дапаможа RSO рэзка дапамагчы болю? У вас ёсць спасылка на папярэднюю тэму на гэтую тэму?
Я занепакоены, калі яны паставяць ёй кадэін, гэта нашкодзіць дзіцяці

А. Я хацеў бы праглынуць маленечкія дозы алею і нанесці алей мясцова на спіну. Зрабіце ёй масаж з
сумессю алею і канаплянага алею. Так, ёсць вялікая верагоднасць, што кадэін можа нашкодзіць дзіцяці.
Алей не можа і не пашкодзіць дзіцяці. JB

«Які  самы  малады  чалавек,  якога  вы  ведаеце  пра  лячэнне  RSO?  Ці  існуе  пратакол  педыятрычнага
лячэння? Хоць мы да гэтага часу не мелі поспеху ў ухіленні бабулінай думкі і змаглі вылечыць дзядулю.
У мяне 2 -гадовая жанчына з невядомымі страўнікавымі праблемамі (так, яна лячылася больш за год "і
ўсе  таблеткі,  крэмы,  ласьёны і  вялікія  фармацэўтычныя мікстуры  былі  беспаспяховымі.  Цяпер  яны
схіляюцца да бялковага сіндрому. Відавочна, што Дзіця вагой 25 фунтаў не вытрымлівае той жа дазоўкі,
што і мужчына вагой 175 фунтаў, таму вы наогул рэкамендуеце яго для дзіцячых ужыванняў? "Сара

-  Цяжарныя маці  павінны выкарыстоўваць алей,  а потым павялічваць дозу,  калі  нараджаюць.  Пасля
нараджэння  маці  павінны  ёсць  невялікія  дозы  алею,  каб  пераканацца,  што  дзіця  будзе  развівацца
аптымальна.

Так што, калі вы спытаеце мяне, майму малодшаму пацыенту было мінус восем месяцаў, і ён усё яшчэ
выдатна працуе, ён - лепшы развіты дзіця ў сваім дзіцячым садзе, і пачаў гаварыць раней за іншых. Яго
маці  выкарыстоўвала  алей  да  таго,  як  нарадзіла  яго,  і  дзіцяці  таксама  далі  алей  пасля  вакцынацыі
гексавакциной, каб пераканацца, што небяспечныя хімічныя рэчывы будуць выведзеныя з яго цела як
мага хутчэй.

Алей  канопляў  -  бяспечны  лек  для  людзей  усіх  узростаў.  Калі  ў  вас  узніклі  праблемы  з  гэтым,
паглядзіце, што алей робіць пры экзэме або пялёнках, а потым вернецеся і скажыце, што ніколі не дасце
канабіс свайму дзіцяці. Усё, што вы ад мяне пачулі, гэта тое, што бацькі, якія не даюць каноплі ў якасці
лекаў  свайму  дзіцяці,  альбо  моцна  дэзінфармаваныя,  альбо  яны  садысты  -псіхапаты,  якія  любяць
назіраць, як пакутуюць іншыя.

Ці ведаеце вы, наколькі эфектыўна алей супраць зубнога болю? Вы б даць дзіцяці алей для барацьбы з
болем, звязанай з ростам зубоў? Я бы. Зусім не вагаючыся.

Дазавання  для  дзяцей  у  асноўным  такая  ж,  як  і  для  дарослых,  калі  вы  лечыце  нешта  сур'ёзнае.
Пачынайце з мінімальнай дозы тры разы на дзень, прывучайце пацыента да гэтага, павялічвайце дозу
кожныя чатыры дні або ў зручны для вас час, і заўсёды імкніцеся ўводзіць у пацыент як мага больш
лекаў, пры гэтым пераканаўшыся, што яны застаюцца у іх зоне камфорту. JB

"Сяброўка -медсястра выкарыстала яго на падгузніку 3 стадыі, знік на ноч!" Аліса

- Для тых, хто лічыць, што дзецям нельга ўжываць каноплі. Якія яшчэ лекі вы хацелі б даць ім, калі не
гэта  найстарэйшае,  самае бяспечнае  натуральнае  лекі,  якое  выкарыстоўваецца  тысячы гадоў?  Ці вы
збіраецеся глядзець, як вы, дзеці, пакутуеце ад усіх гэтых экзэм і высыпанняў без прычыны? Я б сказаў,
што гэта не вельмі прыемна. Асабліва, калі ёсць такое простае рашэнне ўсіх гэтых скурных праблем.

Ці нармальна назіраць, як вашыя дзеці крычаць ад болю, калі вы маглі проста даць ім кропельку алею, і
яны былі б бязбольнымі? Гм? JB
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"Нейрахірург  паглядзеў на самую апошнюю МРТ Спенсера і  сказаў:"  Вялікая  пухліна  на  эпіфізе,  і,
несумненна, гэта была вялікая пухліна, ЗНЯЛАСЯ !!!! " Затым ён сказаў: «Пухліна ствала мозгу цалкам
кальцыніраваная !! Наўрад ці ён калі -небудзь вырасце! " Далей ён сказаў: "Я не веру, што ў яго ёсць
нейкія пухліны на пазваночніку, гэтыя маленькія светлавыя плямы для мяне НЕ падобныя да пухлін".

Я даведаўся, чаму псіхічны стан Спенсера так рэзка палепшыўся, таму што эпіфіза пухліна ЗНЕШЛА !!!
Нейралогія спрабавала сказаць, што гэта хіміётэрапія, але я звярнуў увагу на тое, што пухліна ўсё яшчэ
не змянілася, праз 30 дзён пасля таго, як мы спынілі хіміётэрапію !! Яго адказ? "Ну, я мяркую, што гэта
шчаслівае дзіця, пухліна якога чароўным чынам знікла !!!"

Магія? Не. Хіміё? НЕ, і мы можам гэта даказаць. Я не згадваў алей канопляў. Ён вельмі настойваў на
тым,  каб  мы  неадкладна  зрабілі  яшчэ  адну  МРТ,  каб  пацвердзіць  яго  меркаванне.  Ён  сказаў
патэлефанаваць у свой кабінет у той самы момант, калі мы запісваемся на прыём на МРТ. Дык вось,
людзі! Неўролаг пацвердзіў: КАНАБІС бяспечна забівае рака Піп! " Коры

"Ці  можа  адміністратар  параіць,  якую  дазоўку  даць  8  -гадоваму  дзіцяці,  якога  адправілі  дадому
паміраць?" Рыкарда

- Пачніце з невялікай дозы, паглядзіце, як дзіця адрэагуе, а затым павялічвайце дозу так хутка, як малы
зможа яе прыняць. Тры разы на дзень. Звычайна яны поўныя таблетак, калі іх адпраўляюць дадому, каб
памерці,  таму  вы хочаце  спачатку  ачысціць  іх  ад  таксінаў,  таму  што  не  ведаеце,  што  прывядзе  да
ўзаемадзеяння. Але гэта таму, што алей спрабуе ачысціць стол, каб яно магло пачаць працаваць.

Ці,  калі  вам няма чаго губляць,  вы таксама можаце пачаць з  вялікай колькасці  алею і  такім чынам
паставіць пацыента ў стан кантраляванай комы. Я б, напэўна, так і зрабіў, але бацькі вырашаюць, які
кірунак лячэння яны абяруць.

Я ведаю толькі, што агрэсіўныя хваробы трэба лячыць агрэсіўна. І я таксама ведаю, што ў цэлым, чым
больш алею вам удасца патрапіць у пацыента і  чым хутчэй вы гэта зробіце,  тым больш шанцаў на
поспех і выжыванне. Але я таксама ведаю, што інструкцыя па дазоўцы згадваецца нездарма.

Калі б гэта было маё дзіця, я б напоўніў яго алеем, я гэта дакладна ведаю. Дзіця будзе плаваць у ім, і я,
хутчэй за ўсё, не дазволіў бы ніводнаму доктару падысці да яго. Але гэта я, і я ведаю, што рабіць. З
найлепшымі пажаданнямі, JB

Супазіторыі

Супазіторыі з алеем Рыка Сімпсана (RSO)-гэта шчасце для ўсіх жанчын з праблемамі, звязанымі з ПМС,
а таксама для ўсіх, хто пакутуе гемароем, хваробай Крона, кішачнікам і кішачнікам і г.д. барацьба з
грыпам. Яны выклікаюць у арганізме вельмі прыемнае доўгачасовае пачуццё. Я яшчэ не бачыў нікога,
хто б не любіў іх прымаць пасля таго, як яны пераадолелі свае першапачатковыя ваганні ". JB

ЯК ЗРАБІЦЬ СУПАМОГІ?

Растапіць  какава-алей,  дадаць  алей,  прыкладна  1-2  г  алею  на  100  г  растопленага  алею  какавы  для
пачатку. Затым павялічвайце дозу кожныя чатыры дні, пакуль пацыент не выкарыстае прыкладна 0,33 г
алею ў кожным супазіторыі.

1 г (агульная вага) супазіторыяў для дзяцей, 2 г для дарослых, 3 г (мячы) для вагінальных праблем.

0,01-0,02 г алею на супазіторыі падыдзе пачаткоўцам.  Калі вы пачнеце з супа з кімсьці 0,05 г, яны,
верагодна,  таксама  гэтага  не  адчуюць,  але  лепш  пачаць  з  невялікай  дозы  (для  тых,  хто  раней  не
спрабаваў каноплі і г.д.). Дозы да 0,005 г THC звычайна пераносяцца без якіх -небудзь сімптомаў або
практычна без іх.
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Сапраўдная RSO вельмі магутная, і вы ніколі не ведаеце, як менавіта адрэагуе пацыент (артэрыяльны
ціск і г.д.), але супазіторыі былі б добрым спосабам прывучыць людзей да алею.

Самае цікавае ў свечках - гэта тое, як яны адкрываюць лёгкія і палягчаюць дыханне, скажам, за 20 хвілін
- мара спраўджваецца для многіх з ХОБЛ або астмай і г. д. Пацыенты таксама выкарыстоўвалі іх для
лячэння псарыязу, высокага крывянага ціску, хваробы Крона, Курчы ПМС і г.

Вы таксама можаце дадаць у супазіторыі іншыя натуральныя алею, гэта залежыць ад таго, для чаго вы іх
хочаце і з якой мэтай. Проста на некаторых сайтах натуральнай медыцыны і прачытайце, што робяць
розныя эфірныя алею, і вы можаце эксперыментаваць столькі, колькі палічыце неабходным.

Акрамя таго, супазіторыі - выдатны спосаб лячэння пацыентаў, якія не могуць з'есці алей або па нейкіх
прычынах не могуць утрымаць яго ў страўніку.

Наколькі я занепакоены, мяркуючы па эфектах, прыём алею ў супазіторыях - лепшы і прыемны спосаб
выкарыстання канопляў.  Спачатку гэта гучыць і выглядае смешна, але я прызнаю гэта,  але тыя, хто
спрабаваў,  згаджаюцца.  Магчыма,  ён  адкрывае  чакры  знізу  ўверх,  хто  ведае,  але  гэта,  безумоўна,
выдатна.

Жанчыны  з  задавальненнем  прымаюць  супазіторыі  -  яны  таксама  дапамагаюць  пры  разнастайных
бактэрыяльных і вірусных інфекцыях, «партнёрскім абмене мікрабіялагічнай інфармацыяй», алергіі на
прэзерватывы і  змазкі,  якія  выкарыстоўваюцца  на  іх,  і  г.  д.  Я  згадаў,  наколькі  алей  клапоціцца  аб
ўзроўні) гарманальны дысбаланс? З найлепшымі пажаданнямі, Jindrich Bayer

«Супазіторыі з RSO таксама можна выкарыстоўваць для разнастайных вагінальных праблем, у тым ліку,
але не абмяжоўваючыся імі, дражджавымі інфекцыямі, ВПЧ, кандыломамі, герпесам і многімі іншымі
хваробамі  або  інфекцыямі,  ад  якіх  не  абавязкова  пакутаваць.  Асабліва,  калі  за  іх  можна  так  лёгка
даглядаць з выкарыстаннем алею ». JB

"Ці можаце вы даць мне параду, ці бяспечна ўжываць канаплянае масла падчас цяжарнасці? Там не так
шмат інфармацыі, якую я магу знайсці. Маёй сяброўцы толькі што сказалі, што ў яе пупочная кіста, якая
можа выклікаць згусткі крыві, што прывядзе да смерці дзіцяці. Я бачыў, як дзейнічае канаплянае масла,
і тое, што ён можа зрабіць, я проста не ўпэўнены, ці бяспечна яно падчас цяжарнасці ». Крысціна

- Дарагая Крысціна, вядома, бяспечна выкарыстоўваць яго, каноплі выкарыстоўвалі падчас цяжарнасці і
пры родавых болях таксама на працягу многіх стагоддзяў. Я рэкамендую ёй зрабіць супазіторыі з 0,01-
0,06 г алею ў кожным (пачаць з 1-2 г алею на 100 г какава-алею). Кіста знікне на працягу некалькіх
тыдняў, або звычайна так і адбываецца. Тры разы на дзень, і не хвалюйцеся, алей не нашкодзіць дзіцяці.
З найлепшымі пажаданнямі, JB

"JB,  я  згодны  з  супазіторыем,  аднак  які  тып  какава  -алею  вы  выкарыстоўваеце?  Ці  варта  мне
атрымліваць нерафінаванае чыстае невыбеленное алей какавы? Ці будзе какосавае  алей працаваць у
якасці асновы для супазіторыяў? " Сара

-  Ну,  ад вас залежыць,  якой маркі  або тыпу какава-алею вы пойдзеце.  Какосавае  масла можа быць
занадта цякучым. Какава -алей лепш працуе ў якасці асновы для супазіторыяў. JB

«У каго -небудзь  ёсць ідэі,  як даць  каму -небудзь  канаплянае масла праз  трубку для кармлення? Я
змяшала яго з аліўкавым алеем, каб яно не было такім густым, але я ўсё роўна баюся, каб яно не забіла
трубку. Ёсць ідэі? ” Стывен Гаўр

- Стывен, заўсёды лепш знайсці спосаб увядзення неразведзенага алею, гэта лепшы спосаб. Калі вы не
можаце знайсці спосаб, вы можаце змяшаць яго з ежай пацыента і прапанаваць яму так з'есці. Так, гэта
можа забіць трубку, а менавіта, калі алей мае густую кансістэнцыю. Некаторыя алею густыя, некаторыя
больш цякучыя. Але калі вы разагрэеце іх да тэмпературы цела, яны павінны быць дастаткова цякучымі,
каб не закаркаваць трубку.
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Іншы спосаб - даваць яго пацыентам у супазіторыях з маслам какавы. Тым не менш, ужыванне алею
з'яўляецца пераважным спосабам прыёму гэтага лекі, калі гэта магчыма. Ёсць шмат спосабаў увядзення
алею,  і  гэта  часта  вельмі  індывідуальна,  таму  паспрабуйце  знайсці  спосаб,  які  найбольш  падыдзе
пацыенту. З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Дакладна! Я лечу маму, у якой рак горла, і паслядоўна ўводзіла яго праз трубку для кармлення, трохі
сагравала, і я змешвала яго з какосавым алеем! Ніколі не забіваў трубку! » Стыў

«Я даю яго свайму сыну праз трубку для кармлення, калі ён не праглыне яго - я наліваю вельмі гарачую
ваду на алей у кубку,  потым яно рассейваецца,  потым я дадаю крыху больш прахалоднай вады (не
занадта шмат), каб вада была не занадта горача, затым выліце яго ў трубку. Ён працаваў даволі добра,
хоць часам алей трохі высцілае трубку, але яно ніколі не перакрывалася. Сакрэт у тым, каб выліць яго,
пакуль ён яшчэ вельмі цёплы ». Анжэла

"Я ведаю, што гэта гучыць жудасна, але трохі кока -колы праз трубку, каб прамыць яе пасля ўвядзення
глейкіх рэчываў, ці проста пачысціць сабо ў цэлым працуе добра. Стары рэжым чакання РН ». Элен

Хірургія ці алей?

"Вы ніколі б не ўзялі мае цыцкі, калі я магу ўжываць RSO !!" Хлоя

«Сама ідэя, што рак малочнай залозы - гэта« працэнтны рызыка », - поўная хлусня. На самай справе ў
кожнага чалавека ёсць ракавыя мікрапухліны, у тым ліку і я. Рак - гэта не хвароба, якую вы проста
«захварэеце», як выпадковае трапленне маланкі. Гэта тое, што вам трэба "кіраваць" або "прадухіляць" з
дня  ў  дзень,  прыём  ежы  за  ежай,  праз  выбар  ладу  жыцця,  які  прадугледжвае  дабаўку  вітаміна  D,
харчаванне, звышпрадукты, агароднінныя сокі і пазбяганне хімікатаў, якія выклікаюць рак, і радыяцыі.
Таму, калі лекар кажа, што ў вас ёсць "шанец" захварэць на рак,  ён мае на ўвазе,  што вы не маеце
кантролю над ракам, і гэта адкрытая хлусня. Іншымі словамі, ракавае шарлатанства ».

- Калі ў вас ёсць "шанец" захварэць на рак,  проста займіцеся маслам. Гэта нашмат больш здаровы і
бяспечны варыянт ». JB

«Паглядзіце на рак ці іншую сур'ёзную хваробу, як на пажар. Чым большы агонь, тым больш сіл трэба
для яго тушэння.

Такім чынам, вы б аддалі перавагу ста вядрам вады (RSO) або шклянцы вады (іншыя віды нафты), калі б
ваш дом гарэў? Ці вы хочаце, каб прафесійныя пажарныя прыйшлі і дапамаглі вам з гэтым? Гэта я б
аддаў перавагу, але цяперашнім пажарным, гэта значыць лекарам, нават не дазваляецца выкарыстоўваць
ваду для тушэння ўсіх  гэтых пажараў,  і  яны нават не  ведаюць,  як  ёю карыстацца  пасля ўсіх гэтых
дзесяцігоддзяў павучання, прамывання мазгоў і не ўжывання канопляў лекі.

Ці мае для вас сэнс тое, што хтосьці паслаў бы спецыялістаў -пажарных на вялікі пажар у горадзе і не
дазволіў ім выкарыстоўваць ваду, то ёсць самую асноўную і традыцыйную форму барацьбы з агнём? Не
для мяне. Але ўсё ж гэта менавіта тое, што ўлады зрабілі з той медыцынскай сістэмай, якую мы маем
сёння.

Шмат пажараў, няма вады, гэта значыць шмат дадатковай працы для пажарных/лекараў, якія не могуць
зрабіць сваю працу найлепшым чынам. Я думаю, што так не павінна быць. Яны павінны мець самае
лепшае абсталяванне і лепшыя інструменты для сваёй працы, ці не так? Гэта я б зрабіў, калі б я быў іх
мэнэджэрам/урадам. Ці ёсць нешта дрэннае ў тым, каб так глядзець? Я так не думаю ». JB
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ПМС, менопауза

«Гэта адна рэч, для якой каноплі і канаплянае масла, у прыватнасці, лепшае, што ёсць. Вы проста не
знойдзеце нічога, што магло б ці дапамагло лепш, чым каноплі. Гэта дапаможа аднавіць гарманальны
баланс  і  знізіць  агрэсію,  перапады  настрою  і  г.  д.  Гэта  таксама  дапаможа  палегчыць
перадменструальную боль і курчы, трывожныя пачуцці, трывогу і г.д.

Калі б я ўбачыў жанчыну, якая пачала сябе дзіўна паводзіць з-за гарманальнага дысбалансу, звязанага з
ПМС, у яе арганізме, я б неадкладна даў ёй пяньку ўсімі даступнымі формамі або формамі. Я не бачу
прычыны, па  якой хто -небудзь  павінен без  патрэбы пакутаваць.  Не кажучы ўжо пра тое,  што калі
хтосьці пакутуе, у выніку пакутуюць усе вакол, што можа пацвердзіць кожны, каму даводзілася мець
справу  з  перадменструальнай  жанчынай.  Я  хацеў  бы,  каб  яна  з'ела  алей,  выкарыстала  яго  ў
супазіторыях, і я б не грэбавала мясцовым ужываннем на жываце і спіне. Ёй спадабаецца, таму што гэта
здыме боль і палепшыць скуру на гэтых участках. Я таксама выкурыў бы з ёй алею, каб яна ведала, што
яна "не адна" і што камусьці ўсё роўна.

З  каноплямі  менструацыя  не  павінна  быць  расчараваннем  і  непрыемным  перажываннем  для  ўсіх
удзельнікаў. "JB

П. Чорт вазьмі, Дж. Б. ... яна рабіла цудоўна, пакуль не былі зроблены антыэстрагенныя ўколы. Яны
робяць яе смяротна хворай.

А. Сюрпрыз, сюрпрыз, Валерыя. "Трымайцеся далей ад лекараў" - правіла гульні на дадзены момант.
Мы не гаворым гэта з задавальнення, гэта рэальнасць. Пацыенты звычайна адчуваюць сябе добра на
алеі,  пакуль  медыцынскія  эксперты  не  ўмяшаюцца  і  не  перакруцяць  яго  непатрэбнымі  вельмі
альтэрнатыўнымі і эксперыментальнымі хімічнымі лекамі. Такім чынам, пакуль лекары не даведаюцца,
як  правільна  выкарыстоўваць  гэтыя  лекі,  сапраўды  бяспечней  трымацца  ад  іх  далей  (вядома,  калі
дазваляюць абставіны). Ёй не патрэбныя здымкі, яна павінна як мага хутчэй з'есці столькі алею, каб
адмяніць  шкоду ад папярэдніх  медыцынскіх  працэдур і  ўзяць пад кантроль  сваё  стан.  Калі  алей не
дапамагае, малаверагодна, што нешта іншае дапамагло б. JB

Рэгуляванне масы цела

«Канаплянае масла - выдатны дезінтоксікатор, і людзі, якія пакутуюць залішняй вагой, падчас лячэння
могуць страціць шмат кілаграмаў. Гэта быццам бы алей ведае, што вам трэба важыць, і з часам яно
прывядзе ваша цела да такога ўзроўню. У маім выпадку алей знізіў з мяне каля 30 фунтаў, але я бачыў,
як многія людзі значна больш губляюць.

Калі вы ўжываеце канаплянае масла, гэта не так, як сядзець на дыеце. Вы можаце ёсць колькі заўгодна і
што заўгодна.  Здаецца,  алей натуральна стрымлівае апетыт чалавека  з  залішняй вагой, і  я  не ведаю
лепшага ці больш бяспечнага спосабу схуднець. Акрамя таго, ён можа стымуляваць апетыт чалавека,
якому неабходна набраць вагу.

Гэтак жа, як я ўжо казаў, алей хоча вярнуць вашаму арганізму здаровы вага, незалежна ад таго, у вас
недахоп або залішняя вага. Калі вы хочаце сесці на якую -небудзь дыету, гэта ваш выбар, але я хацеў бы
не есці ўвесь час трусіную ежу.

Акрамя  таго,  у  маім  узросце  я  сапраўды  не  адчуваю  радасці  ад  выканання  разнастайных
практыкаванняў, таму, калі б я хацеў схуднець, гэта не было б варыянтам. Калі я хачу скінуць некалькі
кілаграмаў, я ведаю, як гэта зрабіць без дыет і фізічных практыкаванняў, і цяпер вы таксама ведаеце, як
гэтага можна зрабіць самастойна. Як толькі гэта цудоўнае алей стане больш даступным, праз кароткі час
тыя, хто зараз пакутуюць ад залішняй вагі або недастатковай вагі, хутчэй за ўсё, не застануцца такімі
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надоўга. Залішняя вага можа прывесці да ранняй смерці, таму, калі вы носіце некалькі фунтаў лішняга,
цяпер вы ведаеце, як справіцца з гэтай праблемай.

Вы маеце на ўвазе сур'ёзна, што ён можа пазбавіцца ад лішняга вагі без фізічных практыкаванняў?

Так, канаплянае масла можа знізіць вагу без фізічных практыкаванняў, і я жывы доказ. Калі я здыму
кашулю, я выглядаю як чалавек, які шмат папрацаваў, і маё цела мае патрэбную вагу для чалавека майго
росту.

Калі  я быў маладзей,  я шмат плаваў,  але цяпер,  пасля таго як я схуднеў,  я зноў бачыў усе мышцы
жывата. У мяне нават няма любоўных ручак, проста паясы цягліц з кожнага боку, і я не раблю ніякіх
практыкаванняў.  Калі  вы  хочаце  перажыць  тое  ж  самае,  усё,  што  вам  трэба  зрабіць,  гэта
прытрымлівацца майму прыкладу, і  хутка ваша цела пачне выглядаць так,  як трэба ». Рык Сімпсан,
каноплі: самае лекавае расліна

«Мой  сын  выкарыстоўвае  алей  Сімпсана  для  сваёй  кроны,  але  я  чую,  што  гэта  можа  дапамагчы
схуднець. Калі так, то як? ” Крышталь

- Так, можна, з'ешце алей, і вы схуднееце, калі ў вас залішняя вага і набярэце вагу пры недахопе вагі. Не
пытай мяне, чаму, не пытайся, як гэта магчыма, я не ведаю адказу. Гэта проста адбываецца. Я сама
страціла 50 кілаграмаў на алеі, і, паверце, я зрабіла ўсё магчымае, каб абвергнуць Рыка. Але ў мяне не
атрымалася, і алей аднавіла мае мышцы. Я прызнаю, што гэта было дзіўна і цяжка паверыць. Але я не
супраць, што я схуднела без кроплі поту і без фізічных практыкаванняў. На самай справе гэта было
вельмі  прыемна,  і  я  не  пярэчыў,  каб  добры  сон  стаў  адзіным  прыкметным  пабочным  эфектам
выкарыстання алею. JB

Трывога, параноя

«Я думаю, што трывога і параноя пры выкарыстанні гэтага лекі могуць быць значна зніжаны, калі б
сістэма  проста  перастала  арыштоўваць  людзей  за  іх  ужыванне.  Пачынаючы лячэнне  алеем,  я  кажу
пацыентам: "Калі алей выклікае сон, не змагайцеся з гэтым".

Некаторыя людзі могуць стаць трывожнымі, спрабуючы пераадолець расслабляльны эфект гэтага лекі,
калі тое, што яны сапраўды павінны зрабіць, гэта проста расслабіцца і не змагацца з гэтымі эфектамі.
Многія гатункі канопляў маюць вельмі нізкі патэнцыял выклікаць трывогу, але ёсць некаторыя штамы.
Калі  пацыенты  адчуваюць  сябе  непрыемна  з  алеем,  якое  яны  спрабуюць  выкарыстоўваць  у  такіх
выпадках, я часта раю ім рабіць лекі са штаму, які выкліча меншыя праблемы.

Калі б прымяненне гэтага лекі было толькі законным, я ўпэўнены, што гэта зніме большую трывогу,
звязаную  з  яго  выкарыстаннем.  Таксама  некаторыя  штамы  могуць  выклікаць  больш  трывогі,  чым
іншыя,  таму,  калі  вы  адчуваеце  такія  пачуцці,  простае  пераключэнне  штамаў  можа  ліквідаваць
праблему.  Многія  людзі  лічаць,  што ўжыванне  такіх  рэчываў,  як  чорны шакалад  і  струковы перац,
дастаткова  эфектыўна  дапамагаюць  знізіць  трывогу  і  паменшыць  пульс.  Самае  галоўнае,  што  трэба
памятаць пры выкарыстанні гэтага лекі, гэта мець на ўвазе, што гэта самы бяспечны лек на зямлі.

Выкарыстанне  гэтага  рэчыва не  наносіць  шкоды,  і  калі  пацыент  адчувае  трывогу,  гэта  выклікаецца
даволі  часта  самімі  пацыентамі,  таму  што  яны  ўсе  без  справы  спрабуюць  працаваць.  Ці  часта
фармацэўтычныя  прэпараты,  якія  пацыент  беспадстаўна  спрабуе  праглынуць,  могуць  выклікаць
праблему, якая можа выклікаць у іх сімптомы трывогі. Але ў большасці выпадкаў гэта лёгка выправіць,
проста  зняўшы гэтыя шкодныя хімічныя лекі.  Акрамя таго,  існуе таксама натуральнае  рэчыва,  якое
выпрацоўваецца  нашым целам,  пад  назвай  цитиколин,  якое  таксама  павінна  быць  эфектыўным для
лячэння трывогі. Мне сказалі, што цытыкалін даступны ў 70 краінах, таму, калі вы проста заходзіце ў
Інтэрнэт, у вас не будзе праблем з пошукам патрэбнага.

114



Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

Каб прывыкнуць да эфекту канаплянага алею, спатрэбіцца некаторы час, і пачаткоўцы могуць адчуваць
пэўную трывогу.  Але праз  кароткі  час  большасць з  іх  стане  камфортным,  і  трывога  знікне.  Уласна
кажучы, як толькі пацыенты прызвычаіліся да эфекту алею, яны часта смяюцца з нагоды таго, як гэта
напалохала іх напачатку.

Даволі  часта  да  мяне  звяртаюцца  пацыенты,  якія  спрабавалі  выкарыстоўваць  лекі  сатывы  для
вытворчасці  лекаў,  і  часта  наступствы  моцнай  сатывы  могуць  выклікаць  трывогу.  Гэта  працягвае
адбывацца, нават калі я неаднаразова заяўляў, што такія штамы нельга выкарыстоўваць, таму што яны
занадта энергічныя.

Вы не хочаце, каб пацыент быў пад напругай, вам трэба выкарыстоўваць моцнае заспакаяльнае сродак,
каб дапамагчы яму расслабіцца і вылечыцца падчас сну. Я ненавіджу бачыць, як людзі марнуюць свой
час  і  грошы  на  спробы  здабываць  нафту  з  няправільных  штамаў,  але  гэта  часта  бывае,  калі  не
выконваюцца  нашы  інструкцыі.  Прыклаўшы  невялікія  намаганні,  я  ўпэўнены,  што  мы  зможам
распрацаваць добрыя лекавыя гатункі, якія зусім не будуць выклікаць трывогі. Але гэта не можа быць
дасягнута належным чынам, пакуль у нас няма свабоды правесці простае неабходнае даследаванне ".
Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Дэпрэсія

«Я  знайшоў  штам  сатывы  і  індыкі  эфектыўным  пры  лячэнні  дэпрэсіі.  Тым  не  менш,  я  рэдка
выкарыстоўваю  штамы  сатывы  для  лячэння  людзей  з  -за  іх  энергізуючага  дзеяння.  Большасць
пацыентаў, якія звяртаюцца да мяне, маюць сур'ёзныя захворванні, і я не хачу, каб яны падсілкоўваліся
падчас працэсу гаення.

Я  лічу,  што  сон  і  адпачынак,  якія  дае  добрае  алей  індыкі,  найбольш  карысныя  для  пераважнай
большасці  захворванняў.  Алей з  добрага  гатунку  індыка вельмі  эфектыўна лячыць дэпрэсію і  часта
дазваляе  ліквідаваць  гэтую праблему за  вельмі  кароткі  час.  Большасць  тых,  хто  звяртаўся  да  мяне,
знаходзіліся ў дэпрэсіўным стане з -за іншых умоў, ад якіх яны пакутавалі. Калі стан вылечваецца або
кантралюецца, дэпрэсіўны стан, якое яны адчувалі, проста знікае ». Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае
расліна

Рассеяны склероз (РС)

Які ваш досвед лячэння расьсеянага склерозу? Многія людзі ўжо ведаюць, што каноплі могуць 
дапамагчы, але не ведаюць, як ім карыстацца.

«Нядаўна мы атрымалі справаздачу ад жанчыны, якая пакутуе на МС, якая год таму ўжывала дзве унцыі
высакаякаснага канаплянага алею з-за свайго стану. Эфект ад алейнай тэрапіі быў вельмі паспяховым, і
нягледзячы на  тое, што яна не ўжывала алею за апошні год, яна застаецца ў добрым стане. З майго
досведу,  рассеяны  склероз  часта  вылечваецца,  але  людзям,  якія  гадамі  пакутуюць  ад  гэтага  стану,
спатрэбіцца час,  каб адмяніць шкоду, якую нанесла хвароба.  Многія хворыя РС паляць каноплі  для
палягчэння, але выкарыстанне канопляў такім чынам не вылечыць іх, і хвароба працягне прагрэсаваць.

Адзіны спосаб, якім я ведаю, каб эфектыўна лячыць РС і пашкоджанні, звязаныя з гэтай хваробай, - гэта
рэгулярна ўжываць алей да таго часу, пакуль яно не вылечыцца або не будзе пад кантролем. Калі ў вас
MS, зрабіце  сабе  ласку і  паспрабуйце  гэты медыкамент.  Жыццё павінна складацца з  жыцця,  а  не  з
пакутамі,  дык чаму  пацыент  павінен  дазволіць  гэтаму стану  сапсаваць  сваё  жыццё,  калі  яго  можна
лячыць  эфектыўным  чынам?  Я  ведаю  пра  пацыентаў  з  гэтым  засмучэннем,  якія  больш  не  маглі
нармальна хадзіць, але пасля некалькіх тыдняў прыёму алею яны зноў маглі нармальна хадзіць. МС -
гэта  толькі  адно  са  шматлікіх  станаў,  якія,  па  словах  лекараў,  нельга  вылечыць,  замест  гэтага  яны

115



Вылячэнне ад раку: Пратакол Рыка Сімпсана

кажуць нам, што яны могуць кіраваць толькі сімптомамі, а сама хвароба працягвае браць сваё. Калі вы
хочаце даказаць, што ваш доктар памыляецца, паспрабуйце алей і пачніце жыць за змену, і калі вы гэта
зробіце, Я ўпэўнены, што вы зразумееце, што хлопец у белым халаце не заўсёды мае ўсе адказы ». Рык
Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Залежнасці

«Я зусім нядаўна назіраў, як хворы на рак, залежны ад марфіну, выключаецца марфін« ХАЛОДНАЯ
ТУРЦЫЯ ». Адлучыўшыся ад марфіну, яна памерла ад голаду; больш не быў завалай;  спала вельмі
моцна, і яе боль кантраляваўся нашмат лепш.

Яна таксама зноў стала стройнай. Дзіўна. Калі б я не бачыў, як гэта змяняецца на 180 градусаў, я ніколі
б у гэта не паверыў. Я ніколі раней не быў за марыхуану, але гэта асабістае назіранне зрабіла мяне
веруючым ". Джаніс

"Адна рэч, якую я заўважыў зараз, калі я прымаю RSO ўжо 3 месяцы, гэта амаль пазбавіла мяне ад цягі
да алкаголю. Раней я выпіваў па два ці кожны вечар, але цяпер я рэдка хачу выпіць, а калі п'ю, я не так
шмат  п'ю,  я  таксама  заўважыў,  што  штаны  сталі  значна  больш  свабоднымі.  Я  страціў  10  фунтаў.
Адзінае, што я раблю менш - гэта ўжыванне алкаголю.

Я па -ранейшаму ем тое ж самае і па -ранейшаму кусаю змешаныя арэхі, печыва і г. Так, алей можа
прымусіць вас прагаладацца.

Такім чынам, альбо недахоп алкаголю, альбо алею прымусіў мяне схуднець на 10 кг за 3 месяцы. І я
сапраўды не меў залішняй вагі, 5 '10 "і каля 198 фунтаў. Калі я быў маладзейшы, я заўсёды меў каля 186
фунтаў і быў у форме. Цяпер я да 187 фунтаў апошні раз, калі я правяраў. У любым выпадку, алей або
недахоп алкаголю прывялі да таго, што я схуднеў. Проста шчаслівы пабочны эфект ». Скот

«Апіяты прымушаюць мяне заваламі,  млоснасцю,  цяжка атрымаць патрэбную дозу для эфектыўнага
палягчэння. Яны робяць мяне «галавакружным», робяць небяспечным кіраванне аўтамабілем і далей.
Марыхуана гэтага не робіць. Досыць сказаў." Фрэд

«15 -гадовая залежнасць ад апіятаў вылечваецца нафтай. Я б не паспрабаваў, калі б не Рык. Таму я
павінен сказаць, што я сапраўды абавязаны яму сваім жыццём, таму я зараз адзін з яго самых вялікіх
прыхільнікаў. Я заўсёды курыў, але гэта не дапамагло ад болю, якую я адчуваў ад прыёму таблетак. Я
проста так шмат разоў хацеў памерці, бо больш не кіраваў сваім жыццём. Я магу сказаць з -за RSO. Я
НЕ на марфіне, кіслародзе, перцы, віцы або субоксіне ... гэта мяне ад усяго гэтага адбіла !!!!! І мне 40
гадоў, зноў адчуваю сябе 20. Мой артрыт, які я адчуваў кожную раніцу, знік. Я прымала алей ўнутр 10
разоў, і  маё жыццё пачалося зноў. Няма слоў, каб выказаць,  наколькі я ўдзячны. Калі вы прымаеце
таблеткі, пачніце прымаць алей на ноч, калі ў вас няма тыдня, каб проста паспаць, я б пайшоў такім
шляхам. Напішыце мне, калі ёсць пытанні ". Рэбека

"Каноплі пазбавілі мяне ад Бензо пасля больш за 30 гадоў залежнасці  больш за 158 гадоў таму, без
гэтага, працягваючы так, як я, я быў бы мёртвы зараз ..." Філ

"Я не прымаю абязбольвальных лекаў і цяпер магу працаваць - хацелася б, каб больш людзей давярала
сілам прыроды!" Сью

Спіць, бессань

«Што тычыцца бессані, няма нічога лепш, чым правільна вырабленае алей з добрага штаму індыка, каб
даць чалавеку неабходны сон. Наступствы маёй траўмы галавы пакінулі ў галаве тое, што лепш за ўсё
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можна ахарактарызаваць як камертон.  Гэты высокі гук не дазволіў мне спаць, і  я не змог атрымаць
патрэбны адпачынак. Медыцынская сістэма дала мне мноства розных лекаў ад гэтага стану, але нічога
не атрымалася.  Часта ў мяне заставаліся жудасныя пабочныя эфекты ад ужывання гэтых лекаў, якія
выклікалі ў мяне большае засмучэнне, чым стан, ад якога я пакутую.

Я выявіў, што толькі курэнне канопляў дазволіла мне больш адпачыць, чым любая таблетка, якую дае
мне медыцынская сістэма.  Тады,  калі  я  пачаў ўжываць канаплянае  масла,  я  атрымаў яшчэ большае
палягчэнне,  і  для мяне не было незвычайным атрыманнем восем -дванаццаць гадзін бесперапыннага
сну.

На працягу многіх гадоў, перш чым прымаць алей, я ўставаў больш стомленым, чым тады, калі клаўся
спаць, а ноччу вельмі мала адпачываў. Потым раптам пасля прыёму алею я раніцай пачаў прачынацца
адпачыўшым і бадзёрым.

Паколькі  многія  з  нас старэюць,  у  нас  узнікаюць  праблемы са сном,  і  гэта  можа вельмі пагібельна
адбіцца на агульным стане здароўя і самаадчуванні. Лекары могуць даць вам снатворнае, але калі б вы
сапраўды ведалі, з чаго яны зроблены, я сумняваюся, што вы хочаце іх у сваім целе.

Насычаны сон - гэта не толькі прыемнае спаць, гэта неабходнасць, калі вы хочаце заставацца актыўным
і здаровым, і няма нічога лепш, чым канаплянае масла, каб даць арганізму неабходны адпачынак ». Рык
Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

«Арын: Я думаю, што я з'еў занадта вялікі кавалак ... але гэта не дрэнна! Можа, прыйшоў час спаць.

- Як спаў, Арын? JB

Арын: Выдатна! Я ўсё яшчэ адпачываю! Я лічу, што гэта ўжо дапамагае з маёй дэпрэсіяй і трывогай.
Алей прымушае мяне смяяцца, лол.

У мяне быў яшчэ адзін пацыент, якому я паказваў, як зрабіць алей, і ў яго таксама неспакой. Ён таксама
смяяўся. Гэта было выдатна.

Я ем апошнія 4 дні 4 разы ў дзень, і мне прыходзілася радзей удыхаць лекі і адчуваю мінімальную боль
".

- Вось так павінна выглядаць лячэнне сур'ёзных захворванняў, ці не так? Пацыент спіць, прачынаецца
бадзёрым, шмат смяецца з сябе і з глупства ўсёй сітуацыі,  не адчувае стрэсу, трывогі або пабочных
эфектаў хімічных прэпаратаў і г. д. Мне асабіста гэта вельмі спадабалася б ». JB

"Я на канапляным алеі на працягу некалькіх умоў, і я ніколі не спаў так добра і не адчуваў сябе так
добра ... Дзякуй Рыку Сімпсану і Дж.Б. за паведамленне, што гэта расліна робіць цуды для ўсяго, што
толькі можна сабе ўявіць !! Проста зрабіце гэта людзі і пераканайцеся самі !! Гэта адзіны спосаб стаць
сапраўдным вернікам, павер мне !! ” Вал

- Дзякуй, Вал. Гэта праўда, што нішто не пераўзыходзіць асабісты вопыт таго, што можа зрабіць алей.
Пасля таго,  як  вы паспрабуеце,  напрыклад,  пры апёку або ўкусе  камара,  і  сверб і  боль знікнуць за
лічаныя секунды, кожны можа сказаць вам, чаго хоча, і вы зразумееце, што яны могуць сказаць вам,
чаго хочуць, але алей усё роўна будзе лепшыя лекі. І вам захочацца мець яго вядро дома, на ўсялякі
выпадак.

Вам не трэба давяраць словам, якія мы кажам, проста зрабіце алей, знайдзіце чалавека з апёкам, ракам
скуры, дыябетычнай язвай, а потым наносіце яго мясцова і глядзіце, што адбываецца. Тады памятайце,
што тое ж самае адбудзецца ў вашым целе, калі вы ўжываеце алей, і гэта ўсё, што вам трэба ведаць. JB

"Некаторыя людзі проста невуцкія і баяцца ... З -за Рыка Сімпсана мне самому ўдалося значна зняць
абязбольвальныя, я маю на ўвазе, што я прымала 60 мг OxyContin 3 раніцай і 3 перад сном і прымала іх
больш за 8 гадоў ... Гэта было дрэнна!
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Цяпер з моманту запуску алею я бяру толькі 1 раніцы і 1 вечара! Размаўляйце пра цуд, прынамсі так я
яго бачу! Лекары сказалі мне, што я ніколі не змагу апусціцца або спыніць іх прыём. Хлопчык, "Рык
Сімпсан" і я даказваю, што мае лекары памыляліся.

Я раблю гэта і адчуваю сябе лепш, чым прымаючы гэтыя праклятыя атрутныя таблеткі! Нягледзячы на 
тое, што я ўжываў такую высокую дозу OxyContin, я па -ранейшаму адчуваў боль, дзень за днём, не спаў
і не еў ...

Сёння я без болю, нармальна сплю і ем больш! І я не спыняю сваіх пошукаў, каб зняць гэтыя таблеткі, я
спадзяюся, што да таго часу, як я месяц быў на алеі, я зусім сыду! Пажадай мне поспеху! "Нэнсі

У мяне на самой справе шызафрэнія, і я ўжываю медыцынскую каноплі для пабочных эфектаў, звязаных
з маім станам, такіх як трывога і бессань. Лекі дзейнічае, з таго часу, як я пачала часцей лячыцца, я
магла заснуць, чаго раней не магла.

Многія мае сімптомы з'яўляюцца, калі мне не хапае сну. Я ніколі не адчуваў галасоў падчас канопляў, я
адчуваю, што гэта абараняе мяне ад іх ... «Хасэ

- Я згодны, Хасэ, недасыпанне- прычына многіх псіхічных станаў. Цалкам лагічна, што калі чалавек не
высыпаецца, ён адчувае сябе не так добра, як пасля дзесяці гадзін асвяжальнага сну пасля ўжывання
алею. JB

«Чым больш заспакаяльнае, тым лепш. Я выкарыстоўваю яго ўвечары перад сном, і ён працуе. Цяпер я
сплю 8 гадзін.  Адпачынак быў для мяне лепшым. Сіла 80% і  вышэй патрабуе некаторага  часу,  каб
прывыкнуць, але вы ўсё атрымаеце. Пачніце з 0,01 мл, як паказана, і працуйце адтуль. Я паспрабаваў
0,025 для пачатку ... у наступны раз я ўзяў толькі 0,01 мл. 0,025 мл паклаў мяне на канапу на 10 гадзін.
Будзьце  асцярожныя,  але  не  забудзьцеся  ўзяць  яго.  Як  я  ўжо казаў,  надышоў час  для  мяне.  Можа
працаваць днём і адпачываць ноччу ". Джон

«Я даю алей свайму жаніху (Джэйсану), і ён не бярэ шмат, і гэта так стамляе. Ён спіць большую частку
дня. Я збіраюся зняць яго з гэтага на дзень -два, проста каб паглядзець, якія змены ён уносіць ... тады,
магчыма, дам яму маленькую крошку, як 1/2 зерня рысу (прынамсі, гэта мы прачыталі) мы імкнуліся да
яго хутка ». Джэйсан

- Джэйсан, пачуццё дрымотнасці ў парадку, і ты хочаш, каб пацыент спаў як мага больш. Седатыўны
эфект  знікне  праз  некалькі  тыдняў,  але  гэта  не  нічога  непажаданага,  наадварот.  З  найлепшымі
пажаданнямі, JB

Пытанне:  Стварыць сёння  для мужчыны, якому белыя халаты сказалі,  што яму засталося  жыць два
тыдні, і яны больш нічога не могуць для яго зрабіць. Я спадзяюся, што ў хуткім часе для ўсіх будуць
добрыя навіны. Спрабуючы таксама прымусіць яго кінуць паліць, змяніць дыету і многае іншае, каб
даць імуннай сістэме магчымасць змагацца. Дзякуй Рыку і Дж. Б. за веды і сапраўднае лячэнне.

A: Дэйв, дай яму курыць, не мае значэння, калі ён есць алей. Акрамя таго, ён будзе шмат спаць, таму ён
усё роўна будзе курыць.

Што тычыцца змены рацыёну, то яму варта змяніць яго разумна, але не рэзка, дазволіць яму з'есці тое,
што  яму  падабаецца.  Не  абавязкова  каўбасу,  але  што  -небудзь  разумнае.  Павялічце  рн  яго  цела,
папрасіце яго кожны дзень ёсць насенне двух яблыкаў. Самае галоўнае - як мага хутчэй набраць у яго як
мага больш алею. Яшчэ ёсць шанец. Каб дасягнуць найлепшых вынікаў, спалучайце алей, супазіторыі,
выпарэнне і мясцовае выкарыстанне. Нават калі ён гэтага не зробіць, ён будзе жыць максімальна якасна
да канца, і гэта таксама вельмі важна. Я ўпэўнены, што пройдзе больш за два тыдні, але мы паглядзім.
Лекары  не  заўсёды  маюць  рацыю  ў  сваіх  прагнозах,  калі  алей  уступае  ў  сілу.  З  найлепшымі
пажаданнямі, JB

«Я сплю вельмі моцна і даўжэй, чым звычайна. Калі я ўстаю, я адчуваю сябе вельмі адпачылым, а не
так, як пры курэнні ". Махровая
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«Я сплю добра і бачу сны, але прачынаюся засмучаны. Працягваюцца гадзіны, а потым доўжыцца доўга,
доўга. Я выкарыстоўваю яго кожную ноч. Гэта здымае мой боль пры артрыце і дазваляе мне спаць ».
Кацярына

«У мяне рак і апноэ сну. Я не толькі высыпаюся, але і не прачынаюся ад прыліваў. Гэта шчасце ».
Стэфанія

"Такое адчуванне, што ты шчаслівы мёртвы!" Мал

«Мой розум без гэтага падобны на коркі ў Нью -Ёрку. З яго дапамогай ён ператварае яго ў стан дзэн -
саду, пакуль ён працуе на нармальным узроўні ". Андрыс

«У мяне парушэнне сну на працягу 20 гадоў, алей RSO ўпершыню дапамог мне заснуць, і я прачнуўся
без болю! Ага! " Боні

«У мяне ёсць кіла міжпазваночнай дыска, якая цісне на сядалішчнага нерва, што выклікае моцную боль,
якая страляе ад паясніцы па левай назе да пальцаў. Я прымала 3 ібупрофена кожныя чатыры гадзіны,
каб я магла ўстаць з ложка і хадзіць. Я пачаў прымаць алей амаль два тыдні таму ад болю і запалення.
Цяпер мне не патрабуецца ібупрафен, я сплю лепш, чым калі -небудзь, мае калегі пракаментавалі мой
лепшы настрой і агульнае шчасце. Я АДЧУВАЮ СЯБЕ ДОБРА!" Джэніфер

Даю маім 14 -гадовым ямкам алей ужо 4 тыдні ад раку. Яна часам становіцца трохі «тузаючай» і п'янай,
калі я даю ёй занадта шмат, але калі мітусня знікае, яна спіць, як шчанюк.

Яна  адмовілася  прымаць  ветэрынарныя прэпараты,  таму  мы атрымалі  алей.  Яшчэ раннія  дні,  але  я
запісваю яе поспехі.  Ёй спатрэбілася каля тыдня, каб прывыкнуць да алею і зноў развіць апетыт.  Я
зайздрошчу, бо на дадзеным этапе мы можам дазволіць сабе толькі алей для яе. Любі прыгожыя гісторыі
ўсіх! »

«У  мяне  ёсць  сацыяльная  фобія  (лепш  названая  сацыяльным  трывожным  засмучэннем),  дэпрэсія  і
бессань. Ніколі не браў алей, таму што я не магу знайсці яго тут, дзе жыву, таксама не магу самастойна
вырошчваць і здабываць яго ... але я паліў каля дзесяці разоў, я адчуваў, што пасля першага разу я мог
цяпер сплю, калі  адчуваў стомленасць,  у  мяне быў «месяц на ўсё жыццё без дэпрэсіі»,  я  ніколі  не
адчуваў  сябе  такім  шчаслівым  (без  дэпрэсіі)  і  з  усёй  гэтай  жыццёвай  сілай  нават  прымаю  самыя
моцнадзейныя лекі (якія прыводзяць мяне да іншых праблем са здароўем) ) для гэтага таксама моцна
знізілася мая сацыяльная трывога (фобія), і мне не трэба было быць "высокім", каб адчуваць гэта, калі б
я паліў 1 ці нават 2 дні, перш чым мне давядзецца выйсці і пагаварыць з іншымі людзьмі , заставацца ў
грамадскім месцы (што робіць гэта немагчымае засмучэнне), ЗАРАЗ я мог бы гэта зрабіць, зноў адчуў
сябе  жывым як  "нармальны  чалавек",  ніякія  лекі  гэтага  не  рабілі.  Праблема  ў  тым,  з  -за  законаў,
прыярытэту травы, а таксама сацыяльнай прадузятасці і недасведчанасці пра расліну, я нават не магу яе
курыць, не хачу "кайфаваць", проста хачу жыць зноў без праблем, якія абмяжоўваюць жыццё, шмат
ананімных людзі, якія жывуць, як я, з нейкай фобіяй і іншымі засмучэннямі, і я думаю, што алей можа
быць рашэннем ». Пабла

"Вы можаце спытаць у Рыка і / або Дж.Б., мы выявілі, што выкарыстанне прадукту з 20-30% сатывы
з'яўляецца адной з лепшых камбінацый для праблем, звязаных з трывогай". Брустэр

- Менавіта па гэтых прычынах мы любім працаваць з крыжамі сатывы з дамінантай з 20%THC або
больш.  Эфекты  лепшых  алеяў  надзвычай  моцныя  і  заспакаяльныя,  але  эйфарычныя  і  нават  лепш
афрадызіяк. Калі вы даяце пацыенту лекі з такімі эфектамі, вы можаце быць амаль упэўненыя, што яны з
задавальненнем  прымуць  яго.  Хто  б  не?  Вы добра  спіце,  прачынаецеся  адпачылым,  эйфарычным і
поўным жадання зрабіць кагосьці шчаслівым. Каму б гэта не спадабалася? JB

«Я цаню, што кожны дзень пазнаю RSO і тое, што яна зрабіла для людзей/ жывёл. Калі гэта алей робіць
тое,  што яны кажуць,  яго  трэба крычаць з  самай высокай гары,  а  не супакойваць.  У мяне не  было
асабістага вопыту з гэтым, але напэўна, калі б я ці хто -небудзь, хто мяне цікавіў, выявілі, што нам гэта
трэба.
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А пакуль я прачытаў столькі паведамленняў, колькі магу. Я яшчэ не прачытаў пост, у якім гаворыцца:
"Дзякуй Рыку Сімпсану - мяне цалкам забілі камянямі, гэта было крута, чувак".

-  Дзякуй за падтрымку, Дэбі Нолан, я ўпэўнены, што вы хутка напішаце пост,  у якім будзе сказана
менавіта гэта. Адчуванне ў арганізме, калі чалавек праглынае патрэбную для іх дозу патрэбнай RSO,
можна ахарактарызаваць толькі як "вельмі крута". Ці надзвычай крута. А можа, надзіва крута. Гэта адно
з  самых  прыемных  пачуццяў,  якое  можна  адчуць,  яно  вельмі  натуральнае,  заспакаяльнае  і
заспакаяльнае.

Як мы гаворым, лепшыя алею валодаюць вельмі заспакаяльным, але эйфарычным эфектам пры прыёме
ўнутр. Такім чынам, вы добра спіце, а потым прачынаецеся, хіхікаючы, як дзіця. І калі вы добра спіце і
прачынаецеся з хіхіканнем, больш шанцаў адчуваць сябе добра і адпачылым, чым калі вы не спіце добра
і не прачынаецеся з хіхікам. І калі вы адчуеце сябе добра і адпачылі, ваша цела лагічна зажыве і будзе
працаваць лепш. Ніякай ракетнай навукі, як заўсёды з медыцынай канопляў. JB

«Хоць эндаканабіноідная сістэма ўплывае на самыя розныя біялагічныя працэсы (напрыклад, на апетыт і
сон), эксперты лічаць, што яе агульная функцыя - рэгуляваць гамеастаз.

Гамеастаз з'яўляецца ключавым элементам біялогіі ўсяго жывога і лепш за ўсё апісваецца як здольнасць
падтрымліваць стабільныя ўнутраныя ўмовы, неабходныя для выжывання. Хвароба - гэта проста вынік
нейкага аспекту няўдачы ў дасягненні гамеастазу,  што робіць эндаканабіноідную сістэму унікальнай
мішэнню для медыцынскага прымянення ».

-Іншымі словамі, гэта ўсё аб балансе. Нічога новага. JB

Глаўкома, аднаўленне зроку

«У большасці выпадкаў глаўкому і яе наступствы можна лёгка кантраляваць, паколькі многія гатункі
канопляў  эфектыўна  зніжаюць  вочны  ціск.  Нярэдкія  выпадкі,  калі  чалавек,  які  пакутуе  глаўкомай,
выкарыстоўвае  канаплянае  масла,  бачыць  істотнае  паляпшэнне  зроку.  Многім  пацыентам  нават
даводзіцца мяняць акуляры, таму што іх старыя рэцэптурныя лінзы цяпер занадта трывалыя.

Як  вы  лічыце,  ці  ёсць  сэнс,  што  вочныя  лекары  нават  не  будуць  згадваць  каноплі,  хоць  яна  была
эфектыўнай прынамсі з 1800 -х гадоў?
Зноў жа, канаплянае масла, вырабленае з патрэбных штамаў, з'яўляецца вельмі эфектыўным сродкам
для лячэння глаўкомы, і я не ведаю нічога лепшага ці больш бяспечнага для зніжэння вочнага ціску.
Уплыў канопляў на вочны ціск вядомы вельмі даўно, аднак медыцынская сістэма стараецца пазбягаць
нават абмеркавання выкарыстання канопляў пры глаўкоме. На жаль, падобна, што многія лекары сёння
больш займаюцца грашыма, чым лячэннем. Я не магу растлумачыць, як вочны лекар можа сядзець і
назіраць, як пацыент павольна аслеп, і не сказаць пацыенту, што канапля можа зрабіць для іх стану. У
рэшце рэшт, занадта часта пацыенты цалкам губляюць зрок, таму што яны слепа давяралі парадам сваіх
лекараў.  Страта  здольнасці  пацыента правільна бачыць для многіх  вочных лекараў,  здаецца,  не мае
вялікага значэння. Тым не менш, Я думаю, што тое, што яны робяць, ганебна, і мне вельмі шкада тых, у
каго  пазбавілі  зроку  ні  па  якіх  іншых прычынах,  акрамя  прагнасці  ».  Рык Сімпсан,  каноплі:  самае
лекавае расліна

«Я толькі што зрабіў партыю« канаплянага алею »пару начэй таму і  партыю сметанковага масла.  Я
даваў хвораму на пухліну галаўнога мозгу алей, да таго, як узяў алей, яна была амаль сляпая, пасля
месяца прыёму алею зрок быў амаль цалкам адноўлены. Вы не атрымаеце такіх жа вынікаў ад масла. Вы
атрымліваеце лекавыя вынікі з масла, але алей з'яўляецца значна больш канцэнтраванай формай лекаў, і
яно дзейнічае практычна на ўсё, рэчы проста дзіўныя. "Дыён
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«Узяты ўнутр аднаўляе зрок маёй маці. Яна юрыдычна сляпая на левае вока. Траўма пакінула яе без
лінзы, а некалькі аперацый пакінулі яе глаўкомай. Яна працуе на RSO ўжо паўтара года- карыстаецца ёй
штодня.  Яна  ніколі  не  заўважала,  колькі  зроку  вяртаецца,  пакуль  не  нанесла  касметыку.  Яна  была
сляпой на гэтае вока 40 гадоў, таму сама навучылася наносіць касметыку з закрытымі вачыма. Гэта быў
адзіны спосаб, якім яна магла нанесці гэта на сваё добрае вока - закрыць добрае вока, пакінуўшы яе
зусім  сляпой.  Ну,  у  апошні  раз,  калі  яна  закрывала  добрае  вока,  яна  пачала  фактычна  бачыць  і
засяроджвацца з вачэй. Яна носіць касметыку толькі ў асобных выпадках, таму не ўпэўненая, колькі
часу прайшло, перш чым яе зрок вярнуўся, але пасля таго, як яна была на алеі больш за год, яна цяпер
можа разглядаць выявы, колеры, і нават прачытаць пэўныя рэчы з яе дрэннага вока! Я трымаў у руках
пакунак  з  чыпсамі,  і  з  -за  стала  яна  магла  чытаць  ляжачыя.  Яна думае,  што калі  б  у яе  быў новы
аб'ектыў, яе зрок быў бы цалкам адноўлены. Для таго, каб атрымаць новы аб'ектыў, яе трэба ўнесці ў
спіс донараў органаў- я не ўпэўнены, што яе страхоўка пакрые што-небудзь падобнае, так што пакуль-
гэта алей дало ёй цуд- цуд зроку, дзе калісьці была толькі цемра ! Так што я б сказаў, што кроплі не
патрэбныя-  проста  пастаянны  запас!  Цяпер  прыступайце  да  пасадкі  вашага  лекі!  О  так-  у  яе  няма
доказаў ГЛАВКОМЫ! » Ліндсі Для таго, каб атрымаць новы аб'ектыў, яе трэба ўнесці ў спіс донараў
органаў- я не ўпэўнены, што яе страхоўка пакрые што-небудзь падобнае, так што пакуль- гэта алей дало
ёй цуд- цуд зроку, дзе калісьці была толькі цемра ! Так што я б сказаў, што кроплі не патрэбныя- проста
пастаянны запас! Цяпер прыступайце да пасадкі вашага лекі! О так- у яе няма доказаў ГЛАВКОМЫ! »
Ліндсі Для таго, каб атрымаць новы аб'ектыў, яе трэба ўнесці ў спіс донараў органаў- я не ўпэўнены,
што яе страхоўка пакрые што-небудзь падобнае, так што пакуль- гэта алей зрабіла ёй цуд- цуд зроку, дзе
калісьці была толькі цемра ! Так што я б сказаў, што кроплі не патрэбныя- проста пастаянны запас!
Цяпер прыступайце да пасадкі вашага лекі! О так- у яе няма доказаў ГЛАВКОМЫ! » Ліндсі

Рэдкія ці не вельмі распаўсюджаныя хваробы і хваробы

Пытанне: Добры дзень Рык/Дж.Б., вы калі -небудзь чулі пра рэдкую хваробу Парфірыю? Калі так, то вы
лячылі каго -небудзь з RSO і якія вынікі?

А. Не, у мяне няма. Але, мяркуючы з таго, што я прачытаў пра гэта, я не бачу прычын, чаму алей не
павінна дапамагчы вылечыць яго ці ўзяць яго пад кантроль. Гэта, безумоўна, дапаможа пры сімптомах
гэтага рэдкага і, вядома, вельмі непрыемнага стану.

Я б сачыў за пратаколам на нашым сайце, я з'еў бы алей і выкарыстаў яго ў супазіторыях (такім чынам
ён паступіць прама ў кроў). Я б выкарыстоўваў алей мясцова ў настойцы або бальзаме пры скурных
захворваннях/праявах (гэта здыме ўвесь сверб і іншы дыскамфорт).

Я з'еў бы па меншай меры 60 г на працягу двух -трох месяцаў, я б не ўжываў ніякіх хімікатаў, я б проста
выконваў інструкцыі Рыка Сімпсана. Калі 60 г не вылечыць яго і не паставіць пад кантроль, я з'еў бы
яшчэ 120 г. І калі б гэта не прынесла здавальняючых вынікаў, я б проста пачаў уціраць у сябе алей, па
два -тры грамы ў дзень, а то і больш, калі б мог прыняць яго, і з'еў бы столькі, колькі хацеў бы як мага
хутчэй . Чаму? Таму што калі алей вам не дапамагае, малаверагодна, што вы знойдзеце што -небудзь
іншае. Акрамя таго, агрэсіўныя хваробы трэба лячыць агрэсіўна. З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Так добрая навіна JB & RICK !!! Я сёння пайшоў да лекараў па вынікі аналізаў! Мая шчытападобная
залоза, якая 22 гады не працавала і лячылася, зараз актыўная! Я сам прымаю толькі RSO на працягу
поўнага  працоўнага  дня  на  працягу  месяца,  я  таксама  ўціраю  настойку  прама  ў  горла,  а  таксама
выпарваю RSO! Я так захапляюся гэтым!

Ён сапраўды круты доктар, які быў там і падтрымліваў мяне ва ўсім гэтым і добра ведае, я фактычна
выкарыстоўваю алей RSO! Будучы лекарам, ён усё яшчэ хоча зрабіць ультрагук на маёй шчытападобнай
залозе, каб праверыць наяўнасць вузельчыкаў! Што вы думаеце пра ультрагук?
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Я заўсёды буду прымаць гэта алей з гонарам да канца сваіх дзён, гэта адчувае сябе правільна, вось і ўсё!
Рэцэпты лекі ЗЛО! У мяне таксама шмат праблем са здароўем, якія я зараз лячу гэтым цудоўным алеем!
Кіары Парокі развіцця 1 тыпу мозгу таксама ў мяне сур'ёзны запясцевы тунэль і многае іншае!

Мне сёння 45 гадоў, я не адчуваю сябе так збітым і балючым, як раней! Ці згадваў я, што 7 месяцаў таму
ў мяне таксама была аперацыя на галаўным мозгу, і я не ўжываў ніякіх наркатычных сродкаў з моманту
маёй аперацыі з -за пячоначнай недастатковасці ад наркотыкаў! Я сапраўды доказ таго, што гэта алей ад
Бога! Гэта ўсё, што мы павінны ўжываць як лекі!

Дзякуй JB і Рыку за ўсё, што вы робіце ад шчырага сэрца! Больш ніякіх лекаў ад шчытападобнай залозы,
ДА !!!!!!!! ” Марген

- Віншую, Марджэн. Што тычыцца УГД, я думаю, вы ведаеце адказ. Чым менш сканаванняў, тым лепш,
гэта ўсё, што я магу сказаць.

Я асабіста не падышоў бы да тых, хто не расказваў бы мне пра нафту 22 гады, але калі вы думаеце, што
гэтыя  людзі  яшчэ  маюць  што  вам  сказаць,  не  саромейцеся  пагаварыць  з  імі,  а  менавіта  калі  вам
сапраўды  цікава,  што  яны  кажуць  пра  медыцыну.  Але  гэта  ўсё,  што  я  дазваляю  ім  рабіць,  толькі
размаўляючы, так што яны не могуць прычыніць вам столькі шкоды, колькі хацелі б, каб іх размова
ператварылася ў «неабходнасць» ужываць некаторыя таблеткі па іх выбары.

Найлепшых  пажаданняў  і  трымайцеся  далей  ад  тых,  хто  22  гады  даваў  вам  няправільныя  парады.
Будзьце шчаслівыя, што вы перажылі іх "лячэнне", іншым не пашанцавала. JB

"Ці можна выкарыстоўваць алей канабіса для лячэння шаленства?" Аамі

- Аамі, так, але гэта, верагодна, запатрабуе паставіць пацыента ў кому на некаторы час з вельмі высокімі
дозамі алею, асабліва ў запушчаных выпадках. JB

«У  майго  выхавальніка  ёсць  пацыентка,  у  якой  па  ўсім  целе  дыягнаставаны  ваўчанка  і  атручэнне
ртуццю.  Прыкладна праз  год з  выкарыстаннем яе  хатняга  алею атручэнне ртуццю цалкам знікла,  а
ваўчанка амаль знікла. Валасяныя фалікулы праводзяцца кожныя 2 тыдні, каб дакладна даведацца, якія і
колькі  ядаў  змяшчаецца  ў  яе  арганізме  для  абнаўлення  яе  поспеху.  Сапраўды  дзіўна,  што  можна
вылечыць натуральным шляхам. Каштуе няшмат, але ўсё ж здаравей і варта жыцця! » Джэсі

«Мне  паставілі  дыягназ  першасны  міелаідны  фіброз,  я  атрымаў  лекі,  якія  дапамагалі,  але  не
задавальнялі  з  -за  ўзмацнення  боляў  і  адсутнасці  апетыту  і  зніжэння  колькасці  крыві,  павелічэння
памеру селязёнкі,  бессані.  Пасля таго, як я прымаў гэты прэпарат на працягу аднаго года і не адчуў
ніякіх прынцыповых зменаў, я вырашыў паспрабаваць RSO, толькі 1 месяц на алеі, мая боль адсутнічае,
апетыт вярнуўся, узровень крыві павялічваецца, спаць як камень ». Агуа

"Я выкарыстоўваю яго для лячэння маёй медыцынскай анамаліі ... Некаторыя бальніцы ў маім раёне
кажуць, што гэта не магло быць магчымым ... але RSO дзіўны ... Я адхіляю шунт ВП у сваім целе, у мяне
хвароба злучальнай тканіны і некалькі іншыя рэдкія праблемы ... 4 аперацыі на галаўным мозгу за 36
дзён, і я адмовіўся заліваць наркотыкі ... выключна медыцынскую марыхуану, RSO і дыханне ... Я ніколі
ў жыцці не зажываў так хутка ... нават як паказваюць мае лабараторыі маё цела так сапсавана, што мой
боль на самай справе не так ужо і моцны ... »Кэці

«Ніжэй прыводзіцца джэнтльмен, які трапіў у сур'ёзную аўтамабільную аварыю ў 1977 г. Ён пакутаваў
ад  паралічу  асобы,  слёзныя  каналы  не  працавалі,  яму  давялося  выкарыстоўваць  змазкі  для  вачэй,
частковую страту зроку на адно вока. Акрамя таго, у яго была траўма галавы, якая прывяла да праблем з
памяццю, гаворкі. Ён хадзіў з кіем і правёў усе гэтыя мінулыя гады ў болю. Гэта з паведамлення, якое ён
даслаў. == «Алей рамантуе мяне на сотавым узроўні. Уся рубцовая тканіна справа ад мяне знікла! Цяпер
у мяне ёсць рух правым вокам. Я нават магу ўсміхнуцца, цяпер параліч на твары сыходзіць. Усё гэта
адбылося за апошнія 6 месяцаў. Аднойчы з -за болю ад пухліны я павялічыў дазоўку да грама і 11/2
грамаў у дзень, на працягу дня. Пару месяцаў таму я глядзеў тэлевізар і зразумеў, што бачу правы бок
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носа. Я ўпершыню ўбачыў гэта з 1977 года. Я пачаў практыкавацца. Цяпер у мяне поўны рух ». Каноплі
алей ... не толькі для рака. Коры

Жывёлы - водгукі

"Я лячыў пухліну майго сабакі на вуху RSO ... Гэта было ВЯЛІЧНА, а цяпер ЗНЕШЛО !!!!" Андрэа

«У маёй сабакі  -  остерсаркома  (рак костак).  Мне ампутавалі  нагу  тыдзень  таму,  а  праз  тыдзень  ён
павінен пачаць хіміятэрапію. З яго ракам, ён звычайна распаўсюджваецца на лёгкія, 95% сабак гінуць ад
раку лёгкіх на працягу года. Калі б гэта была ваша сабака, вы б пачалі алей зараз і па -ранейшаму рабілі
хіміятэрапію, ці не ўжывалі б хіміё і простае масла? Для людзей вы пачынаеце з рысавага зерня, з 70
фунтаў сабакі, вы б пачаць з трэцяй часткі гэтага два разы на дзень? Дзякуй, што прачыталі гэта, і з
нецярпеннем чакаю вашага адказу ". Эда

«Эда, алей выратавала нашу каштоўную сабаку Сафі. Яна памірала. Дайце свайму сабаку масла як мага
хутчэй ... Хіміё заб'е яе. Малітвы з вамі ... »Брустэр

«Я толькі што атрымаў выдатную навіну пра сабаку маіх сяброў, якой я проста павінен быў падзяліцца!
Некалькі месяцаў таму ў яе пітбуля Максімуса была пухліна на адной з задніх ног, якая расла з -пад
кантролю.  Ветэрынар  сказаў  майму сябру,  што  яна  павінна  заплаціць  больш за  3  тысячы,  каб  яму
ампутавалі нагу, інакш гэта распаўсюдзіцца, і ён памрэ на працягу года. Гэта было каля 4 месяцаў таму.
У той час, калі я ўбачыў яе статус аб запланаванай аперацыі, я адправіў ёй паведамленне і прапанаваў
карміць яго алеем канабіса. Яна палічыла, што паспрабуе натуральнае лячэнне, перш чым рабіць што -
небудзь рэзкае і незваротнае, напрыклад ампутацыю. На шчасце яе (і Максімуса), яна ўжо мела карту
канабіса, бо жыве ў Каліфорніі. Такім чынам, яна пайшла ў дыспансер канопляў і забрала. Яна карміла
яго  1  кропляй  алею  памерам  з  гарошыну,  двойчы  ў  дзень  падчас  ежы.  Адразу  яна  сказала,  што
заўважыла,  што  яму  стала  менш і  адчувала  сябе  значна  камфортней.  Да  таго  ж  яго  звычкі  ў  ежы
нармалізаваліся.  Праз  некалькі  тыдняў  ён  нават  мог  бегаць,  не  кульгаючы,  таму  яна  адмяніла  яго
аперацыю і спынілася на натуральным лячэнні. Яна толькі што вярнулася дадому з агляду ветэрынара і
даведалася, што яго пухліна цалкам знікла. Ніякіх слядоў пухліны не засталося. Ветэрынар быў вельмі
ўзрушаны, калі расказала, як вылечыла яго.

Даведка: Гэта 3 -я сабака, якую я ведаю, якую выратавала алей канопляў. Я таксама ведаю шмат людзей,
якія таксама былі выратаваны. Калі вы ўсё яшчэ думаеце, што канабіс не лечыць рак, значыць, вы не
звярнулі на гэта ўвагі. Я ведаю праўду на працягу многіх гадоў, і я ніколі не знайшоў нікога, жывёл або
чалавека, якога не змагла выратаваць алей канопляў ». Лара

«Т-клеткавы рак CLCT-1 у дзіцячай лімфамы ДЗЕЙСКІ! Мы будзем ездзіць да ветэрынара толькі на
аналізы  кожныя  тры тыдні  для  вызначэння  ўзроўню  кальцыевых крывяных  лімфацытаў  і  FNA  для
маніторынгу чырвона-белай крыві на т-клеткі рака. Ёй больш не патрэбныя прызначаныя лекі, але мы
будзем трымаць яе на алеі Рыка Сімпсана, які вылечваў рак кожны дзень да канца яе жыцця. Мы -
удзячная сям’я ». Некаторым дзеткам трэба цуд

«Дзіўная  гісторыя! Я раблю і прымаю RSO для падтрымання здароўя,  паколькі  мая сям'я перанесла
шмат раку. Я пачаў даваць яго сваім сабакам, а ў іх абодвух невялікія пухліны, а ў маёй Шэтландскай
аўчаркі дыскоідная ваўчанка, форма сабачай ваўчанкі. Гэта неверагодна! За пару тыдняў адна з пухлін
сабакі скарацілася на 70%, а другая сабака з ваўчанкай працуе цудоўна! Упершыню за доўгія гады яе
чырвоны,  азызлы  і  балючы  нос  вылечваецца!  Я  спрабаваў  рэцэпты,  стэроіды,  дыету,  і  нічога  не
дапамагло. RSO лечыць ваўчанку маёй сабакі, я ведаю, што яна можа дапамагчы і людзям! «Эшлі

"Мой кот атрымліваў 1/4 -1/3 збожжавага рысу памерам 2-3 разы на дзень, каб лячыць і пераадольваць
хранічныя запаленчыя інфекцыі мачавых шляхоў, калі некалькі прыёмаў вадкасці, антыбіётыкаў і лекаў
не  маглі,  таксама  паклалі  яго  на  сырую  дыету,  і  ён  не  паўтарылася.  Вядома,  пры  раку  трэба
выкарыстоўваць  больш  высокую  дозу.  Звычайна  я  імкнуся  знайсці  дозу,  якая,  здаецца,  не  моцна
паўплывае на іх - гэта ім ніколі не пашкодзіць, але гаспадар заўважыць дрымотнасць, нетрыманне мачы,
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магчыма,  крыху  п'янства.  Вядома,  пры  раку  вам  усё  роўна  -  проста  паступова  павялічвайце  іх  да
большых доз.

Гэта для "тэхнічнага абслугоўвання" - напрыклад, у маёй сабакі, у якой выдалілі вока ад глаўкомы (і яна
робіць ДУЖА), існуе рызыка, што іншае вока захварэе на глаўкому, таму я даю ёй не менш за два разы
на дзень  алею і  знайшоў добрае  доза,  якая  не  выклікае  нетрымання  мачы і  г.д.,  але  яна  ўсё  роўна
атрымлівае алей. Я прымусіў яе прымаць больш за вачэй, каб вылучыць боль. Я сапраўды адчуваю, што
алей дапамагло ёй больш, чым звычайныя абязбольвальныя пасля аперацыі - першы дзень ці 2 у яе былі
1-2 дозы ветэрынарных прэпаратаў ад болю, тады я пайшоў толькі на RSO, на наступны дзень пасля
аперацыі яна ўжо хацела зноў пагуляць у мяч і была шчаслівай дзяўчынай. Хлоя фактычна злізае RSO з
майго пальца - у адрозненне ад маёй коткі, якая гэтага ненавідзіць. LOL (...)

Я не лічу, што RSO выклікае ў жывёл трывогу - адчувальнасць да святла можна заўважыць пры больш
высокіх дозах.

Я нават выкарыстаў RSO на сваім тхары - ён быў вельмі стары і аднойчы прачнуўся, што раптам моцна
аслабеў, магчыма, у яго быў інсульт. Я даваў яму малюсенькія дозы РСО на працягу дня, каб проста
заснуць - у той вечар ён нібы прачынаўся - круціў галавой і паводзіў сябе так, як робяць мае сабакі, калі
яны ядуць каноплі, я проста пакідаў яго спаць, думаючы, што яго цела збіраецца хаця б яму не баліць і
не пакутуе - у мяне было напалову меркаванне, што ён прачнецца нармальна - на жаль, ён пайшоў з
жыцця, але якасць яго жыцця да апошняга дня была выдатнай, таму я адчуваю, што RSO даў яму самае
лепшае ў апошні дзень магчыма. Я ведаю, што яму не было балюча, і ён спаў вельмі спакойна, і я ведаю,
што гэта не было занадта шмат RSO, бо ён быў дазаваны раніцай і ў другой палове дня, тады нічога, і я
праверыў яго вельмі позна ўвечары, ён проста спаў - ён мог прачнуцца, але проста хацеў спаць ».

Уітні  -  найлепшая якасць жыцця да канца,  гэта таксама мае вялікае значэнне,  калі  ідзе гаворка пра
нафту. Дзякуй, JB

«Учора ў Хлоі,  маёй 8 -гадовай стэрылізаванай самкі  фокстэр'ера  Хілер,  дыягнаставалі  глаўкому на
адным воку.  Ціск  у яе вока было вельмі  высокім,  і  яна магла назаўжды быць сляпым. Мы правялі
экстранае лячэнне з дапамогай IV вадкасцяў і маніту, і яна прымае пару лекаў. Ціск знізіўся, але не
вельмі, і ёй зараз не падабаецца прыстасавацца да жыцця напалову сляпы. Я хачу лячыць яе з дапамогай
RSO, бо гэта было неверагодна для майго болю і мяне, і я сапраўды веру ў нафту і гісторыі, якія тут
расказваюць, неверагодныя. Я не хачу, каб Хлоя ў канчатковым выніку захварэла глаўкомай на другім
воку, і я хачу вылечыць усё, што магу ў здзіўленым воку. Я разумею, што алею дапамагло шмат хатніх
жывёл, і я быў бы вельмі рады, калі б Хлоя магла аднавіць зрок ці нават бачанне ў здзіўленым воку ...
Дзякуй за любую дапамогу ці параду!

- Уітні,  проста набяры яе на масла.  Некаторыя алею лепш пры глаўкоме,  чым іншыя. Самы просты
спосаб даведацца аб тым, наколькі гэта эфектыўна, - прыняць дозу і паглядзець на вочы раніцай. Калі
яны чыстыя, шукайце іншы штам або камбінацыю штамаў, калі ў вас ёсць шмат рэчаў для ачысткі, гэта,
хутчэй за ўсё, добры сродак для зніжэння внутріглазного ціску. З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Дзякуй  JB!  Учора  я  думаў,  што  мы дасягаем  нейкіх  неверагодных  поспехаў,  вока  было  ясным (я
выцягваў з іх увесь дзень), а зрэнка быў не зусім пашыраны, і хоць ён не супадаў з зрэнкай другога
вочы, я думаў, што ён рэагуе на святло, але сёння раніцай зноў усё выглядае хмарна. Можа, пры такім
яркім святле, як учора, гэта будзе выглядаць лепш ... Колькі і як часта вы раіце мне яе дазаваць? Да
гэтага часу я рабіў вельмі маленькую дозу гароху, ёй усяго 30 гадоў, і гэта, здаецца, на яе ўплывае,
гэтыя сабакі заўсёды любілі есці сцеблы і лісце або плоткі, курыць і г.д., каб я мог сказаць, калі яна
пацярпела алеем таксама, і гэта, здаецца, паўплывае на яе крыху падобна да таго, калі яна з'ела сцеблы,
гэта мяне не хвалюе, я адчуваю, што гэта значыць "працуе". Уітні

-  Уітні,  я аддаў бы ёй што-небудзь добрае два-тры разы на дзень.  Чым больш вы атрымаеце ў ёй і
хутчэй, тым лепш. Нават ёй давялося спаць дзень -два, каму ўсё роўна. Невялікая конопляная кома не
можа нашкодзіць. JB
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«Гучыць добра для мяне! Я зраблю гэта сёння. Учора яна таксама была вельмі скучаная. Дзякуй за такі
хуткі адказ JB! " Уітні

"Мой сабака ўчора з'еў частку расліны, таму што ведаў, што гэта дапаможа яго страўніку пасля таго, як
ён набраў рэшткі  курынага тлушчу і  з'еў кучу яго,  яна шмат хадзіла,  а  пазней прабралася,  а потым
зручна адпачыла. Адгадайце, што ў яе было ванітавае - лісце гаршка. Разумны сабака ". Донна

"Прывітанне JB, я аддаю RSO сваім коням.  На самай справе,  на мінулым тыдні я  напалохаў хворы
медзір,  я даў яму прыкладна 1/3 грама нашага ISO -алею, і ён быў настолькі застылы !! Яму давалі
седатыўныя прэпараты. Так што ... ён дзейнічае на коней, і калі 1/3 грама - гэта заспакаяльнае сродак на
кані,  уявіце  гаючыя ўласцівасці.  Каб пазбавіцца  ад наступстваў,  яму спатрэбілася  каля  24 гадзін.  Я
скараціў яго аральныя дазоўкі прыкладна да зерня рысу для абслугоўвання ". Верас

"Думаю, што гэта было яшчэ ў 70 -я гады, калі FDA упершыню паведаміла, што канабіс забівае ракавыя
клеткі ... усё, што я ведаю, гэта тое, што рак страўніка маёй кошкі знік, яна цяпер добра есць, набірае
вагу і бегае, як новае кацяня ..." Тоні

«Я даю сваёй 19 -гадовай котцы молатую дэкарбаксілізаваную канабіс са снежня 2011 года. Яна была
вельмі  млявай,  насмарклай,  прыкметамі  кацінай  старэчасці  ...  знаёмы,  які  працаваў  у  ветэрынара,
прапанаваў мне даць ёй 1/4 аспірыну, 1/ 4 t metamucil ... рабіў гэта на працягу некалькіх дзён, а потым
вырашыў паспрабаваць каноплі ... Я кожныя пару дзён пасыпаю невялікую колькасць яе вільготнай ежы
... яна па -ранейшаму з намі !!! » Лоры

«Дж. Б., мы зрабілі ёй некалькі партый, паколькі мы робім ёй новую партыю кожныя 2 месяцы, бо яна
прымае 1 куб. См у дзень. Мы выкарыстоўвалі 2 розных штаму. У цяперашні час яна выкарыстоўвае
тую ж партыю, якая вылечыла рак маёй кошкі ». Чарлі

«Я  павінен  вам  падзякаваць.  У  маёй  каханай  кошкі  14  гадоў  1  чэрвеня  быў  пастаўлены  дыягназ
плоскоклеточный рак. Я вылечыў яго з дапамогай RSO за АДНЫ ТЫДЗЕНЬ! Ветэрынар кажа, што гэта
цуд. Я вярнуў яго да сябе 8 чэрвеня, і ён спытаў мяне, ці гэта тая самая котка, таму што пухліна ў яго
роце амаль знікла, і ён цалкам чакаў, што я вярнуся, каб ён паклаў яго. Цяпер ён амаль цалкам акрыяў. Я
яго вельмі люблю і вымушаны быў падзякаваць вас за тое, што вы падзяліліся, як правільна зрабіць лекі
БЯСПЛАТНА! ”

«У мінулага чэрвеня ў маёй кошкі быў дыягнаставаны« хуткарослы, агрэсіўны, не паддаецца лячэнню,
неаперабельны »від раку-плоскаклеткавы рак у яго перагародцы, які так жа непрыгожа гучыць. Яму далі
максімум 1-3 месяцы, і мой ветэрынар мякка прапанаваў яму "адпусціць яго зараз". Я плакаў, думаў пра
гэта і вырашыў, што не магу назіраць, як ён памірае. Я пайшоў у Інтэрнэт і выявіў, што існуе мноства
лекаў ад раку. Пачаў даваць яму шэраг дабавак і г. д. У яго ўсё было добра, але рак усё рос і ўплываў на
яго дыханне. Пухліна нарэшце пачала расці на другі бок носа, і ў снежні ён пачаў спускацца. Я падумаў,
добра, прыйшоў час.

Потым я адкрыў каноплі і тое, як ён можа забіць рак. Карацей кажучы, Тэд прымае RSO са снежня.
Спачатку гэта была крыху сітуацыя, каб атрымаць правільную малюсенькую дозу, таму што ён кот. І
нашмат меншы за чалавека. Ён спіць НАМНОГА лепш, дыхае лепш, калі спіць, апетыт вярнуўся, хоць і
не да таго, што быў раней. Гэта ўсё падарожжа, якое працягваецца, і я не ведаю, чым яно скончыцца.

Аднак пухліна,  здаецца,  уплощается,  хоць і  вельмі павольна.  Я думаю, што калі  б гэта не быў такі
непрыемны рак, ён, напэўна, вылечыўся б некалькі месяцаў таму. Мой ветэрынар у захапленні ад таго,
як ён працуе. Так што я проста прымаю яго з дня ў дзень і шчаслівы, што большасць з гэтых дзён
здаецца добрымі.  Яго максімальны тэрмін прыдатнасці  быў у верасні  мінулага года,  таму ў яго ўсё
нармальна ". Ганна-Мары Лейдл

«Ага !!!! У мяне таксама кацяня з канопляў. Высакаякаснае алей канопляў выратавала мяне ад таго, што
я павінен выкласці 4800 долараў ветэрынарам да мясніка ... я маю на ўвазе ... зрабіць аперацыю вуху
маёй кошкі, каб выдаліць пухліну. Ура для кацянят і канін! » LinZy
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«Рэчыва RSO выратавала жыццё сабакі 40 фунтаў-алей, экстрагаванае этылам, інакш ідэнтычнае RSO,
якое выкарыстоўвалася для выратавання маёй сабакі, якая выпіла антыфрыз суседа. Ветэрынар сказаў па
тэлефоне, што яна скончыла працу занадта позна і, хутчэй за ўсё, не перажыве 40-хвілінную язду, каб яе
эўтаназіравалі, і мне параілі зрабіць ёй камфортна.

Мой верны таварыш пеніўся  ў  роце,  меў  частыя  прыступы,  моцна  пераграваўся,  а  горла  настолькі
апухла, што яна ледзь дыхала, упадаючы ў прытомнасць. - безумоўна, памірае, без сумневу.

Спрабуючы палегчыць ёй выхад з гэтага свету, я нагрэў 1/2 грама алею ў чайнай лыжцы сметанковага
масла і літаральна набіў ёй пальцам у горла, прасунуўшы адтуліну ў азызлым горле. Праз дзесяць хвілін
яна ўжо не пяніла рот, у яе паднялася тэмпература, яна нармальна дыхала, усе курчы і курчы спыніліся.

Яна ахвотна піла ваду, а потым клалася спаць на 12 гадзін і  прачыналася ў, здавалася б,  ідэальным
стане, бегаючы і гуляючы на працягу некалькіх хвілін пасля абуджэння. Я сказаў свайму ветэрынару і
папрасіў яе апублікаваць падзею ў тэматычным даследаванні, але яна адмовілася, заявіўшы, што канабіс
таксічны для сабак! " Алан

«Мы выкарыстоўваем яго на нашым чыхуахуа, якому 14 гадоў, у якога курчы. Некалькі месяцаў таму
мы думалі, што яна не пратрымаецца доўга, і я падумаў, чаму б не паспрабаваць алею? Праз дзень яна
стала як зусім новы сабака!  Яна ела лепш, адчувала сябе бадзёра і  хацела пагуляць! Гэты матэрыял
сапраўды працуе для многіх рэчаў! ” Міндзі

«Мы атрымалі  шчанюка,  якога  затаптаў вельмі вялікі  чалавек.  Яна -  цацачная чыхуахуа,  у  яе  была
рашотка чатыры на чатыры цалі, якая закрывала ўсю яе ніжнюю палову. Ёй стала вельмі дрэнна, і яна
пачала астываць, таму я вырашыў, што спроба слёз не можа ёй моцна нашкодзіць.

Калі я ўпершыню дазаваў яе, яна ледзьве магла паварушыць галавой. Я, аднак, вельмі рады сказаць вам,
што  пасля  тыдня  слёз  тройчы  ў  дзень  яна  шчаслівая,  здаровая  і  прышпільная  маленькая  агалоўка.
Дзякуй Рыку і Дж. Б. за адкрыццё праўды. Мы з жонкай лічым, што слёзы выратавалі яе.

Не будзем забываць, што я дазаваў цацку чыхуахуа менш за фунт з грам RSO, 3 разы на дзень. Гэта 3
грама ў дзень для шчанюка, які важыў менш за фунт, і знаходзіўся ля парога смерці з -за таго, што на
яго  наступіў  хлопчык,  вага  якога  перавышае  300  фунтаў.  Калі  б  канабіс  быў  сапраўды  таксічным,
каймана ўсё роўна не было б з намі, ён бесаў і скакаў за дымам ад пустазелля ».

«Аддаў гэтаму нашаму 13 -гадоваму падлетку, каб ён дапамог ёй з артрытам задніх ног і сцёгнаў ...
здзіўленне, мы таксама атрымалі не толькі пругкага сабаку, але і 4 шчанюкоў. Ні ў якім разе ёй не хапіла
б літра, і ўсе здаровыя і ўсё выдатна! Люблю RSO! ” Джулі

«У  маёй  сабакі  была  праблема  са  скурай  (сып,  якая  прымусіла  яго  выдраць  шэрсць)  і  паўторная
інфекцыя вуха. У мяне не было RSO, але я дала яму настойку, якую зрабіў мой сябар. Шэрсць у яго
адрасла, а вушная інфекцыя вылечылася. Калі б настойка спрацавала так добра, я думаю з RSO, што я
мог бы яго цалкам вылечыць. Таму я б сказаў, што так, RSO будзе працаваць над ракам сабак гэтак жа,
як і над людзьмі. Дабраславёны табе Рык і ты таксама, Дж.Б. " Бэт

- Дзякуй, Бэт. Ваша мысленне лагічнае і правільнае. Жывёлы маюць больш хуткі метабалізм, і таму алей
лечыць іх  значна  хутчэй,  чым лячыць чалавека.  Вылечваць жывёл алеем -  адно задавальненне,  яны
любяць яго прымаць. JB

«Я выкарыстоўваю яго на сваіх сабаках. Проста крыху менш, чым мы хацелі б. У мяне была 12 -гадовая
дзяўчынка, якую перабеглі і прыйшлося выдаляць сцягно. Не заменена ... выдалена! 4 тыдні ў ...

Ніякіх  шнараў  ад  аперацыі,  прагулкі,  па  -ранейшаму  кульгаючы,  але  абыходзіцца  нармальна,  і  я
выкарыстаў алей замест абязбольвальных ... Гэта спрацавала выдатна! (…) У мяне ёсць 9 -гадовы Році, у
якога  сардэчныя  чарвякі,  жудасная  алергія,  вельмі  нізкая  энергія  і  ў  яго  выпалі  валасы  на  хвасце.
Пачынаючы з гэтага сёння ... Толькі што выратаваў 10 -гадовую чыхуахуа, у якой 3 пухліны, і я ведаю,
што гэта выправіць яе !!! "Долі Дурбін
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«Сабачае  печыва  RSO  OIL  і  з  мясцовай  маззю  на  ракавых  ранах  на  назе,  гэта  было  памерам  1/2
даляравай купюры. Яна пачынала плакаць, калі ўставала, і яе дрыгаценне было дрэнным. Я ведаў, што
RSO спрацуе ... Ужо на наступны дзень яна ўстала, не плачучы і не дрыжучы, і праз некалькі дзён бегала
па двары са сваім маленькім прыяцелем Наггет, пацуковым тэр'ерам. Гэта было 6 месяцаў таму. Цяпер
яна як 6 -гадовая сабака, а не 12 гадоў. Гэта адна з многіх гісторый, сведкамі якіх я стаў за апошнія 2
гады.

Мая  гісторыя  нашмат  даўжэй  ...  RSO  выратавала  мне  жыццё.  Няма  больш  апіятаў.  І  ў  большасці
выпадкаў вельмі мала болю. Дзякуй Рыку Сімпсану ... Мір вам ». Рон Янгблод

Пытанне: Дарагія сябры, спадзяюся, што вам гэта ўдасца. Я даю свайму 8 -гадоваму сабаку 40 фунтаў
RSO ад пухлін, якія растуць на правым баку яго цела. Сёння ў яго першы дзень лячэння, ён выбіты з сну
і  спіць.  Я  даў  яму  прыкладна  колькасць  рысавага  зерня.  Гэта  занадта?  Як  доўга  і  як  часта  вы  б
рэкамендавалі

Я даю яму табе масла? Я сам на нафце. З цягам часу я ўсё больш прывыкаю да "кайфу". Я павінен
прайсці аперацыю ў наступным месяцы, і я планую выкарыстоўваць RSO для болю і выздараўлення.
Калі я магу працаваць, я буду працаваць на працягу ўсяго жыцця. Дабраславеньне ~ Вялікі дзякуй

А. Кацярына, я б адклаў аперацыю, калі гэта магчыма, пакуль вы не з'едзеце, скажам, 180 г алею на грам
у дзень (і больш) у тры прыёмы. Дайце сабаку палову гэтага, калі вы думаеце, што ён не задаволены
тым, што ён атрымаў зараз. Сон з'яўляецца часткай працэсу выздараўлення, турбавацца няма пра што, і
гэта  прыкмета  таго,  што  алей  з'яўляецца  заспакаяльным,  чаго  вам і  хочацца.  Чым больш моцнае  і
заспакаяльнае, тым лепш. З найлепшымі пажаданнямі, JB

"Адпраўляю вам абнаўленне аб тым, што ў маёй сабакі дыягнаставаны рак костак. 1 чэрвеня прайшло
сем  месяцаў,  апошні  рэнтген  не  паказвае  распаўсюджвання  на  лёгкія.  Яны знайшлі  непашкоджаны
разрыў каля месца пухліны ў назе, яны не ведаюць, што з гэтым рабіць. Звычайна гэтых сабак, у якіх
ёсць перапынак, прыходзіцца саджаць. Яны прыйшлі да высновы, што штомесячныя ўліванні прэпарата
пад назвай "Zometa" захоўваюць яго ў цэласці, таму яны працягнуць яе ў выпрабаванні, тады як яна
будзе  атрымліваць штомесячныя ўліванні  "Zometa".  Але не распаўсюджваецца рак,  і  яны не могуць
падхапіць  пухліну,  якая  была  там  7  месяцаў  таму.  Проста  думаў,  што  ты  хацеў  бы  ведаць.  Гэты
агрэсіўны рак звычайна забірае жыццё сабакі на працягу 4-6 месяцаў пасля пастаноўкі дыягназу. Вось
яна, 7 месяцаў, НЕ распаўсюджваецца рак. Непашкоджаны пералом, але ўсё роўна хадзіць, як нічога
страшнага ». Лінда

«Праз 9 тыдняў рак скуры ў маёй сабакі Цалкам знік !! Падтрымліваючая доза зараз для выпрабавання
жыцця. Я адчуваю, што цяпер яму будзе не толькі больш камфортна, але і даўжэй. БЛАГОСЛОВЕННЯ
RS & JB !! > ;-) »Гоблін

«Маёй  сабаку  засталося  пражыць  3  тыдні.  Пухліны  масавых  клетак  па  ўсім  яго  пародзістым  целе
пітбуля ... Праз 3 тыдні пухліны г скарачаюцца на ISO/RSO. Я клянуся. Ён некалькі разоў папісяў сябе
п’яным, але я ведаў, што гэта да лепшага. Ён усё яшчэ на гэтым. Нават калі яны знікнуць, я ўсё роўна
зраблю яму лекі. Люблю цябе, Дж. Б. і Рык ". Боджай

«Я даю свайму 14 -гадоваму Яму алей ужо 4 тыдні ад раку. Яна часам становіцца трохі «тузаючай» і
п'янай,  калі  я  даю ёй занадта  шмат,  але калі  мітусня  знікае,  яна  спіць,  як шчанюк.  Яна адмовілася
прымаць ветэрынарныя прэпараты, таму мы атрымалі алей. Яшчэ раннія дні, але я запісваю яе поспехі.
Ёй  спатрэбілася  каля  тыдня,  каб  прывыкнуць  да  алею і  зноў  развіць  апетыт.  Я  зайздрошчу,  бо  на
дадзеным этапе мы можам дазволіць сабе толькі алей. Люблю прыгожыя гісторыі ўсіх! ” Жанін

"Я бачыў наступствы таго, як сабака прымала RSO ... Першыя некалькі дзён Рубі (12 -гадовая сабака)
хварэла і трохі дрыжала, выклікаючы трывожныя сімптомы, калі вы скептычна ставіцеся да гэтай тэмы,
але магу вас запэўніць вы 1 месяц лячыцеся, і сабака поўнасцю скача, бегаючы па лесвіцы, ускокваючы
на  ложак і крэслы, увесь час зноў вельмі гуллівы. Раней вочы былі слязлівымі і мелі шэрае покрыва,
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цяпер цалкам нармалізаваліся. У Рубі быў даволі вялікі рост з унутранага боку нагі, яна была там шмат
гадоў, і пасля ежы алею яна амаль упала !!!

Дзякуючы Рыку Сімпсану xxx дабраславіць гэта алей, яно сапраўды працуе, чаму няма сведчанняў, якія
кажуць, што гэта не так? .. » Брэт

"Сёння  трэці  дзень  для  лячэння маёй сабакі  з  дапамогай  RSO (алей Рыка Сімпсана),  які  з'яўляецца
канцэнтратам канопляў для лячэння шматлікіх сур'ёзных захворванняў. Ёй 13 гадоў і каля 7 месяцаў
таму ў яе з'явілася нешта, што выклікала яе надзвычайную саплівасць, моцную слізь, і некалькі дзён яна
была  млявай.  Паглядзеў  у  Інтэрнэце,  сказаў  "кашачы  кашак  або  сабачая  прастуда",  таму  я  выпіў
некалькі антыбіётыкаў і пачаў курсы. Нічога не дапамагло, таму мы адвезлі яе да ветэрынара.

Вядома,  яны  хацелі  зрабіць  аналіз  крыві,  рэнтген  і  скрынінг  слізі.  Прыкладна  500  у  рахунках
ветэрынара, я адмовіўся, таму мы пачалі яе на шырокі антыбіётык, які таксама не закрануў яго праз
месяц.  Узяў  яе  назад  і  атрымаў  яшчэ  два  мацнейшыя  антыбіётыкі,  прайшоў  месяц  на  іх  рэлігійна.
Таксама не чапаў!

Так што ветэрынар паспрабаваў фунгіцыд ... Яшчэ не дакрануўся да сваёй хваробы !! Цяжка вызначыць,
што апраўдана марнаваць на 13 -гадовую сабаку ... Таму я спыніла прыём лекаў прыкладна месяц таму,
каб дазволіць  ёй аднавіцца,  і  пачала  прымаць RSO ўсяго 3  дні  таму,  усяго  6  працэдур.  зусім новы
сабака!

Ні сопляў, ні кашлю, у яе ёсць закускі, і ў цэлым мы бачылі НЕЗАБЫТНАЕ паляпшэнне. Неверагодна
сапраўды. З майго асабістага досведу я магу пацвердзіць,  што гэта нейкія дзіўныя сюррэалістычныя
лекі. Дзякуй ад усяго сэрца! ” Выжыванне

«Мая сабака - 13 -гадовая бельгійская аўчарка. Некалькі гадоў таму на яго баку з'явіўся невялікі грудок.
Некалькі месяцаў таму яна раптоўна пачала расці трывожнымі тэмпамі. На жаль, у яго дыягнаставалі
рак ... і не толькі ў адной грудзе. Пры аглядзе ў яго было шмат. У яго былі і іншыя праблемы ... У
асноўным артрыт і  дысфазія тазасцегнавага  сустава.  Аперацыя не была магчымасцю, паколькі  было
сумнеўна, што ён перажыве наркоз. Я не мог трываць, як ён пакутуе ... ён ледзь хадзіў і перастаў есці. Я
вырашыў паспрабаваць даць яму алей канопляў як апошнюю спробу дапамагчы яму. Мы з напарнікам
Патам далі яму невялікую колькасць (памерам з рысавае зерне) на печыва. Гэта сапраўды паўплывала на
яго ... ён быў няўстойлівы на нагах і спаў гадзінамі.

Мы  змянілі  дазоўку  на  працягу  наступных  некалькіх  дзён  і  заўважылі,  што  яго  апетыт  адразу
палепшыўся. Ён таксама пачаў рухацца нашмат лягчэй, і яго стаўленне стала значна ярчэйшым. З цягам
дзён мы павольна павялічвалі яго дазоўку. Прайшло 3 тыдні, і я амаль не пазнаю яго як таго сабаку. Ён
шчаслівы! Махае хвастом, гуллівы, есць, а лепш за ўсё пухліна ўдвая меншая, чым была да таго, як мы
пачалі  на  алеі  !!!!  Я  буду  працягваць  яго  лячэнне  (нам  пашанцавала,  што  мы  зможам  пастаўляць
уласную нафту) і буду трымаць вас у курсе. Я чакаю, што гэтыя пухліны цалкам знікнуць !!!!!!!! ” Джозі

«У мяне ёсць сусед, які на працягу месяца паспяхова выдаліў пухліну ў сваёй сабакі, даўшы ёй лекі.
Працягвайце і так, вельмі маленькія дозы, так як Рык заявіў, што іх метабалізм вельмі высокі, таму яны
становяцца лепш нашмат хутчэй ». Кові

«Я вылечыў нашага тхара ад раку падстраўнікавай залозы, выкліканага інсуліномай. Атрымаць на гэта
выглядае,  ваша  «пухнатая  сям'я»  мае  патрэбу  ў  вас.  Вось  Кветка  падчас  яе  лячэння,  яна  крыху
разбягаецца і гатовая да спакойнага сну! Каноплі

"Так, я вылечыў котку ад раку ў чэрвені, калі ветэрынар сказаў пакласці яго. Толькі што пакарміў яго
алеем, і на працягу 10 дзён смяротная пухліна знікла! Ветэрынар сказаў, што гэта цуд! » Чарлі

«БОГ БЛАГОСЛОВАЙ JB і Рык Сімпсан за вашу вернасць людзям, якія маюць патрэбу ў вас больш за
ўсё. Я буду рабіць сваё, калі змагу, каб дапамагчы тым людзям, якіх я ведаю, якім гэта вельмі патрэбна.
Мая  дачка  крыху  зрабіла  з  аздаблення  ад  пухліны на  сваім  сабаку.  Чатыры  дні  выкарыстання  яна
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сказала, што гэта выглядае так, быццам вось -вось адваліцца. Я ўсё яшчэ чакаю канчатковых вынікаў.
БОГ перад ХІМІКАМ! » Грэг

Якасць жыцця

Ці можа канаплянае масла падоўжыць працягласць жыцця?

«Калі б мы ўсе рэгулярна прымалі невялікія дозы канаплянага алею, я цвёрда перакананы, што мы жылі
б даўжэй і былі б нашмат здаравей. Больш працяглая працягласць жыцця была б вельмі карыснай для
чалавецтва, бо дазволіла б тым, хто валодае выдатнымі талентамі, зрабіць значна больш. Занадта часта ў
сучасным свеце чалавек проста становіцца добрым у тым, што робіць, і ў яго ўзнікаюць медыцынскія
праблемы, якія спыняюць кар'еру.

Усім нам быў дадзены вопыт, які называецца жыццём, каб пашырыць нашы здольнасці і кругагляд, каб
наш від мог перайсці на больш высокі ўзровень. Акрамя таго, нам было прадастаўлена гэта цудоўнае
расліна, каб захаваць і абараніць сваё цела ад хвароб. Мне немагчыма зразумець, што чалавецтва можа
больш  ігнараваць  гаючы  патэнцыял  гэтай  расліны.  Цяпер,  калі  праўда  аб  гаючых  сілах  канопляў
даступная,  мы былі  б  у  некаторай  ступені  недарэчнымі  ў  выкананні  сваіх  абавязкаў  перад  сабой  і
блізкімі, калі б не патрабавалі неадкладнага бясплатнага ўжывання гэтых лекаў.

Калі вы ці хто -небудзь яшчэ на гэтай зямлі хацеў бы пажыць даўжэй у стане выдатнага здароўя, каб
дасягнуць максімальнага патэнцыялу, на які мы здольныя, я не разумею, як хто -небудзь мог бы адчуць,
што  мае  права  навязаць  нам сваю волю або  паспрабаваць  прымусіць  каго  -небудзь  устрымацца  ад
лекавага прымянення гэтай расліны. Паколькі жыццё павінна складацца з жыцця, а цяпер вы знайшлі
спосаб пазбегнуць усіх непатрэбных пакут, я жадаю ўсім вельмі доўгага і здаровага існавання.

Вы, напэўна, чулі так шмат людзей, якія казалі вам: «Гэта не можа спрацаваць, нічога не 
дапаможа. Доктар сказаў, што я буду пакутаваць ад гэтага да канца жыцця ... "

Да мяне звярталася вялікая колькасць пацыентаў з хваробамі, іх лекары не мелі поспеху ў лячэнні, і яны
адчувалі, што іх сітуацыя безнадзейная. Даволі часта ў людзей нават няма дыягназу, што з імі сапраўды
не так, таму што на самой справе лекары не маглі даць ім адказу. Большасць з гэтых пацыентаў, якім я
даваў алей, не верылі, што канапля можа дапамагчы іх стану, пакуль яны не паспрабавалі лячэнне. Я
кантактаваў з тысячамі людзей, якія былі цалкам здзіўлены тым, што гэты прэпарат зрабіў для іх стану.
Калі  канаплянае  масла  не  можа  вылечыць  ваш  стан,  вы,  хутчэй  за  ўсё,  выявіце,  што  гэта  алей,
безумоўна, лепшы з даступных.

Лекары любяць казаць нам, што многія хваробы і станы невылечныя, але гэтыя лекі мала звяртаюць
увагі  на  меркаванні  лекараў  і  часта  твораць  тое,  што  лічыцца  цудам  медыцыны.  Калі  ў  вас  ёсць
праблемы са здароўем, паспрабуйце алей, і ёсць вялікая верагоднасць, што вы ўбачыце цуды, якія ён
можа вырабіць для сябе.

Ці ёсць сэнс не даваць людзям лекі на аснове канопляў?

Абсалютна няма сэнсу забараняць грамадскасці выкарыстоўваць каноплі ў грамадстве, і на самой справе
ніхто не мае права рабіць гэта. Адзіная прычына таго, што каноплі наогул забараняліся, заключалася ў
тым,  што  гэта  ўяўляла  рэальную небяспеку  для  многіх  буйных грашовых канцэрнаў.  Абмежаванне
медыцынскага выкарыстання самай лекавай расліны на зямлі толькі тым, хто насяляе гэтую планету,
можна  было назваць  толькі  злачынствам  супраць  чалавецтва.  Здаецца,  у  цяперашні  час  урады па  -
ранейшаму  гатовыя  дазволіць  сваім  багатым  сябрам,  якія  валодаюць  фармацэўтычнымі  кампаніямі,
дамагчыся свайго, але ў рэшце рэшт яны не змогуць стрымаць праўду аб гэтым леках.
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Калі  пянька  вернецца  ў  асноўную  медыцыну,  яна  знішчыць  усю  карупцыю,  якая  калі  -небудзь
сутыкалася  з  яе  бясплатным лячэбным ужываннем.  Гэта  расліна  хутка  зноў  становіцца  прызнаным
найвялікшым гаючым раслінай, і лекі, вырабленыя з яго, назаўжды зменяць твар медыцыны. Неўзабаве
грамадскасць адмовіцца ад хімікатаў і ядаў, якія мы зараз называем лекамі, і запатрабуе выкарыстання
гэтага прыроднага рэчыва, каб яны маглі разумна вылечыцца.

Як вы думаеце, людзі ў праваахоўных органах не разумеюць, што рана ці позна ім можа 
спатрэбіцца гэта лекі?

Многія прадстаўнікі праваахоўных органаў дакладна ведаюць, што лекі з канопляў дзейнічае, і ўсе яны
павінны  ўсведамляць,  што  не  маюць  права  перашкаджаць  яго  ўжыванню  ў  лекавых  мэтах.  Уласна
кажучы,  я  паставіў  гэты  медыкамент  значнай  колькасці  тых,  хто  сам  служыць  паліцыі  нашага
грамадства.  Супрацоўнікі  RCMP  нават  накіравалі  да  мяне  на  лячэнне  пацыентаў,  якія  паміралі  ад
тэрмінальнага раку, таму многія супрацоўнікі ведаюць, што гэта натуральнае рэчыва дзейнічае. Паліцыя
нічым  не  адрозніваецца  ад  нас,  калі  гаворка  ідзе  пра  хваробы,  яны  таксама  баяцца  раку  і  іншых
сур'ёзных захворванняў.

Тым не менш, здаецца, паліцыі вельмі цяжка разабрацца ў тым, што палітыка нашага ўрада ў дачыненні
да  лекаў  з  канопляў  забівае  і  іх,  і  іх  сем'і.  Большасць  паліцэйскіх  спрабуюць  адмахнуцца  ад  сваіх
правапарушэнняў у дачыненні да рэйдаў супраць тых, хто ўжывае лекі з канопляў, кажучы, што яны
проста выконваюць сваю працу. Але гэта тая самая лінія,  якую выкарыстоўвалі тыя, хто працаваў у
гітлераўскіх лагерах смерці, і яна не апраўдвала іх паводзіны ні тады, ні паводзіны паліцыі сёння.

Прыйшоў  час  паліцыі  прачнуцца  ад  рэальнасці  таго,  што  яны  робяць.  Ці  лічаць  паліцэйскія
няправільным вырошчваць самую лекавую расліну на зямлі для вытворчасці гэтага лекі? Ці яны б самі
не шукалі гэтага алею, калі б у іх быў блізкі чалавек, які паміраў і меў патрэбу ў лячэнні? Я чакаю, што
яны гэта зробяць, таму, магчыма, час паліцыі пачаць наводзіць стрэльбы на сапраўдных злачынцаў.

Адмаўляць грамадству ў выкарыстанні лекаў з канопляў - гэта злачынства, і паліцыя павінна спыніць
выкананне законаў, прынятых супраць выкарыстання канопляў для лекавых патрэб. Каноплі - проста
натуральная бясшкодная гаючая расліна. Дык як паліцыя або хто -небудзь іншы мог падумаць, што яны
маюць  права  пазбавіць  чалавека,  які  мае  сур'ёзныя  медыцынскія  праблемы,  дазволу  на  бясплатную
ўжыванне гэтага рэчыва? »Рык Сімпсан, каноплі: самае лекавае расліна

Чаму ён называецца RSO?

«Рык не стаў называць гэта RSO, іншыя. Гэта добры тэрмін, бо ён прыводзіць людзей да інфармацыі
Рыка  аб  метадах  і  матэрыялах.  Рык  справядліва  занепакоены  тым,  што  людзі  называюць  нафту,
зробленую не па яго метадах, і рэкамендуюць якасць зыходнага матэрыялу Phoenix Tears або RSO. Ён
ведае, што спрацавала ў яго вялікім вопыце лячэння пацыентаў, і хоча пераканацца, што вельмі хворыя
людзі атрымліваюць тое, што ён ведае, а не тое, што "можа быць такім жа добрым" з такім жа імем ...
"Мэцью

«Без Рыка і яго відэа я б не ведаў, што ён лечыць рак ... хоць я быў карыстальнікам і вытворцам каля 27
гадоў, я не ведаў, што ў ім ёсць такія якасці ... цяпер я раблю гэта дзякуючы Рыку Сімпсану. .. і без яго
смеласці і адкрытасці ўсе мы жылі б у цемры аб гэтым ... па гэтай прычыне я лічу, што RSO - добрае імя
для нафты ...  але RSO трэба рабіць у адпаведнасці  з інструкцыямі RS ...  не уяўленне аб пахах, што
лепш ... калі ён не зламаны - не выпраўляйце ". Пятра

«Джэк Херэр пачаў называць гэта алеем Рыка Сімпсана або RSO. Рык не хацеў называць гэта так,  і
спатрэбіўся  некаторы  час,  каб  пераканаць  яго,  што  гэта  на  самой  справе  добрая  ідэя.  Хітрасць
заключаецца  ў  тым,  што  існуе  мноства  канапляных/канабісавых  алеяў,  і  ёсць  мноства  спосабаў
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атрымання алею або экстракта,  і многія пацыенты былі падмануты, каб купляць масла ці экстракты
няякаснай якасці.

RSO вырабляецца з дапамогай пэўнага метаду, з пэўных матэрыялаў і па -асабліваму, таму яго варта
называць  такім,  які  ён  ёсць  -  RSO.  RSO  не  з'яўляецца  BHO  (бутановым  мёдам),  RSO  з'яўляецца
дэкарбаксілаваным  і  вельмі  моцным  і  заспакаяльным.  Лепшы  RSO-гэта  95-98%  THC,  1-2%  CBD  і
надзвычай  моцны  і  заспакойлівы.  Большасць  іншых  тыпаў  здабычы  проста  не  даюць  нафты,
дэкарбаксілаванай  і  такой  магутнай,  якая  патрабуе  вялікай  дадатковай  працы.  Мы  звычайна
апрацоўваем  вялікую  колькасць  канопляў,  і  метад  Рыка  вельмі  эфектыўны  і  ўдасканалены  для
перапрацоўкі  вялікай  колькасці  канопляў.  Вы можаце  перапрацаваць  фунт канабіса  і  вырабіць  алей
менш чым за  дзве  гадзіны,  выкарыстоўваючы абсталяванне,  якое  лёгка  знайсці  ў  большасці  частак
свету. Справа ў тым, каб зрабіць лекі як мага хутчэй, каб пацыенту не прыйшлося чакаць. "JB

«Мне ўсё роўна, як гэта называецца !!! Калі ласка,  называйце гэта так, як хочаце, але не разбівайце
чалавека, як Рык, які выратаваў тысячы жыццяў і аддаў усё сваё жыццё распаўсюджванню інфармацыі.
Гэта проста няправільна !! ” Донна

«Я называю гэта ўвесь час« канапляным алеем », таму што гэта так, гэта ў слоўніку, проста яшчэ адно
слова для канабіса. Гэта стары модны тэрмін, але ўсё ж правільны тэрмін. Усе мы ведаем, пра што ён
кажа ». Дыён

«Магія ў шаравой галоўцы трыхама. Нідзе больш на заводзе не існуе THC. Завод вырабляе THC для
абароны сваіх рэпрадуктыўных частак.  Чым бліжэй вы набліжаецеся  да гэтых частак,  бутонаў,  тым
больш трыхомаў. Таму бутоны маюць найбольш даступных лекаў. Гэта навука, а не здагадкі. Яшчэ раз
дзякуй Рыку за тое, што ён натхніў мяне зрабіць найлепшае алей. Прыгожае ясна -бурштынавае алей ».
Тоні

«Колькі кукурузы? Мы ўсе не згодныя JB. Танней было б добра, але давайце зараз ". Рык

- Рык, калі б каноплі вырошчвалі на тысячах гектараў палёў, колькі б ты хацеў за гэта заплаціць? 20
баксаў за кілаграм? Ці менш?

Вы сапраўды павінны пачаць думаць тонамі канопляў, а не грамамі.  Попыт на алей будзе настолькі
вялікім,  што  вырошчваць  усе  расліны  толькі  ў  «медыцынскіх  цяпліцах»  не  атрымаецца.  Самыя
магутныя і заспакаяльныя штамы прыйдзецца вырошчваць на мільёнах гектараў зямлі па ўсім свеце.

Напрыклад, як толькі дамы сапраўды зразумеюць, што алей можа зрабіць са скурай і маршчынамі, яны
запатрабуюць 20-30% лепшага алею ва ўсіх касметычных прадуктах, і раптам з'явіцца попыт на мільёны
тон лепшае алей толькі для касметыкі. Затым дадайце яшчэ некалькі сотняў мільёнаў тон нафты для
бальніц.

Каб вырабіць  кілаграм алею,  вам спатрэбіцца  5-8 кілаграмаў  сухой ныркі.  З  аднаго кілаграма  алею
атрымаецца  5  кг  касметычных  прадуктаў  -  гэта  значыць  100  слоікаў  з  50  г
алею/крэму/ласьёна/памады/крэму  для  асобы/шампуня.  А  сто  слоікаў  з  канаплянымі
бальзамамі/крэмамі/ласьёнамі/памадамі/крэмамі  для асобы/шампунямі  -  гэта нішто,  вы можаце лёгка
аддаць гэта за дзень, вы заўсёды знойдзеце таго, хто зможа імі скарыстацца.

Такім  чынам,  зноў  пачніце  думаць  тонамі,  а  не  грамамі.  Я  ведаю,  што  цяперашнія  цэны  значна
вышэйшыя. Я не задаволены імі, і я зраблю ўсё магчымае, каб кошт сухіх адкрытых бутонаў з поля
дасягаў 10-20 баксаў за кілаграм. Таму што гэтая цана дасць працу і добрую працу мільёнам фермераў
па ўсім свеце. І гэта прывядзе да вельмі пазітыўных змен у жыцці ўсіх нас. JB

«Дазвольце  мне  падвесці  вынік  большасці  таго,  што  адбываецца  вакол  нафты  Рыка  Сімпсана.
Інструкцыі паведамляюць людзям A, B, C і D. Людзі чытаюць іх і пытаюцца - калі я не зраблю A, ці
будуць працаваць B, C і D? Калі я не зраблю B, ці будуць працаваць A, C і D? Калі я не зраблю C, ці
будуць працаваць A, B і D? Што рабіць, калі я не раблю D, ці будуць працаваць A, B і C? А што, калі я
зраблю A, B, C і D, інакш, гэта ўсё роўна створыць сапраўднае?
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Агульны адказ: не, не будзе. Калі вы хочаце стварыць RSO, прытрымлівайцеся інструкцый да слова.
Калі вы хочаце вырабіць нешта іншае, прытрымлівайцеся іншых інструкцый. Але, калі ласка, не бярыце
на  сябе  адказнасць,  калі  вы  вырабляеце  іншы  тып  алею,  а  лячэнне  не  ўдаецца  і  заканчваецца
непатрэбнай смерцю пацыента.

Калі вы робіце A, B, C і D, алей будзе працаваць найлепшым чынам. Вось чаму інструкцыя ёсць. Калі
вы гэтага не зробіце, гэта не спрацуе ці можа не спрацаваць. Гэта так проста, ці не так?

Што б вы асабіста хацелі атрымаць, калі б вам спатрэбіліся лекі? Нешта, што даказала сваю дзейнасць
так добра, ці нешта іншае, толькі каб той, хто вырабіў алей, мог даказаць або абвергнуць сваю гіпотэзу
ці "метад"? На карту пастаўлена ваша жыццё. Таму будзьце асцярожныя, думайце самі і вучыцеся ў тых,
хто прайшоў гэты шлях да вас.

Найлепшыя пажаданні вам. Джындрых Баер »
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Мы спадзяемся, што гэтая кніга вам дапамагла. 
Цяпер ваша чарга дапамагаць нам дапамагаць 
іншым.

Стварэнне  гэтай  кнігі  і  абмен  інфармацыяй  -  гэта  праца  любові.  На
жаль, каханне не аплачвае рахункі.

Мы  працуем  над  перакладам  гэтай  кнігі  на  больш  чым  300  моў  і
напісаннем яшчэ 10 розных кніг на гэтую тэму.

Мы разлічваем на  падтрымку такіх  людзей,  як  вы,  каб  дапамагчы з
выдаткамі на пераклады, даследаванні і г.д.

Калі  ласка,  дапамажыце  зараз,  вярнуўшыся  на  вэб  -сайт  па  адрасе
http://www.hempcures.work і націснуўшы ДАРАВІЦЬ праз кнопку PayPal
ніжэй і ахвяруйце ўсё, што лічыце патрэбным вам і вашым блізкім.

Акрамя  таго,  вы  можаце  выкарыстоўваць  PayPal  для  адпраўкі
ахвяраванняў непасрэдна на адрас ДАРАВАЦЬ@HEMPCURES.WORK ці вы
можаце ахвяраваць праз BitCoin на: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Мы цэнім вашу падтрымку і жадаем вам і вашым блізкім здаровага і 
шчаслівага жыцця з каноплямі.
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